

АЛИШЕР НАВОИЙ НОМИДАГИ
ЎЗБЕКИСТОН МИЛЛИЙ КУТУБХОНАСИ

**ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ
ЙИЛЛАРИДА ЎЗБЕКИСТОН**
(1941–1945)

Библиографик кўрсаткич

Алишер Навоий номидаги
Ўзбекистон Миллий кутубхонаси нашриёти,
Тошкент – 2021

УЎК: 016:94(575.1)»1941-1945»

КБК: 78.5 63.3(5Ў)

И 35

Иккинчи жаҳон уруши йилларида Ўзбекистон [Матн]
(1941–1945) / библиографик кўрсаткич / Алишер Навоий
номидаги Ўзбекистон Миллий кутубхонаси ; тузувчилар : М.
Ҳидоятова ; Д. Мўминова. Масъул муҳаррир : У. Тешабаева.
– Тошкент : Алишер Навоий номидаги Ўзбекистон Миллий
кутубхонаси нашриёти, 2021. – 284 б.

Масъул муҳаррир: У. Тешабаева

Тузувчилар: М. Ҳидоятова
Д. Мўминова

ISBN 978-9943-06-647-2

©Алишер Навоий номидаги
Ўзбекистон Миллий кутубхонаси
нашриёти, 2021

СЎЗБОШИ

Ўзбекистон Республикаси Президенти 2020 йил 24 январда Парламентга йўллаган Мурожаатномасида Иккинчи жаҳон урушида қозонилган Ғалабанинг 75 йиллиги халқаро миқёсда кенг нишонланишини таъкидлаб ўтганди.

Эл-юртимизнинг уруш йилларида кўрсатган мардлик ва қаҳрамонлиги биз учун улкан жасорат мактаби, ғурур-ифтихор манбаи бўлиб, вақт ўтгани сайин бу ўлмас қадриятларнинг аҳамияти тобора ортиб бормоқда.

Шунинг учун ҳар йили 9 май – Ғалаба байрами мамлакатимизда Хотира ва қадрлаш куни сифатида кенг нишонланади. Иккинчи жаҳон урушида ҳалок бўлган аجدодларимиз хотирасига чуқур ҳурмат бажо келтирилиб, фашизмга қарши жангларда, меҳнат фронтида жонбозлик кўрсатган фахрийларимизга алоҳида эътибор ва эҳтиром кўрсатиш юртимизда олижаноб анъанага айланиб қолди.

Ўзбек меҳнаткаш халқи фақат фронт ичкарасида эмас, балки фронт ортида ҳам жуда катта қаҳрамонликлар кўрсатди. Фронтга ўқ-дори, кийим-кечак, қурол-аслаҳа, озиқ-овқат етказиб бериб, фронтдаги жангчиларга руҳан кўтаринкилик бахш этиб, уйсиз қолган минглаб кишиларга, айниқса болаларга ўз ёрдам қўлларини аямай узатди. Ўша даврда Республиканинг халқ хўжалиги, қишлоқ хўжалиги, саноат тармоқлари, фан ва маданият ниҳоятда ўсди. Ўзбек халқининг Иккинчи жаҳон уруши йилларидаги фронт ичкараси ва фронт ташқарисидаги қаҳрамонликларини ифодаловчи ушбу кўрсаткич, “Ўзбекистон тарихи: Улуғ Ватан уруши йилларида Ўзбекистон” (1941-1945) адабиётлар кўрсаткичининг давомидир.

Кўрсаткич Алишер Навоий номидаги Ўзбекистон Миллий кутубхонаси, Қорақалпоғистон Республикаси, Тошкент шаҳри ва вилоятлар Ахборот-кутубхона марказлари фондлари, шуниндек “Ўзбекистон матбуоти солномаси” асосида тайёрланди.

Кўрсаткичда асосан 1985-2019 йиллардаги Иккинчи жаҳон

урушига оид маълумотлар акс этган бўлиб, шунингдек “Ўзбекистон тарихи: Улуғ Ватан уруши йилларида Ўзбекистон” (1941-1945) кўрсаткичига киритилмаган адабиётлар билан ҳам тўлдирилган. Қўлланма 18 та бўлимдан иборат:

- Иккинчи жаҳон уруши ҳақида расмий ҳужжатлар;
- Иккинчи жаҳон уруши мавзусида умумий масалалар;
- Фронтга ҳарбий сафарбарлик, Ўзбекистонликларнинг фронтдаги жасоратлари;
- Иккинчи жаҳон уруши йилларида иқтисодиёт;
- Иккинчи жаҳон уруши йилларида саноат;
- Иккинчи жаҳон уруши йилларида транспорт;
- Иккинчи жаҳон уруши йилларида қишлоқ хўжалиги;
- Ўзбекистонликларнинг фронтга ёрдами;
- Ғарбий ҳудудларни тиклашдаги иштироки;
- Иккинчи жаҳон уруши йилларида илм-фан;
- Иккинчи жаҳон уруши йилларида маориф ва таълим;
- Иккинчи жаҳон уруши йилларида соғлиқни сақлаш;
- Иккинчи жаҳон уруши йилларида болаларга ғамхўрлик;
- Иккинчи жаҳон уруши йилларида маданий ҳаёт;
- Иккинчи жаҳон уруши йилларида адабиёт;
- Иккинчи жаҳон уруши йилларида матбуот;
- Иккинчи жаҳон уруши йилларида кутубхоналар;
- Муқаддас хотира (9 май санасининг нишонланиши, ветеранларга эътибор).

Кўрсаткичда адабиётлар О‘з DSt 1215:2009 Библиографик ёзув. Библиографик тавсиф. Умумий талаблар ва тузиш қоидалари (Ахборот, кутубхоначилик ва нашриётчилик иши бўйича стандартлар тизими) асосида тавсифланиб, алифбо тартибда жойлаштирилган. Вақтли матбуот нашрлари ва тўпламларнинг рўйхати аннотацияли тавсифланган.

Фойдаланувчиларга қулай бўлиши учун қўлланмага «Исмлар кўрсаткичи» ёрдамчи кўрсаткичи тузилган. Давлатимиз раҳбарининг 2019 йил 23 октябрь, «Иккинчи жаҳон урушида қозонилган ғалабанинг 75 йиллигини муносиб нишонлаш тўғрисида»ги ПҚ-4495-сон қарорининг ижросини таъминлаш мақсадида тузилган ушбу кўрсаткич тарих йўналишидаги тадқиқотчилар, талабалар, ахборот-кутубхона муассасаси ходимлари, шунингдек кенг китобхонлар оммасига мўлжалланган.

ПРЕДИСЛОВИЕ

В Послании Парламенту 24 января 2020 года Президент Республики Узбекистан отметил, что 75-летие Победы во Второй мировой войне будет широко отмечаться на международном уровне.

Самоотверженность и героизм нашего народа в годы войны - это великая школа мужества и источник гордости для нас и со временем важность этих бессмертных ценностей растёт.

Поэтому, ежегодно 9 мая - День Победы отмечается в нашей стране масштабно, как День памяти и почестей. В нашей стране стало доброй традицией отдавать дань памяти нашим предкам, погибшим во Второй мировой войне, уделять особое внимание и уважение нашим ветеранам, сражавшимся в боях с фашизмом и на трудовом фронте.

Трудящийся народ Узбекистана проявил великий героизм не только на фронте, но и в тылу, доставляя боеприпасы, одежду, оружие и продукты питания для поднятия боевого духа солдат на фронте, а также протянув руку помощи многим тысячам соотечественникам, оказавшихся без крова, особенно детям - сиротам. За это время резко выросло сельское хозяйство, промышленность, наука и культура республики.

Указатель составлен на основе фондов Национальной библиотеки Узбекистана имени Алишера Навои, информационно-библиотечных центров Республики Каракалпакстан, областей и города Ташкента, а также «Летопись печати Республики Узбекистан», как дополнение к литературному указателю «История Узбекистана: Узбекистан в годы Великой Отечественной войны» (1941-1945 гг.). В нём собрана информация о героизме узбекского народа на фронте и за его пределами во время Второй мировой войны.

Указатель содержит информацию о Второй мировой войне, опубликованную в 1985 - 2019 годах, а также литературу, не вошедшую в указатель «История Узбекистана: Узбекистан в годы Великой Отечественной войны» (1941-1945).

Пособие состоит из 18 разделов:

- Официальные документы о Второй мировой войне;
- Общие вопросы Второй мировой войны;
- Военная мобилизация на фронте, мужество узбеков на фронте;
- Экономика во время Второй мировой войны;
- Промышленность во время Второй мировой войны;
- Транспорт во время Второй мировой войны;
- Сельское хозяйство во время Второй мировой войны;
- Поддержка узбеков на фронте;
- Участие в реконструкции западных территорий;
- Наука во время Второй мировой войны;
- Образование и обучение во время Второй мировой войны;
- Здравоохранение во время Второй мировой войны;
- Уход за детьми во время Второй мировой войны;
- Культурная жизнь во время Второй мировой войны;
- Литература времен Второй мировой войны;
- Пресса в годы Второй мировой войны;
- Библиотеки во время Второй мировой войны;
- Священная память (празднование 9 мая, внимание ветеранам).

Список литературы:

Oz DSt 1215: 2009 Библиографическая запись. Библиографическое описание.

Описано на основе общих требований и правил составления (система стандартов для информации, библиотек и изданий) и размещено в алфавитном порядке. Список периодических изданий и сборников описан в аннотации. Для удобства пользователей в инструкции есть вспомогательный «Именной указатель».

Данный указатель создан для обеспечения реализации Постановления Президента Республики Узбекистан № ПП-4495 «О достойном праздновании 75-летия Победы во Второй мировой войне» от 23 октября 2019 года.

Указатель предназначен для исследователей-историков, студентов, сотрудников информационно-библиотечных учреждений, а также для широкого круга читателей.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ҲАҚИДА РАСМИЙ ҲУЖЖАТЛАР

1. 1941–1945 йиллардаги уруш қатнашчиларини ва мамлакат ичкарасида ишлаган меҳнаткашларни фашизм устидан қозонилган ғалабанинг 50 йиллиги байрами муносабати билан мукофотлаш тўғрисида : Ўзбекистон Республика Президентининг 1995 йил 20 апрель Фармони // Саховат. – 1995. – № 3. – Б. 3.

2. 1941–1945 йиллардаги урушда фашизм устидан қозонилган ғалабанинг 50 йиллигига тайёргарлик кўриш ва уни нишонлаш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Президентининг 1994 йил 16 март Фармони // Қишлоқ ҳақиқати. – 1994. – 19 март.

3. 1941–1945 йиллардаги фашизмга қарши урушнинг ўзбекистонлик қатнашчиларига, фронт ортида меҳнат қилиб ғалабани яқинлаштирган юртдошларимизга, республикамизнинг барча фуқароларига Ўзбекистон ХДП МК сиёсий ижроия қўмитасининг табриги // Ўзбекистон овози. – 1992. – 8 май.

4. Бухоро шаҳар Советининг XVI сессияси 12-декабрда Бухоро шаҳар Советининг XVI сессияси бўлиб ўтди // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 15 дек. – Б. 1.

5. Ватан ва халқ озодлиги йўлида қурбон бўлган фидойилар хотирасини абадийлаштириш тўғрисида : [Ўзбекистон Республикаси Вазирлар Маҳкамасининг қарори] // Ma'rifat. – 1999. – 24 июль.

6. Ватанимиз озодлиги ва истиқлоли учун курашларда жон берган миллатни ҳуррият ва эркинликка чорлаган шўро тузуми даврида қатағон қурбонлари бўлган минглаб фидойи инсонлар, шаҳид зиёлилар хотирасини абадийлаштириш ҳақида : Ўзбекистон Республикаси Президентининг 1999 йил 12 май Фармойиши // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 11 май.

7. Иккинчи жаҳон уруши иштирокчиларини рағбатлантириш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Президентининг 1998 йил 5 май Фармони // Қишлоқ ҳаёти. – 1998. – 8 май.

8. Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларини рағбатланти-

риш [13000 сўм мукофот пули бериш] тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Вазирлар Маҳкамасининг 2003 йил 1 май Қарори // Адолат. – 2003. – 2 май ; Ишонч. – 2 май ; Мулкдор. – 2 май ; Халқ сўзи. – 2 май.

9. Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларини [9000 сўм мукофот билан] рағбатлантириш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Вазирлар Маҳкамасининг 2002 йил 3 май Қарори // Ватанпарвар. – 2002. – 4 май ; Ишонч. – 4 май ; Халқ сўзи. – 4 май.

10. Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларини рағбатлантириш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Вазирлар Маҳкамасининг 2000 йил 26 апрель Қарори // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 27 апр.

11. Иккинчи жаҳон урушидаги ғалабанинг 60 йиллиги нишонланиши муносабати билан 1941–1945 йиллардаги уруш қатнашчилари ва ногиронларини мукофотлаш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Президентининг 2005 йил 6 апрель Фармони // Адолат. – 2005. – 8 апр. ; Ватанпарвар. – 7 апр. ; Ишонч. – 8 апр.

12. Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларини рағбатлантириш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Президентининг Фармони // Халқ сўзи. – 2006. – 5 май.

13. Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларини рағбатлантириш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Президентининг Фармони // Халқ сўзи. – 2007. – 28 апр.

14. Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларини рағбатлантириш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Президентининг Фармони // Халқ сўзи. – 2008. – 25 апр.

15. Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларини рағбатлантириш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Президентининг Фармони // Халқ сўзи. – 2009. – 17 апр.

16. Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларини рағбатлантириш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Президентининг Фармони // Халқ сўзи. – 2011. – 23 апр.

17. Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларини рағбатлантириш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Президентининг 18 апрель 2012 йил Фармони // Халқ сўзи. – 2012. – 19 апр.

18. Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларини рағбатлантириш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Президентининг Фармони // Халқ сўзи. – 2014. – 19 апр.

19. Каримов, И. Хотира чироғи ўчмайди : [Президент И. Каримовнинг Хотира ва Қадрлаш кунига бағишланган тантанали маросимдаги сўзи] / И. Каримов // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 11 май.

20. Каримов, И. Шаҳидлар хотираси – мангу барҳаёт : [Президентимиз Ислом Каримовнинг “Шаҳидлар хотираси” ёдгорлик мажмуининг очилишига бағишланган маросимида сўзлаган нутқи] / И. Каримов // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 16 май.

21. Ментешашвили, Т. “1941–1945 йиллар Иккинчи жаҳон урушидаги Ғалабанинг қирқ йиллиги” юбилей медали тўғрисида низом / Т. Ментешашвили // Қашқадарё ҳақиқати. – 1985. – 16 апр. – Б. 2.

22. 9 майни Хотира ва Қадрлаш куни деб эълон қилиш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Президентининг 1999 йил 2 март Фармони // Халқ сўзи. – 1999. – 3 март ; Миллий тикланиш. – 1999. – 4 март.

23. Чуйков, В. Армия Генерали Чуйков буйруғи : [Берлин билан Германиянинг ғарбий доиралари ўртасида ва шарқий доираси билан ғарбий доиралари ўртасида алоқа, транспорт, савдо-сотиқ юзасидан белгиланган чеклашларни бекор қилиш тўғрисида] / В. Чуйков // Сталин ҳақиқати. – 1949. – 13 май. – Б. 4.

24. Ўзбекистон Республикаси Президентининг 1995 йил 20 апрелдаги “1941–1945 йилларидаги уруш қатнашчиларини ва мамлакат ичкарисида ишлаган меҳнаткашларнинг фашизм устидан қозонилган ғалабанинг 50 йиллиги байрами муносабати билан мукофотлаш тўғрисида”ги Фармонига мувофиқ пул мукофотларини тўлаш тартибини ўз кучини йўқотган деб ҳисоблаш ҳақида : Ўзбекистон Республикаси Молия вазири ; Ўзбекистон Республикаси Марказий банк Бошқаруви ; Ўзбекистон Республикаси Меҳнат ва аҳолини ижтимоий муҳофаза қилиш вазирлик хизмати ; Ўзбекистон Республикаси Мудофаа вазирлиги ; Ўзбекистон Республикаси Ички ишлар вазирлиги ; Ўзбекистон Республикаси Халқ Банкнинг 2007 йил 8 июнь № 67 Қарори // Ўзбекистон Республикаси қонун ҳужжатлари тўплами. – 2007. – № 25/26. – Б. 42–43.

25. Ўзбекистон ССР колхозчилари, қишлоқ хўжалиги, саноат, фан, маданият ва санъат ходимларининг ордени ва ме-

даллар билан мукофотлаш : [қишлоқ хўжалиги, саноат, фан, маданият ва санъатни ривожлантириш муваффақиятлари учун СССР Олий Совет Президумининг Фармони билан СССР орден ва медаллари билан мукофотлангандилар, Бухоро областида] // Бухоро ҳақиқати. – 1945. – 1 янв.

26. Ғалаба куни байрами муносабати билан Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларини рағбатлантириш тўғрисида : Ўзбекистон Республикаси Президентининг Фармони // Халқ сўзи. – 1996. – 2 май.

Қарақалпоқ тилида

27. Жоқарғы Бас Командующийдинг Туслик – Батыс, Туслик, Дон, Арқа Кавказ, Воронеж, Калинин, Волхов ҳамъ Ленинград аскерлерине Приказы // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 27 янв.

28. 9-май кунин Женгис байрамы деп жариялау ҳаққында : СССР Жоқарғы Совети Президумынын 1945-жыл 8-май Указы // Қзыл Қарақалпақстан. – 1945. – 9 май.

29. Урыста бағыну туралы акт : [Герман Қураллы кушлерининг созсиз бағынуу туралы акт] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1945. – 9 май.

30. Қарақалпақ АССР шаруашылығынын алдынғы қатардағы адамларын ҚҚАССР Жоқарғы Совети Президумынын Хурмет грамотасыменен наградлау ҳаққында : ҚҚАССР Жоқарғы Совети Президумынын Указы // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 30 март.

31. Қарақалпақстан колхозларында пахтанын аухалын ҳамъ жолдас Сталинге берилген анттын орынлауын барлау бойынша Хорезм областынан келген озъ-ара тексеру бригадасы жумысынын жумақлары ҳаққында : ҚҚАССР Совнаркомы менен ОзК(б)П Обкомынын қарары // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 2 авг.

Рус тилида

32. Акт о военной капитуляции : [о подписании акта “О безоговорочной капитуляции германских Вооруженных Сил”] // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 9 мая.

33. В Совнаркоме Каракалпакской АССР : Совет Народных

Комиссаров Кара-Калпакской АССР принял постановление “О дополнительных мероприятиях по улучшению бытового положения эвакуированных граждан особенно семей военнослужащих” // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 19 июня.

34. Выступление Президента Республики Узбекистан Шавката Мирзиёева на торжественной церемонии, посвященной 9-мая – Дню памяти и почестей // Вести Каракалпакстана. – 2018. – 10 мая.

35. Каримов, И. А. Выступление Президента И. А. Каримова на открытии мемориального комплекса «Шахидлар хоти-раси» («Памяти жертв»), г. Ташкент, 12 мая / И. А. Каримов // Веч. Ташкент. – 2000. – 15 мая.

36. Каримов, И. А. Делегатам и участникам II-Отчётно-выборной конференции ветеранов войны, труда и Вооружённых Сил Республики Узбекистан : [Приветствие Президента Республики Узбекистан] / И. А. Каримов // Правда Востока. – 1991. – 30 нояб.

37. Москва, Кремль. Верховному Главнокомандующему Маршалу Советского Союза товарищу Сталину : [письмо от Председателя колхоза им. Тельмана Пахта-Абадского аулсовета, Чимбайского района Кара-Калпакской АССР Ниетуллаева Сейтнияза] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 13 дек.

38. Муйнак, секретарю Муйнакского райкома партии товарищу Алимбетову : (передайте рыбакам колхозникам Муйнакского района, собравшим 11.100. 000 рублей на строительство танковой колонны, – мой братский привет и благодарность Красной Армии. И. Сталин) // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 18 февр.

39. О мерах по выполнению Указа Президента Республики Узбекистан от 24 марта 2010 года №УП-4207 «О награждении участников и инвалидов войны 1941–1945 годов в связи с празднованием 65-летия Победы во Второй мировой войне» : Постановление Каб. Министров РУз, 15 апреля 2010 г. №71. // Собр. Законодательства РУз. – 2010. – № 14/15. – С. 196–199.

40. О назначении товарища Сагитова Исмаила начальником Управления по делам искусств при СНК ККАССР : Указ Президиума Верховного Совета ККАССР // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 17 июля.

41. О награждении участников войны и тружеников тыла 1941–1945 годов в связи с празднованием 50-летия Победы над фашизмом : Указ Президента Республики Узбекистан, 20 апреля 1995 г. // Нар. слово. – 1995. – 21 апр. ; Ведомости Олий Мажлиса Республики Узбекистан. – 1995. – № 5. – С. 36 ; Голос Узбекистана. – 1995. – № 16 (22–28 апр.) – С. 1.

42. О награждении участников войны с фашизмом и тружеников тыла 1941–1945 гг. в связи с днём Победы : Указ Президента Республики Узбекистан, 6 мая 1994 г. // Ведомости Верховного Совета Республики Узбекистан. – 1994. – № 6. – С. 66–67.

43. О награждении участников войны с фашизмом и тружеников тыла 1941–1945 гг. в связи с днём Победы : Указ Президента Республики Узбекистан, 6 мая 1994 г. // Правда Востока. – 1994. – 7 мая.

44. О награждении участников Второй мировой войны : Указ Президента Республики Узбекистан, 15 апреля 2009г., № УП-4104 // Правда Востока. – 2009. – 17 апр. ; Веч. Ташкент. – 2009. – № 2. – С. 48.

45. О награждении участников и инвалидов войны 1941–1945 годов в связи с празднованием 60-летия Победы во Второй мировой войне : Указ Президента Республики Узбекистан, 6 апреля 2005 г. // Нар. слово. – 2005. – 7 апр.

46. О подготовке и праздновании 50-летия Победы над фашизмом : Постановление хокима Андижанской области // Андижан. правда. – 1994. – 6 мая.

47. О подготовке и проведении 50-летия Победы над фашизмом в Войне 1941–1945 годов : Указ Президента Республики Узбекистан, 16 марта 1994 года // Нар. слово. – 1994. – 17 марта.

48. О поощрении участников Второй мировой Войны : Указ Президента Республики Узбекистан, 24 апреля 2008 г., № УП-3991 // Ведомости палат Олий Мажлиса РУз. – 2008. – № . – С. 243 ; Веч. Ташкент. – 2008. – 15 апр. ; Хабарнома. – 2008. – № 2. – С. 55 ; Голос Узбекистана. – 2008. – 25 апр. – С. 1.

49. О поощрении участников Второй мировой войны в связи с праздником дня Победы : Указ Президента Республики Узбекистан, 26 апреля 1993 г., № УП-599 // Ведомости

Верховного Совета Республики Узбекистан. – 1993. – № 4. – С. 114–115.

50. О поощрении участников Второй мировой войны в связи с празднованием Дня Победы : Указ Президента Республики Узбекистан, 1 мая 1996 г. // Нар. слово. – 1996. – 2 мая.

51. О поощрении участников Второй мировой войны : Постановление Каб. Министров РУз // Нар. слово. – 2004. – 4 мая.

52. О поощрении участников Второй мировой войны : Постановление Каб. Министров РУз, 1 мая 2003 г. // Нар. слово. – 2003. – 2 мая.

53. О поощрении участников Второй мировой войны : Постановление Каб. Министров РУз, 26 апреля 2000 г. // Нар. слово. – 2000. – 27 апр.

54. О поощрении участников Второй мировой войны : Постановление Каб. Министров РУз, 3 мая 2002 г. // Нар. слово. – 2002. – 4 мая.

55. О поощрении участников Второй мировой войны : Постановление Каб. Министров РУз // Правда Востока. – 2000. – 26 апр.

56. О поощрении участников Второй мировой войны : Указ Президента Республики Узбекистан, 5 мая 1998 г. // Нар. слово. – 1998. – 6 мая.

57. О поощрении участников Второй мировой войны : Указ Президента Республики Узбекистан, 8 мая 1997 г. // Нар. слово. – 1997. – 9 мая.

58. О поощрении участников Второй мировой войны : Указ Президента Республики Узбекистан, 27 апреля 2007 г., № УП-3873 // Хабарнома. – 2007. – № 2. – С. 15 ; Правда Востока. – 2007. – 28 апр.

59. О поощрении участников Второй мировой войны: Указ Президента Республики Узбекистан, 4 мая 2006 г. // Правда Востока. – 2006. – 5 мая.

60. О признании утратившим силу Порядка выплаты денежного вознаграждения в соответствии с Указом Президента Республики Узбекистан от 20 апреля 1995 года «О награждении участников войны и тружеников тыла 1941–1945 годов в связи с празднованием 50-летия Победы над

фашизмом» : Постановление М-ва финансов РУз, Правления Центрального банка РУз, М-ва труда и социальной защиты населения РУз, Службы национальной безопасности РУз, М-ва обороны РУз, М-ва внутренних дел РУз, Народного банка РУз, 8 июня 2007 г., № 67, 292-В, М-29, 76, 6, 11, 01-05/9 // Собр. Законодательства РУз. – 2007. – № 25/26. – С.121–122.

61. О присвоении почетного звания «Заслуженный наставник молодежи Узбекской ССР группе ветеранов войны и труда» : Указ Президента Республики Узбекистан, № 5, 6 ноября 1990 г. // Ведомости Верховного Совета УзССР. – 1991. – №1/2. – С. 36–37.

62. Об объявлении 9 мая – Днём памяти и почестей : Указ Президента Республики Узбекистан, 2 марта 1999 г. // Веч. Ташкент. – 1999. – 3 марта.

63. Первая Нукусская городская партийная конференция // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 11 мая.

64. Приказ Верховного главнокомандующего // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 12 сент.

65. Провести на высоком уровне День памяти и почестей : Постановление хокима Андижанской области, 4 мая 2000 г. // Андижан. правда. – 2000. – 5 мая.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ МАВЗУСИДА УМУМИЙ МАСАЛАЛАР

Китоблар

66. Алимова, Д. Тошкент тарихи : қадим даврлардан бугунги кунгача / Д. Алимова, М. Филанович ; масъул муҳаррирлар: Ю. Ф. Бураков, А. М. Отахўжаев. – Тошкент : ART FLEX, 2009. – 208 б.

67. Жанггоҳдан садолар. – Тошкент : Ғафур Ғулом номидаги нашриёт-матбаа ижодий уйи, 1995.

68. Зиёев, Ҳ. Тарихнинг очилмаган саҳифалари / Ҳ. Зиёев. – Тошкент : Меҳнат, 2003. – 232 б.

69. Зиёев, Ҳ. Ўзбекистон Биринчи ва Иккинчи жаҳон урушлари даврида / Ҳ. Зиёев. – Тошкент : Муҳаррир, 2011. – 96 б.

70. Иброҳимов, А. Бизким, ўзбеклар : миллий давлатчили-

гимиз асослари ҳақида мулоҳазалар / А. Иброҳимов. – Тошкент : Шарқ, 2011. – 464 б.

71. Иброҳимов, Ҳ. Тарих сабоқлари : (Иккинчи жаҳон уруши бошланганлигининг 50 йиллигига) / Ҳ. Иброҳимов. – Тошкент, 1991. – 20 б.

72. Машарипов, Р. Мозий садолари ва сабоқлари : [Хоразм воҳаси ва Қўшқўпир тумани тарихидан лавҳалар] / Р. Машарипов. – Тошкент : Ўзбекистон. – 1998. – 304 б.

73. Мақсудов, Р. Қизилтепа тарихи : Қизилтепа тумани совет ҳокимияти даврида (1935–1991) / Р. Мақсудов, Қ. Ражабов. – Тошкент : TAMADDUN, 2015. – 280 б.

74. Облоқулов, Ғ. Навбахор тумани: таҳликали 2192 кун : тарихий, иқтисодий, ижтимоий, тиббий, маърифий, жуғрофий, адабий маълумотлар / Ғ. Облоқулов. – Тошкент : Абу Али ибн Сино номидаги тиббиёт нашриёти, 2000. – 143 б.

75. Равшанов, П. Аждодларимиз қадри / П. Равшанов, Р. Ўроқов. – Тошкент : Шарқ, 1999. – 384 б.

76. Самарқанд Иккинчи жаҳон уруши йилларида / А. Бодиров. – Самарқанд : Зарафшон нашр. – 2015. – 122 б.

77. Сатторов, У. Қизилтепа ; Жасорат сўнмагай : Иккинчи жаҳон уруши йилларида Қизилтепа / У. Сатторов, Ш. Аҳмедов, А. Ражабов. – Навоий : Қизилтепа туман босмаҳонаси, 1994. – 92 б.

78. Sodiqov, H. O'zbekiston tarixi / H. Sodiqov, N. Lorayev ; tahrir hayati: A. S. Sagdullayev, A. Sagdullayev, N. Abduazizova ; O'zR Prezidenti huzuridagi davlat va jamiyat akad., O'zbekistonning yangi tarix markazi. – Toshkent : Sharq, 2001. – 720 b.

79. Тарих: истилолар ва қўзғолонлар: маълумотнома / тузувчилар: Ҳ. Абдиев, Ж. Қўнишев. – Тошкент : О`zbekiston, 2016. – 253 б.

80. Улуғ Ватан уруши : савол ва жавоблар. – Тошкент : Ўзбекистон, 1987. – 440 б.

81. Холмуродов, Р. Хатирчи тумани : Иккинчи жаҳон уруши ва тикланиш йилларида Хатирчи : тарихидан лавҳалар / О. Жўрақулов. – Тошкент : Фан, 1996. – 116 б.

82. Шамсутдинов, Р. Ватан тарихи. К. 3. / Р. Шамсутдинов, Ш. Каримов. – Андижон : Мерос, 1998. – Б. 321–358.

83. Шамсутдинов Р. Ўзбекистон тарихидан материаллар.

К. 3 / Р. Шамсутдинов, Ш. Каримов. – Андижон : Andijon, 2004. – Б. 458–508.

84. Эргашев, Ш. XX аср : тақдирларда акс этган тарих / Ш. Эргашев, Т. Бобоматов ; масъул муҳаррир Р. Фармонов. – Тошкент : Ўзбекистон, 2012. – 488 б.

85. Ўзбекистон тарихининг энг асосий саналари : энг қадимги даврлардан бугунги кунгача. – Тошкент : Шарқ, 2006. – 128 б.

86. Ҳайдаров, Ҳ. Жиззах тарихи / Ҳ. Ҳайдаров, Қ. Усмонов ; масъул муҳаррирлар: Т. Ш. Ширинов, Б. Пасилов. – Тошкент : Ўқитувчи, 2009. – 288 б.

Қорақалпоқ тилида

87. Уббиниязов, Ж. Қарақалпақстан мийнеткешлери екинши жер жүзилик урыс жылларында / Ж. Уббиниязов. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1989. – 48 б.

88. Қарақалпақстан XIX әсирдин екинши ярымынан XXI әсирге шекем. – Нөкис : Қарақалпақстан, 2003. – 556 б.

Мазмуны: Қарақалпақстан Республикасыекинши жер жүзилик урыс жылларында фашизмди жеңиўге қосқан үлеси (1939-1941 жж.) ; Екинши жер жүзилик урыстың басланыўы ; Қарақалпақстан халқының урысқа мобилизацияланыўы ; Фронт артында Қарақалпақстан халқының инсаныйлық ҳәрекети ; Урыс жылларында халықтың турмыс аўхалы ; Қарақалпақ халқы хожалығы урыс жылларында ; Қарақалпақстанлы жаўынгерлер саўашта.

Рус тилида

89. Герои «Ташкентского фронта» : Евреи-герои борьбы с нацизмом / составитель Л. А. Шейнкер. – Ташкент : ККЖИ «Правда Востока». – 1993. – 143 с.

90. Кан, А. А. Корейцы Андижанской области / А. А. Кан. – Андижан : Андижан, 1997. – 14 с.

91. Самадов, М. Навечно в памяти : 1941–1945 / М. Самадов. – Ташкент : Ўзбекистан. – 1993. – 430 с.

92. Сафаров, Р. Андижанская область / Р. Сафаров, М. Мухитдинов, Д. Джалалов. – Ташкент : Ўзбекистан, 1973. – 144 с.

Мақолалар

93. Абдуллаев, М. Ғ. Ўзбекистондаги “қулоқ” посёлкалари Иккинчи жаҳон уруши арафасида / М. Ғ. Абдуллаев // *Ilmiy xabarnoma*. – 2015. – № 3. – Б. 66–70. – Рез. рус, ингл.

94. Абдуллаева, Х. Ёрдамимизни кучайтирамиз : [Қизилтепа райони аскар оилаларига ғалла, сабзавот, газлама, оёқ кийими, ўрик қўй, сигир, кўрпа-ёстик, арава, ўтин, ёғ ва бошқалар билан ёрдам беришди] / Х. Абдуллаева // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 20 февр.

95. Авлиёқулова, Р. Уруш даҳшатлари : [Иккинчи жаҳон уруши] / Р. Авлиёқулова // Ижтимоий фикр. Инсон ҳуқуқлари. – 2004. – № 3. – Б. 119–121.

96. Антова, Р. Садоқат : [Тўрақўрғон районидаги Шаханд қишлоғи уруш йилларида] / Р. Антова // Наманган ҳақиқати. – 1983. – 5 февр.

97. Арнальдов, А. Артиллериячилар пиёда аскарларга йўл очиб бермоқдалар : [Ватан уруши фронтларида] / А. Арнальдов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 28 нояб.

98. Асроров, Б. Мангулик китоби : [Иккинчи жаҳон урушида ҳалок бўлганлар тўғрисида ёзилган китоб] / Б. Асроров // Хоразм ҳақиқати. – 1995. – 11 март.

99. Асқаров, А. Мозийнинг холис талқини : [Ватан тарихи ўқув қўлланмаси ҳақида] / А. Асқаров // Маърифат. – 1997. – 17 май.

100. Аҳмедова, Н. Она қувончи : [Ўзбекистон туманида яшовчи Ўктамхон ва Шерали Умрзоқовларни ўғиллари Муроджоннинг командиридан ташаккурнома келганлиги ҳақида] / Н. Аҳмедова // Коммуна – 1979. – 9 май.

101. Бабаджанов, Х. Иккинчи жаҳон уруши йилларида Ўзбекистонда нон тақсимои муаммолари / Х. Бабаджанов // *O'zbekiston tarixi*. – 2014. – № 2. – Б. 55–65. – Рез. рус, ингл.

102. Бозорова, Ш. Иккинчи жаҳон урушида хорижда вафот этган қариндошлар қабрини топишга қайси ташкилот кўмаклашади? / Ш. Бозорова // *Qashqadaryo*. – 2018. – № 54. – Б. 7.

103. Борисюк, Р. Ёшлар ташаббуси : [Когон район Ўбачўли қишлоқ совет ташкилотининг фронтчилар оилаларига ғамхўрликни кучайтириш тўғрисидаги мажлиси ҳақида] / Р. Борисюк // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 5 авг.

104. Буюк Жасорат // Қашқадарё ҳақиқати. – 1982. – 8 май. – Б. 1–2.

105. Буюк ғалабада Андижонликлар ҳиссаси / Р. Шамсутдинов // Андижоннома. – 2017. – 3 май.

106. Бўтаев, А. Архивлар – тарих кўзгуси / А. Бўтаев // Qashqadaryo. – 2013. – 9 май.

107. Гетман, А. Л. Берлин операцияси : [Берлин операцияси бошланганига 40 йил тўлди] / А. Л. Гетман // Қашқадарё ҳақиқати. – 1985. – 16 апр.

108. Гитлернинг яна бир сохта ҳужжати // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 11 окт.

109. Деборин, Г.А. Иккинчи жаҳон урушига қандай тайёргарлик кўрилди : [Совет информация бюросининг “Тарихни сохталаштирувчилар” деган тарихий маълумотномасида Иккинчи жаҳон уруши арафасига доир жуда кўп материаллар нашр этилиши тўғрисида берилган хабар] / Г. А. Деборин // Сталин ҳақиқати. – 1948. – 23 апр.

110. Долиев, М. Дийдор: Наманган районидаги Иккинчи жаҳон уруши йилларидаги қуролдош дўстлар учрашуви / М. Долиев // Наманган ҳақиқати. – 1984. – 4 окт.

111. Жалилова, Ҳ. Ветеранлар ардоқда : [Ғалабанинг 40 йиллиги олдидан] / Ҳ. Жалилова // Наманган ҳақиқати. – 1985. – 26 янв.

112. Жамолиддин, Н. Уруш ҳақида сўрадингизми? : [урушдаги шахс фожиаси ҳақида] / Н. Жамолиддин // Ўзбекистон овози. – 1998. – 24 янв.

113. Жовлиев, Т. Йигитлар мактубин битганда қондан : [урушга қатнашган йигитларнинг кўрган-кечирганлари ҳақида] / Т. Жовлиев // Сурхон тонги. – 1995. – 11 апр.

114. Зиёев, Қ. “Иккинчи жаҳон уруши” ва биз: Битмаётган жароҳатлар / Қ. Зиёев // Ватан. – 1997. – 14 авг.

115. Зокирова, Д. Бебаҳо ҳужжатлар хазинасида : [Ўзбекистон Республикаси кино, расм ва овозли ҳужжатлар Марказий Давлат архиви бўлими мудири Иккинчи жаҳон урушига оид ҳужжатлар ҳақида] / Д. Зокирова // Тошкент оқшоми. – 1995. – 24 март.

116. Иброҳимов, Х. Андижонликларнинг ғалабига қўшган ҳиссаси : [уруш ортида стахановчилик ҳаракати] / Х. Иброҳимов // Коммунист. – 1990. – 9 май.

117. Иброҳимова, Д. Райхон буви хонадонида! : [Бухоро вилояти Ғиждувон туманида яшовчи 120 ёшли Дилова Райхон буви ҳақида] / Д. Иброҳимова // Vuxoronom. – 2019. – 18 сент.

118. Исоқов, К. Наманганлик ҳиссаси : [вилоятимиз меҳнаткашларининг фронтдаги жасоратлари ҳақида] / К. Исоқов // Наманган ҳақиқати. – 1974. – 8 май.

119. Каримов, Н. Иккинчи жаҳон урушининг бошланиши. Уруш қурбонлари : [уруш арафасидаги тарихий шароит] / Н. Каримов // Водийнома. – 2019. – № 2. – Б. 67–75.

120. Каримов, Н. Уруш ва зулм қурбонлари : “Шталаг–326” лагери ; Штукенброк қабристони ; Штукенброкда дафн этилган ватандошларимиз : [Иккинчи жаҳон урушида...] / Н. Каримов // Қадрият. – 2001. – 27 янв., 10 февр.

121. Карпов, В. Қалб хотираси : [урушда жасорат кўрсатган Наманганлик ўғлонлар ҳақида] / В. Карпов // Наманган ҳақиқати. – 1980. – 5 апр.

122. Козлов, М. Совет халқи тарихий ғалабасининг беш йиллиги / М. Козлов // Сталин ҳақиқати. – 1950. – 9 май.

123. Корявичев, Е. Марказий фронтда / Е. Корявичев // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 4 дек.

124. Крилов, Г. Воронеж районида жанглар / Г. Крилов, Ф. Орешкин // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 6 окт.

125. Ли, Д. Do'st boshiga ish tushsa : [яқин ярим аср муқаддам дунёни ларзага солган уруш] / Д. Ли // Фан ва турмуш. – 1997. – № 5. – Б. 24–25.

126. Мавлонов, Б. Қилич ва қурбон : [Иккинчи жаҳон урушида] / Б. Мавлонов, Е. Пономарёва // Хуррият. – 1998. – 17 июнь.

127. Мамадалиев, Ш. XX асрнинг унутилмас фожеаси : Иккинчи жаҳон уруши офати / Ш. Мамадалиев // Гулобод тонги. – 2019. – 10 май.

128. Мамажонов, А. Эзгулик унутилмайди : [Иккинчи жаҳон уруши йилларида Италия партизанлари сафида фашистларга қарши курашган А. Мамажоновнинг Италияга қилган сафари ҳақида] // Коммунист. – 1988. – 1 янв.

129. Марасулов, Ж. Солдат хатларидан сатрлар : [Фарғоналик жангчилар хати] / Ж. Марасулов // Коммуна. – 1979. – 21 сент.

130. Мардлик мадҳ : [Наманганлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари ҳақида, хатларга обзор] // Наманган ҳақиқати. – 1973. – 24 авг.

131. Мардлик – Мангулик : [Сталинград остонасида жанг қилган Наманганлик ўғлонлар ҳақида] // Наманган ҳақиқати. – 1983. – 2 февр.

132. Марковский, Н. Сталинград районида шиддатли жанглар / Н. Марковский // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 5 нояб.

133. Маслов, Н. Жиддий синов йилларида : [Респ. партия ташкилотлари уруши йилларида] / Н. Маслов // Партия турмуши. – 1990. – № 10. – Б. 80–85.

134. Маҳмудов, А. Қўқонликлар уруш йилларида / А. Маҳмудов, Б. Фозилхўжаев // Коммуна. – 1984. – 12 окт.

135. Мирзов, Ф. Қасоскорлар. Турист ён дафтарида : [Наманганлик уруш қатнашчилари тўғрисида] / Ф. Мирзов // Наманган ҳақиқати. – 1985. – 16 май.

136. Мусаев, Ж. Уларни ҳамма ардоқлайди. Совет турмуш тарзи : [Наманган район партия комитети ҳамда социал таъминот бўлими. Уруш қатнашчиларига яхши яшаши учун қилинаётган ғамхўрликлар ҳақида] / Ж. Мусаев // Наманган ҳақиқати. – 1979. – 20 апр.

137. Муҳаммаджонова, Р. Доимо эътиборимизда : [Наманганлик Совет Иттифоқи қаҳрамонлари Соли Адашев, Набижон Мингбоев, Абдусаттор Раҳимов, Борис Андреевич Ивановский ва бошқалар] / Р. Муҳаммаджонова // Наманган ҳақиқати. – 1975. – 24 апр.

138. Назиров, Т. Оталикқа олишди : [Наманган шаҳрида ғалаба боғи барпо этилаётганлиги, бу боғдаги ниҳолларни вояга етказиш оталикқа олганлиги ҳақида ҳикоя қилинган] / Т. Назиров // Совет Ўзбекистони. – 1980. – 24 апр.

139. Насриддинов, А. Давр ва ижтимоий-фалсафий мерос : [тарихий хотира ва умри-инсоний қадриятлар ҳақида] / А. Насриддинов // Мулоқот. – 1999. – № 4. – Б. 11–13.

140. Нурматов, Р. Ўттиз йил айрилиқдан сўнг : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Н. Муратов ўз фарзандларини топди] / Р. Нурматов, Б. Қурбонбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1972. – 9 февр.

141. Отанаев, О. Алангали йиллар // Маданият қишлоғи тарихи. – Тошкент : Наврўз нашр, 2018. – Б. 37–39.

142. Пошшахўжаев, Э. Уруш қатнашчиларига партиявий

ғамхўрлик / Э. Пошшахўжаев // Наманган ҳақиқати. – 1985. – 7 март.

143. Пухов, С. Новороссийк районида : [Ватан уруши фронтларида] / С. Пухов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 6 окт.

144. Раҳмонов, Ж. Жангчи дасхатлари : [архив ҳужжатларини варақлаганда] / Ж. Раҳмонов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 18 март.

145. Розиков, М. Унитилмас у кунлар ёди... : [уруш кунлари ҳақида] / М. Розиков // Сурхон тонги. – 1995. – 28 апр.

146. Рустамов, Ў. Ҳамма нарсa фронт учун! : [Янгиқўрғон районидаги “Гулшан” совхозининг Иккинчи жаҳон уруши йилларидаги тарихидан] / Ў. Рустамов // Наманган ҳақиқати. – 1985. – 28 февр.

147. Самадов, М. Берлиндаги жасорат: Берлинни ишғол қилишда жасорат кўрсатган наманганликлар / М. Самадов // Наманган ҳақиқати. – 1983. – 12 май.

148. Сарибоев, А. Дўстнинг қалби : [хивалик Ж. Эгамов ғаллаороллик қуролдош дўстининг фарзандларини излаб] / А. Сарибоев, С. Норбоев // Гулистон. – 1970. – № 1. – Б. 21.

149. Саримсоқов, Ж. Жангларда туғилган марсия / Ж. Саримсоқов // Коммуна. – 1979. – 27 июль.

150. Сирожиддинов, Ф. Уруш инвалидларига ғамхўрлик : [Наманган шаҳрида уруш инвалидларига ғамхўрлик яхши йўлга қўйилганлиги ҳақида] / Ф. Сирожиддинов // Наманган ҳақиқати. – 1976. – 11 март.

151. Содиқов, К. Архив тилга кирганда... : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида архив маълумотлари] / К. Содиқов // Коммуна – 1994. – 2 май.

152. Солдат мактублари // Коммуна. – 1977. – 30 июнь

153. Тарихий ғалаба куни // Сталин ҳақиқати. – 1951. – 9 май. – Такриз: Султонов, И. Жанггоҳ садолари / И. Султонов // Ўзбекистон матбуоти. – 1995. – № 5. – Б. 49.

154. Тинчлик ва осойишталик – барча ютуқларимиз асоси // Qashqadaryo. – 2016. – № 56–57. – Б. 1–2.

155. Тоштемиров, Б. Ўтмиш ва келажакни боғловчи муштаҳкам кўприк / Б. Тоштемиров // Adolat kuchi. – 2016. – № 18. – Б. 1–2.

156. Травский, М. Гитлерчиларнинг Қримдаги йиртқичликлари / М. Травский // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 4 нояб.

157. Турсунов, А. Уруш ва аёл : [Наманганлик аёллардан айримларининг Иккинчи Жаҳон уруши давридаги ҳаёти ҳақида] / А. Турсунов // Наманган ҳақиқати. – 1979. – 10 янв.
158. Турғунов, М. Тарихий ҳақиқат : [Иккинчи жаҳон уришининг бошланғич давридаги машғулотлар ҳақида] / М. Турғунов // Наманган ҳақиқати. – 1999. – 19 июнь.
159. Туғён, С. Ибратлар ҳикмати : [урушнинг сўқмоқлари ҳақида] / С. Туғён // Сариосиё. – 2019. – 10 май.
160. Улуғ Ватан уруши йилларида / А. Солиев // Избоскан тарихи (1917–1991). – Тошкент : Ўзбекистон, 1993. – Б. 36–44.
161. Фронт орқасида : [областга кўчириб келтирилган болаларга шароитлар яратиб беришда олиб борилган ишлар хусусида архив материаллари сўзлайди] // Наманган ҳақиқати. – 1981. – 2 дек.
162. Хамроев, А. Муқаддима : [Олот тумани аҳолисининг фронт ортида кўрсатган жасоратлари ҳақида] / А. Хамроев // Йиллар ва тақдирлар. – Бухоро : Бухоро, 2014. – Б. 5–9.
163. Хан, В. Корейсларни «меҳнат армияси»га жалб этилишининг ҳуқуқий асослари : [Иккинчи жаҳон уруши йилларида] / В. Хан // Фалсафа ва ҳуқуқ. – 2009. – № 1. – Б. 44–45. – Рез. рус.
164. Хандақларда битилган хатлар... : [мақолалар] / М. Мирзамухамедова, Л. Шариповалар тайёрлади // Тошкент оқшоми. – 1995. – 12 апр. – Мунадарижа: Қасамёд ; Қаҳрамонлик намунаси ; Билол Болтаев байроқдор.
165. Холиқова, Ф. Наманган уруш йилларида / Ф. Холиқова // Наманган ҳақиқати. – 1983. – 24 февр.
166. Хошимова, М. М. Иккинчи жаҳон уруши йилларида Марказий Осиёга сургун қилинган Месхетин турклар тарихшунослигидан / М. М. Хошимова // Самарқанд давлат ун-ти илмий тадқиқотлар ахборотномаси. – 2011. – № 6. – Б. 16–19. – Рез. рус, ингл.
167. Шилкин, В. Синявино районида : [фронтларда] / В. Шилкин // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 2 окт.
168. Шчукин, Д. Сталинград учун жанглар / Д. Шчукин // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 6 окт.
169. Эргашева, Г. Урушнинг номи ўчсин! : [урушда эвакуация қилинган аҳоли ҳақида] / Г. Эргашева // Вухорнома. – 2019. – 10 май.

170. Юсупов, Р. Ўзбекистоннинг демографик тарихидан : [Иккинчи жаҳон урушида қанча инсонлар йўқолганлиги ҳақида] / Р. Юсупов // Мозийдан садо. – 2010. – № 4. – Б. 45.

171. Ўзбекистон – Беларусь Республикаси қардошлик ва ҳамкорлик дилларни туташтиргай / нашрга тайёрловчи М. Махмудов // Туркистон. – 1994. – 21 дек. – Мундарижа: Я. Колас: «Эй жигарим Ўзбекистон!» ; Беларусдаги Топболдиевга қишлоғи ёхуд партизанлар ҳаракатида қаҳрамонлик кўрсатган ўзбек йигити ҳақида ; Ўлимларни қолдириб доғда.

172. Ўзбекистондаги “қулоқ” посёлкалари Иккинчи жаҳон уруши йилларида // Iltiy xabarнома. – 2013. – № 4. – Б. 52–57. – Рез. рус, ингл.

173. Ўлимни доғда қолдирганлар : [уруш даврида оиласига қора хат келиб, кейин ўзлари соғ-омон қайтиб келганлар ҳақидаги маълумотлар ва уларнинг рўйхатлари] // Кўзгу. – 1997. – 19 июнь.

174. Қаҳрамонлик абадийликдир : [хатларга обзор] // Коммуна. – 1985. – 4 май.

175. Қурбонова, З. “Болаликка қайтгим келмайди...” : [уруш туфайли Бухоро ш. келиб қолган Катизе буви ҳақида] / З. Қурбонова // Вухорнома. – 2019. – 4 май. – Б. 4.

176. Қўшжонов, М. Қўнгилдаги гап : [Иккини жаҳон урушининг якунлари, оқибатлари ҳақида] / М. Қўшжонов // Ёзувчи. – 1998. – 13 май.

177. Ғалабага қўшилган ҳисса: далил ва рақамлар // Андижоннома. – 1993. – 8 май.

178. Ҳабибуллаев, Ш. Ватан уруши қатнашчиларининг овози : [фронтга ҳарбий сафарбарликка жонбозлик кўрсатган ўртоқ А. Иброҳимов ҳақида] / Ш. Ҳабибуллаев // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 6 дек.

179. Ҳайитов, Ш. Иккинчи жаҳон уруши оқибатида муҳожирликка ўтган ўзбеклар / Ш. Ҳайитов // Ўзбекистон тарихи. – 2005. – № 2. – Б. 15-23. – Рез. рус, ингл.

Қорақалпоқ тилида

180. Бзинг аскерлеримиздинг Сталинград қасында 6 ҳапте дауаында жургизген топылысынынг жумақлары // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 1 янв.

181. Гитлершил газзаплар тыншымай отыр : [Совет Информбюросы] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 30 март.

182. Калинин, М. И. Уатандарлық урыс хамь тоталык урыс / М. И. Калинин // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 31 март.

183. Камалов, С. Қарақалпақстан Уллы Уатандарлық урыс кунлеринд / С. Камалов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 7 нояб.

184. Сеитов, П. Хауа топылысынан жергиликли қорғануды беккемлейик / П. Сеитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 12 янв.

185. Сонғғы саатта: I. Бзинг аскерлеримиз Ржев қаласын алды II. Бзинг аскерлеримиз Льгов хамь Дмитриев-Льговский қалаларын алды // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 5 март.

186. Сонғғы саатта: Бзинг аскерлеримиз Оленино, Севск, Суджа қалаларын алды // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 6 март.

187. Сонғғы саата: Бзинг аскерлеримиз Тихорецк хамь Майкоп қалаларын алды: Сталинградтынг орта жеринен батыс тарепте қоршауға алынған немец-фашист аскерлерининг группасын бзинг аскерлеримиз жоқ етуди питкерди // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 2 февр.

188. Сонғғы саатта: Бзинг аскерлеримиз Сватово қаласын алды // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 3 февр.

189. Сонғғы саатта: Бзинг аскерлеримиз Сталинград районында қоршауға алынған немец-фашист аскерлерди жоқ етуди бзинг аскерлеримиз толық питкерди // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 4 февр.

190. Сонғғы саатта: Жаудынг Демянск районындағы беркитилген плацдармы жоқ етилди // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 3 март.

191. Юсупов, О. Биз урыс жыллары қалай жасадық? : [1941–1945-жыллар, архив ғәзийнелеринен] / О. Юсупов // Еркин Қарақалпақстан. – 1992. – 9 май.

192. Қатанг минет дисциплинасы – урыс уақтынынг законы // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 23 март.

193. Қзыл Армиянынг женгислерин республикамыздын минеткешлери қутлықлайды : [С. Турымбетов, О. Реим,

С. Жауғашаровлардың қутлықлаулары] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 19 февр.

Рус тилида

194. Азизова, С. Письма с фронта : [рассказывает сотрудник Андижан. облгосархива] / С. Азизова // Андижан. правда. – 1981. – 9 мая.

195. Алихожаев, М. Вклад Андижанцев в победу / М. Алихожаев, А. Жалилов // Андижан. правда. – 2004. – 7 мая.

196. Андижан в годы Великой Отечественной войны // История Андижана. – Ташкент : Фан, 1980. – С. 132–135.

197. Боровков, И. И. Из истории развития строительной индустрии Узбекистана в годы Великой Отечественной войны / И. И. Боровков // Обществ. науки в Узбекистане. – 1963. – № 2. – С. 55–58.

198. Два года Отечественной войны Советского Союза : [ко второй годовщине Отечеств. войны] // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 23 июня.

199. Джафаров, М. Буду пулемётчиком: об учебе в военно-учебном пункте г. Бухары // Красная Бухара. – 1942. – 21 янв.

200. Забота : [об обеспечении эвакуиров. граждан в Свердлов. р-не квартирой и вещами первой необходимости] // Красная Бухара. – 1942. – 17 янв.

201. Забота о семьях фронтовиков : (на совещании в Совнарком ККАССР) // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 7 мая.

202. Казаков, А. С. Ими гордится родина // Подвиги героев советского союза –Узбекистанцев. – Тошкент : “Узбекской ССР”, 1961. – С. 63–147.

203. Касымова, М. Ш. Ташкент в годы Великой Отечественной войны / М. Ш. Касымова // Обществ. науки в Узбекистане. – 1983. – № 9. – С. 12–17.

204. Ко всем женщинам Кара-Калпакии : [письмо участниц респ. конф. женской молодежи] // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 7 сент.

205. Крикун, Н. Была война... : [о творческой интеллигенции в Ташкенте, эвакуир. в годы войны] / Н. Крикун // Диалог. – 1991. – № 5. – С. 77–80.

206. Культурное строительство. Материальное обеспечение. Городское хозяйство // История Андижана. – Ташкент : Фан, 1980. – С. 143–148.

207. Курбанова, М. В тылу как на фронте : [о вкладе андижанцев в Победу] / М. Курбанова // Андижан. правда. – 1995. – 18 апр.

208. Ли, Д. Так это всё было... : [из истории военных лет] / Д. Ли // Экономика и статистика. – 1997. – № 6. – С. 74–76.

209. Мандральская, Н. В. Связисты Узбекистана в годы Второй мировой войны / Н. В. Мандральская // Вестн. Ташк. ун-та информ. технологий. – 2014. – № 3. – С. 130–134. – Рез. узб., англ.

210. Машуров, Г. Андижанцы в Великой отечественной войне / Г. Машуров // Андижан. правда. – 1991. – 25 июня.

211. Мусаев, М. М. Узбекистан в годы войны : [о 50-летию Великой Победы] / М. М. Мусаев // Ташкент. – 1950. – С. 16–21

212. О чём писала “Андижанская правда” (Сталинское знамя) в 1945 году // Андижан. правда. – 1995. – 8 мая.

213. «Письмо бойцам-узбекам от узбекского народа» : [опублик. 4 ноября 1942 г. в газете «Правда Востока»] // Голос Узбекистана. – 1994. – № 16 (май). – С. 5.

214. Подъяпольский, Б. Гвардия рождалась в сентябре : [история] / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 1998. – 25 сент.

215. Раҳим, И. Пути – дороги фронтовые : [писатель Ибрагим Раҳим о войне] / И. Раҳим // Правда Востока. – 1994. – 5 мая.

216. Сааков, В. Тяжелые годы войны / В. Сааков // Бухара : История и современность. – Бухара : Бухара, 1990. – С. 39–52.

217. Собрание интеллигенции г. Бухары : [о встрече в помещении облмуздрамтеатра с великими полководцами маршалами Тимошенко и Буденным] // Красная Бухара. – 1942. – 10 янв.

218. Ташкент в годы войны. Год 1942 январь-июнь : [к 50-летию Победы] // Веч. Ташкент. – 1995. – 15 февр.

219. Трудящиеся Кара-Калпакии славят нашу победу над врагом // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 12 мая.

220. Туманова, З. Под крышами Ташкента : [Ташкент в годы войны. Эвакуированные в Ташкент] / З. Туманова // Нар. слово. – 1994. – 14 мая.

221. Тюриков, В. Ташкент в годы войны : [г. 1941 август-декабрь] / В. Тюриков // Веч. Ташкент. – 1995. – 25 февр.

222. Тюриков, В. Ташкент в годы войны : [г. 1941 июль] / В. Тюриков // Веч. Ташкент. – 1995. – 18 янв.

223. Тюриков, В. Ташкент в годы войны : [г. 1942 июль-декабрь] / В. Тюриков // Веч. Ташкент. – 1995. – 1 марта.

224. Тюриков, В. Ташкент в годы войны : [г. 1942 январь-июнь] / В. Тюриков // Веч. Ташкент. – 1995. – 15 февр.

225. Тюриков, В. Ташкент в годы войны : [г. 1943 июль-декабрь] / В. Тюриков // Веч. Ташкент. – 1995. – 29 марта.

226. Тюриков, В. Ташкент в годы войны : [г. 1943 январь-февраль] / В. Тюриков // Веч. Ташкент. – 1995. – 15 марта.

227. Тюриков, В. Ташкент в годы войны : [г. 1944 июль-декабрь] / В. Тюриков // Веч. Ташкент. – 1995. – 19 апр.

228. Тюриков, В. Ташкент в годы войны : [г. 1945 январь-май] / В. Тюриков // Веч. Ташкент. – 1995. – 1 мая.

229. Тюриков, В. Узбекистан. 1941–1945 [г. 1945] : люди, события, факты / В. Тюриков // Голос Узбекистана. – 1995. – №18, 19.

230. Тюриков, В. Узбекистан. 1941–1945 [год 1944] : люди, события, факты / В. Тюриков // Голос Узбекистана. – 1995. – № 3, 7, 9, 10, 11, 12, 14, 15, 16, 18.

231. Узбекистан. Год 1941 г. : [подборка статей к 50-летию Победы во Второй мировой войне] // Правда Востока. – 1995. – 18 янв.

232. Узбекистан. Год 1943 г. : [подборка статей к 50-летию Победы] // Правда Востока. – 1995. – 29 марта.

233. Уразаев, Ш. И скромное твое великодушие : [Ташкент и ташкентцы в годы войны] / Ш. Уразаев // Правда Востока. – 1983. – 23 июля.

234. Хаджиев, Э. Х. Трудовой подвиг строителей Фархад-ГЭС : [1942–1949 гг.] / Э. Х. Хаджиев // Обществ. науки в Узбекистане. – 1985. – № 5. – С. 39–42.

**ФРОНТГА ҲАРБИЙ САФАРБАРЛИК,
ЎЗБЕКИСТОНЛИКЛАРНИНГ ФРОНТДАГИ
ЖАСОРАТЛАРИ**

Китоблар

235. Абдужалилов, Қ. Аскар акамга / Қ. Абдужалилов. – Сурхондарё : Сурхондарё вилояти журналистлар уюшмаси, 1994. – 44 б.

236. Abdullayev, O. Ona-Vatan fidoyilari / O. Abdullayev, S. Mirzaxo'jayev, A. Rejaboyev. – Toshkent : Cho'lpon nomidagi nashriyot-matbaa ijodiy uyi, 2007. – 88 b.

237. Авлиёқулов, Қ. Сурхон юлдузлари / Қ. Авлиёқулов, Р. Эргашев, Й. Исмоилов. – Тошкент : Абдулла Қодирий номидаги халқ мероси, 1995. – 88 б.

238. Азамов, А. Саҳифаларда муҳрланган жасорат / А. Азамов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1994. – 104 б.

239. Азимов, Ҳ. И. Иккинчи жаҳон урушида Ўзбекистон ҳарбийлари иштироки ва мавқеи [1941–1945 йиллар] : та-рих фан. номзоди дис... автореф. / Ҳ. И. Азимов ; ЎЗР Олий ва ўрта таълим вазирлиги, Мирзо Улуғбек номидаги Ўзбеки-стон миллий ун-ти. – Тошкент, 2004. – 29 б.

240. Аминов, Ҳ. Самарқанд фронтга / Ҳ. Аминов, Н. Иброҳимов. – Самарқанд : Суғдиёна. – 1994. – 60 б.

241. Аминов, Ҳ. Сўнмас юлдузлар : Самарқандлик Совет Иттифоқи Қаҳрамонлари ҳақида ҳужжатли лавҳалар / Ҳ. Аминов, А. Вафоев. – Самарқанд : Зарафшон нашр. – 1994. – 51 б.

242. Бодиров, А. Самарқанд Иккинчи жаҳон уруши йил-ларида / А. Бодиров. – Самарқанд : Зарафшон нашр. – 2015. – 122 б.

243. Жасоратнома : маълумотнома. – Тошкент : Ўзбек эн-циклопедияси, 1990. – 414 б.

244. Имомов, Б. Сўнги ҳужум : алоқачи жангномаси / Б. Имомов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1990. – 152 б.

245. Имомов, Б. Х. Жанггоҳ садолари / Б. Х. Имомов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1986. – 100 б.

246. Маҳаммадюнусов, Ш. Иккинчи жаҳон уруши йилларида Андижонликларнинг кўрсатган қаҳрамонликлари : Иккинчи жаҳон урушида эришилган Ғалабанинг 70 йиллигига бағишланади / Ш. Маҳаммадюнусов ; масъул муҳаррир М. Ғ. Абдуллаев ; Ўзбекистон Респ. Олий ва ўрта махсус таълим вазирлиги, Заҳириддин Муҳаммад Бобур ном. Андижон давлат ун-ти. – тўлд. 2-нашри. – Андижон : Андижон, 2016. – 212 б.

247. Муҳиддинов, З. Андижонлик қаҳрамонлар / З. Муҳиддинов, А. Султонов. – Андижон : Андижон, 1995. – 122 б.

248. Раҳматулина, Р. Ватанпарварлик тимсоли / Р. Раҳматулина, Н. Абдусаломов. – Андижон, 1995. – 20 б.

249. Раҳимов М. Ўлимларни қолдириб доғда / М. Раҳимов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1992. – 140 б.

250. Супургибеков, Б. Жасорат замини : [биринчи ўзбек Совет Иттифоқи Қаҳрамони Қўчқор Турдиев хотирасига бағишланади] / Б. Супургибеков, Н. Абдусаломов. – Андижон : Андижон, 1995. – 16 б.

251. Тожибоев, Ҳ. Юзма-юз / Ҳ. Тожибоев. – Тошкент : Ўзбекистон, 1985. – 126 б.

252. Тожибоев, Ҳ. Ғолибларга таъзим : уруш ва меҳнат ветеранлари ҳаётидан / Ҳ. Тожибоев. – Тошкент : Ўзбекистон, 1990. – 174 б.

253. Турдиев, Ж. Алломалар яшайди бунда / Ж. Турдиев. – Андижон : Andijon, 2011. – Б. 47–49.

254. Турдиев, С. Жасорат унутилмайди : Яккабоғ фарзандлари / С. Турдиев. – Яккабоғ, 2000. – 120 б.

255. Турдиев, С. Жасорат солномаси : Қашқадарё 1941–1945 йиларда / С. Турдиев. – Тошкент : Фан, 2008. – 352 б.

256. Турдиев, С. Жасорат унутилмайди : Қарши фарзандлари № 3 / С. Турдиев. – Қарши : Насаф, 2005. – 112 б.

257. Тўраев, А. Биз билган ва билмаган ҳазрати инсон / А. Тўраев. – Тошкент : Ўқитувчи, 2017. – 176 б.

258. Тўхтасинов, И. Ўзбек ўқчилари / И. Тўхтасинов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1991. – 136 б.

259. Улуғ Ватан уруши: саволлар ва жавоблар : [маълумотнома] – Тошкент : Ўзбекистон, 1986. – 447 б.

260. Шаропов, Ж. Жангда жасур, меҳнат фидойи / Ж. Шаропов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1985. – 150 б.

261. Ўзбекистон ҳарбий иш тарихидан : қадимги даврдан ҳозиргача / Ўзбекистон Республикаси Фанлар акад. ; масъул муҳаррир Д. Х. Зияева. – Тошкент : Шарқ, 2012. – 256 б.

Қарақалпоқ тилида

262. Бабашев, Ш. Қарақалпақстанлы жаўынгерлердин қаҳарманлықлары мәңги жасайды / Ш. Бабашев. – Нөкис : Қарақалпақстан, 2011. – 72 б.

263. Естелик: Қарақалпақстан Республикасы. Китап 1. 1941–1945-жыллардағы урыста қурбан болған хәм дерексиз жоқ болған жаўынгерлер. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1994. – 608 б.

264. Естелик. Қарақалпақстан Республикасы. Китап 2. 1941–1945 – жыллардағы урыста қурбан болған хәм дерексиз жоқ болған жаўынгерлер. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1994. – 640 б.

265. Естелик. Қарақалпақстан Республикасы. Китап 3. 1941–1945-жыллардағы урыста қурбан болған хәм дерексиз жоқ болған жаўынгерлер. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1994. – 612 б.

266. Жаўынгер тоқсан жетинши : [еске түсириўлер хәм очерклер] / дүзген хәм баспаға таярлаған Қ. Досанов. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1987. – 124 б.

267. Олышанский А. Ўатан ушын саўашларда бир адамдай жәм болып / А. Олышанский, У. Арзымбетов. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1985. – 241 б.

268. Саўашта хәм мийнетте: Ветеранлардың еске түсириўлери, олар ҳаққында гүрриңлер, фотолар, документлер, жаўынгер хатлары : [Уллы жеңистин 45 жыллығына арналады]. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1990. – 399 б.

269. Умытпаймыз ҳеш қашан: 1941–1945-жыллардағы урыс дәўири сүўретленген / қарақалпақшаға аўдарған Т. Сапаров. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1972. – 243 б.

Рус тилида

270. Бабашев, Ш. Воины – комсомольцы Каракалпакии в боях за Родину. – Нукус : Каракалпакия, 1965. – 82 б.

271. Бессмертные подвиги каракалпакских воинов. – Нукус : Каракалпакстан, 1970. – 274 с.

272. Имена и подвиги : (узбекский республиканский совет ветеранов войны и труда) : справочник / авт. сост. Н. Г. Безрезняк. – Ташкент : Гл. ред. Узбекской Советской Энциклопедии, 1990. – 368 с.

Мақолалар

273. Абдиев, А. Уруш кўрган одамлар : [мардлик, бурч ва садоқат] / А. Абдиев // Qashqadaryo. – 2018. – № 55. – Б. 3.

274. Абдуллаев, Г. Андижонликлар олдинги сафларда бўлганлар : [уруш йилларида ҳарбий қисмларнинг машқ қароргоҳи фаолияти, 94–алоҳида ўқчи бригадасининг Андижонликлардан иборат 4–батальони] / Г. Абдуллаев // Андижоннома. – 1995. – 25 апр.

275. Абдуллаев, Г. 54 минг аскардан бири : [Андижон вилоятидан Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ғ. Тожибоев] / Г. Абдуллаев // Andijonнома. – 2018. – 9 май.

276. Абдуллаев, М. Жангу жадалларда етти йил : [Андижонлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ю. Қурбонов] / М. Абдуллаев // Пахтакор. – 2017. – 6 май.

277. Абдуллаев, М. Иккинчи жаҳон уруши йилларида Ўзбекистон “қулоқ” посёлкаларидаги сафарбарлик // Ilmiy xabarnoma. – 2019. – № 1. – Б. 67–70.

278. Абдуллаев, Ғ. Синфдош солдатлар : [Андижон ш. 30–мактаб ўқувчилари фронтларда] / Ғ. Абдуллаев // Коммунист. – 1990. – 9 май.

279. Абдурайимов, Ф. Тинчлик – бебаҳо неъмат : [Ватан ва халқ учун жонини қурбон қилиб, душманни енгиш иштиёқида бўлган жангчи тўғрисида] / Ф. Абдурайимов // Жануб қуёши. – 2018. – 11 июнь.

280. Авдеев, Н. Жонажон Қизил Армиямизга жанговар резервлар тайёрлаб берамиз / Н. Авдеев // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 19 март.

281. Авлиёқулов, К. Халқимизнинг жасорати : [Ғалабанинг 50 йиллиги олдида] / К. Авлиёқулов, О. Авлиёқулов // Сурхон тонги. – 1995. – 21 апр.

282. Аждодлар матонати ва жасорати авлодлар учун намунадир // Ўзбекистон овози. – 2017. – 10 май.

283. Азимов, М. Жасоратга йўғирилган кунларим : [жангда ва меҳнатда тобланганлар] / М. Азимов // Сурхон тонги. – 1993. – 1 май.

284. Азимов, Х. Урушдаги миллий қўшин : [1941–1945 йилларида урушда фашизм устидан қозонилган ғалаба ҳақида] / Х. Азимов // Қонун ҳимоясида. – 2005. – № 5. – Б. 13.

285. Азимов, Х. Халқ жасорати ва мададкор эшелонлар : [Ўзбекистон Иккинчи жаҳон уруши йилларида фашизм устидан қозонилган ғалаба] / Х. Азимов // Қонун ҳимоясида. – 2004. – № 5. – Б. 30–31.

286. Алиев, Ғ. Уларнинг жасоратини сира унутмаймиз : [фашизмга қарши уруш йилларида Ўзбекистонлик разведкачилар, контрразведкачилар ва чегарачиларнинг жанговар ишлари ҳақида] / Ғ. Алиев // Халқ сўзи. – 1995. – 9 май.

287. Алтуний, А.Т. Сўнмас жасорат : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / А.Т. Алтуний // Коммунист. – 1983. – 9 май.

288. Аминов, Ш. Жасорат унутилмайди / Ш. Аминов // Adolat kuchi. – 2016. – № 18. – Б.2.

289. Аминов, А. Андижонлик довурак учувчи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Муҳиддинов ҳақида] / А. Аминов // Коммунист. – 1988. – 3 янв.

290. Андижонлик қаҳрамонлар : [И. Эргашев, С. И. Полежакин, У. Ёқубов ҳақида] // Андижоннома. – 1993. – 4, 6 май.

291. Аннамирзаев, А. Суронли йиллар : [жасорат, фидоийлик ҳеч қачон унутилмайди] / А. Аннамирзаев // Жануб қуёши. – 2018. – 14 февр.

292. Араббоев, Х. Қаттол ёвни қолдириб доғда : [Андижонлик Иккинчи жаҳон урушининг 1-гурӯх ногирони Евгений ота Ершов] / Х. Араббоев // Андижоннома. – 2015. – 10 май.

293. Арслонов, Н. Жасорат / Н. Арслонов // Adolat kuchi. – 2011. – № 19. – Б. 3.

294. Ашмарин, А. Солдат : [шуҳрат довони] / А. Ашмарин // Ленин байроғи. – 1996. – 10 янв.

295. Аҳмаджонов Р. Жангчининг йўли : [Деновлик Иккинчи жаҳон уруши жангчиси Т. Юсупов ҳақида] / Р. Аҳмаджонов // Ленин байроғи. – 1975. – 5 май.

296. Аҳмедов, С. Ака-ука жангчилар : [Бувайда туманида яшовчи ака-ука Алижон ва Ҳакимжон Ражабовлар ҳақида] / С. Аҳмедов, С. Ражабов // Коммуна. – 1976. – 16 июнь.

297. Бағдодлик жангчилар : [Иккинчи жаҳон уруши ветерани анкетаси] // Коммуна. – 1975. – 30 апр.

298. Белозерский, Е. Ботир жангчилар тайёрлаймиз : [Хоразм област Ҳарбий комиссари] / Е. Белозерский // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 окт.

299. Бозорбоев, А. Жасур разведкачи : [собиқ разведкачи Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ю. Ҳамидов ҳақида] / А. Бозорбоев // Коммунист. – 1988. – 21 янв.

300. Болтабоев, М. Ҳамон тўлиқиб эслайман... : [собиқ жангчи М. Болтабоев хотиралари] / М. Болтабоев, Ш. Зухриддинов // Фарғона ҳақиқати. – 2008. – 9 май.

301. Боти́ров, М. Эргаш бобонинг бахти : [уруш қаҳрамони Эргаш бобо жасоратлари ҳақида] / М. Боти́ров // Сурхон тонги. – 1995. – 4 апр.

302. Боти́ров, М. Қурбон бобонинг қирувчи самолёти : [урушда қатнашган бобонинг самолёти ҳақида] / М. Боти́ров // Сурхон тонги. – 1995. – 11 апр.

303. Бойматов, М. Фарғонанинг мард ўғлонлари : [Иккинчи жаҳон урушида қатнашган Фарғоналик жангчи йигитлар ҳақида] / М. Бойматов // Коммуна. – 1979. – 27 июль.

304. Бўронов, А. Полвоннинг савоб иши : [Обширликларнинг урушга қўшган ҳиссаси] / А. Бўронов // Сурхон тонги. – 1993. – 3 май.

305. Ватан учун жонини тикканлар // Коммуна. – 1975. – 13 февр.

306. Восиқов, Ф. Ёшларни ҳунар, темир йўл ўқув юртлари ва ФЗТ мактабларига чақиришни муваффақиятли ўтказайлик / Ф. Восиқов // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 29 сентябрь.

307. Гюне, Л. Мард йигит : [ҳаракатдаги армиянинг ботир жангчиси Хора змлик Т. Жумамуродов] / Л. Гюне // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 10 март.

308. Дадахўжаев, С. Жасур юртдошимиз ҳақида лавҳалар : [Иккинчи жаҳон урушида қаҳрамонларча ҳалок бўлган, Олтиариқлик Й. Азимов ҳақида] / С. Дадахўжаев // Коммуна. – 1984. – 29 дек.

309. Ёвбосаров, А. Аълочилар взводи бўламиз : [Урганч ҳарбий таълим пункти] / А. Ёвбосаров // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 окт.

310. Жаббаров, Ж. Мерган бўламан : [Урганч ҳарбий таълим пункти] / Ж. Жаббаров // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 окт.

311. Жамолов, Й. Жасоратга интилиб : [Фарғоналик моҳир

жангчи Э. Абдужалилов ҳақида] / Й. Жамолов, И. Ҳасанов // Коммуна. – 1985. – 4 май.

312. Журавлев, Т. Генералнинг жангчи Абдуллаев ҳақида айтганлари : [ҳаракатдаги армия жангчиси Хоразмлик Ҳ. Абдуллаев] / Т. Журавлев // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 10 март.

313. Жўраназаров, К. Савоб иш бўлди : [Ғалабанинг 50 йиллиги олдидан] / К. Жўраназаров // Сурхон тонги. – 1995. – 11 апр.

314. Зоҳид, Ф. Беш ботир жасорати : [Қора денгиз флоти пиёда аскарлари 18-батальони жангчиларидан бир гуруҳи Севастополда 1941 йил 7 ноябрда мислсиз жасорат кўрсатди] / Ф. Зоҳид // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 16 янв.

315. Ибодинов, А. Унутилмас лаҳзалар : [Иккинчи жаҳон уруши қаҳрамонлари Тўхтасин Аҳмедов ва Тожиали Бобоев ҳақида] / А. Ибодинов // Коммуна. – 1983. – 9 май.

316. Иброҳимова, И. Олтин юлдузнинг сўнмас ёғдуси : [Жалақудуқлик – Иккинчи жаҳон уруши қаҳрамони, жангчи Қ. Турдиев ҳақида] / И. Иброҳимова // Жалақудуқ ҳаёти. – 2017. – 6 май.

317. Измалков, И. Ватан посбонлари : [Иккинчи жаҳон уруши жангчилари ҳақида] / И. Измалков // Ленин байроғи. – 1996. – 10 янв.

318. Исломова, М. Шундай инсонлар бор эди : [Яйпанлик уруш қатнашчиси А. Сулаймонов жасоратлари] / М. Исломова // Яйпан овози. – 2006. – 9 май.

319. Исмоилов, И. Ўзбек ўғлони жасорати : жанглarda чи-
ниқиб меҳнатда тобланганлар / И. Исмоилов // Саховат. – 1996. – № 4. – Б. 23–25.

320. Йўлдошев, Ш. Жасурлик : [Бувайда туманилик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, бир неча орден ва медаллар кавалери Т. Обидовнинг фронт жанглари ҳақида] / Ш. Йўлдошев // Коммуна. – 1985. – 18 июль.

321. Калинин, А. Урганчлик Ўрозбой Бердимуродов : [Иккинчи жаҳон уруши фронтларида] / А. Калинин // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 20 июнь.

322. Каримов, Б. Тинчлик ва меҳнат қўриқчилари : [Фарғоналик жангчи К. Раҳмоновнинг мардлиги тўғрисида] / Б. Каримов // Коммуна. – 1984. – 22 февр.

323. Каримов, Б. Халқ жасорати абадий яшайди : [Иккин-

чи жаҳон уруши йилларида Фарғоналиклар жасорати ҳақида] / Б. Каримов // Коммуна. – 1977. – 9 май.

324. Каримов, Н. Жабҳа бўйлаб Ойбекнинг уруш майдонларига сафари / Н. Каримов // Халқ сўзи. – 1995. – 18 апр.

325. Каришов, Ф. Ўзбек халқининг мард ўғлонлари Ватан учун курашда / Ф. Каришов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 18 дек.

326. Курганский, В. Разведкачилар : [434-ўқчи полкнинг кичик лейтенанти И. Эрматов командирлик қилган разведкачилар взводининг жасорати тўғрисида] / В. Я. Курганский // Коммуна. – 1978. – 19 янв.

327. Мадумаров, Ж. Балиқчилик баҳодирлар / Ж. Мадумаров // Коммунист. – 1976. – 9 май.

328. Мамиталиев, Т. Оилавий архив – фахр китоби : [Фарғоналик кекса жангчи Ф. Орипов ҳақида] / Т. Мамиталиев // Коммуна. – 1978. – 19 янв.

329. Мансуров, Н. Пулемётчи жасорати : [Термизлик жангчилар она Ватанимизни гитлерчилар ғалабасидан ҳимоя қилишга отландилар] / Н. Мансуров // Ленин байроғи. – 1975. – 25 апр.

330. Маҳмудов, Ё. Ҳарбий бўлим ва умумий таълим : [Ватанга муносиб жангчилар тайёрлаймиз] / Ё. Маҳмудов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 20 дек.

331. Менгноров, С. Танклар жанга кирганда : [воҳамиз Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларининг жасорати ҳақида] / С. Менгноров // Ленин байроғи. – 1975. – 8 апр.

332. Миловацкий, В. Қизил Армия учун моҳир жангчилар тайёрлаймиз / В. Миловацкий // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 7 нояб.

333. Мирзаева, Ҳ. Жанговар йўл / Ҳ. Мирзаева // Қашқадарё ҳақиқати. – 1974. – 9 май. – Б. 2.

334. Мирзараҳматов, Т. Ботирларнинг бири : [лавҳа] / Т. Мирзараҳматов // Коммуна. – 1976. – 25 авг.

335. Муродов, А. Яна жангга бораман : [Урганчлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Муродов] / А. Муродов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 7 нояб.

336. Мухамметшин, Ҳ. Қуролдош дўстим ҳақида : [Фарғоналик моҳир жангчи, Ф. Усмонов ҳақида] / Ҳ. Мухамметшин // Коммуна. – 1985. – 7 май.

337. Мухтарулин, А. Унитилмас у кунлар ёди : [Тоштемир бобонинг ҳикояси] / А. Мухтарулин // Сурхон тонги. – 1996. – 14 май.

338. Муҳаммад, О. Ўлимларни қолдириб доғда : [Чироқчилик собиқ жангчи “Қизил юлдуз” орденининг кавалери Т. Ҳамроқуловнинг жанговар ҳаётидан лавҳалар] / О. Муҳаммад // Қашқадарё ҳақиқати. – 1985. – 18 апр. – Б. 4.

339. Насриев, Н. Жасорат ва матонат ёшларга ибрат / Н. Насриев // Тошкент оқшоми. – 2018. – 7 май.

340. Норбек, О. Ватан учун жанг қилганлар : [Иккинчи жаҳон урушида] / О. Норбек // Ҳуррият. – 1998. – 13 май.

341. Орипов, И. Ветеран : [Миндонлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Абдурахим Аҳмедов жасоратлари ҳақида] / И. Орипов // Коммуна. – 1984. – 9 май.

342. Орифий, Ш. Довюррак чегарачи / Ш. Орифий // Қашқадарё ҳақиқати. – 1974. – 9 май. – Б. 2.

343. Отабоев, Х. Волгадан Берлингача : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси С. Исоқов ҳақида] / Х. Отабоев // Коммунист. – 1982. – 26 авг.

344. Охунов, Ҳ. Оловли йиллар хотираси : [Фарғона тумани Аввал қишлоғида туғилган ўзбек жангчиси М. Раҳмонов ҳақида] / Ҳ. Охунов // Коммуна. – 1977. – 30 июнь.

345. Пардаев, О. Шаҳид кетган ҳамқишлоқларим : [уруш йилларида Бойсунлик ўғлонларнинг хизмати] / О. Пардаев // Сурхон тонги. – 1995. – 7 апр.

346. Пахтабодлик фронтчилар : [бир сурат тарихи] // Коммунист. – 1987. – 9 май.

347. Ражабов, А. “Саша Назаров” : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси С. Худойназаров] / А. Ражабов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 янв.

348. Раимова, Н. Ака-ука жангчилар : [Олтиариқ туманида яшовчи, Иккинчи жаҳон уруши ветеранлари ака-ука Одил ва Олим Пўлатовлар ҳақида] / Н. Раимова // Коммуна. – 1985. – 18 май.

349. Расулов, Т. Ўзбекистонлик жангчилар Улуғ Ватан уруши фронтларида / Т. Расулов // Коммунист. – 1985. – 27 март.

350. Раҳимов, А. Катта ирода соҳиби : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Водиллик Н. Раззоқов] / А. Раҳимов // Коммуна. – 1975. – 30 апр.

351. Раҳимов, К. Ўлимларни қолдириб доғда : [Ғалабанини 50 йиллиги] / К. Раҳимов // Хоразм ҳақиқати. – 1995. – 29 март.

352. Раҳимов, М. Йўлдош партизан : [Йўлдош Холиқов ҳақида] / М. Раҳимов // Коммунист. – 1989. – 9 авг.

353. Раҳимов, Н. Разведкачи Пиримкул / Н. Раҳимов // Коммуна. – 1981. – 20 июнь.

354. Садриддинов, Н. Ғалабанинг 50-йиллиги олдидан. Фахрийнинг севинч ёшлари : [А. Рўзиевнинг фронтдаги қаҳрамонлиги ҳақида] / Н. Садриддинов // Дўстлик байроғи. – 1994. – 4 нояб.

355. Саидмуродов, Н. Жанговор йиллар қасидаси / Н. Саидмуродов // Ленин байроғи. – 1975. – 5 апр.

356. Сайфий, Р. Шаҳрихонлик разведкачи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Юсупов ҳақида] / Р. Сайфий // Коммунист. – 1977. – 6 дек.

357. Салихов, Ҳ. Аэродромдаги воқеа : [Қўқонлик Ҳ. Салихов жасорати] / Ҳ. Салихов // Коммуна. – 1985. – 4 май.

358. Самадов, М. Навоийлик Баҳодирлар жасорати : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари А. Рўзиев, Ҳ. Танжариқов, Ҳ. Абдиев, Я. Жўраев, Х. Қурбонов, Ҳ. Намозовларга бағишланган] / М. Самадов // Дўстлик байроғи. – 1994. – 16 авг.

359. Самадов, М. Забардаст минамётчи : [минамётчи ҳақида] / М. Самадов // Сурхон тонги. – 1996. – 9 май.

360. Самадов, М. Миномётчилар жасорати : [гитлерчи босқинчиларга қарши курашган минамётчилар ҳақида] / М. Самадов // Сурхон тонги. – 1995. – 28 апр.

361. Самадов, М. Сиз уларни танийсизми : [Ватан озодлиги йўлида олиб борилган жанглار ҳақида] / М. Самадов // Коммуна. – 1987. – 22 май.

362. Самадов, М. Сурхондарёлик баҳодирлар : [урушда қатнашган йигитлар] / Мажид Самадов // Сурхон тонги. – 1995. – 24 февр.

363. Самадов, М. Холислик бўлганда эди... : [УВУ йилларида ҳалок бўлган 34 минг Ўзбекистонлик жангчидан 8 минг жангчи жасорати ўрганилганлиги ҳақида архив маълумотлари] / М. Самадов // Халқ сўзи. – 1992. – 9 май.

364. Самадов, М. Ўзбек ўғлонларининг жасорати : Иккинчи жаҳон урушида / М. Самадов // Халқ сўзи. – 1993. – 8 май.

365. Самадов, М. Қаҳрамонлар кўп эди... : [ўзбек йигитлари ҳақида] / М. Самадов // Ватан. – 1994. – 20–27 июль.
366. Сатторова, Г. Жасорат ва мардлик унутилмайди / Г. Сатторова // Тошкент оқшоми. – 2017. – 3 май.
367. Сахтаров, Ф. Фарғоналик ўғлон жасорати : [У. Йўлдошевни жасоратлари ҳақида] / Ф. Сахтаров // Коммуна. – 1980. – 9 янв.
368. Сергеев, В. Фарғоналик эди у : [учувчи қаҳрамон У. Саидов ҳақида] / В. Сергеев // Коммуна. – 1976. – 25 авг.
369. Сидаров, В. Сурхондарёликлар жангда : [фашизм устидан қозонилган ғалаба] / В. Сидаров // Ленин байроғи. – 1975. – 8 май.
370. Скринский, Ю. Дахшатларни енгиб : [жангчи хотираси] / Ю. Скринский // Ленин байроғи. – 1975. – 19 апр.
371. Совет Иттифоқи Қаҳрамони Гатаулла Солихов Хоразмда // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 23 апр.
372. Содиқов, Ҳ. Гитлерни доғда қолдирган ўзбек : ўзбек разведкачилари / Ҳ. Содиқов // Ўзбекистон овози. – 1998. – 12 май.
373. Соҳибов, Ш. Ғалабага Андижонликларнинг қўшган ҳиссаси [1941–1945 йиллардаги урушида қозонилган ғалабанинг 40 йиллигига] / Ш. Соҳибов // Коммунист. – 1985. – 17 апр.
374. Сўнмас қаҳрамонлик // Қашқадарё ҳақиқати. – 1986. – 9 май. – Б. 1.
375. Тожибоев, Н. Қорақўйли ўғлонлар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Қорақўйли қишлоғидан С. Валиев ҳақида] / Н. Тожибоев // Фарғона ҳақиқати. – 2008. – 9 май.
376. Тожибоев, Ҳ. Шерюрак “Казбек” : [Совет Иттифоқи Қаҳрамони М. Топволдиев ҳақида] / Ҳ. Тожибоев // Коммуна. – 1971. – 24 дек.
377. Тожиев, О. Олчинлик командир : [Бағдодлик жангчи С. Жўраев ҳақида] / О. Тожиев // Коммуна – 1977. – 30 июнь.
378. Тожихонов, И. Шерабодликлар жасорати : [урушда қатнашган Шерабодликлар] / И. Тожихонов, Қ. Жўраназаров // Сурхон тонги. – 1995. – 2 май.
379. Турдиалиев, Р. Қалтис дақиқада : [Ўзбекистон райони Бегобод қишлоғида меҳнат қилаётган уруш атнашчиси Ю. Тўхтабоев] / Р. Турдиалиев // Коммуна. – 1980. – 9 янв.

380. Турсунов С. Унутилмас жасорат : [Сурхондарёлик уруш қатнашчилари ҳақида] / С. Турсунов // Сурхон тонги. – 1996. – 9 май.

381. Уруш йилларида Хоразм : [1941–1945 йиллар] // Хоразм ҳақиқати. – 1983. – 5 янв.

382. Уч уруш қатнашчиси [Н. Исмаилов] // Сурхон тонги. – 1995. – 10 март.

383. Учувчи жасорати : [Т. Тўраев урушда жасорат кўрсатган учувчи К. Мўминов ҳақида] // Сурхон тонги. – 1995. – 24 февр.

384. Факт ва рақамлар : [Андижонликлар Иккинчи жаҳон урушида] // Коммунист. – 1975. – 8 май.

385. Холбеков, К. Қуролдошлар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Тешабоев ва унинг қуролдош дўстлари жасоратлари ҳақида] / К. Холбеков // Коммуна. – 1984. – 9 май.

386. Худойбергганов, М. Жангчи Сафо Бекчанов оиласида / М. Худойбергганов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 23 февр.

387. Худойназаров, С. Ғалаба қозонишимизга аминмиз : [ҳаракатдаги армия] / С. Худайназаров // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 18 дек.

388. Худойкулов, Х. Катюша : [қонли жангларнинг оловли сўқмоқлари] / Х. Худойкулов // Сурхон тонги. – 1993. – 13 май.

389. Хўжамуродов, С. Довюрак жангчи / С. Хўжамуродов // Қашқадарё ҳақиқати. – 1982. – 8 май. – Б. 2.

390. Шамси, Т. Мен қаҳрамон бўлиб қайтаман : [уруш қатнашчиларининг кечмиши] / Турғун Шамси // Сурхон тонги. – 1995. – 12 май.

391. Шамсиддинов, О. Курашларда тобланган қалб : [Бувайда тумани уруш ветерани У. Ҳайдаров ҳақида] / О. Шамсиддинов // Коммуна. – 1979. – 22 сент.

392. Шодмонов, Қ. Жангчи журналист ҳақида қўшиқ : [Иккинчи жаҳон уруш ветерани, таниқли журналист Н. Эркинов ҳақида] / Қ. Шодмонов, А. Раҳматуллаев // Коммуна. – 1985. – 1 авг.

393. Шодмонов, Қ. Жангчи-педагог : [Сўхлик Й. Норматов ҳақида] / Қ. Шодмонов // Коммуна. – 1981. – 9 май.

394. Эгамберди, Э. Ғолиб Чориев : [Иккинчи жаҳон уруш қаҳрамони ҳақида] // Сурхон тонги. – 1995. – 26 март.

395. Эргашев, Д. Генерал-лейтенант В. П. Канарев / Д. Эргашев, Б. Фозилхўжаев // Коммуна. – 1985. – 6 апр.

396. Эргашев, Д. Генарал-майор Узоқов : [Қўқонлик саркарда генерал-майор М. Узоқов ҳақида] / Д. Эргашев, Б. Фозилхўжаев // Коммуна. – 1985. – 4 май.

397. Эргашев, Р. Улар сафимизнинг зийнатидир : [Сурхондарёлик уруш қатнашчиларининг жасорати] / Р. Эргашев // Сурхон тонги. – 1996. – 9 май.

398. Эргашев, Р. Қутлуғ айёмга тараддуд : [Ғалабанинг 50 йиллигига бағишланади] / Р. Эргашев // Сурхон тонги. – 1995. – 24 февр.

399. Ўзга сайёраликлар билан уруш бор гап : [жанговар тўқнашувлар тўғрисида] // Сурхон тонги. – 1993. – 18 март.

400. Ўлмас жасорат : [Ғалабамиз байроқдорлари М. Топволдиев, М. Хасановлар ҳақида] // Коммуна. – 1975. – 8 май.

401. Ўчмас хотиралар : [Бағдодлик жангчилар хотиралари] // Коммуна. – 1971. – 24 дек.

402. Ўқитувчи қизил аскар шинелини кийганда : [Б. Маҳмудов, М. Маҳмудов] // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 9 янв.

403. Қаюмов Х. Ватан учун : [Балиқчи туманининг “Пахтакор” колхозининг икки юздан ортиқ аъзолари қўлига қурол олди] / Х. Қаюмов // Коммунист. – 1968. – 9 май.

404. Қодиров, Ш. Фронтдан хатлар / Ш. Қодиров // Коммунист. – 1975. – 10 май.

405. Қодирова, О. Хотира уйғонса гўзал : [Иккинчи жаҳон урушида қатнашган фашизмга қарши аёвсиз жангларда иштирок этган Жўра бобо Қодиров жасоратлари] / О. Қодирова // Жануб қуёши. – 2018. – 11 июнь.

406. Крим ўрмонларида : [воҳадошимиз жангчи Н. Жўраев] // Ленин байроғи. – 1975. – 15 апр.

407. Қурбонбоев, Б. Мактублар : [Боғотлик собиқ жангчи М. Нурматовнинг онасига битган мактублари] / Б. Қурбонбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1974. – 18 июль.

408. Қурбонов, Н. Жангчи : [Шўрчилик жангчи Х. Самадов] / Н. Қурбонов // Ленин байроғи. – 1975. – 2 май.

409. Қурбонов, У. Жасур разведкачи : [“Жанговор хизматлари учун”, “Жасурлиги учун” медаллари ва Қизил Юлдуз кавалери Т. Холматов] / У. Қурбонов // Коммуна. – 1984. – 25 авг.

410. Қурбонов, Ү. Рапқонлик жангчи / Ү. Қурбонов // Коммуна. – 1983. – 26 янв.

411. Қуронбоев Ҳ. Жасорат дафтарида саҳифалар / Ҳ. Қуронбоев // Коммунист. – 1990. – 9 май.

412. Қутлимурадov, Ю. Қаҳрамоннинг отасига меҳрибонлик : [қаҳрамон Г. Солихов] / Ю. Қутлимурадov // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 12 янв.

413. Ғаниев, А. Жангчи ва мураббий : [Фарғоналик жангчиси С. Яковлевич] / А. Ғаниев // Коммуна. – 1977. – 30 июнь.

414. Ғафуров, А. Ёрқин хотиралар : [жанг хотиралари] / А. Ғафуров // Коммуна. – 1976. – 25 авг.

415. Ғафуров, А. Жанговар орденлар соҳиби / А. Ғафуров // Коммуна. – 1978. – 19 янв.

416. Ҳамдамов, С. Олис йиллар хотираси : [вилоят қаҳрамонлари] / С. Ҳамдамов // Коммуна. – 1981. – 9 май.

417. Ҳомидов, Р. Самандар қанотлари : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, Олтиариқлик М. Мустафоев жасоратлари] / Р. Ҳомидов // Фарғона ҳақиқати. – 2008. – 4 окт.

418. Ҳошимов, О. Бешболалик Ҳотамовни билганлар борми? / О. Ҳошимов // Фарғона ҳақиқати. – 2008. – 20 сент.

419. Ҳусанов, А. Жасорат ўлмайди : [Иккинчи жаҳон урушида кўрсатган қаҳрамонлиги учун “Жасорати учун” медали билан мукофотланган ҳамюртимиз И. Нортोजиев ҳақида] / А. Ҳусанов // Фарғона ҳақиқати. – 2009. – 9 май.

Қорақалпоқ тилида

420. Абдуллаев, Д. Биз кўргенди жасларымыз кўрмесин : [урыс қаҳарманы, «Даңк» ордениниң толық кавалери Тилеўмурат Өтемуратов] / Д. Абдуллаев // Еркин Қарақалпақстан. – 2000. – 9 май.

421. Абдуллаев, Н. Жеңимпазларымыз ерликлерин есте сақлаң : [Уллы Ўатандарлық урыс қаҳарманлары ҳаққында] / Н. Абдуллаев // Еркин Қарақалпақстан. – 2000. – 9 май.

422. Абтуров, Т. Ушқыш ҳәм атқыш ҳаўа суңқары : [авиация капитаны Қ. Мамутов ҳаққында] / Т. Абтуров // Еркин Қарақалпақстан. – 1995. – 9 май.

423. Айтбаев, Р. Урыс майданын кўрген Аймереке апа : [урыс ветераны А. Көбеева ҳаққында] / Р. Айтбаев // Қарақалпақстан жаслары. – 1997. – 8 май.

424. Айтмуратов, Қ. Ол жыллар қайтып келмесин : [урис қатнасыўшысы А. Искендеров ҳаққында] / Қ. Айтмуратов // Қарақалпақстан жаслары. – 1997. – 8 май.

425. Алламов, С. Мәртлик ҳеш ўақыт умытылмайды : [жаўынгер лейтенант әскерий дәрежесине ийе болған мархум жерлесимиз А. Раззақов ҳаққында] / С. Алламов // Еркин Қарақалпақстан. – 1995. – 20 апр.

426. Алланазаров, З. 48 жылдан кейинги хабар : [901 – атқышлар полкында хызмет еткен Әбдикаримов Алланазар ҳаққында] / З. Алланазаров // Еркин Қарақалпақстан. – 1995. – 22 июль.

427. Алланазаров, З. Мәрт жаўынгер перзентимен : [мақаланың изинде 1941–1945-жылларда урыста қаза болғанлардың айырымларының келтирилген фамилиялар] / З. Алланазаров // Әмиўдәрья. – 2017. – № 3. – Б. 122–128.

428. Аманнепесова, Д. Бомба топырағы көмип кеткен еди : [урис ветераны Аманлық Сүгирбаев ҳаққында] / Д. Аманнепесова // Еркин Қарақалпақстан. – 1995. – 11 март.

429. Атамуратов, Б. Қәдирдан устаз еди : [Уллы Ўатандарлық урыстың қатнасыўшысы, екінши группа урыс майыбы, Ўзбекстан халық билимлендириўдин ағласы, аға оқытыўшы болған мархум Әмирбаев Қәдирбай ҳаққында] / Б. Атамуратов // Еркин Қарақалпақстан. – 1995. – 18 март.

430. Әбдиев, Ә. Мийўалы дарақ : [урис қатнасыўшысы Ж. Оразбаев ҳаққында] / Ә. Әбдиев // Еркин Қарақалпақстан. – 1997. – 17 апр.

431. Әбдимуратов, Т. Жаўынгерлик отлы жыллар : [О. Абдуллаев, И. Наўрызбаев, О. Жуманиязов, Ж. Қалдықараев, Ж. Қарақулов, Ә. Аманбаев ҳәм басқа да қарақалақстанлы жаўынгерлер ҳаққында] / Т. Әбдимуратов // Еркин Қарақалпақстан. – 1993. – 16 окт.

432. Әбдимуратов, Т. Ғәрезсизлик ушын гүрескен жаўынгер : [Уллы Ўатандарлық урыс ветераны, Төрткүл районлық «Нураный» қорының баслығы Н. Мәтмуратов ҳаққында] / Т. Әбдимуратов // Еркин Қарақалпақстан. – 1997. – 11 сент.

433. Бекмуратов, А. А. Жаўынгер снайпер : [Уллы Ўатандарлық урыс қатнасыўшысы 2-группа урыс майыбы Н. Сулайманов ҳаққында] / А. Бекмуратов, А. Тилепов // Қарақалпақстан жаслары. – 1995. – 20 апр.

434. Бизиң қахарманларымыз : [Ұятан суңқары: П. Нурпейсов, О. Жуманиязов, «Даңқ» ордениниң толық кавалери Ә. Аманбаев] // Қарақалпақстан жаслары. – 1995. – 4 май.

435. Дәўлетмуратов, А. Кегейлиши разведчик: ямаса Гитлердин қәбирин жоқ етиўге қатнасқан азамат О. Тлегенов ҳаққында / А. Дәўлетмуратов // Еркин Қарақалпақстан. – 2017. – 25 май.

436. Досжанов, Б. От кешкенлердин бири Оразалы : [урис қатнасыўшысы 1-топар урис майыбы О. Асқаров ҳаққында] / Б. Досжанов // Еркин Қарақалпақстан. – 1997. – 1 апр.

437. Еденбаева, П. Шығыс қашы хұжими : [отставкадағы гвардия подполковниги еки рет қахарман болған Н. Абдуллаев ҳаққында] / П. Еденбаева // Еркин Қарақалпақстан. – 1995. – 6 май.

438. Еки батыр : [екинши дарежели “Даңқ” орденининг ийеси Қ. Аймурзаевтынг урыста корсеткен ерликлери] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 10 дек.

439. Ембергенов, С. Атам айтып кеткен турмыс шынлығы : [урис қатнасыўшысы Арысланбай ата Оңғарбаевтың жазып алған әңгимесин] / С. Ембергенов // Қарақалпақстан жаслары. – 2011. – 4 авг.

440. Ерекеева, З. Фронттан жөнетилген хатлар... : [Б. Иниатов ҳаққында] / З. Ерекеева // Еркин Қарақалпақстан. – 2007. – 8 май.

441. Ерманов, Е. Өкпедеги оқ пенен 52 жыл : [Уллы Ұятандарлық урис қатнасыўшысы Х. Нуржанов ҳаққында] / Е. Ерманов // Еркин Қарақалпақстан. – 1995. – 13 май.

442. Ерниязов, Қ. Берлин саўашларында алғыс алған : [урис ҳәм мийнет ветераны О. Балтабеков ҳаққында] / Қ. Ерниязов // Еркин Қарақалпақстан. – 1992. – 9 май.

443. Жумамуратова, М. Жақсы нийет – жеңимпаз : [уриста белгисиз кеткен Ж. Атаниязов ҳаққында эссе] / М. Жумамуратова // Еркин Қарақалпақстан. – 2011. – 19 май.

444. Ибайдуллаев, А. Қарақалпақстанның тунғыш суңқар ушыўшысы : [Қарақалпақстанның тунғыш суңқар ушыўшысы, қахарман П. Нурпейсов ҳаққында] / А. Ибайдуллаев // Еркин Қарақалпақстан. – 1995. – 22 июль.

445. Иматов, Ж. Бирге – үш : [Ұятандарлық урыста қатнасқан, 1-топар урыс майыбы Ж. Иматовтың гүрриңи] / Ж. Иматов // Еркін Қарақалпақстан. – 2000. – 6 июнь.

446. Караматдинова, Б. Дәуір қәстерлейди сизлердей улларын : [урыс ветераны Н. Тәжибаев хаққында] / Б. Караматдинова // Еркін Қарақалпақстан. – 1995. – 9 март.

447. Караматдинова, Б. Мийуели бағдың жемиси : [урыс ветераны «Қарақалпақстан Республикасына хызмет көрсеткен юрист», Ерназар алакөздің аклығы А. Мәмбетназаров хаққында] / Б. Караматдинова // Еркін Қарақалпақстан. – 2013. – 11 май.

448. Караматдинова, Б. Урыстың аўыр ақыбетлери : [Уллы Ұятандарлық урыстың 1-топардағы майыбы Ш. Қәллибеков хаққында] / Б. Караматдинова // Еркін Қарақалпақстан. – 1995. – 22 апр.

449. Нарымбетов, А. Жаслар аскерликке баруға таяр : (Чимбай районы жаслары) / А. Нарымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 14 сент.

450. Нәжимов, Т. Волгоградты барып көргенде... : [Уллы Ұятандарлық урыс қатнасыўшылары хаққында] / Т. Нәжимов // Еркін Қарақалпақстан. – 2009. – 21 май.

451. Осымбетов, Н. Капитан Нар Осымбетовтынг жанга батырлық ислери : [Қарақалпақ халқының батыр улы, фронта журген орденли капитан Н. Осымбетовтынг редакцияға жоллаған хаты] / Н. Осымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 27 май.

452. Өтеўлиев, Ө. Ерлик – мәңгилик : [урыс қатнасыўшысы, мийнет ветераны Қ. Салабаев хаққында очерк] / Ө. Өтеўлиев // Еркін Қарақалпақстан. – 2009. – 11 апр.

453. Самадов, М. Мәртлик умытылмайды : [алыс жыллардың жаңғырығы : Шымбай районынан фронтқа кетип Уллы Ұятандарлық урыста қаза тапқан А. Отарбаев хаққында еске түсириў] // Еркін Қарақалпақстан. – 1992. – 3 апр.

454. Хожамуратова, П. Ибратлы өмир : [урыс ветераны Н. Тәжибаев хаққында] / П. Хожамуратова // Еркін Қарақалпақстан. – 2013. – 2 май.

455. Хожамуратова, П. Қыйратылған Берлинде – Қарақалпақстанлылар : [отставкадағы гвардия полковниги, урыс майыбы Н. Абдуллаевтың «Бастан кеширгенлери хаққында

еске түсириўлер ҳаққында ойлар» атлы мемуарынан үзинди] / П. Хожамуратова // Еркин Қарақалпақстан. – 2007. – 28 апр.

456. Хожахметов, Ж. Қаратаевтың корсеткен ерлиги : [“Қзыл жулдыз” ордени ийеси, пулеметчик Қаратаевтың ерлиги] / Ж. Хожахметов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 13 дек.

457. Юсупов, У. Уатандарлық урыс кунлеринде озбек халқы / У. Юсупов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 23 июль.

Рус тилида

458. Абдуллаев, А. Воин и пахарь : [о Р. Сабурове] / А. Абдуллаев // Совет. Каракалпакия. – 1982. – 15 дек.

459. Абдуллаев, Ш. Андижанская красавица Зебо : [об участнице войны З. Ганиевой] / Ш. Абдуллаев // Андижан. правда. – 1995. – 10 февр.

460. Абдуллаев, Ш. Дошел до Берлина : [о Г. Исмаилове – участнике войны] / Ш. Абдуллаев // Андижан. правда. – 1995. – 8 мая

461. Абрамцев, А. Бойцы вспоминают минувшие дни : [о ветеранах войны, жителях ККАССР] / А. Абрамцев // Совет. Каракалпакия. – 1978. – 21 марта.

462. Аипова, Д. В отряде его звали Андреем : [об А. Давранове] / Д. Аипова // Андижан. правда. – 1995. – 25 апр.

463. Алейникова, Э. Память о войне, доставшаяся мне с генами : [эссе память о войне, о деде Анатолии Ивановиче] / Э. Алейникова // Вести Каракалпакстана. – 2013. – 14 мая.

464. Алиев, Г. Мужество наших разведчиков : [органы безопасности Узбекистана в годы войны против фашизма] / Г. Алиев // Нар. слово. – 1994. – 7 мая.

465. Алламуратов, А. Земляки : [очерк о наводчиках пятой батареи 92-го гвардии артиллерийского полка У. Сеитове, Б. Акееве, С. Утеулиеве] / А. Алламуратов // Совет. Каракалпакия. – 1979. – 17 янв.

466. Алтунян, С. «Смерть меня подождет» : [о летчике, участнике Второй мировой войны А. Ишонходжаеве] / С. Алтунян // Правда Востока. – 2000. – 18 авг.

467. Аминова, А. Помним, гордимся, чтим : [ветераны Второй мировой войны Нуруллы ата Абдуллаев и Н. Панасенко] / А. Аминова // Вести Каракалпакстана. – 2018. – 1 мая.

468. Андижанцы в битве за Ленинград // Андижан. правда. – 1978. – 5 июля.

469. Антонов, П. По врагу из его же орудий : [о Ташк. участнике войны против фашизма П. Микертычане] / П. Антонов // Ватанпарвар. – 1994. – 13 дек.

470. Арипов, Э. Присяга на всю жизнь : [о героях узбекистанцев Второй мировой войны] / Э. Арипов // Нар. слово. – 2000. – 15 янв.

471. Атамуратов, А. Сыны Каракалпакского народа в борьбе с немецко-фашистскими захватчиками : [знатный минометчик из Муйнака Е. Джумамуратова хорошо освоил сильное оружие] / А. Атамуратов // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 23 февр.

472. Ахмедов, М. В боях под Орлом / М. Ахмедов // Андижан. правда. – 2005. – 8 апр.

473. Ахунджанов, С. Нарын, Анхор а дальше Волга... : [об участии воинов-узбекистанцев в Сталинград. битве] / С. Ахунджанов // Правда Востока. – 2003. – 4 февр.

474. Бабашев, Ш. Каракалпакские герои в Днепропетровской битве / Ш. Бабашев // Амударья. – 1970. – № 5. – С. 13–23.

475. Бабашев, Ш. Каракалпакстанцы в битве под Сталинградом / Ш. Бабашев // Амударья. – 1969. – № 5. – С. 74–80.

476. Бабашев, Ш. Несколько часов, стоивших жизни : [память об участнике Второй мировой войны Х. Бегжанове] / Ш. Бабашев // Вести Каракалпакстана. – 2013. – 23 апр.

477. Бабашев, Ш. Они защищали Москву / Ш. Бабашев // Совет. Каракалпакия. – 1965. – 6 апр.

478. Бабашев, Ш. Уроженцы Каракалпакии – Герои Советского Союза Батыр Бабаев, Николай Сараев, Инъят Наурызбаев / Ш. Бабашев // Совет. Каракалпакия. – 1985. – 30 апр.

479. Бабашев, Ш. Уроженцы Каракалпакии – Герои Советского Союза Д. Бернацкий, А. Пишулин, А. Симонов, А. Трошков, П. Нурпеисов, Б. Тихомолов, Филипп Чепурин, И. Банифатов / Ш. Бабашев // Совет. Каракалпакия. – 1985. – 30 апр.

480. Бабашев, Ш. Уроженцы Каракалпакии – Герои Советского Союза Михаил Булатов, Жумагали Калдыкараев / Ш. Бабашев // Совет. Каракалпакия. – 1985. – 22 февр.

481. Бабашев, Ш. Уроженцы Каракалпакии – Герои Со-

ветского Союза Уразбай Жуманиязов, Жуман Каракулов, Иван Махорин / Ш. Бабашев // Совет. Каракалпакия. – 1985. – 13 марта.

482. Бабашев, Ш. Уроженцы Каракалпакии – Герои Советского Союза Урунбай Абдуллаев, Махаш Балмагамбетов / Ш. Бабашев // Совет. Каракалпакия. – 1985. – 31 янв.

483. Бабашев, Ш. Шел солдат по земле Белорусской / Ш. Бабашев // Совет. Каракалпакия. – 1970. – 12 мая.

484. Баншац, Б. С войны не вернулись / Б. Баншац // Совет. Каракалпакия. – 1989. – 9 февр.

485. Ботырбеков, Т. Готовясь к празднику Победы : [Ташкент в годы Второй мировой войны] / Т. Ботырбеков // Веч. Ташкент. – 1995. – 17 февр.

486. Валиева, С. С боевого задания не вернулся : [рассказ о лейтенанте В. Котове, его последнем вылете 21 мая 1943 г.] / В. Валиева // Андижан. правда. – 1981. – 20 нояб.

487. Воропаев, А. Эпизоды войны : [к 50-летию Сталинград. Битвы, воспоминание ветерана] / А. Воропаев // Андижан. правда. – 1993. – 2 февр.

488. Вы – навеки в сердцах поколений! : [о героях Второй мировой войны] // Нар. слово. – 2000. – 9 мая.

489. Гекова, С. Мы за ценой не постояли : [об Андижанцах участниках войны] / С. Гекова // Андижан. правда. – 2002. – 14 мая.

490. Герасименко, Д. В мае фронтовом : [об А. Рахимове кавалере ордена Ленина, фронтовике] / Д. Герасименко // Андижан. правда. – 1987. – 1 мая.

491. Герои Андижанцы // Андижан. правда. – 2005. – 15 апр.

492. Герой Советского Союза Инаят Наурузбаев из Нукуса // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 24 нояб.

493. Герой Советского Союза Уразбай Джуманиязов : [за успешное форсирование Днепра севернее Киева, прочное закрепление плацдарма на западном берегу реки Днепр и проявленные при этом отвагу и героизм, присвоить звание Героя Советского Союза с вручением ордена Ленина и медали “Золотая звезда” красноармейцу Д. Уразбаю] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 14 янв.

494. Гехт, Б. Кавалер ордена Славы : [о кавалере ордена

Славы 3-й степени] / Б. Гехт // Кашкадарьин. правда. – 1975. – 8 февр.

495. Гончаров, И. Девятка отважных : [о боевых действиях в конце сентября 1943 года Стрелковой дивизии сформированной в г. Ташкенте] / И. Гончаров // Молодёжь Узбекистана. – 1991. – 19 нояб.

496. Дербенова, Ф. В разведке : [об участнике Великой Отечественной войны Сапарбая Авезове] / Ф. Дербенова // Вести Каракалпакстана. – 1998. – 9 мая.

497. Держюков, А. Они ковали победу : [героизм Андижанцев на фронтах] / А. Держюков // Андижан. правда. – 1980. – 9 мая.

498. Достойный сын : [письмо с фронта о подвиге Сафьяновского Иосифа Сигизмундовича] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 5 нояб.

499. Ежков, С. Все было, и был Сталинград : [об участии воинов-узбекистанцев в Сталинград. битве] / С. Ежков // Ташк. Правда. – 1993. – 4 февр.

500. Есемуратов, Г. Тлеубай Отепбергенов «По ночам мне снятся цветные сны о войне...» : [о жизни и о себе, об участнике второй мировой войны Тлеубае Отепбергенове] / Г. Есемуратов // Вести Каракалпакстана. – 2013. – 7 мая.

501. Журавлев, Н. В. ТАПОиЧ в годы войны : [о Ташк. Авиастроит. з-де им. Чкалова] / Н. В. Журавлев // Обществ. науки в Узбекистане. – 1994. – № 9/10. – С. 12–14.

502. Зайцев, В. Фронтовички : [об узбечках-участницах войны против фашизма] / В. Зайцев // Нар. слово. – 1994. – 9 июня.

503. Захаров, С. Так воевали Кашкадарьинцы / С. Захаров // Кашкадарьин. правда. – 1967. – 9 май. – С. 3.

504. Иманкулова, Ш. Обеспечивал надёжную связь : [участник войны А. В. Занцевич] / Ш. Иманкулова // Андижан. правда. – 2010. – 7 мая

505. Кальметова, Н. Бесстрашная Вера : [Вере Андреевне Насыровой – участнице войны 1941–1945 годов, довелось немало перенести в своей жизни...] / Н. Кальметова // Новости Кашкадарьи. – 2017. – № 19. – С. 5.

506. Каракалпакский народ в дни Отечественной войны // Вести Каракалпакстана. – 1995. – 25 апр.

507. Каримов, Ш. Первый десант на Дунае : [об А. Назирове – ветеране войны] / Ш. Каримов // Андижан. правда. – 1986. – 9 мая.

508. Климова, Т. Достойная жизнь достойного человека : [об участнике войны Т. Нажимове] / Т. Климова // Вести Каракалпакстана. – 2008. – 8 мая.

509. Командир машины боевой : [об участнике войны А. Гараеве] // Андижан. правда. – 1993. – 7 мая.

510. Красильникова, Л. Андижанцы под Ленинградом / Л. Красильникова // Андижан. правда. – 1975. – 8 мая.

511. Криницкий, В. Дорогами войны и мира : [герои-андижанцы М. Рахимов] / В. Криницкий // Андижан. правда. – 1995. – 3 марта.

512. Кудинов, А. Вождь, организатор, полководец / А. Кудинов // Правда Востока. – 1975. – 11 марта.

513. Кузионов, П. Бои в Карелии : [об узбекистанцах, участниках боев в Карелии, 1941 г.] / П. Кузионов // Ташк. Правда. – 1994. – 7 мая.

514. Ли, В. Всем смертям назло : [о ветеране войны против фашизма ташкентце А. Ф. Фатгаеве] / В. Ли // Ватанпарвар. – 1994. – 18 окт.

515. Логинов, Э. Нева не забудет героев : [о подвигах Кашкадарьин. в годы Второй мировой войны: о К. Садыкове из города Карши, погибшем при защите г. Ленинграда] / Э. Логинов, В. Логинов // Кашкадарьин. правда. – 1974. – 19 нояб. – С. 2.

516. Луговой, Я. Ради жизни за земле : [о Т. Сафарове, участнике Второй мировой войны] / Я. Луговой // Кашкадарьин. правда. – 1975. – 5 апр.

517. Лунев, П. На морских рубежах : [о Л. М. Сарьянце] / П. Лунев // Андижан. правда. – 1982. – 8 мая.

518. Матназаров, М. Народу Кара-Калпакии : [письмо с фронта] / М. Матназар // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 15 сент.

519. Михайлов, Л. Защитник Ленинграда : [Б. Мнацаканов – ветеран Нарв. дивизии] / Л. Михайлов // Андижан. правда. – 1987. – 9 мая.

520. Михайлов, Л. Лишенные детства, возвращенные в общество : [о союзе несовершеннолетних узниках концлагерей

фашизма в Узбекистане] / Л. Михайлов // Нар. слово. – 1995. – 19 янв.

521. Михайлова, О. Солдат тыла : к 50-летию Победы во Второй мировой войне : [о ветеране завода «Садаф» И. Е. Быкове] / О. Михайлова // Веч. Ташкент. – 1995. – 5 мая.

522. Мурыгин, Г. Кашкадарьинцы в боях за Родину / Г. Мурыгин // Кашкадарьин. правда. – 1972. – 25 май. – С. 3.

523. Мустафина, С. Отважный пулеметчик Базарбай Саимбетов / С. Мустафина // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 13 дек.

524. Мухамедова, Р. Боец «крылатой пехоты» : [о герое Т. Мирзаеве] / Р. Мухамедова // Андижан. правда. – 1995. – 2 мая.

525. Мухитдинов, З. Герой из Мархамата : [о герое Г. И. Пучкове] / З. Мухитдинов // Андижан. правда. – 1995. – 7 апр.

526. Мухитдинов, З. Служил бойцам примером : [о герое Советского Союза Г. Ёкубове из г. Асаки] / З. Мухитдинов // Андижан. правда. – 1995. – 14 марта.

527. Ожегова, М. Подвиг Ташкента : [науч.-практ. конф. на тему: «Гуманитарная миссия Узбекистана в годы Второй мировой войны»] / М. Ожегова // Молодежь Узбекистана. – 2007. – 9 мая.

528. Пирназарова, К. Он честно служил своему народу : [об участнике войны М. Абдуллине] / К. Пирназарова // Вести Каракалпакстана. – 2013. – 7 мая.

529. Письмо орденоснца Утеназарова : [письмо с фронта от бывшего работника профкомбината Чимбай. р-на К. Утеназарова и ответное письмо ему от коллектива промкомбината] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 13 окт.

530. Повстань, П. Артиллеристы стояли насмерть : [о С. Лутфуллине] / П. Повстань // Андижан. правда. – 1985. – 12 янв.

531. Повстань, П. Подвиг на Немане : [о герое Советского Союза А. Шакирове] / П. Повстань // Андижан. правда. – 1985. – 9 янв.

532. Подъяпольский, Б. Связь на прервалась... / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 2000. – 21 апр.

533. Подъяпольский, Б. Участник Сталинградской битвы : [А. Сааков] / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 1999. – 9 февр.

534. Полецветов, А. «Сестренка, дай плечо...» : [об участнице войны И. М. Баутиной] / А. Полецветов // Вести Каракалпакстана. – 2000. – 9 мая.

535. Полные кавалеры ордена Славы : [о шести наших земляках] // Андижан. правда. – 2005. – 29 марта.

536. Поляков, Б. Поклон тебе, солдат : [воспоминания жителя Ташкента – участника боёв под Ленинградом] / Б. Поляков // Правда Востока. – 1994. – 27 янв.

537. Поспелов, П. Героический подвиг труженников тыла / П. Поспелов // Андижан. правда. – 1975. – 2 мая

538. Раҳимов, М. В разведке / М. Раҳимов // Андижан. правда. – 1990. – 9 мая.

539. Раҳимов, М. Партизаны из Андижана : [Андижанцы в годы войны] / М. Раҳимов // Андижан. правда. – 1987. – 6 янв.

540. Савельева, О. Взятая Узбекистанцами высота : [о создании «Хотиры» – книги памяти о погибших воинах-узбекистанцах в годы Второй мировой войны] / О. Савельева // Веч. Ташкент. – 1995. – 8 мая.

541. Саксанбаев, У. Подвиг подпольщиков : [о П. Гребенюке – рассказ вдовы в школе] / У. Саксанбаев // Андижан. правда. – 1986. – 9 мая.

542. Самадов, М. Подвиги андижанцев : [В. Ф. Плешевцев, Б. В. Подъяпольский, А. В. Кузнецов] / М. Самадов // Андижан. правда. – 1994. – 6 мая.

543. Симоненко, В. Субмарина уходит в бессмертие : [рассказ об экипаже подводной лодки] / В. Симоненко // Андижан. правда. – 1985. – 23 февр.

544. Султанов, К. Значился в списках погибших : [об андижанце Т. Мадумарове] / К. Султанов // Андижан. правда. – 1985. – 6 июня

545. Три героя : [о фронтовых подвигах Каракалпакских сыновей Т. Косбаева, Н. Осумбетова и М. Калимбетовых] // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 14 авг.

546. Усмон, Б. Память о павших – священна : [о героях Второй мировой войны] / Б. Усмон // Нар. слово. – 2000. – 10 мая.

547. Фаизов, А. Его уважают Турткульцы : [об участнике войны Н. Матмуратове] / А. Фаизов // Вести Каракалпакстана. – 1994. – 14 мая.

548. Фарходи, Р. И свет и пламя : [о ветеранах узбекистан-

цах – участниках Второй мировой войны] / Р. Фархади // Нар. слово. – 2000. – 9 мая.

549. Фидеев, Э. Часовые Мамаева кургана : [Андижанцы, награждённые медалью «За оборону Сталинграда»] / Э. Фидеев // Андижан. правда. – 1982. – 16 сент.

550. Ходжаев, А. Уходили в бой мальчишками из Ташкента / А. Ходжаев // Веч. Ташкент. – 1992. – 8 мая.

551. Чтите память о погибших, воздавая почести живым : [о подвигах в годы Второй мировой войны] // Веч. Ташкент. – 2000. – 8 мая.

552. Шефиева, И. Ушла на фронт добровольцем : [Ольга Яковлевна Дьякова] / И. Шефиева // Андижан. правда. – 2010. – 7 мая.

553. Шкультин, В. Ташкент – город добрый : [о Ташкенте в годы Второй мировой войны] / В. Шкультин // Нар. слово. – 2000. – 4 апр.

554. Шумайлов, В. Незабываемое : [об участнике Второй мировой войны Б. Мамине] / В. Шумайлов // Кашкадарьин. правда. – 1975. – 21 июня.

555. Янин, А. Наши земляки на фронте : [герои из Тахтакупир. р-на У. Турсунбеков, К. Карбаев, Ж. Кушимбетов, Ж. Калбаев, К. Садвакасов, Е. Суюкенов, К. Раманкулов отдавшие свою жизнь за победу Родин] / А. Янин // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 23 февр.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ЙИЛЛАРИДА ИҚТИСОДИЁТ

Китоблар

556. Маҳаммадюнусов, Ш. Иккинчи жаҳон уруши даврида Андижон вилояти иқтисодиёти // “Фарғона водийси тарихи янги тадқиқотларда” Республика илмий-амалий конференцияси материаллари / Ш. Маҳаммадюнусов, Ғ. Мамасолиев ; Ўзбекистон Респ. Олий ва ўрта махсус таълим вазирлиги, Заҳириддин Муҳаммад Бобур номли Андижон давлат ун-ти. – Андижон, 2015. – Б. 375–380.

557. Мустабид тузумнинг Ўзбекистон миллий бойликлари

рини талаш сиёсати : тарих шоҳидлиги ва сабоқлари (1865–1990 йиллар) / лойиҳа раҳбари ва масъул муҳаррир Д. А. Алимова. – Тошкент : Шарқ, 2000. – 432 б.

Мақолалар

558. Бабаджанов, Х. Иккинчи жаҳон уруши йилларида давлат бюджети тақчиллиги ва уни тўлдириш манбалари / Х. Бабаджанов // Ўзбекистон тарихи. – 2010. – № 3. – Б. 82–88. – Рез. рус, ингл.

559. Бабаджанов, Х. Иккинчи жаҳон уруши йилларида Ўзбекистон иқтисодиётининг трансформацияси масалалари / Х. Бабаджанов // O'zbekiston tarixi. – 2015. – № 2. – Б. 59–67. – Рез. рус, ингл

560. Бабажанов, Х. Иккинчи жаҳон уруши йилларида давлат бюджети тақчиллиги ва уни тўлдириш манбалари / Х. Бабажанов // Ўзбекистон тарихи. – 2010. – № 3. – Б. 82.

561. Бабажанов, Х. Иккинчи жаҳон уруши йилларида Ўзбекистонда нон тақсимооти муаммолари / Х. Бабажанов // Ўзбекистон тарихи. – 2014. – № 2. – Б. 55.

562. Бердиёрова, Ф. Урушнинг номи ўчсин : [фронт ортидаги меҳнат ҳақида] / Ф. Бердиёрова // Навоий. химик. – 2009. – 7 мая.

563. Давлетов, Ж. 1943 йил гўшт мажбурияти бажарилди / Ж. Давлетов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 18 нояб.

564. Дюкарев, Б. Маблағни ўринли ва тежаб сарфлаш – Қизил Армияга энг яхши ёрдамдир : [область молия бўлими] / Б. Дюкарев // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 25 нояб.

565. Искандаров, С. Ҳар бир колхоз ўз озиқ-овқат запасига эга бўлсин : [Урганч р-н колхози] / С. Искандаров // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 7 окт.

566. Урганч район Ғойбу сельпосида нон тарқатишни текшириш яқунлари тўғрисида : Меҳнаткашлар депутатлари Хоразм область ижроия комитетининг 1942 йил 11 март Қарори // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 12 март.

567. Эшматов, С. 5890 кило ғалла давлатга қайтариб берилди : [Гурлан р-ни Куйбишев қишлоғи] / С. Эшматов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 8 окт.

Рус тилида

568. Ахмедов, Э. Вклад Узбекистана его экономики в победу : [эконом. помощь Узбекистана в годы Второй мировой войны] / Э. Ахмедов // Бизнес вестник Востока. – 1995. – № 18. – 5–11 мая.

569. Зименко, В. Виток за витком : [о перезде в 1941 г. Кольчуг. з-да «Электрокабель» в Ташкент] / В. Зименко // Нар. слово. – 1994. – 20 апр.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ЙИЛЛАРИДА САНОАТ

Китоб

570. Шалотонин, Б. С. Бир аср оша ; Урушдан олисда : Навоий пахта тозалаш заводининг 100 йиллигига : тарихий ўлкашунослик очерклари / Б. С. Шалотонин. – Навоий, 1995. – 94 б.

Мақолалар

571. Абдуллаев, Б. Стахоновичлар совғаси : [Валенка цехи ишчилари саноат ишчилари Саноат стахоновичлари слёти олдидан кўрсатган хизматлари] / Б. Абдуллаев // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 15 март.

572. Абдуллаев, Ҳ. Ёқилғи тайёрлаш – давлат аҳамиятига эга бўлган иш / Ҳ. Абдуллаев // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 13 нояб.

573. Абдуллаев, Ҳ. Маҳаллий саноатимиз самарали ишлаши керак / Ҳ. Абдуллаев // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 3 апр.

574. Абдуллаева, Б. Ёшларнинг самарали меҳнати : [Урганч ш. “Текстельчик” артели] / Б. Абдуллаева // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 3 сент.

575. Амин. Нон заводи ишчилари ғайратда : [Урганч ш. нон заводи] / Амин // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 15 нояб.

576. Бабаджанов, Х. Иккинчи жаҳон уруши йилларида саноат объектларининг оккупация ҳудудларидан Ўзбекистонга кўчирилиши, жойлаштирилиши ва фаолияти / Х. Бабаджанов // O'zbekiston tarixi. – 2013. – № 2. – Б. 42–52. – Рез. рус, ингл.

577. Бакирова, М. Йигирувчилар ғайрати : [Мангит р-ни пахта з-ди] / М. Бакирова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 7 июль.

578. Бобожонова, Р. Ёғ заводида / Р. Бобожонова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 5 июнь.

579. Бобожонова, Р. “Труд” артелида : [Урганч ш. “Труд” артели] / Р. Бобожонова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 30 окт.

580. Бугинская, Ш. Мажбуриятни бажарамиз : [Бухоро кон заводининг стахановчилари Вайтман, Дворянский, Остоновалар ўз мажбуриятларин ўз вақтида ошириб бажардилар] / Ш. Бугинская // Халқ сўзи. – 1944. – 22 март.

581. Бугинская, Ш. Мажбуриятни бажарамиз : [саноат корхоналари ва транспорт стахановчиларнинг область слёти олдидан ишлаб чиқариш мажбуриятларини муҳокама қилиб чиқишди] / Ш. Бугинская // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 22 март. – Б. 1.

582. Васильев, А. Ёрдамчи хўжаликлар кўкламига тайёр бўлсин : [саноат, транспорт, ташкилот ва муассаларнинг ишчи-хизматчиларни таъминлашда ёрдамчи хўжаликларининг аҳамияти ҳақида] А. Васильев // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 15 март.

583. Вохидов, И. Квартал плани ошириб бажарилади : [Қизилтепа р-н саноат комбинатининг коллективи бажараётган кенг кўламли ишлари хусусида] / И. Вохидов // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 26 март. – Б. 1.

584. Дадабоев, В. Андижон вилояти иқтисодий тармоқларининг ҳарбий соҳага йўналтирилиши // Уруш йилларида Андижон саноати / В. Дадабоев, Ш. Маҳмадюнусов ; муҳаррир Қ. Ибайдуллаев. – Андижон : Андижон, 2016. – Б. 25–40.

585. Жарков, Г. Маҳаллий туз / Г. Жарков // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 20 июнь.

586. Жуманазаров, Т. Уруш ва тинчлик йилларида : [Днепропетровск шаҳридаги Володарский фабрикаси жиҳозлари Андижонга келтирилди] / Т. Жуманазарова // Коммунист. – 1975. – 10 май.

587. Ибрагимов, Ҳ. Иккинчи жаҳон уруши йилларида Андижон саноати / Ҳ. Ибрагимов // Ўзбекистон ССР тарихи масалалари : илмий асарлар тўплами. – Тошкент, 1979. – Б. 58–70.

588. Илғор комбинат : [Когон ш. саноат комбинати ишчи-

лари валенка цехи планни 287 процент бажарди] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 26 янв. – Б. 1.

589. Имаев, М. Ёғ ва совун ишлаб чиқаришни ривожлантира-миз / М. Имаев // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 янв.

590. Исаева, З. Мирзачўл индустриясининг қалдирғочи : [Гулистон пахта тозалаш 3-ди тарихидан] / З. Исаева // Сир-дарё ҳақиқати. – 1990. – 31 май.

591. Кароматов, Ш. Энг яхши кишиларимиз слётга боради : саноат илғорларининг область слёти олдидан / Ш. Карома-тов // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 31 март.

592. Каток, Б. Маҳаллий хом-ашёдан ишлаб чиқаришга зўр эътибор / Б. Каток // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 18 нояб.

593. Кенжаев, Г. Мажбуриятлар бажарилмоқда : [Ғиждувон тумандаги «Куват» артели ишлаб чиқариш планини бажарган-лиги ҳақида] / Г. Кенжаев // Бухоро ҳақиқати. – 1942. – 12 июль.

594. Киселев, И. Тобора кўпроқ ёғ етказиб берамиз : [Ко-гон ёғ завод коллективи уруш вақтидаги қийинчиликларни енгиб, фронт ва мамлакатни кўпроқ ёғ билан таъминлади] / И. Киселев // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 24, 25 март.

595. Лунов, Л. Маҳаллий саноат кўп ва сифатли маҳсулот берсин / Л. Лунов // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 9 февр.

596. Мажбуриятлар муддатидан олдин бажарилди : [Ха-зорасп р-нидаги маҳаллий саноат комбинати] // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 7 нояб.

597. Маҳаллий саноатимизни тобора ва хартомонлама кучайтирайлик! : [немис-фашист босқинчиларига қарши олиб борилаётган Иккинчи жаҳон Уруши шароити маҳаллий саноат ходимлари олдига фронт ва мамлакатнинг кенг истеъмол молларига қўйилган талаблар] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 16 янв.

598. Маҳаммадюнусов, Ш. Иккинчи жаҳон уруши даврида Андижон вилояти иқтисодиёти / Ш. Маҳаммадюнусов, Ғ. Ма-масолиев // “Фарғона водийси тарихи янги тадқиқотларда” Республика илмий-амалий конф. материаллари / Ўзбеки-стон Респ. Олий ва ўрта махсус таълим вазирлиги, Заҳирид-дин Муҳаммад Бобур номли Андижон давлат ун-ти. – Анди-жон, 2015. – Б. 375– 380.

599. Меҳнат унуми ошмоқда : [Шовот ГЭСи қурилишида] // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 14 март.

600. Музаффаров, В. Газета – унинг тақдири : [Иккинчи жаҳон уруши ветерани, редактор И. Фозилов ҳақида] / В. Музаффаров, А. Ортиқов // Коммуна. – 1984. – 18 май.

601. Муродова, П. Йиллик план 105 процент бажарилди : [Хива ш. “Умид” артели] / П. Муродова // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 6 окт.

602. Мурोजаат – мадад берди : [Ҳазорасп р-нидаги “Автопробег” артели] // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 8 окт.

603. Набиев, М. Ёрдамчи хўжаликда экишга тайёрлик : [Қоракўл р-н «Навоий путь» артелининг коллективи саноат ва транспорт стахановчиларининг область слётини бажариш билан қарши олиш учун курашмоқдалар] / М. Набиев // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 25 март.

604. Нурулла, А. Янги касб эгалари : [хотин-қизлар саноат ва қишлоқ хўжалигида буюк кучдир] / А. Нурулла // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 8 март.

605. Палванов, М. Область маҳаллий саноат ходимларининг жанговар бурчи / М. Палванов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 22 нояб.

606. Перлович, И. Улуғ Ватан уруши йилларида Урганч ишчиларининг меҳнат жасорати / И. Перлович // Ўзбекистонда ижтимоий фанлар. – 1973. – № 10. – Б. 53–55.

607. Раҳим, Э. Мурोजаатдан руҳланиб : [Урганч ш. М. Горький номли артель] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 9 окт.

608. Раҳим, Э. Нонвойлар жадвали : [Урганч ш. № 70 заводи] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 13 окт.

609. Раҳим, Э. Янада кўпроқ маҳсулот берамиз : [Урганч ш. “Янги турмуш” артели] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 11 нояб.

610. Раҳимов, Р. Ватанга кўпроқ саксаул, кўмир ва туз берайлик : [Хива ш. промкомбинати] / Раҳимов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 24 нояб.

611. Раҳимов, Т. Қўлқоп ва пайпоқ ишлаш – жонажон иш : [Урганч ш. промкомбинати] / Т. Раҳимов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 24 нояб.

612. Раҳимов, Х. “Иттифоқ” артелида ойлик план 128 процент бажарилди : [Шовот р-ни] / Х. Раҳимов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 25 июль.

613. Рўзимат. Мангит корхоналарида : [Мангит р-нидаги инвалидлар артели хусусида] / Рўзимат // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 9 окт.

614. Саноат корхоналарининг унумли ишлаштини таъминлайлик // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 2 дек.

615. Саноат ва транспорт стахановчилари слётига қатнашиш ҳуқуқини олиш учун курашайлик! : [«Агар урушда енгиб чиқишни истасанг, планларни 2-3 барабар ошириб бажар!» Бу шиор областимизнинг бир қатор илғор корхоналари ишлаб чиқариш планларини юз процент бажариб муваффақият билан амалга оширмоқдалар] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 12 март.

616. Сирожев, О. Бухоро саноати фашизмга қарши уруш йилларида : [Когон ёғ-мой з-дининг уруш йилларида кўрсатган жасоратлари] / О. Сирожев // Бухоро тарихи масалалари. – Бухоро : Бухоро, 1996. – Б. 153–162.

617. Сирожев, О. Бухоро тарихи масалалари : [Когон ёғ-мой з-дининг Иккинчи жаҳон уруш йилларида кўрсатган жасоратлари] / О. Сирожев. – Бухоро : Бухоро, 1996. – Б. 153–162.

618. Слётга қатнашиш ҳуқуқини олиш учун курашамиз : [пойабзал фабрикасининг дир. ҳамда саноат илғорларининг область слёти олдидан қилган чиқишлари] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 11 март.

619. Сорокопудова, В. Ишлаб чиқариш фаолиятлари кучаймоқда : [Когон Вагон депоси] / В. Сорокопудова // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 22 март.

620. Умаров, Ҳ. Бизга осон бўлмаган : [Гулистон пахта тозалаш з-ди тарихидан] / Ҳ. Умаров // Сирдарё ҳақиқати. – 1990. – 31 май.

621. Умиров, Н. Биринчилардан эдик : хотира / Н. Умиров // Сирдарё ҳақиқати. – 1988. – 16 май.

622. Уруш йилларида корхона фаолияти : Асака ёғ заводи // Йиллар ва одимлар. – Андижон, 1998. – Б. 23– 24.

623. Холматов, А. “Стахановец” артели коллективининг ютуғи : [Урганч ш. “Стахановец” артели] / А. Холматов // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 7 нояб.

624. Хотин-қизлар, саноатга // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 10 февр.

625. Худайберганов, М. Нефтни тежаш – муқаддас бурчимиз : [Хива р-нидаги пахта заводи] / М. Худайберганов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 24 нояб.

626. Худайберганов, М. Ресурслардан фойдаланамиз : [Хива ш. “Учқун” ва “Гулистон” артелларида] / М. Худайберганов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 2 дек.

627. Худоёров, М. Икки-уч нормачилар қатори ўсмоқда : [область слётига тайёргарлик муносабати билан Молотов номли зардўзлик артелида ҳам ўзаро социалистик мусобақа ва 2-3 нормачилик ҳаракати кенг ривожлантирилди] / М. Худоёров // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 15 март. – Б. 1.

628. Шовот ГЭСи стахановчи – қурувчиларининг кечаси // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 5 янв.

629. Шовот ГЭСи қурилишида // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 16 март.

630. Шовот ГЭСини қуриб тамомлаш – умумхалқ иши // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 7 окт.

631. Шодиев, М. Жанговор машиналар қуриш фондига : [Ғиждувон тумани колхоз аъзоларининг жанговор танклар қуриш фондига кўрсатган ғамхўрлиги хусусида] / М. Шодиев // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 13 дек. – Б. 2.

632. “Янги йўлчилар” жадали : [Гурлан р-нидаги “Янги йўл” артели] // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 8 окт.

633. Қурбонов, А. Кенг истеъмол молларини кўпайтирамиз : [Хива ш. “Гулистон” артели] / А. Қурбонов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 16 дек.

634. Ҳасанов, Х. Илғорлар колхозларига қайтдилар : [Шовот ГЭСи қурилишида] / Х. Ҳасанов // Хоразм ҳақиқати. – 1944 – 12 янв.

Қорақалпоқ тилида

635. Елеусинов, Ж. Жергиликли санаатты тағыда рауажландырайық / Ж. Елеусинов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 4 дек.

636. Жанга санаат қурылысына туысканлық жардем ислеу : [урыс жылларында Ўзбекстанда жаңа санаат қурылысларын салыўға Мойнақ районы мийнеткешлери планнан тысқары 40 мың банка консерва шығарыўға миннетленди, Фархадстрой қурылысшыларына 1000 тонна балық бериў иници-

ативасы менен шықты] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 12 март.

637. Жергиликли санаат хызметкерлерининг республикалық совещаниеи : [совещаниеде жергиликли хамь промкооператив санаатынынг жағдайына муафықлап қайта қуруды, ондирис затларын коплеп жетиструди таминлеу илажлары корилди] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 15 июль.

638. Жергиликли санаатта социалстлик жарысты кушейтейик : [санаат ислеп шығарудынг сапасын жақсылау бойынша мағлуматлар] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 12 февр.

639. Западинский, И. Тоқыма – трикотаж товарлары коп болсын : [жергиликли санааттынг жақсы ислеуине жетисейик] / И. Западинский // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 31 март.

640. Изимбетов, М. Торткул пахта заводы узилистен шғуы тиис / М. Изимбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 12 май.

641. Ис қызғынлы баратыр : [Тахтакопир профкомбинатынынг ондирис сапасы хаққында] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 14 янв.

642. Кармпромсоюздынг артель басшыларынынг совещаниеи // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 27 янв.

643. Коопинсоюз басшылығын кушейту керек : [Нокистеги Коопинсоюздинг 12 райондағы 12 артели жумыслары хаққында] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 14 янв.

644. Мойнақ балық заводы не ушын узилиспеде қалып отыр // Қзыл Қарақалпақстан. – 1945. – 27 окт.

645. Нокис промкомбинаты жумыс патин арттыру ушын гуресте // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 28 дек.

646. Полат. Жергиликли санаат урыс уактында халқты толық тамин етсин / Полат // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 11 июль.

647. Профкомбинаттынг жетискенликлери : [Шаббаз профкомбинатындыг жетискенликлер хаққында] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 14 янв.

648. Пучков, Б. Қарақалпақ ГЭС-ти озь уактында салып питкеремиз / Б. Пучков // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 14 нояб.

649. Сапаров, Д. Қарақалпақ минеткешлери таскомир санаатында / Д. Сапаров // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 11 июнь.

650. Смыковская, Ю. Жергиликли санаат хызметкерлерининг жаунгер уазипасы : [Екинши жер жүзилик урыста Қарақалпақстан Республикасында санаат тарауынынг раужлануы] / Ю. Смыковская, А. Россев, Кю Чеботарев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 16 июнь.

651. Тлеуберген, Ж. Балық аулау 590 процент орынланды : [Мойнақ р-ны Ушсай балық з-ды планларын артығы менен орынлағанлығы ҳаққында] / Ж. Тлеуберген // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 13 февр.

652. Тлеуберген, Ж. Коммунистлер ондиристе авангардлық ролин атқаруда : [Мойнақ балық з-да ислеушилердинг улгили ислери менен жетискен табыслары ҳаққында] / Ж. Тлеуберген // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 13 янв.

653. Фарххад ГЭС қурылысшыларынынг ундеуине патриотлық ислерменен жардем береик! // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 20 март.

654. Шарпов, А. Жпекшиликти раужландырамыз : [Хожели р-ны жипекшилик тарауы бойынша жумыслар ҳаққында] / А. Шарпов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 30 март.

655. Қарақалпақстандағы жанга санаат қурылысы : [Қарақалпақстандағы жанга ГЭС қурылысы ҳаққында] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 22 дек.

Рус тилида

656. Алексеев, А. Муйнакский рыбзавод – победитель соревнования / А. Алексеев // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 4 апр.

657. Антипенко, А. Неустанно повышать темпы лова рыбы : [работники рыбной промышленности Муйнак. р-на имеют все возможности для резкого повышения темпов лова] / А. Антипенко // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 16 июнь.

658. Асланов, М. Трудовой героизм работников промышленности Ферганской области в годы Великой Отечественной войны / М. Асланов // Обществ. науки в Узбекистане. – 1972. – № 5. – С. 46–48.

659. Браилков, Д. Узбекистан: 1941–1945 / Д. Браилков // Горняк. – 2007. – 7 мая.

660. Дадим больше шелка стране : [шелководы нашей республики за годы войны внесшие свой вклад в великое дело победы над фашист. Германией] // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 25 мая.

661. За новые успехи в промышленности // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 8 окт.

662. Зиядуллаев, С. К. Индустрия Советского Узбекистана в годы Великой Отечественной войны / С. К. Зиядуллаев // Обществ. науки в Узбекистане. – 1980. – № 5. – С. 12–16.

663. Ивашиненко, К. От завода до комбината : [о боевой истории Андижан. масложиркомбината] / К. Ивашиненко // Андижан. правда. – 1957. – 11 мая.

664. Кипчакские шелководы // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 26 мая.

665. Комсомольско-молодежный цех : [в Муйнак. мясо-рыбоконсервном комбинате был организован Комсомольско-молодежный цех] // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 14 авг.

666. Масло сверх плана // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 8 дек.

667. Местная промышленность нашей республики // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 20 дек.

668. Мизарбаев, А. Я. Местные Советы в борьбе за развитие промышленности УзССР в годы Великой Отечественной войны / А. Я. Мизарбаев // Обществ. науки в Узбекистане. – 1975. – № 5. – С. 30–35.

669. На подсобном хозяйстве хлопзавода : [посевные работы на Турткул. хлопкоочистит. заводе идут успешно] // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 18 апр.

670. Новое промышленное строительство : [в 1944 г. по решению партии и правительства в Кара-Калпакии будет осуществленно большое пром. стр-во] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 1 янв.

671. Обращение строителей Фархадской гидроэлектростанции ко всем трудящимся Узбекистана // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 17 марта.

672. Обращение членов артели и служащих Чимбайской проартели имени Кирова // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 8 дек.

673. Первоочередная задача местной промышленности // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 19 сент.

674. Передовая артель : [промысловой артель в Ходжейли досрочно выполнил годовую производств. программу] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 8 дек.

675. Полностью использовать орудия лова рыбы : [о продукции высокого качества] // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 19 июня.

676. Постоловская, Р. О неряхах и тех, кто мирится с ними: [о санитарном состоянии общежитий № 2 и № 3, где проживают эвакуированные граждане, работающие на швейной фабрике] / Р. Постоловская // Красная Бухара. – 1942. – 29 янв.

677. Промышленность Андижана // История Андижана. – Ташкент. – Фан, 1980. С. 136–143.

678. Реука, Г. Деформации научно-технического развития в промышленности Узбекистана в 70–80-е гг / Г. Реука // Обществ. мнение. Права человека. – 2003. – № 7. – Б. 140–147.

679. Саидходжаева, М. В войну выдавали продукцию... : [о работе трудового коллектива масложиркомбината в годы войны] / М. Саидходжаева // Андижан. правда. – 2008. – 9 мая.

680. Сирожов, О. Формирование рабочих кадров легкой и местной промышленности УзССР в годы войны / О. Сирожов // Обществ. науки в Узбекистане. – 1980. – № 5. – С. 39–42.

681. Смыковская, Ю. Боевые задачи работников местной промышленности : [ресурсы Кара-Калпакии достаточно разнообразны и велики, чтобы обеспечить потребности населения предметами первой необходимости из местного сырья] / Ю. Смыковская, А. Россев, К. Чеботарев // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 16 июня.

682. Соревнование работников промышленности // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 22 окт.

683. Турсунова, М. Остался верен фабрике : [Иосиф Михайлович Мишкуц – участник войны, ветеран производств. швейного объединения Андижан. фабрики № 1] / М. Турсунова // Андижан. правда. – 1993. – 4 июня.

684. Усачев, В. И стал цех полем боя : [деятельность заводов эвакуированных в Андижан – завод “Коммунар”] / В. Усачев // Андижан. правда. – 2005. – 19 апр.

685. Хайров, М. Дадим фронту и стране больше рыбы : [Муйнак. рыбзавод] / М. Хайров // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 28 апр.

686. Халмуминов, К. Т. О деятельности СНК УзССР по размещению эвакуированных предприятий в период Великой Отечественной войны / Т. К. Халмуминов // Обществ. науки в Узбекистане. – 1981. – № 5. – С. 36–38.

687. Цифры и факты : [Андижан. консервному заводу 50 лет] // Андижан. правда. – 1992. – 13 нояб.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ЙИЛЛАРИДА ТРАНСПОРТ

Мақолалар

688. “Автотрактодеталь” – 1941 йил = “Автотрактодеталь” – 1941 год // Андижонирмаш 60 ёшда. – Андижон, 1992. – Б. 5

689. Бобожонов, А. Механизация кадрлари таёрлашга жиддий аҳамият берайлик / А. Бобожонов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 29 июль.

690. Ваисов, С. Транспортизмизни янада мустаҳкамлаймиз : [Хива р-ни қишлоғи] / С. Ваисов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 21 окт.

691. Ер ҳайдаш илғорлари : [Қўшқўпир р-ни “Ҳаваскор” қишлоғи] // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 9 дек.

692. Исмоилов, Ж. Колхоз раҳбарларининг механизацияга бўлган эътиборини оширайлик : [Урганч ш. № 1 МТС] / Ж. Исмоилов // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 13 дек.

693. Калимбетов, Ж. Ўзбекистон темир йўллари уруш йилларида / Ж. Калимбетов // Ўзбекистонда ижтимоий фанлар. – 1995. – № 4. – Б. 67–69.

694. Когон ва Қарши темир йўлчилари орден ва медаллар билан мукофотландилар // Бухоро ҳақиқати. – 1942. – 9 авг.

695. Колхоз транспортидаги ҳамма имкониятдан фойдаланиш керак // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 21 окт.

696. Матмуродов, А. Комсомол тракторчилар авангард : [Гурлан р-ни МТСи] / А. Матмуродов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 12 дек.

697. Назарий, Р. Хива МТСи ўз ишини қайта қуриб олиши керак / Р. Назарий // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 16 май.

698. Отажонов, С. Колхоз кемаси – асосий транспорт тар-

моғи : [Урганч р-ни Қоровул қишлоғи] / С. Отажонов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 21 окт.

699. Очилов, П. Гурлан МТСининг минг гектарчилари / П. Очилов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 18 июль.

700. Саидов, С. Колхоз транспортининг кучи : [Урганч р-н Қоровул қишлоғи] / С. Саидов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 21 окт.

701. Сорокопудова, Р. Меҳнат унумини тобора оширамиз : [Ашхобод темир йўлининг Каган станцияси коллективи саноат ва транспорт стахановчиларининг область слётини ишлаб чиқаришда янги ғалабалар билан курашдилар] / Р. Сорокопудова // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 14 март.

702. Сорокопудова, Р. Парвоз депосининг стахановчилари : [Коган Паровоз депосининг коллективи саноат ва транспорт стахановчиларининг область слётида яхши иш намуналарини кўрсатдилар. Бунда Стахановчи токарь Рушев, сувоқчи Кулузаева кундалик нормани ошириб бажардилар] / Р. Сорокопудова // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 12 март.

703. Тимошенко, Н. Биринчи поток линияси ишга солинди : [р-н завод коллективи саноат ва транспорт стахановчилари область слётини стахановча иш билан кутиб олиш учун курашмоқда] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 24 март.

704. Ширинов, Ҳ. Трактор билан ер ҳайдашга жиддий эътибор бериш керак : [Урганчдаги № 2 МТС] / Ҳ. Ширинов // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 8 дек.

705. Юсак мукофот янги ғалабаларга илҳомлантиради : [Бухоро вилояти Когон туман темир йўлчилари урушда кўрсатган жасоратлари ҳақида] // Бухоро ҳақиқати. – 1942. – 11 авг.

Рус тилида

706. Аверьянов, Б. Всегда на переднем крае : [о Герое Советского Союза, нач. Наманган. Дорож.-ремонт. упр. № 85 С. Адашеве] / Б. Аверьянов // Экономика и жизнь. – 1975. – № 5. – С. 30–32.

707. Кучеренко, А. Крепости на колесах : [о сражениях бронепоезда «Узбекистан» в г. войны] / А. Кучеренко // Нар. слово. – 1995. – 22 июня.

708. Рельфонд, А. Водительницы газогенераторных автомашин : [о первом вып. Бухар. автошколы нац. группы

женщин шофёров] / А. Рельфонд // Красная Бухара. – 1942. – 14 янв.

709. Смертин, П. Мой вклад в дело обороны : [об изображениях на вагонных участках станции Кагана] / П. Смертин // Красная Бухара. – 1942. – 22 янв.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ЙИЛЛАРИДА ҚИШЛОҚ ХЎЖАЛИГИ

Китоблар

710. Тошхўжаева, Н. Пахтакор аёлларнинг уруш йилларидаги меҳнат жасорати : монография / Н. Тошхўжаева. – Тошкент : Ўзбекистон, 1985. – 21 б.

711. Тошхўжаева, Н. Ўзбекистон қишлоқ хотин-қизлари уруш йилларида 1941–1945 : монография / Н. Тошхўжаева ; масъул муҳаррир Р. Аминова. – Тошкент : Фан, 1985. – 56 б.

Рус тилида

712. Вклад Узбекистана в победу над фашизмом : Часть I-II / А. А. Толованов, И. М. Саидов. – Самарканд : СамГУ. – 2006. – 392 б.

Мақолалар

713. Абдуллаев, Х. Пилла тайёрлаш плани ошириб бажарилди : [Ромитан қишлоқ совети пиллачилик плани намунали тарзда якунлади ва давлатга пилла қуртини ортиғи билан топширди] / Х. Абдуллаев // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 16 авг.

714. Амонов, О. Мудофаа фондига ғалла топширилди : [Шофиркон тумани мудофаа фондига ўз ҳиссаларини қўшганликлари ҳақида] / О. Амонов // Бухоро ҳақиқати. – 1942. – 6 авг.

715. Асадов, Ж. Фронтчилар оилаларига ғамхўрликни кучайтирамиз : [Бухоро р-н Ширбудин қишлоқ советининг урушдаги фронтчиларнинг оилалари томорқаларига такрорий экин экишларига кўрсатган жонбозликлари] / Ж. Асадов // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 5 авг.

716. Бабаджанов, Х. Иккинчи жаҳон уруши йилларида Ўзбекистон чорвачилигининг аҳволи / Х. Бабаджанов // Ўзбекистон тарихи. – 2017. – № 1. – Б. 43 – 49.

717. Бекберганов, Х. Қўшқўпир колхозида уч нормачилик / Х. Бекберганов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 3 окт.

718. Бобожонов, М. Звено бошлиғи Хадича Жумабоева ҳар куни 350 кило пахта термоқда : [Урганч р-н Ўрта Дўрман қишлоғи] / М. Бобожонов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 13 окт.

719. Бобожонов, М. Ишда икки – уч нормани бажариш муқаддас бурчимиз! : [звено бошлиғи Ўрозгул 200 кило пахта термоқда] / М. Бобожонов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 6 окт.

720. Бобожонов, Р. Ишга чиқсанг эрта чиқ, роҳатини кўрасан : [мусобақа] / Р. Бобожонов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 2 окт.

721. Бойтоев, Ҳ. Колхоз меҳнатини тўғри ташкил этиш – ғалаба гарови / Ҳ. Бойтоев // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 5 нояб.

722. Бозоров, О. Ғўзалар мўл ҳосил инъом қилмоқда : [Янгиариқ р-ни Калинин қишлоғи] / О. Бозоров // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 2 авг.

723. Ёдгоров, Г. Бухоро район Отбозор қишлоқ советидаги Сталин номли қишлоқ хўжалк артели колхозчиларининг Бухоро областининг барча калхозчиларига қарата ёзган мурожаати тўғрисида : [Бухоро область ижрокоми ва ЎзК(б) обкоми бюросининг қарори] / Г. Ёдгоров // Бухоро ҳақиқати. – 1942. – 29 авг.

724. Жарков, Г. Янгиариқ колхозлари 53000 кило ғаллани давлатга бердилар / Г. Жарков // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 6 сент.

725. Заричний, А. 1943 йилги юқори ҳосилни таъминлайлик / А. Заричний // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 нояб.

726. Йўлдошев, Х. Гектарига 35 центнер учун курашамиз : [Урганч р-ни] / Х. Йўлдошев // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 17 нояб.

727. Йўлдошев, Ҳ. Мактаб болалари пахта теришга ёрдам бермоқдалар / Ҳ. Йўлдошев // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 7 окт.

728. Мавлонхўжаев, Ю. Ғўзалар тез ва соз парвариш қилинаётир / Ю. Мавлонхўжаев // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 27 июнь.

729. Мамедов, Э. Чолнинг ҳиммати : [Хиванинг Дашёқ

қишлоғидаги 77 ёшли А. Ортиқов] / Э. Мамедов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 18 июль.

730. Машарипова, Г. Мўл пилла ҳосили учун курашайлик / Г. Машарипова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 22 май.

731. Мирзаев, Т. Фронтча ишлашнинг ажойиб натижалари : [Свердлов р-ни Хумдонак қишлоқ советидаги колхоз аъзолари Х. Аминов шарафига эълон қилинган фронтча ишлаш икки ўнқунлигига қўшилиб, чигит экишга тайёргарликни кенг қизитдилар] / Т. Мирзаев // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 11 март.

732. Молия ходимлари ғўза парваришида // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 4 июнь.

733. Молчанова, В. Теримда сифатнинг бузилишига йўл қўйилмасин / В. Молчанова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 6 окт.

734. Назарий, Ш. Бир грамм ҳам пиллани нобуд қилмай давлатга топширилсин : [ҳар бир килограмм пилла – душманга зарба!] / Ш. Назарий // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 3 июнь.

735. Назаров, Р. Пилладан юқори ҳосил етиштирайлик / Р. Назаров // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 17 май.

736. Норов, Р. Ғайратга ғайрат қўшилди : [пахта далаларидаги илгор теримчиларнинг пахта планини тўлдирганлиги ҳақида] / Р. Норов // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 30 авг.

737. Нурмухаммедов, А. Боғдорчилик ривожланмоқда : [уруш йилларида Олот туманинг узумчилик хўжалигида амалга оширилган ишлар ҳақида] / А. Нурмухаммедов // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 10 дек.

738. Нурмухаммедов, А. Узумчилик юзасидан районлараро кенгаш : [область ижроия комитетининг раис ўринбосари ўртоқ Ашуров докладыдан] / А. Нурмухаммедов // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 15 март.

739. Одилова, Х. Комсомоллар ташаббуси : [Бухоро р-н комсомол ёшлар немис -фашист босқинчилари зулмидан озод қилинган совет болаларига қардошлик ёрдам кўрсатиш мақсадида бир неча гектардан дон экдилар] / Х. Одилова // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 9 янв.

740. Оллаберганов. Гектаридан 18 центнер ҳосил олиш учун : [пахтачиликни юксалтириш] / Оллаберганов // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 20 июнь.

741. Оллаберганов, Ж. 2-3 нормачилар сони кўпаймоқда : [Хонка р-ни Охунбобоев қишлоқи] / Ж. Оллаберганов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 6 окт.

742. Ортиқов, А. Ўғлим учун ҳам ишлайман : [Кўшкўпир р-ни Кенагаз қишлоғи] / А. Ортиқов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 12 дек.

743. Очилов, П. Фронтча ишлаш ғолиблари : [Гурлан р-ни колхозчилари] / П. Очилов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 15 дек.

744. Пахта терсанг, тоза тер : [Урганчлик илғор теримчи Қ. Жуманиёзова] // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 10 сент.

745. Пилладан мўл ҳосил олиш учун тинмай курашайлик : [пилла ҳосилига тайёргарлик қизғин кетмоқда] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 26 март.

746. Рамазонов, Г. Сувдан фойдаланишдаги тартибсизликка барҳам берилсин / Г. Рамазонов // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 20 июнь.

747. Раҳим. Ҳар куни 300 процент : [мусобақа] / Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 2 окт.

748. Раҳимова, Ў. Пахта – янги кийим-кечакдир / Ў. Раҳимова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 янв.

749. Рўзметов, Р. Ғайратли кексалар / Р. Рўзметов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 3 окт.

750. Саиджонова, М. Ғиждувонликлар ташаббусидан ўрناق олингиз : [ғиждувонлик колхоз вакиллари фронтчиларнинг оилаларига озиқ-овқат ва бошқа эҳтиёжлари учун ўтказган маблағлари ҳақида] / М. Саиджонова // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 26 июль

751. Сирожев, О. Бухоро вилояти қишлоқ хўжалиги фашизмга қарши уруш йилларида / О. Сирожев // Бухоро тарихи масалалари. – 1996. – Б. 153–162.

752. Собиров, Р. Ем-хашак тайёрлашга эътибор берилсин : [Янгиариқ р-ни] / Р. Собиров // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 16 авг.

753. Студентлар 102 гектар ғўзани чопиқ қилдилар // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 10 июнь.

754. Сурминский, Н. Экиш ва ғўзанинг бўлик ўсиши учун кураш : [юз центнерчиларга ёрдам] / Н. Сурминский // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 25 март.

755. Узумчиликка жиддий эътибор : [Ғиждувон район Ғиришкент қишлоқ советидаги колхозда Ғиждувон, Шофиркон, Вобкент, Қизилтепа ва Ромитан р-нлари узумчилик илғорларининг кенгаши] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 15 март.

756. Узумчилик илғорларининг мажбурияти : [Бухоро об-ластидаги барча узумчилик колхозлари узумчиликни юксалтириш учун узумчилик мусобаққасига бел боғладилар] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 15 март.

757. Узумчилик илғорларининг мажбурияти : [Бухоро об-ластида 1944 йилда камида ҳар бир гектар ердан 75 центнердан узум ҳосили олишга эришди] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 17 март.

758. Фронтга ишлаш икки ўн кунликдаги янги ғалабалар қозониш учун курашайлик! : [Шофиркон р-н Жўйнов қишлоқ советидаги Молотов номли колхоз далаларида ўтказилаётган жонбозликлари кўрсатиб берилган] // Бухоро ҳақиқати. – 1945. – 4 март.

759. Худайберганов, М. Кетмончилар бригадаси тузилди : [Шовот р-ни Шовотқаъла қишлоғи] / М. Худайберганов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 4 дек.

760. Худайберганов, М. Шудгорлашда юксак активлик : [Шовот р-ни қишлоқларидан] // М. Худайберганов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 9 дек.

761. Худайберганов, Н. Кексалар ғайрати : [Гурланликлар] / Н. Худайберганов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 24 дек.

762. Худакова, Т. 45 центнер учун курашамиз : [Қўшқўпир р-н] / Т. Худакова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 17 июль.

763. Худойберганов, Қ. Қизил Армияга кўпроқ гўшт, сариёғ берайлик / Қ. Худойберганов, У. Ҳайитбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 20 март.

764. Шокиров. Янгиариқ район колхозчиларининг ғалабаси / Шокиров // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 25 дек.

765. Шоли ўриш ва янчиш плани бажарилди // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 3 окт.

766. Эркаев, Э. Ўзбекистон пахтачилиги II жаҳон уруши йилларида / Э. Эркаев ; тақр. С. Ҳошимов // *Ilmiy xabarnoma*. – 2017. – № 3. – Б. 66–69. – Рез. узб., рус., инг.

767. Юнусов И. Давлатга сабзавот топшириш планини ошириб бажарайлик / И. Юнусов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 7 окт.

768. Юсупов, С. Ҳар куни 2-3 норма : [Урганч р-ни] / С. Юнусов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 7 окт.

769. Яхши сифатли маҳаллий ўғит тайёрлайлик : [Шовот р-ни] // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 13 дек.

770. Ўртоқ Бекназаров сўзи : [Шофиркон р-н Молотов номли колхоз қўйчилик фермасининг мудир кўрсатган хизматлари ҳақида] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 1 март.

771. Ўртоқ Дилов сўзи : [Когон р-н Ўбачўли қишлоқ советидаги Сталин номли колхоз қўйчилик фермасининг мудирининг қилган ишлари] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 1 март.

772. Ўртоқ С. Назаров доклади юзасидан музокаралар : [Қизилтепа р-н Қизилтепа қишлоқ советидаги Калинин номли қўйчилик фермасининг мудир ўртоқ Т. Жўраев сўзи] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 1 март.

773. Қаландаров, М. Пахтани сифатли терайлик : [область бўйича пахта терими] / М. Қаландаров // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 29 авг.

774. Қаландаров, С. Фронт бригадасининг гўзал иши : [Хонқа р-ни Мадир қишлоғи] / С. Қаландаров // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 нояб.

775. Қумёп канали қурилишини тезлатиш керак // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 12 март.

776. Қурбоналиева, Р. Ортиқча ғалламизни давлатга берамиз : [Урганч р-н меҳнаткашлари] / Р. Қурбоналиева // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 2 сент.

777. Қўзилатиш кампаниясини намунали ўтказайлик! : [маҳаллий партия, совет ташкилотлари колхоз ва собхоз раҳбарлари 1944 йилги қўзилатиш кампаниясини муваффиқиятли ўтказиш ва жамоат чорвачилигини янада юксалтириш ҳақида] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 25 март.

778. Ҳайтбоев, С. Ҳосилни тез ва нобуд қилмай йиғиштириб олайлик / С. Ҳайтбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 6 авг.

779. Ҳасан, Х. Шухрат қайтариш йўлида : [хотин-қизлар саноат ва қишлоқ хўжалигида буюк кучдир] / Х. Ҳасан // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 8 март.

780. Ҳасанов, Х. Дон экиш майдонини кенгайтирамиз / Х. Ҳасанов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 22 май.

781. Ҳасанов, Х. Янги ариқ бунёд қилинмоқда / Х. Ҳасанов // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 14 март.

782. Хўжа, Ҳ. Шолени эрта экиш мўл ҳосил гарови / Ҳ. Хўжа // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 24 май.

Қорақалпоқ тилида

783. Алибеков, Ж. Аянбаслық минет / Ж. Алибеков // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 24 март.

784. Алмухан, Б. Тағыда жоқары зураат алу ушын : [Қон-грат районы бойынша егиске таярлық жумыслары] / Б. Алмухан // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 27 февр.

785. Арпа – жазлық егисин жақындағы еки – ушь куннинг ишинде питкеру керек // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 20 март.

786. Балық аулау исин рауажландырыйық // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 29 июнь.

787. 1943 жлы аулхожалықты рауажландырудынг мамлекетлик планы туралы // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 28 март.

788. Есбергенов, М. Тағыда мол табысларға жетису ушын гуресемиз : [Қараозек районы колхозшы минеткешлерининг қолға киргизген табыслары ҳамь егиске таярлық жумыслары ҳаққында] / М. Есбергенов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 8 янв.

789. Исхак, С. Социалистлик жарыстынг натижелери : [Чимбай р-нының колхозшыларының жетискенликлери ҳаққында] / С. Исхак // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 13 янв.

790. Мамбетов, Ж. Бал ҳарреши Ыслам / Ж. Мамбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 24 март.

791. Март – фронтлық бир айлық // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 28 февр.

792. Мелешко, А. Колхоз мал шаруашылығын жақсарту ушын гуресейк : [Қарақалпақстаннынг колхоз мал шаруашылығы уллы Уатандарлық урыс жыллары Уатанымызға көрсеткен улкен жардеми] / А. Мелешко // Қзыл Қарақалпақстан. – 1945. – 16 окт.

793. Мал, Н. К. шаруашылығына ғамхорлық // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 12 янв.

794. Нурабыллаев, С. Шаруашылықты барлық маллар бойынша рауажландырайық : (Тахтакопир районында мал шаруашылығы бойынша) / С. Нурабыллаев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 30 янв.

795. Сеитова, Ж. Хаял-қызлар – минет фронтында / Ж. Сеитова // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 9 янв.

796. Сейтов, П. Ғалле таярлаудынг патин босанглатпайық : [урыс дауринде ғалле жетилистиру] / П. Сейтов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 13 сент.

797. СССР совнаркомында хамъ ВКП(б) Орайлық комитетинде : [МТС тракторларын, комбайнларын хамъ аулхожалық машиналарын 1943 жылғы атыз жумысларына таярлау туралы] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 5 март.

Рус тилида

798. Адиханов, М. Трудовой подвиг колхозного крестьянства Узбекистана в годы Великой Отечественной войны / М. Адиханов // Обществ. науки в Узбекистане. – 1974. – № 6. – С. 11 – 16.

799. Аминова, Р. Х. Вклад колхозного крестьянства Узбекистана в победу советского народа в Великой Отечественной войне / Р. Х. Аминова // Обществ. науки в Узбекистане. – 1980. – № 5. – С. 17 – 21.

800. Боголепов, П. Механизация полевых работ основа получения высоких урожаев : [в 1944 году колхозы нашей республики должны добиться резкого повышения урожайности сельскохозяйственных культур] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 1 янв.

801. Гоман, М. Ящур и меры борьбы с ним / М. Гоман, П. Винников // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 15 окт.

802. За всемерное развитие зернового хозяйства // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 28 сент.

803. Иброгимова, А. Ю. Партийно-политическая работа среди сельских тружеников Узбекистана в военные годы / А. Ю. Иброгимова // Обществ. науки в Узбекистане. – 1981. – № 6. – С. 44 – 46.

804. Ибрагимова, А. Ю. Рабочий класс и колхозное крестьянство Узбекистана – фронту / А. Ю. Ибрагимова // Обществ. науки в Узбекистане. – 1985. – № 5. – С. 3 – 7.

805. Иманкулова, Ш. Выступала в Москве андижанская колхозница / Ш. Иманкулова // Андижан. правда. – 1995. – 8 мая.

806. Камалов, С. Закрепить достигнутые успехи / С. Камалов // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 15 нояб.

807. Ко всем колхозникам и колхозницам, трактористам и трактористкам, ко всем работникам сельского хозяйства Кара-Калпакской АССР : [обращение передовиков сел. хоз-ва Кунград. р-на] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 20 окт.

808. Колхозы Куйбышевского района выполнили годовой план хлопкодачи // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 24 окт.

809. Мелешко, А. Выполним план развития коневодства / А. Мелешко // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 28 авг.

810. Ордуханов, В. А. К вопросу о подготовке колхозных кадров в Узбекистане в годы Великой Отечественной войны / В. А. Ордуханов // Обществ. науки в Узбекистане. – 1963. – № 3. – С. 42–45.

811. Поднять массы на быстрейшее выполнение плана хлопкозаготовок // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 18 окт.

812. Султанова, Т. Женщины Узбекистана в борьбе за подъем хлопководства на завершающем этапе Великой Отечественной вой-ны / Т. Султанова // Обществ. науки в Узбекистане. – 1969. – № 12. – С. 39–42.

813. Тавилдарова, Т. Крупный рогатый скот в ККАССР / Т. Тавилдарова // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 4 сент.

814. Тулушева, В. Пора наладить партийную работу в Турткульский МТС / В. Тулушева // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 3 окт.

815. Ходжейлийский и Кегейлийские районы выполнили годовой план хлопкозаготовок // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 25 окт.

816. Холмуминов, К. Т. Деятельность Совнаркома УзССР по руководству сельским хозяйством республики в 1941–1945 годах / К. Т. Холмуминов // Обществ. науки в Узбекистане. – 1980. – № 5. – С. 36–39.

817. Чурчина, Н. Боевая награда колхозу : [орден Отечеств. войны 1 степени вручён партсъезду Избаскан. р-на] / Н. Чурчина // Андижан. правда. – 1985. – 4 июня.

818. Школин, К. Как обрабатывать огород : [советы огородникам] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 15 апр. – Содержание : Подготовка почвы ; Нормы высева ; Сроки посева ; Что может дать огород.

819. Шукшин, К. Красные яблони... : [на фронт воинам отправлялись вагоны с яблоками] / К. Шукшин // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 25 апр.

ЎЗБЕКИСТОНЛИКЛАРНИНГ ФРОНТГА ЁРДАМИ

Китоблар

820. Азимов, Ҳ. И. Ўзбекистонликлар Иккинчи жаҳон уруши йилларида (1941–1945) : монография / Ҳ. И. Азимов ; муҳаррир Қ. У. Усмонов ; ЎзР Адлия вазирлиги, ТДЮИ. – Тошкент, 2006. – 180 б.

821. Зиёев, Ҳ. Ўзбекистон Биринчи ва Иккинчи жаҳон уруши даврида / Ҳ. Зиёев ; муҳаррир А. Дехқон ; Ўзбекистон Фанлар академияси. Тарих ин-ти. – Тошкент : Қўлишаголон, 2011. – 96 б.

822. Зиёев, Ҳ. Ўзбекистон Биринчи ва Иккинчи жаҳон урушлари даврида / Ҳ. Зиёев ; Ўзбекистон Респ. Фанлар академияси. Тарих ин-ти. – Тошкент : Ta'lim nashriyoti, 2015. – 160 б.

823. Каримов, Ш. Ғалабага қўшилган ҳисса / Ш. Каримов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1990. – 173 б.

824. Маҳкамов Қ. Олтинқўлим / Қ. Маҳкамов, А. Солиева. – Андижон : Ҳаёт, 2005. – 36 б.

825. Раҳимов, Н. Марҳамат фарзандлари / Н. Раҳимов. – Андижон, 1996. – 64 б.

826. Сирожов, О. Бухоро фидойилари : [иккинчи жаҳон уруши йилларида Бухоро] / О. Сирожов, Ф. Ҳ. Косимов. – Бухоро : Бухоро, 1995. – 112 б.

827. Собиров, Н. «Совуқ уруш» асоратларини енгиб : монография / Н. Собиров, Ш. Хаитов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1991. – 62 б.

828. Турсунов, С. Н. Хотира – барҳаёт, кадр – мангу : тарихий маълумотлар : [Сурхондарё воҳаси меҳнаткашларининг кўрсатган қаҳрамонлиги, фронт ортидаги фидоикорона фаолияти ҳақида] / С. Н. Турсунов. – Тошкент. – Фан, 2010. – 454 б.

829. Ўзбекистоннинг Иккинчи жаҳон урушидаги ғалабага қўшган ҳиссаси : [талабаларга ёрдам] / И. М. Исомиддинов ; муҳар. И. М. Абдунабиев ; Ўзбекистон Республикаси

Алоқа вазирлиги, Тошкент электротехника алоқа институти. – Ташкент : 1997. – 18 б.

Мақолалар

830. Алангали йиллар // Отанаев, О. Маданият қишлоғи тарихи. – Тошкент : Наврўз нашр, 2018. – Б. 37–39.

831. Жангчилар учун иссиқ кийимлар : [Бухоро тўқимачилик фабрикаси ва бухоро шаҳри аҳолиси Қизил Армия жангчиларига кўп миқдорда иссиқ кийим-кечаклар ва бошқа нарсалар тўплашиб беришди] // Бухоро ҳақиқати. – 1942. – 9 авг.

832. Иккинчи жаҳон уруши йилларида // Исмоилов, М. Жаҳон таниган қишлоқ. – Андижон : Ҳаёт, 2017. – Б. 35–39.

833. Иноятова, З. Мактаблар учун янги фонд барпо қиламиз : [Когон р-ни фронтчиларининг болаларига «Қизил шарқ» колхозчилари томонидан устки кийим ва газлампалар топширилди] / З. Иноятова // Бухоро ҳақиқати. – 1945. – 6 янв.

834. Ленинград болалари учун совғалар юборилди : [Ўзбекистон меҳнаткашлари Лененгирадликларга 20 вагон озиқовқат юбордилар] // Бухоро ҳақиқати. – 1942. – 15 авг.

835. Музаффаров, А. Комсомоллар ташаббуси : [Ўзбекистон тарихида биринчи бўлиб металлургия заводини ишга солинишдан илҳомланган Бухоро ш. комсомол ёшлари заводга темир парчалари етказиб бердилар] / А. Музаффаров // Халқ сўзи. – 1944. – 14 март.

836. Нафасов, А. Фронтчилар оилаларига ғамхўрлик : [Харгўш қишлоқ совет Сталин номли колхоз аъзолари қаҳрамон фронтчиларнинг оилалари учун янгидан ёрдам фонди ташкил қилдилар] / А. Нафасов // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 29 июль.

837. Пўлатов, И. Андижонликлар ҳиссаси : [Иккинчи жаҳон уруши йилларида Андижонликларнинг фронтга кўрсатган ёрдами] / И. Пўлатов // Коммунист. – 1966. – 9 май.

838. Раҳимова, Х. Ватан ҳимоячиларининг оилаларига ғамхўрлик : [немис босқинчиларига қарши қаҳрамонона курашаётган баҳодир жангчиларимизнинг ота-оналарига, опа-сингиллари, хотин-болаларига ғамхўрлик кўрсатиш тўғрисида] / Х. Раҳимова // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 3 дек.

839. Саноат ва қишлоқ хўжалигида фидокорона ишлашни кучайтириб, Ўзбекистон тўйини муносиб совғалар билан кутуб олайлик ! : [ЎзССР 20 йиллиги шарофатига бағишлаб илғор корхоналар коллективи, қишлоқ совет колхозчилари жанговор машиналар қуриш учун ватанпарварлик ташаббус билан бир ойлик даромадларини топширдилар] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 9 дек.

840. Улуғ Ватан уруши йилларида // Солиев, А. Избоскан тарихи (1917–1991). – Тошкент : Ўзбекистон, 1993. – Б. 36–44.

841. Уруш йилларида Олтинкўл // Маҳкамов, Қ. Олтинкўлнинг салмоқли қадами. – Андижон : Ҳаёт, 1999. – Б. 18–20.

842. Уруш йилларида Пахтаобод // Жўра, Қўлдош. Мустиқлик нури билан. – Андижон, 1996. – Б. 109–119.

843. Хожибоева, А. Ватан уруши инвалидларига янада кўпроқ ғамхўрлик қилайлик : [Иккинчи жаҳон уруши инвалидларига хунар ўргатиш ва уларнинг жамоат учун фойдали ишга жалб қилиш] /А. Хожибоева // Бухоро ҳақиқати. – 1945. – 13 июль.

844. Шавкатли жангчиларимизга ёрдамни кучайтирамиз : [Бухоро ш. меҳнаткашлари армия учун иссиқ кийимлар етказиб беришди] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 22 февр.

845. Шамсутдинов, Р. Андижон вилояти иккинчи жаҳон уруши йилларида : [фашизм устидан қозонилган ғалабага Ўзбекистон халқининг қўшган ҳиссаси] / Р. Шамсутдинов, Т. Сиддиқ // Водийнома. – 2019. – № 2. – Б. 76 – 88.

846. Шарипов, Б. Ватан уруши инвалидларига ғамхўрлик : [Бухоро ш. социал таъминот бўлими уруши инвалидларига ҳар тарафлама ёрдам кўрсатди, давлат томонидан бериладиган пенсиялардан ташқари 250 кишига моддий ёрдам, 683 киши саноат корхоналарида иш билан таъминланди] / Б. Шарипов // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 25 февр.

847. Ўзбекистон 20 йиллиги шарафига социалистик мусобақани кенг қизитиб, фронтга ёрдамни тобора кучайтирайлик! : [Ўзбекистон 20 йиллиги шарафига Бухоро шаҳар (туман)ларнинг юбилейга қўшган ҳиссалари тўғрисида] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 8 дек.

848. Курбонов, Ж. Она ва болаларга ёрдамни кучайтирамиз : [Когон р-н Кўлишағолон қишлоқ советининг фронтчилар ҳамда ёлғиз қолган аёлларга ёрдам бериш фондига

ўтказган пул, 300 килограмм сабзавот ва ғалла маҳсулотлари ўтказганлари ҳақида] / Ж. Қурбонов // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 16 авг.

849. Ҳотамов, Т. Фронтчилар оилаларига ғамхўрлик: [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларининг оилаларига кўрсатилган ғамхўрликлар] / Т. Ҳотамов // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 10 дек.

Қорақалпоқ тилида

850. Абиш. Колхоз атызларындағы қаҳарманлық жуыс – Қзыл Армияға енг улкен жардем! : (фронтқа Торткул, Кара-озек, Конграт районларынан жардем) / Абиш // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 8 авг.

851. Аймақанов, О. Қзыл Армия жаунгерлерине жыллы киимди коп топлаиқ : [Мойнақ аул минеткешлерининг фронтқа киим-кеншек ҳамь ақшалай жардемлери ҳаққында] / О. Аймақанов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 3 дек.

852. Анисифоров, Н. Фронтқа азықты, санаатқа – шикизатты коп береик / Н. Анисифоров // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 25 янв.

853. Арзимов. Оқушылардын жардеми : [Куйбышев Ондирис аулсовети Калинин атындағы толық емес орта мектептинг оқушылары Украинанынг журеги Киевти қайта тиклеуге 2.515 манат жардем корсетти. Танк колоннасын дузуге балалар 1.725 манат жинап берди] / Арзимов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 12 май.

854. Атамуратов. Жаунгерлерге жыллы киим : (Котанкол аулы Фрунзе атындағы колхоздын колхозшылары фронтқа жыллы киим ҳамь ақшалай жардем берди) / Атамуратов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 20 сент.

855. Бакиров, Б. Оқушылардын жауынгерлерге жардеми : [Конграт районынынг Орджоникидзе атындағы орта мектеп оқушылары Фронтқа 1.500 манат жинап жберди] / Б. Бакиров // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 23 март.

856. Балық продуктларын коп ондириу ушын : [Кейли районы, 2 аулсовет, Қаракермедеги балық артелининг фронтқа ҳамь Фарҳад ГЭС қурылысшыларына коп балық продуктларын жеткерип беруде аянбай ислеген

мийнетлери ҳаққында] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 23 март.

857. Берекеев, И. Украина партизанларына жардем : [шаб-баз мийнеткешлери партизанларға жардемге 150 килограмм жунь, 1.040 кг дань жинады] / И. Берекеев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 2 февр.

858. Бизлер фронтқа қалай жардем берип атырмыз // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 3 окт.

859. Боголепов, П. Ел қорғау фондына берген харежетлеримиз жауға оқ болып тиеди : (Ел қорғау фондына) / П. Боголепов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 3 авг.

860. Волков, К. Посылкалар фронтқа жиберилди : [Хожели районы пахта тазалау заводының комсомолецлери Қзыл Армияның жаунгерлерине сылық ушын 120 бет орамал, 60 стакан махорка, 4 пачка папирос, 6 шише одеколон, 2 килограмм печенье, 3,5 килограмм брынза хамь коплеген конверт, қағаз, қалем таярлап, оны ящикке салып, фронтқа жберди] / К. Волков // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 21 февр.

861. Жауынгерлерге сылық : [Чимбай. Буденный атындағы инвалид артелининг коллективи 3 шошқа, 2500 манат ақша, Киров атындағы промартель коллективи Қзыл армия жауынгерлери ушын 30 дана аяқ кийим, 100 метр бозь, 10 курте хамь 10 дана бас кийимди жберди] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 18 март.

862. Нурабыллаев, С. Азат етилген районлар хамь областылар ушын : [Қарақалпақстан Республикасынан фронтқа жардем] / С. Нурабыллаев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 17 дек.

863. Рамберген, Х. Танк колоннасын салуға қарыж жинады / Х. Рамберген // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 11 июнь.

864. Рахман, О. Налети душпанды тез қирату ушын : [Чимбай районы колхозшылары фронтқа жардем ушын 2377 килограмм дань жинады] / О. Рахман // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 2 февр.

865. Сеитов, П. Аманат кассасына салынған харбир манат – душпанға қарсы атылған оқ : (Қарақалпақстан Республикасынан фронтқа ақшалай жардем берди) / П. Сеитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 18 сент.

866. Сейтниязов, Ж. Ғаррылардың комеги : [Қонграт р-ны

мийнет фронтында ислеуши улкен жастағы ғаррылардың комеги ҳаққында] / Ж. Сейтниязов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 2 февр.

867. Сталин, И. Мойнақ колонналарын салуға 1.100.000 манат жинап берген Мойнақ районының балықшы-колхозшыларына менинг туысқанлық салемимди ҳамь Қзыл Армияның алғысын жеткерингиз / И. Сталин // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 23 март.

868. Султанов, Ы. Бир кунлик минет ҳақымыз ел қорғау фондына : (Торткул пахта тазалау заводының ислеушилери атынан фронтқа жардем) / Ы. Султанов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 3 авг.

869. Тажиев, С. Қзыл армия жаунгерлерине – жыллы киим : (Кегейли, Шаббаз ҳамь Торткулден жаунгерлерге жардем) / С. Тажиев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 27 сент.

870. Тажиниязов, С. Қзыл Армияға силиқ : [Қзыл Армияға силиқ ушын Куйбышев районы бойынша 85 мынг манат ақша, 10 тонна ҳарь турли продоктылар, 8 тонна ет жинап жиберилди] / С. Тажиниязов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 21 февр.

871. Тахтакопир колхозшыларынан фронтқа жардем // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 13 июнь.

872. Тлегенов. Минеткешлер фронтқа жардемлерин аямай берип атыр : [Тахтакопир районындағы минеткешлерининг фронтқа ҳамь Қзыл Армияға, Ленинградты қорғаушыларға киим–кешек, ғалле, ет жинап берип жибергенлиги ҳаққында] / Тлегенов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 12 март.

873. Толыбай. Азат етилген районларға комек : [Чимбай р-нынан комек] / Толыбай // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 18 дек.

874. Урыс налогын тез толеу – жауды женгуди тезлетеди // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 20 февр.

875. Халназаров, М. Ел қорғау фондына : (Торткул р-ны колхозшыларынан фронтқа жардем) / М. Халназаров // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 10 сент.

876. Қзыл армия жаунгерлерине силиқ : [Чимбай р-ның колхозшы минеткешлеринен силиққа дан, ақшалар жиберилди] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 2 февр.

877. Қзыл армияға халқымыздың ғамхорлығы : (фронтқа

Қарақалпақстан Республикасынан жардем) // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 13 сент.

878. Қолқосов, С. Танк ҳам самолет қурылысына / С. Қолқосов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 3 февр.

Рус тилида

879. Багдасарова, Г. Подвигу Отчизну славит : [о вкладе узбекистанцев в победу во Второй Мировой войне] / Г. Багдасарова // Доверие – Ишонч. – 2008. – 9 мая.

880. Дядюра, Л. П. Труженики Узбекистана на предприятиях и стройках РСФСР в дни войны / Л. П. Дядюра // Обществ. науки в Узбекистане. – 1985. – № 5. – С. 21–26.

881. Евтив, И. Не померкай никогда : [о помощи Узбекистана фронту] / И. Евтив, Т. Ирисбаева // Правда Востока. – 1994. – 7 мая.

882. Жалилов, А. Наша слава, наша гордость : [вклад Андижанцев фронту] / А. Жалилов // Андижан. правда. – 1996. – 9 мая.

883. Ибрагимов, Х. Документы областного архива о тружениках тыла (1941–1945 гг.) [Андиж. обл.] / Х. Ибрагимов // Сов. архивы. – 1973. – № 2. – С. 71–73.

884. Иманкулова, Ш. Подарили фронту танк : [Булакбаши] / Ш. Иманкулова // Андижан. правда. – 2005. – 6 мая.

885. Исхаков, Ф. И в войну есть место доброе : [о нравств. подвиге узбекистанцев] / Ф. Исхаков // Правда Востока. – 1995. – 13 мая.

886. Исхаков, Ф. На алтарь Победы : [помощь Узбекистана фронту в период Второй мировой войны] / Ф. Исхаков // Правда Востока. – 1994. – 7 мая.

887. Кадыров, С. Большая семья [Самадовы – воспитавшие 15 сирот войны] / С. Кадыров // Сел. правда (Ташкент). – 1975. – 18 март.

888. Кам, П. Живи и помни : [вклад Узбекистана в общую победу над фашистскими захватчиками] / П. Кам // Ташк. правда. – 2000. – 6 мая.

889. Каримов, К. Трудовой вклад работников промышленности Ферганской области в годы Великой Отечественной войны / К. Каримов // Обществ. науки в Узбекистане. – 1966. – № 5. – С. 53–55.

890. Киргизбаев, М. Андижанцы в Второй мировой войны / М. Киргизбаев // Андижан. Правда. – 1991. – 25 июня.

891. Короткой строкой : [помощь фронту] / И. Семёнова // Горняк. – 2009. – 7 мая.

892. Корниенка, В. Первая мама Учкудука : [участник трудовой фронта Э. Иосифовна] / В. Корниенко // Горняк. – 2009. – 5 марта.

893. Краснов, И. 16.500 рублей на строительство танков : [молодежь Вобкент. р-на собирает средства на стр-во нового подразделения] / И. Краснов // Красная Бухара. – 1942. – 15 янв.

894. Курбанова, М. Фронт за линией фронта : [о трудовом подвиге андижанцев в годы Второй мировой войны] / М. Курбанова // Нар. слово. – 1995. – 20 июня.

895. Михайлович Ф. Юбилей победы : [беседа с участником трудового фронта Ф. Михайловичем] / беседовала В. Корниенка // Горняк. – 2010. – 13 мая.

896. Мосеев, Н. Фронт и тыл неразрывны : [об отправке на фронт тёплых вещей, фуфаяк, джемперов, валенок, собран. железнодорожниками г. Кагана] / Н. Мосеев // Красная Бухара. – 1942. – 15 янв.

897. Муротова, Д. Судьбу изменили война : [участник трудового фронта] / Д. Муротова // Горняк. – 2010. – 10 июня.

898. Норбабаев, Исара бобо. Не всё мы знаем о войне : [беседа фронтовиками] / беседовала Н. Шамуротова / И. Нарбабаев, А. Клименко, П. Рахмонович // Горняк. – 2010. – 13 мая.

899. Сираждинов, Б. Нас было 1 300 000 : [узбекистанцы – участники Второй Мировой войны] / Б. Сираждинов // Голос Узбекистана. – 1993. – № 17 (май).

900. Хатамов, А. «Мы благодарны чиназцам» – эти слова звучат в письмах граждан США которых судьба в годы войны связала с Узбекистаном / А. Хатамов // Нар. слово. – 1995. – 2 мая.

901. Шарахмедов, Ш. Официальный ответ : [о льготах людям работавших в годы войны] / Ш. Шарахмедов // Нар. слово. – 1995. – 16 февр.

902. Эсанов, О. Мы гордимся вами : [беседа с ветераном трудового фронта] / беседовала Н. Сагатбаева // Горняк. – 2010 – 13 мая.

ҒАРБИЙ ҲУДУДЛАРНИ ТИКЛАШДАГИ ИШТИРОКИ

Китоблар

903. Обломуродов, Н. Ўзбекистоннинг фашистлар оккупациясидан зарар кўрган районларига ёрдам / Н. Обломуродов. – Тошкент : Фан, 1985. – 52 б.

904. Калымбетов, Б. А. Помощ трудящихся Республики Узбекистан районам, освобожденным от фашизма в 1941-1945 годах : автореф. канд. истор. наук / Б. А. Калымбетов // Минво высш. и сред. спец. образования Респ. Узбекистан ; Ташк. гос. ун-т. – Ташкент, 1995. – 24 с.

Мақолалар Қорақалпоқ тилида

905. Абилғазиев, С. Колхозшылардың жардеми : [Конграт районы. 4-аулсовет, «Блим ту» колхозының колхозшылары немец-фашист басқыншылардан азат етилген районлардың минеткешлерине жардем беру исин қызғынлы қолға алды] / С. Абилғазиев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 8 апр.

906. Бекназаров, А. Азат етилген районларға жардем : [Куйбышев р-ны Жалпақ жап аулсоветине қараслы колхоз минеткешлеринен немец-фашист басқыншыларынан азат етилген районлардың жғылған хожалықларын дузету ушын 42 бас қой, 35 бас ешки жиналды] / А. Бекназаров // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 15 апр.

907. Раман, Х. Азат етилген районларға жардем ушын : [Хожели р-ны колхозшыларының жардеми ҳаққында] / Х. Раман // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 28 май.

908. Сайманов, К. Азат етилген районларға жардем : [Тахтакопир 11 аулсовет, Калинин атындағы колхоздың колхозшыларынан немец-фашист басқыншыларынан азат етилип атырған район ҳам областьларында жасаушы минеткешлердинг турмысын жақсарту ушын жардемге Сеилханов, Ембергенов, Жумамуратов, Кесикбаев, Сержанов ҳам]

Шныбековлар ҳар қайсысы бир қойдан, колхозшылардан 20 қой, 20 ешки, колхоз орталығынан 30 ешки, 2 қой, 7 ат, 3 огиз жиналды] / К. Сайманов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 11 апр.

909. Хаимов. Немец басқыншылардан азат етилген районларға жардем : [Немец басқыншылардан азат етилген районларға жардем ушын Шаббаз районыны колхозшыларынан 421 бас қой-ешки, 4 ат, 8 огиз жиналды, айрым колхозшылар ҳазирде 183 қой-ешки жинады. Қалендерхана аулы, «Социализм» колхозы орталығындағы малдан 8 огиз, 5 қой тапсырды. Колхозшылар 8 қой берди, Азат аулы, «Коммуна» колхозы орталықтан 10 қой, айрым колхозшылар 5 қой берди, Қылшынақ аулы, Чапаев атындағы колхоз 4 ат берди. Орджоникидзе атындағы колхоз орталық малдан 10 ешки, колхозшылар 5 қой, 7 ешки жинап берди] / Хаимов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 21 апр.

910. Хожанов, О. Колхозшылардың жардеми : [Конграт. Ворошилов атындағы колхоздың колхозшылары немец-фашист басқыншыларынан азат етилген районлардың минеткешлерине колхоз бойынша 18 бас қой, 18 бас ешки жиналды] / О. Хожанов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 11 апр.

Рус тилида

911. Бескорыстная помощь брата : [помощь Узбекистана освобожден. р-нам страны] // Комсомолец Узбекистана. – 1970. – 21 мая.

912. Обломуратов, Н. Помощь трудящихся УзССР в восстановлении учреждений культуры освобожденных районов страны / Н. Обломуратов // Обществ. науки в Узбекистане. – 1981. – № 6. – С. 48–50.

913. Хаецкий, А. П. Вклад трудящихся Ташкента в восстановление народного хозяйства Украины / А. П. Хаецкий // Обществ. науки в Узбекистане. – 1983. – № 6. – С. 36–39.

914. Чирва, Ф. Еще больше поможем освобожденным братьям : [помощь Харьковцам] / Ф. Чирва // Совет. Каракал-пакия. – 1943. – 14 авг.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ЙИЛЛАРИДА ИЛМ-ФАН

Мақолалар Рус тилида

915. Изучение Усть-Юрта : [комплекс. науч. экспедиция на плато Усть-Юрт] // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 29 июня.

916. Милируд, А. Ташкент – фронту : [обучение воен. специальностям в спецшколах в Ташкенте] / А. Милируд // Веч. Ташкент. – 1991. – 21 июня.

917. Музафаров, М. Т. Қдырбаев – кандидат филологических наук : [о засл. учителя А. Қдырбаеве публично защитившего диссертацию на тему «Категория падежа в каракалпакском языке»] / М. Т. Музафаров // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 2 дек.

918. Научная конференция по изучению производительных сил Кара-Калпакии // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 2 июня.

919. Хашимов, Р. Учёба продолжена на фронте [о Ташк. школе милиции в годы войны] / Р. Хашимов // Нар. слово. – 1994. – 1 апр.

920. Шамуратов, А. Научно-исследовательская работа в нашей республике / А. Шамуратов // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 23 дек.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ЙИЛЛАРИДА МАО- РИФ ВА ТАЪЛИМ

Китоблар

921. Абдурахмонов, Э. Ўрта Осиё Республикалари олимларининг фронтга қўшган ҳиссаси / Э. Абдурахмонов – Тошкент : Фан, 1990. – 48 б.

922. Дадабоев, В. Халқ таълими одимлари : Андижон тумани 70 ёшда / В. Дадабоев. – Андижон, 1996. – 136 б.

923. “Хотира куни” ва уни ўтказиш тадбирлари : методик тавсия. – Тошкент : Меҳнат, 1986. – 18 б.

Мақолалар

924. Абдуллаев, Й. Озод этилган районларга чорва моллар / Й. Абдуллаев // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 9 янв.

925. Аминов. Ўқишнинг аъло сифати учун кураш унутилмасин / Аминов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 14 май.

926. Ашрапова, Х. Жангчиларга совғалар : [ўғил болалар тўлиқсиз ўрта мактаби ўқувчи пионерлари – Армия жангчиларига совғалар тайёрлаб аъло баҳоларга мактабни битиришга Олий бош қўмондонга қасамёд қилдилар] / Х. Ашрапова // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 5 март.

927. Бадалиий, К. Шаҳар мактабларида баҳорги каникул : [мактабларда болаларнинг баҳорги таътилга чиқиш кунлари белгиланди] / К. Бадалиий // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 25 март.

928. Бизнинг совғамиз аъло ўқишдир // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 17 апр.

929. “1942-1943 йил янги ўқув йилига тайёргарлик чоралари тўғрисида” : [Бухоро область маориф бўлимининг 1942 йил 7 июлда чиқарган Буйруғи] // Бухоро ҳақиқати. – 1942. – 10 июль.

930. Блохин, Ф. Уруш шароитидаги иккинчи ўқиш йили арафасида : [Ўзбекистон Маориф Халқ Комиссарлари мактаблари] / Ф. Блохин // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 26 авг.

931. Бухоро область маориф бўлимининг «1942-1943 йил янги ўқув йилига тайёргарлик чоралари тўғрисида»ги буйруғи ҳақида : [Бухоро область ижроя комитети ва ЎзК(б)П обкомининг Қарори] // Бухоро ҳақиқати. – 1942. – 10 июнь.

932. Бухоро областининг барча ўқитувчиларига : [Иккинчи жаҳон урушида ёш авлодни ўқитиш ва тарбиялаш – энг муҳим давлат ишидир] // Бухоро ҳақиқати. – 1942. – 21 авг.

933. Галимова, С. Бизнинг вазифамиз : [янги ўқув йилига пухта тайёрланаёлик] / С. Галимова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 26 июль.

934. Дулько, А. Аъло ўқинг, аъло ўқитамиз : [Урганч ш. Свердлов ном. умумтаълим ўрта мактаб] / А. Дулько // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 сент.

935. Жуманазарова, Я. Ҳамшира бўлиб етишаман : / Я. Жуманазарова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 сент.

936. Иноятов, М. Олдингиларга тенглашиш керак : [Хонқа

р-н мактабларида] / М. Иноятлов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 12 авг.

937. Каримов, А. Янги ўқиш йилига пухта тайёргарлик / А. Каримов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 13 авг.

938. Каримов, В. Ёшлар, институтга! / В. Каримов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 31 май.

939. Когин, Е. Рус тилини ўрганамиз : [Урганч ҳарбий таълим пункти] / Е. Когин // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 23 окт.

940. Комсомолнинг мактабдаги иш фаолиятини оширайлик! : [мактабда ўқитув – тарбия ишларини янада яхшилаш тўғрисида] // Бухоро ҳақиқати. – Бухоро, 1944. – 9 дек.

941. Магазинник, Л. Хоразмда юксак маданиятли олий ўқув юрти ташкил қиламиз / Л. Магазинник // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 20 май.

942. Мадярова, С. Ўзбекистон тарих фанининг академик билимлар тизимида ривожланиши (1941-1945) / С. Мадярова // *Ilmiy xabarнома*. – 2019. – № 2. – Б. 43–49.

943. Мактаблар учун кўчма Қизил байроқ : [область маориф бўлими ва Ўз ЛКСМ обком томонидан энг яхши мактаблар ҳамда мактаб ишлари соҳасида яхши кўрсаткичларга эга бўлган шаҳар районлар учун кўчма Қизил байроқ таъсис этилди] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 3 янв.

944. Маҳкамова, Н. Иккинчи жаҳон уруши йилларида Ўзбекистонда Олий таълим тизими / Н. Маҳкамова // Ўзбекистон тарихи. – 2017. – № 2. – Б. 31.

945. Мирзаев, М. Студентлар илмий конференцияси : [Фанлар Академиясининг 220 йиллик юбилеи муносабати билан Бухоро давлат педагогика ва ўқитувчилар ин-тида студентларнинг илмий конф. бўлиб ўтди] / М. Мирзаев // Бухоро ҳақиқати. – 1945. – 15 июль.

946. Муинов, А. Уруш йилларидаги мактаблар / А. Муинов // Уруш йилларидаги болалигим. – Бухоро. – 2014. – Б. 18–20.

947. Нарискин, В. 20 йил ичида областнинг халқ маорифи : [Бухорода Иккинчи жаҳон уруши йилларида совет мактаблари соҳасида олиб борилган ишлар маданий фронтга кўрсатган ёрқин натижалари ҳақида] / В. Нарискин // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 15 дек.

948. Одилов. Биринчи битирувчилар : [Урганч ш. умумтаълим ўрта мактабни 13 киши тамомлади] / Одилов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 17 июнь.

949. Оллаёрова, С. Қунт ва ғайрат билан : [Урганч ш. № 2 умумтаълим ўрта мактаби] / С. Оллаёрова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 21 окт.

950. Ражабов. Ўқишда аълочи, теримда чевар : [Урганч р-н Бўзқала қишлоғи] / Ражабов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 16 окт.

951. Раҳим, Э. Хонқа район маорифчиларининг январь Кенгаши / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 11 янв.

952. Салмонов, А. Иккинчи жаҳон уруши йилларида Фарғона водийсидаги диний муассасалар фаолияти // “Фарғона водийси тарихи янги тадқиқотларда” Республика илмий амалий конф. материаллари / Ўзбекистон Респ. Олий ва ўрта махсус таълим вазирлиги, Заҳириддин Муҳаммад Бобур номли Андижон давлат ун-ти. – Андижон, 2015. – Б. 381–383.

953. Склярук, Д. Билимдон ва чаққон кадрлар тайёрлаймиз : [Урганч давлат ўқитувчилар ин-ти] / Д. Склярук // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 9 июль.

954. Урганч давлат ўқитувчилар институти физика-математика ва тил-адабиёт факультетларига тайёрлаш курслари учун ўқувчилар қабул қилади // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 15 апр.

955. Урганч давлат ўқитувчилар институти қошидаги 7 ойлик курсларга қабул қилиш давом этади // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 28 март.

956. Урганч ўқитувчилар институти 1942-1943 ўқиш йили учун студентлар қабул қилади // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 12 май.

957. Хонов, Р. Янги ўқув йилига тайёр мактаб : [Қўшқўпир р-ни Уйғур қишлоғи] / Р. Хонов // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 4 авг.

958. Хоразм давлат бирлашган педагог ва ўқитувчилар институти 1944-1945 ўқув йили учун студентлар қабул қилади // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 4 июнь.

959. Хоразм область молия бўлими 2 ойлик солиқ ишчилари тайёрлаш курсига ўқувчилар қабул қилади // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 23 апр.

960. Хоразм область қишлоқ хўжалик техникуми 1942-1943 ўқиш йили учун студентлар қабул қилади // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 31 май.

961. Қиличев, К. Мактаб ва колхознинг бир-бирига ёрдами : [Вобкент р-н Рохкент қишлоқ советидаги Ленин номили ўрта мактаб ўқувчиларнинг пропаганда ишларига актив қатнашиб 40 гектар ерга чопиқ ўтқазганликлари] / К. Қиличев // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 8 авг.

962. Қориев, А. Мактабларда имтиҳонга пухта тайёрланайлик / А. Қориев // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 14 март.

963. Қориев, А. Ўқувчиларнинг билимларини баҳолашга алоҳида диққат! / А. Қориев // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 11 апр.

964. Ҳасан, Х. Қардошлик ёрдами / Х. Ҳасан // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 21 март.

965. Ҳусниддин, У. Н. Соҳиби илмлар жиҳодда : [ўзбек илм соҳиблари уруш йилларида] / Умарзода Нурмуҳаммад Ҳусниддин // Фан ва турмуш. – 1995. – № 2. – Б. 4–7.

Қорақалпоқ тилида

966. Байтореев, К. Жданов атындағы орта мектепте / К. Байтореев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 11 апр.

967. Булешев, У. Оқу жлын жақсы натижелерменен питкерейик / У. Булешев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 2 июнь.

968. Галекеев, Ғ. Мектеплерде тексеру снауларын шолкемлескен турде откерейик / Ғ. Галекеев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 29 апр.

969. Даукараев, Н. Илим – изертлеу институты / Н. Дукараев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 15 нояб.

970. Жамилинский, Ш. Оқытушылар институтының он жасқа шығуы алдынан : [Қарақалпақ мамлекетлик оқытушылар ин-тының он жылда алып барған сапалы жумыслары ҳақында] / Ш. Жамилинский // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 5 авг.

971. Жармен, А. Мектеп отын менен толық тамин етилсин : [Чимбай р-нындағы Ахунбабаев, Калинин, Киров атындағы мектеплердинг жағдайлары ҳақында] / А. Жармен // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 13 янв.

972. Жармен, А. Мектеп улгили исте : [Нокистеги Карл

Маркс атындағы мектеп қаққында] / А. Жармен // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 9 февр.

973. Жауғашаров, С. Оқу жолға қойылсын : [Куйбышев р-ны Қотанкол аулсоветіндегі толық емес орта мектептегі оқу жұмыстарының кемшиліктері қаққында] / С. Жауғашаров // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 5 янв.

974. Медсестралар таярлау : [ҚҚАССР милиция басқармасының қасында запас медсестралар таярлап шығарылды] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 16 янв.

975. Музаров. Халқ блимлендиру кадрын таярлау исине кеул болинсин : [Халқ блимлендиру жұмысы майданында] / Музаров // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 17 март.

976. Орынбаев, Д. Қарақалпақ мамлекетлик педагогикалық институтының ашылуы алдынан / Д. Орынбаев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 11 авг.

977. Орынбаев, Д. Маденият майданындағы табыс : [Қарақалпақ мамлекетлик педагогикалық ин-тының ашылуы] / Д. Орынбаев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 5 сент.

978. Отепов, А. Мумкиншиликлер тудырылсын : [колхозларда балалар бақшасын ҳамь яслисин шолкемлестиреу қаққында] / А. Отепов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 29 апр.

979. Оқу жұмысы жолға қойылсын : [Қыпшақ Максим Горький атындағы мектептің оқу барыстары қаққында] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 11 февр.

980. Республикамызда блимлендиру исине районлық партия ҳамь совет органларының басшылығы кушейсин : [урыс жылларында Қарақалпақстан Респ. билимлендириў үзликсиз рауажланды] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 14 дек.

981. Сагитов, Н. Ауллардағы сияси – блимлендиру жұмысы жолға қойылсын / Н. Сагитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 30 янв.

982. Сагитов, Н. Мектеплер ушын оқу ктапларын басып шығару жұмысын жанеде жақсылайық! : [муғаллимлердинг республикалық I съезди алдында] / Н. Сагитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 16 янв.

983. Сапаров, Б. Мектеп ҳамь муғаллимлер жұмысын қадағалауды тағы да кушейтейик / Б. Сапаров // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 2 июнь.

984. Сауатсызлықты хамь шала сауатлылықты сапластыру мектеплердинг жумысы жақсартылсын // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 7 янв.

985. Сеитов, Х. Оқуды улгили откерудемиз : [Тахтакопир районы, Ленин атындағы орта мектепте алып барылып атырған жумыслар хаққында] / Х. Сеитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 19 нояб.

986. Суслов, Ф. Е. Мектеплерди районластыру хамь рационализациялау жумақларын шғару алдында / Ф. Е. Суслов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 7 янв.

987. Улума оқу жумысын жолға қоюдың илажлары // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 25 янв.

988. Хожамбергенов, Р. Балалар бақшасына кеул болинсин : [Кегейли р-нындағы балалар бақшаларының жумыслары хаққында] / Р. Хожамбегенов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 12 апр.

989. Қдырбаев, А. Тил – адебият факультети: Жангадан ашылған – педагогикалық институты қутлы болсын! // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 5 сент.

990. Қзыл байрақлы мектепте : [Куйбышев р-ны Калинин аулсоветиндеги толық емес орта мектептеги улгили жумыслар хаққында] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 5 янв.

Рус тилида

991. Кожевников, Ф. Военрук – центральная фигура в школе / Ф. Кожевников // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 3 окт.

992. Кожевников, Ф. Семинары преподавателей физики и биологии / Ф. Кожевников // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 20 окт.

993. Колхозным детским учреждениям – повседневное внимание // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 16 июня.

994. Курсы учителей русского языка // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 25 нояб.

995. Музафаров, С. Важнейшие задачи школ Кара-Калпакии / С. Музафаров // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 13 апр.

996. Новые учебники для школ Кара-Калпакии : [в Каракалп. гос. изд-во поступили из Москвы сигнал. экз. новых учебников для каракалп. шк.] // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 21 авг.

997. Новые школы в колхозах // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 25 мая.

998. Полюдова, А. Образцовые детские ясли каждому колхозу / А. Полюдова // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 8 апр.

999. Потатуев, С. Наставник : [страницы истории] / С. Потатуев // Сырдарьин. правда. – 1990. – 8 сент.

1000. Рязанцев, А. Образцово организовать военную подготовку школьников : [Нукус. горвоенкомат провел немалую работу по организации воен. обучения в shk. p-на] // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 17 март.

1001. Саидкаримова, М. И. Трудовой подвиг школьников Узбекистана [в годы второй мировой войны] / М. И. Саидкаримова // Совет. педагогика. – 1982. – № 5. – С. 96–97.

1002. Сапаров, Б. Отлично подготовиться к весенним испытаниям в школах / Б. Сапаров // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 9 мая.

1003. Стрельцова, Р. Закончить все подготовительные работы / Р. Стрельцова // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 28 авг.

1004. Туракулов, М. Учитель, солдат... : [об участнике войны Р. Муратове] / М. Туракулов // Андижан. правда. – 1995. – 24 марта.

1005. Учебный комбинат при промартелях // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 13 окт.

1006. Школьники на сельхозработах : [о Чимбай. p-не] // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 10 сент.

1007. Эккерт, А. Открыть детские ясли во всех колхозах / А. Эккерт // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 13 апр.

1008. Юные дарования : [при Ленинград. ордена Ленина Гос. консерватории, временно находящейся в Ташкенте, организуется спец. shk. для одарён. детей народов Средней Азии] // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 22 июля.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ЙИЛЛАРИДА СОҒЛИҚНИ САҚЛАШ

Китоблар

1009. Искандар, Раҳмон. Оқ либосли халоскорлар : [Иккинчи жаҳон урушида қатнашган шифокорлар ҳақида] / И. Раҳмон. – Тошкент : Ибн Сино номидаги нашриёт-матбаа бирлашмаси, 1995. – 250 б.

1010. Маҳмудов, М. М. Ўзбекистон шифокорлари Улуғ Ватан уруши йилларида : лекторга ёрдам : Унутулмас – 1945 йил / М. М. Маҳмудов. – ЎзССР «Билим» Жамияти. – Тошкент, 1990. – 23 б.

1011. Уруш кўрган докторлар : тўплам / масъул муҳаррир Б. Ниёзматов ; тузувчи И. Эгамназаров. – Андижон, 1995. – 88 б.

1012. Ўзбекистонлик шифокорлар [Иккинчи жаҳон уруши йилларида] : монография / тузувчилар: У. Т. Соипов, И. Раҳмонов. – Тошкент : Ибн Сино номидаги нашриёт, 1991. – 198 б.

Мақолалар

1013. Ашуров, Н. Бугунги шифохоналар : [Иккинчи жаҳон уруши пайтида фронт ортида ярадорларни даволашда жасорат кўрсатган Ф. Фахутдинова ҳақида] / Н. Ашуров // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 22 окт.

1014. Ашуров, Т. Жанг кўрган аёл. : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси ҳарбий фельдшер А. Абиева ҳақида] / Т. Ашуров // Коммунист. – 1975. – 27 февр.

1015. Бекжонова, Д. Жасоратингиз унутилмайди : [уруш ва меҳнат ветерани, врач Н. Раҳимова хусусида] / Д. Бекжонова // Хоразм ҳақиқати. – 1988. – 4 март.

1016. Бобожонова, Р. Янги медицина кадрлари / Р. Бобожонова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 19 июнь.

1017. Ефимов, Ю. Ўлимларни қолдириб доғда : [Мисхакдаги плацдарм учун бўлган жанглarda қатнашган, истеъфодаги медицина хизмати капитани Л. Симагова ҳақида] / Ю. Ефимов // Коммуна. – 1978. – 9 май.

1018. Ёдгоров, Ҳ. Оқ халатлилар : [Фарғоналик шифокорларнинг жасоратлари] / Ҳ. Ёдгоров // Коммуна. – 1978. – 7 май.

1019. Жуманиёзов, О. Ҳамшира : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Худоёрова] / О. Жуманиёзов // Хоразм ҳақиқати. – 1982. – 15 май.

1020. Мамадалиев, Ш. XX асрнинг унутилмас фожиаси : [Иккинчи жаҳон уруши офати хусусида] / Ш. Мамадалиев // Гулобод тонги. – 2019. – 10 май.

1021. Матчанов, Қ. Иззатда : [Икинчи жаҳон уруши қатнашчиси, врач, Урганч темир йўл станцияси врачлари Ш. Аҳмедова] / Қ. Матчанов // Саодат. – 1975. – № 5. – Б. 30.

1022. Михайлов, В. Г. Оқ либосли фидойилар / В. Г. Михайлов. – Тошкент : Медицина, 1989. – 219 б.

1023. Норбоев, А. Ёрқин умр ; Яхшилар ёди : [Иккинчи жаҳон урушида тиббиёт ходими Н. Бозоров ҳақида] / А. Норбоев // Дўстлик байроғи. – 2000. – 8 май.

1024. Оллаёрова, С. Умидим – фронт ҳамшираси бўлиш / С. Оллаёрова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 6 янв.

1025. Полвонов, Ў. Раҳм-шафқат соҳибаси : [Иккинчи жаҳон урушининг 50 йиллиги] / Ў. Полвонов // Хоразм ҳақиқати. – 1995. – 19 апр.

1026. Ражабов, Н. Рейхстагга дастхат битган жувон : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Добриднева] / Н. Ражабов // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 9 май

1027. Рахмонов, И. Тадбиркор жангчи – шифокор : [Андижонлик жангчи – шифокор И. Олимов ҳақида] / И. Рахмонов // Коммунист. – 1990. – 22 июнь.

1028. Раҳимберганова, С. Ҳамширалар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари Ш. Аҳмедова ва М. Добридневалар] / С. Раҳимберганова // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 9 май.

1029. Тожалиева, М. Жанггоҳларда ўтган уч ой : [Иккинчи жаҳон урушида ҳамширалик қилган Б. Ҳасанова ҳақида] / М. Тожалиева // Фарғона ҳақиқати. – 2005. – 3 май.

1030. Тожиев, Ж. Олийжаноб бурчимиз : [Иккинчи жаҳон урушида донорлик қилганлар хусусида] / Ж.Тожиев // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 13 март.

1031. Тўрақулов, Ё. Ўзбек шифокорларининг фронтдаги жасоратлари / Ё. Тўрақулов // Ўзбекистонда ижтимоий фанлар. – 1995. – № 4. – Б. 48–49.

1032. Унутилмас йиллар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, медицина хизмати бўйича истеъфодаги гвардия катта лейтенанти С. Қаландаров] // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 9 май.

1033. Халқнинг соғлигини сақлаш учун // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 27 окт.

1034. Чернишевская, Н. Фронтчи шифокорлар / Н. Чернишевская // Коммуна. – 1978. – 7 май.

1035. Ўразбоева, З. Йиғим-теримда болалар яслисининг роли : [область соғлиқни сақлаш бўлими] / З. Ўразбоева // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 16 окт.

1036. Қуронбоев, Б. Шундай бир аёл бор : [Хоразмлик Ш. Юсуповна Волга билан Дон оралиғида, Сталинград остоналарида ярадорлар дардига малҳам бўлди] / Б. Қуронбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1973. – 2 февр.

1037. Ғаффоров, Р. Тақдир – жамият, кишилар, воқеалар : [Хоразм воҳасининг фарзанди, медицина хизмати полковниги Ғ. Ғаффоров] / Р. Ғаффоров // Хоразм ҳақиқати. – 1966. – 23 июль.

Қорақалпоқ тилида

1038. Озимнинг барлық кушимди Уатаныма беремен : [орденлы врач жолдас Халмуратов пенен гурринг] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 3 окт.

1039. Тазалық – денсаулықты сақлаудың кушли қуралы : [денсаулықты сақтау] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 28 май.

1040. Шамуратов, А. Ден саулық – теренг байлық : [ден саулықты сақтауда тазалықтың аҳмиети] / А. Шамуратов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 31 март.

Рус тилида

1041. Абдуллаев, Ш. Военврач Банишевская / Ш. Абдуллаев // Андижан. правда. – 1994. – 6 мая.

1042. Абдулхамидов, Х. Отважный врач : [о И. А. Алимове – участнике войны] / Х. Абдулхамидов // Андижан. правда. – 1995. – 5 мая.

1043. Вечная память и слава... [младшего лейтенанта мед. службы С. Давроновой] // Навоий. химик. – 2011. – 5 мая.

1044. Волков, П. По долгу памяти : [в память умерших в воен. госпиталях Андижана] / П. Волков // Андижан. правда. – 2005. – 19 апр.

1045. За образцовую дисциплину в госпитале : [не забывать о тяжелобольных] // Красноармейская. – 1943. – 2 дек.

1046. Подъяпольский, Б. Хирург военного закала : [о П. И. Ильинове] / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 1999. – 10 авг.

1047. Расулов, У. На всю жизнь! Медбрат : [о ветеране Второй мировой войны засл. работнике здравоохранения

Р. Д. Ахмеджанове] / У. Расулов // Самарк. вестник. – 1995. – 20 июня.

1048. Тихонов, В. Солдат в больничном горсете : [о ветеране Второй мировой войны Ю. Матковском] / В. Тихонов // Ленинский путь. – 1987. – 15 сент.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ЙИЛЛАРИДА БОЛАЛАРГА ҒАМХЎРЛИК

Китоблар

1049. Раҳимов, Н. Марҳамат фарзандлари / Н. Раҳимов. – Андижон, 1996. – 64 б.

1050. Тоҳир, У. Меҳрибонлик уйимиз : Бойсун шаҳридаги 12-меҳрибонлик уйидаги тарбияланувчиларнинг фронт ортидаги меҳнати ҳақида / Усмон Тоҳир. – Тошкент : Чўлпон, 1998. – 125 б.

1051. Турдиев, С. Улуғ Ватан уруши йилларида Ўзбекистон меҳнаткашларининг кўчириб келтирилган болаларга ғамхўрлиги : монография / С. Турдиев ; масъул муҳаррир. Х. Зияев. – Тошкент : Фан, 1987. – 72 б.

1052. Фозилхўжаев, Қ. Фарзандларни Ўзбекистон бағрига олди / Қ. Фозилхўжаев. – Тошкент : Ўзбекистон, 1991. – 64 б.

Мақолалар

1053. Абдурасулов, Х. Сен етим эмассан : [Тошкентлик Ш. Шомахмудов ва Б. Акрамоваларнинг оиласи ҳақида] / Х. Абдурасулов // Келажак. – 2018. – 23 май.

1054. Али. Кўчириб келтирилган болалар мактабларга жойлаштирилмоқдалар / Али // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 16 янв.

1055. Амин. Кўчирилган болаларга ғамхўрлик / Амин // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 30 янв.

1056. Гареев-Салим А. Сизга минг – минг таъзим ва ташуккур : [Хоразм Иккинчи жаҳон уруши йилларида] / А. Гареев-Салим // Манзара. – 1995. – 4 апр.

1057. Голдавич, Г. И Ўша кунларни эслаб : [Андижонга эвакуация қилинган болалар] / Г. И. Голдавич // Коммунист. – 1971. – 8 май.

1058. Девонова, А. Катта ватанпарварлик иши : [қизил армия оилаларига ғамхўрлик] / А. Девонова // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 8 янв.

1059. Йўлдошев, Г. Олтин ҳайкал : [уруш йилларида 16 болани олиб вояга етказган Шоаҳмад ака ва Баҳри аялар ҳақида] / Г. Йўлдошев // Халқ овози. – 1995. – 20 апр.

1060. Кўчирилган аҳолига ҳар тарафлама ғамхўрлик қиламиз // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 янв.

1061. Маҳмудов, Й. Қизил Армия жангчиларининг оилаларига нима керак бўлса берамиз : [Шовот р-ни] / Й. Маҳмудов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 18 дек.

1062. Маҳмудова, С. Қизил Армия оилаларига ғамхўрлик : [Урганч ш. ёрдам комиссияси] / С. Маҳмудова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 14 окт.

1063. Назарова, О. Ўқчилар ташаббусини оммалаштирайлик : [мактаб ўқувчиларига ғамхўрлик] / О. Назарова // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 10 март.

1064. Норхўжаев, М. Ўшанда Шаҳрихонда : [эвакуация қилинган бола вафот этганда Шаҳрихондаги қабристонга дафн этилди] / М. Норхўжаев // Коммунист. – 1990. – 9 май.

1065. Норқулов, Т. Фронт йўли – музаффар ҳаёт йўли : [Иккинчи жаҳон уруши даврида Карманада 1-болалар уйи ташкил этилиб 200 дан ортиқ болалар кўчириб келтирилган] / Т. Норқулов // Дўстлик байроғи. – 2015. – 7 май.

1066. Нурматов, Р. Ўттиз йил айрилиқдан сўнг : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Николай Муратов ўз фарзандларини топди] / Р. Нурматов, Б. Қурбонбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1972. – 9 февр.

1067. Омонов, Р. Қурашларда туғилган дўстлик : [Шовот туманида Иккинчи жаҳон уруши йилларида поляк қизи Я. Бачевская камол топди] / Р. Омонов // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 11 июнь.

1068. Расулов, А. Оч ҳолда очни боқганлар : [Иккинчи жаҳон уруши даврида етим асраганлар ҳақида] / А. Расулов // Тафаккур. – 2004. – № 3. – Б. 119 – 121.

1069. Раҳим, Э. Қизил аскар оилаларига ғамхўрлик : [Хива р-ни] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 3 июль.

1070. Тамагул. Кўчириб келтирилган ва ҳарбий хизматчи-

лар оиласига ёрдам : [Урганч ш. социал таъминот идораси] / Тамагул // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 8 дек.

1071. Файзиева, Х. 250 тақдир халоскори : [Кармана туманидаги болалар уйининг дир. А. Ф. Алексеева ҳақида] / Х. Файзиева // Дўстлик байроғи. – 2016. – 5 май.

1072. Шержонова, З. Ўз боламдай тарбиялайман : [Урганч р-ни Киров қишлоғи] / З. Шержонова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 16 окт.

1073. Қурбонниёзов, А. Жангчи ва унинг оилаларига ҳамиша меҳрибонмиз : [Урганч р-ни] / А. Қурбонниёзов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 25 дек.

1074. Ҳасан, Х. Муҳаббат : [кўчириб келтирилган болалар ва катталарга ғамхўрлик] / Х. Ҳасан // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 23 янв.

Қорақалпоқ тилида

1075. Аскери хизметкерлардинг бала-шагасына мамлекетлик жардем ҳамь женгилликлер // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 27 июнь.

1076. Аскери хизметкерлардинг бала-шағаларына ғалаба халық жардемин шолкемлестирейк // Қзыл Қарақалақстан. – 1943. – 19 нояб.

1077. Фронттағы жауынгерлердинг семьясын тамин етиу ҳамь турмыс жағынан жардемлесу // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 18 март.

Рус тилида

1078. Абдуллаев, Ш. Ты не сирота : [о размещении дет. домов в Андижан. обл. в г. войны] / Ш. Абдуллаев // Андижан. правда. – 1995. – 17 янв.

1079. Алимов, М. Дочери и сыновья : [в годы войны узбекские семьи усыновили детей сирот] / М. Алимов, А. Хусанов, М. Слуцкий // Комсомол. правда. – 1982. – 18 дек.

1080. Арифов, Э. Ленинградская дочь : [потерявших родителей и эвакуированных во время войны в Ташкент] / Э. Арифов // Правда Востока. – 1993. – 27 июня.

1081. Бакаева, Ш. Эстонский сын узбекского народа : [о Л. Лауке, эвакуир. в годы второй мировой войны в Бухару] / Ш. Бакаева // Бухар. вестн. – 2018. – 10 мая. – С. 4.

1082. Вавилов, Ф. Материнское сердце Узбекистана : [об устройстве детей, эвакуир. из прифронт. полосы] / Ф. Вавилов, Н. Шаламова // Партийная жизнь. – 1980. – № 5. – С. 42– 45.

1083. Государственная помощь матери и ребенку // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 17 нояб.

1084. Дети обретают дом : [о детях-сиротах принятых в семьи в г. Бухаре] // Красная Бухара. – 1942. – 17 янв. – С. 2.

1085. Джавакова, К. Подвиг доброты и гуманности : [о детях-сиротах принятых в семьи ташкентцев] / К. Джавакова // Нар. слово. – 1994. – 22 февр.

1086. Есенина, Т. В семье Шаахмеда и Бахри [Шамахмудовых] / Т. Есенина // Правда Востока. – 1962. – 30 дек.

1087. Занятова, Н. Порочный стиль : [в мае в Кегейлий. р-не проходил декадник по оказанию помощи семьям военнослужащих и инвалидам Второй мировой войны] / Н. Занятова // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 17 июля.

1088. Кадыров, С. Большая семья [о Самадовых воспитавших 15 сирот войны] / С. Кадыров // Сельская правда (Ташкент). – 1975. – 18 март.

1089. Кручинина, М. В фонд помощи детям фронтовиков / М. Кручинина // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 25 нояб.

1090. Марьяновский, Г. Книга судеб : [об устройстве и воспитании одиноких детей, эвакуир. в годы Второй мировой войны в Узбекистан] : докум. повесть / Г. Марьяновский // Звезда Востока. – 1976. – № 7. – С. 5 – 115. – Рец.: Наумов, А. Дружба народов. – 1976. – № 11. – С. 269–270.

1091. Мукимов, Ю. Где ты, гнездо родное? : [о братской помощи узб. на-рода эвакуир. детям в годы войны] / Ю. Мукимов // Звезда Востока. – 1974. – № 10. – С. 130 – 136.

1092. Наумов, А. Книга трагическая и благородная // Правда Востока. – 1976. – 26 сент.

1093. Сайфутдинова, В. Забота об эвакуированных детях : [об устройстве эвакуир. детей] / В. Сайфутдинова // Красная Бухара. – 1942. – 30 янв. – С. 2.

1094. Сейтов, П. Забота о семьях фронтовиков – наш священный долг / П. Сейтов // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 4 июня.

1095. Стал Андижан для них вторым домом : [эвакуация детей в Андижан] // Андижан. правда. – 1995. – 8 мая.

1096. Султанов, Ф. Они найдут домашний кров и материнскую ласку : [о принятии семьи эвакуир. детей населением Свердлов. р-на] // Красная Бухара. – 1942. – 18 янв. – С. 1.

1097. Чумаченко, А. Дети военной метелицы : [о помощи детям, эвакуир. в Ташкент в годы войны] / А. Чумаченко // Звезда Востока. – 1970. – № 5. – С. 121–126.

1098. Чумаченко, А. Документы помнят.. : [об эвакуации детей в годы второй мировой войны в Ташкент] / А. Чумаченко // Комсомолец Узбекистана. – 1973. – 9 мая.

1099. Шварц, Л. Не допускать беспризорности и безнадзорности детей / Л. Шварц // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 12 сент.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ЙИЛЛАРИДА МАДАНИЙ ҲАЁТ Санъат

Мақолалар

1100. Дўсматов, Б. Санъат ходимлари кўклам хизматида / Б. Дўсматов // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 11 апр.

1101. Колхозда концерт : [Урганч ш. пионерлар уйи ҳаваскорлари иштирокида концерт] // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 2 дек.

1102. Раҳим, Э. Агитконцерт бригадаси пахтакорларга самарали хизмат қилмоқда / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 7 июнь.

1103. Хотин-қизлар ансамбли Урганчда // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 10 июнь.

1104. Ўсарова, Р. Маънавий ҳаётимизнинг узвий қисми : [9-май Хотира ва Қадрлаш кунига бағишланган] / Р. Ўсарова // Зиёкор садоси. – 2014. – 24 апр.

Рус тилида

1105. Бассин, С. Два портрета : [новые работы художницы Антонины Ладур] / С. Бассин // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 30 мая.

1106. Граммофонная запись каракалпакских песен // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 28 июля.

1107. Давкараев, Н. О развитии каракалпакского искусства : [в Ташкенте состоялась декада музыки народов Средней Азии, было представлено также музыкальное искусство Каракалпакии] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 12 апр.

1108. Занятова, Н. Культработа на задворках : [в тенистых аллеях небольшого Кегейлийс. парка вечернее время собирается молодежь попеть, потанцевать, послушать музыку] / Н. Занятова // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 4 сент.

1109. Искусство Каракалпакского народа // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 23 дек.

1110. Искусство Кара-Калпакской АССР в дни Отечественной войны // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 18 авг.

1111. Концерты для колхозников // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 22 июля.

1112. Романова, О. Кемпир: первая скульптура на каракалпакскую тему : [скульптор З. Д. Клобукова] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 27 мая

Театр ва кино

Мақолалар

1113. Бойжонова, Р. Ўзингиз, олға босингиз : [Хоразм вилояти музикали драма театри] / Р. Бойжонова // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 янв.

1114. Жалолов, Ж., Абдукаримов, М. Ғалабага чорларди қўшиқ : [театр артистлари] / Ж. Жалолов, М. Абдукаримов // Коммунист. – 1975. – 11 май.

1115. Икромий, Ж. Тожик драма санъатининг намоиши : [Тожикистон драм театри коллективи Бухоро областига томошалар қўйиш учун келдилар] / Ж. Икромий // Бухоро ҳақиқати. – 1945. – 30 июнь.

1116. Муинов, А. Уруш йилларидаги Бухоронинг театр ва кинотеатрлари / А. Муинов // Уруш йилларидаги болалигим. – Бухоро. – 2014. – Б. 27–28.

1117. Нурулла, А. “Нурхон” : [Хоразм вилояти музикали драма театри] / А. Нурулла, Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 19 февр.

1118. Рабинович. Мудофаа кино фестивали : [Хоразм вилояти] / Рабинович // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 17 янв.

1119. Район театрлари ишига жиддий эътибор берилсин : [р-н театрларининг ишларига эътибор беришни кучайтириш ҳақида берилган топшириқлар хусусида] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 22 март.

1120. Раҳим, Э. Томошабинларга ҳурматсизлик : [театр ҳаётидан] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 17 нояб.

1121. Раҳим, Э. “Тоҳир ва Зухра” Хоразм сахнасида / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 23 авг.

1122. Санъатчиларнинг почини : [Хоразм вилояти музыкали драма театри Ленинградлик ёрдами берди] // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 16 май.

1123. Фаёзов, В. Ўз санъатимиз билан хизмат қиламиз : [Хоразм вилояти музыкали драма театри] / В. Фаёзов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 19 апр.

1124. Феодал Бухоронинг Кремли : [Бухоро Арки ҳақида] // Бухоро ҳақиқати. – Бухоро, 1945. – 7 янв.

1125. Худойбарганов, М. “Қурбон Умаров” : [Хоразм вилояти музыкали драма театри] / М. Худойбарганов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 30 июнь.

Қорақалпоқ тилида

1126. Аралов, М. Қонграт театры республикалық орайда / М. Аралов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 12 март.

1127. Аймурзаев, Ж. “Тазагул” Қарақалпақ мамлекетлик муздрам-комедия театрында / Ж. Аймурзаев, С. Хожаниязов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 5 май.

1128. Балтамуратов, А. Урысқа атланған қобыз : [Уллы Ұатандарлық жыллары ҳаққында] / А. Балтамуратов // Қарақалпақстан жаслары. – 2010. – 6 май.

1129. Жомурза, А. “Жарлылық айып емес” Қарақалпақ Мәмлекетлик муздрам-комедия театрында : [Қарақалпақ Мәмлекетлик муздрам-комедия театры уллы рус халқынын сүйикли классиги, драматург Островскийдинг 3 актли “Жарлылық айып емес” атлы комедиясын сахнаға қойды] / А. Жомурза // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 17 март.

1130. Колхоз театрларынын жумысы кушейтилсин // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 3 дек.

1131. Малиновский, П. Қарақалпақ Мамлекетлик театры

уатандарлық урыс кунлеринде / П. Малиновский // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 24 сент.

1132. Палўаниязов, П. Көркем-өнер хызметкерлериниң тылдағы мийнетлери / П. Палўанизов // Қарақалпақстан жаслары. – 2001. – 1 нояб.

1133. Сағитов, И. “Ленинград гуресте” : [кино] / И. Сағитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 27 янв.

1134. Шамуратов, А. Қарақалпақ искусствосы Уатандарлық урыстынг хызметинде / А. Шамуратов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 7 нояб.

1135. Қарақалпақстанды киноға тусиру // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 5 май.

Рус тилида

1136. Александрович, Б. Открытие оборонного кинофестиваля : [22 янв. 1942 г. в Гиждуване открылся оборонный кинофестиваль] / Б. Александрович // Красная Бухара. – 1942. – 24 янв.

1137. Аралов, М. Кунградский межрайонный колхозный театр : [один из старейших и популярнейших театров республики – в полном составе прибыл в Нукус для показа своей творческой работы] / М. Аралов // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 14 март.

1138. Артисты – на посевной // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 13 апр.

1139. Где-то в Москве : [спектакль самодеят. коллектива нукусских комсомольцев] // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 2 июня.

1140. Кинофильм о Кара-Калпакии // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 22 окт.

1141. Киноэкспедиция в Кара-Калпакии : [съёмки об участии каракалп. народа в годы Второй мировой войны в оказании помощи Красной Армии] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 4 мая.

1142. Молодежная самодеятельность : [в Кегейли организован комсомол. драм. кружок] // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 1 июня.

1143. По Советской Кара-Капакии : [кинофильм о нашей республике] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 10 окт.

1144. Сагитов, И. “Афтабхан” : [новая постановка Ка-

ра-Калпакского театра им. Станиславского] / И. Сагитов // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 9 июня.

1145. Тахир и Зухра на сцене Каракалпакского государственного театра // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 14 апр.

1146. Шарипов, Ю. Театр – на службу обороне : [Каракалпак. гос. театр им. Станиславского для наилучшего обслуживания трудящихся приступил к перестройке своей работы] // Совет. Каракалпакия. – 1941. – 14 нояб.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ЙИЛЛАРИДА АДАБИЁТ

Китоблар

1147. Абдурахмон, О. Уруш ва қисмат : роман / О. Абдурахмон. – Тошкент : Янги аср авлоди, 2013. – 240 б.

1148. Аминов, Ҳ. Сўнмас юлдузлар : [Самарқандлик Иккинчи жаҳон уруши қаҳрамонлари ҳақида ҳужжатли лавҳалар] / Ҳ. Аминов, А. Вафоев, М. Луқмонов. – Самарқанд : Зафаршон, 1994. – 51 б.

1149. Жангчи қизлар қиссаси / тўпловчи Р. Шомансуров. – Тошкент : Ўзбекистон, 1990. – 64 б.

1150. Жумаев, И. Довон оша ; Қисмат : тўплам. – Навоий : Алишер Навоий номли нашриёт, 2016. – 280 б.

1151. Имомов, Б.Х. Жанггоҳ садолари / Б. Х. Имомов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1986. – 100 б.

1152. Комилов, Т. Асакалик азаматлар : лавҳалар, шеър / Т. Комилов. – Андижон, 1998. – 44 б.

1153. Мангуликка дахлдор : [иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларининг жасорати ҳақида ҳужжатли ҳикоя ва қиссалар]. – Тошкент : Ёш гвардия, 1985. – 160 б.

1154. Матонат : ҳужжатли қиссалар ва очерклар. – Тошкент : Ёш гвардия, 1988. – 192 б.

1155. Мақсудов, Р. Қизилтепа тарихи : [Қизилтепа тумани совет ҳокимияти даврида (1935–1991)] / Р. Мақсудов, Қ. Ражабов. – Тошкент : TAMADDUN, 2015. – 280 б.

1156. Минг бир ўлимни енгиб: Тўплам. – Тошкент : “Кама-лак”, 1991. – 336 б.

1157. Назаров, У. Чаён йили : [роман] / У. Назаров. – Тошкент : Шарқ, 2003. – 608 б.

1158. Наимов, Н. Мен яшашни истайман: [қиссалар] / Н. Наимов. – Бухоро, 1994. – 326 б.

1159. Нурмуродов, А. Нурафшон ёғду : [роман] / А. Нурмуродов. – Тошкент : Ғафур Ғулом номидаги Адабиёт ва санъат нашриёти, 1999. – 189 б.

1160. Нурмуродов, А. Туташ қалблар. – Тошкент : Ўзбекистон, 1989. – 80 б.

1161. Нурмуҳамедова, Ў. Жангчи-шоирлар ижодида ҳарбий Ватанпарварлик : [адабиёт ўқитувчиларига ёрдам] / Ў. Нурмуҳамедова. – Тошкент : Ўқитувчи, 1985. – 168 б.

1162. Равшан, Саид. Чордоқдан отилган ўқ : [қиссалар] / С. Равшан. – Тошкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1986. – 144 б.

1163. Рашидов, Ш. Эрк истар кўнгил : қисса, киносценарий, шеърлар / Ш. Рашидов. – Тошкент : Ғафур Ғулом номидаги нашриёт-матбаа бирлашмаси, 1992. – 130 б.

1164. Раҳим, И. Генерал Равшанов : роман / Иброҳим Раҳим. – Тошкент : Адабиёт ва санъат нашри, 1985. – 381 б.

1165. Сатторов, У. Қизилтепа. Жасорат сўнмагай (Иккинчи жаҳон уруши йилларида Қизилтепа) / У. Сатторов, Ш. Аҳмедов, А. Ражабов. – Қизилтепа туман босмахонаси, 1994. – 92 б.

1166. Селихов, К. Пинҳона уруш : повесть / К. Селихов ; муҳаррир Ў. Умарбеков ; рус тилидан Е. Хўжамбердиев тарж. – Тошкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1988. – 288 б.

1167. Семёнов, Ю. Баҳорнинг ўн етти лаҳзаси : роман / Ю. Семёнов ; рус тилидан Т. Валиев таржимаси. – Тошкент : Янги аср авлоди, 2015. – 488 б.

1168. Семёнов, Ю. Тирик қолиш буюрилган : роман / Ю. Семёнов ; таржимон Абдуворис Абдумажидов. – Тошкент : Янги аср авлоди, 2016. – 480 б.

1169. Сумин, В. Сўнгги ва биринчи субҳидам : роман / В. Сумин. – Тошкент : Ғафур Ғулом номидаги нашриёт-матбаа ижодий уйи, 2018. – 200 б.

1170. Тўра, Т. Қишлоқдошларим : [шеър, ғазаллар, лавҳалар] / Турғун Тўра. – Андижон : Andijon, 2019. – 172 б.

1171. Эргашев Т. Мен Ғозгон фарзандиман: [автобиогра-

фик тўплам] / Т. Эргашев. – Навоий : Алишер Навоий номли нашриёт, 2016. – 108 б.

1172. Фафуров, В. Ботирга ўлим йўқ : повесть, хроника / В. Фафуров. – Тошкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1985. – 188 б.

1173. Ҳошимов, Ў. Икки эшик ораси : роман / Ў. Ҳошимов. – Тошкент : Sharq, 2016. – 624 б.

Қорақалпоқ тилида

1174. Жеңис қосықлары : [жаўынгерлик жыллардың қосықлары]. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1975. – 128 б.

1175. Нажимов, Т. Саўашларда : роман / Т. Нажимов. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1993. – 176 б.

1176. Пахратдинов, А. Душпан төриндеги айқас:повесть / А. Пахратдинов. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1985. – 196 б.

1177. Рахметуллаев, У. Аўылласларым, қуралласларым : [еске түсириўлер, очерклер] / У. Рахметуллаев. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1991. – 172 б.

1178. Төреева, Г. Дийдар : повесть / Г. Төреева. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1982. – 78 б.

Рус тилида

1179. Цуканов, Н. Н. Эхо великой Победы / Н. Н. Цуканов. – Бухара : Бухара, 2005. – 250 с.

1180. Абдуганиев, А. Ғолиб жангчига / А. Абдуганиев // Ўқитувчи. – 1974. – 29 дек.

1181. Абдукарим қизи, Зухро. Уруш жароҳати : [шеър] / Зухро Абдукарим қизи // Қува ҳаёти. – 1995. – 8 май.

1182. Абдурахимова, М. Қирқ биринчи йил олмалари... : [эссе 9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / М. Абдурахимова // Фарғона ҳақиқати. – 2019. – 8 май.

1183. Айёмий. Ёрим келур : [шеър] / Айёмий // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 23 февр.

1184. Айёмий. Ор ва номус : [шеър] / Айёмий // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 27 февр.

1185. Айёмий. Ўзбекистон : [шеър] / Айёмий // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 27 дек.

1186. Ашуров, Г. Қора калхат : [дўсти А. Режапов хотираси-

га бағишланган ҳикоя] / Г. Ашуров // Коммунист. – 1988. – 30 апр.

1187. Даврон. Отланинг душман устига / Даврон // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 29 март.

1188. Жуманазаров, О. Рейхстаг деворидаги дастхат : [очерк] / О. Жуманазаров // Наманган ҳақиқати. – 1974. – 10 янв.

1189. Зиёев, Х. Эвакуация қилинган болаларга ғамхўрлик / Х. Зиёев // Ўзбекистон Биринчи ва Иккинчи жаҳон уруши даврида. – Тошкент : Муҳаррир, 2011. – Б. 44–45.

1190. Зиёев, Х. Ҳамма нарса фронт учун! / Х. Зиёев // Ўзбекистон Биринчи ва Иккинчи жаҳон уруши даврида. – Тошкент : Муҳаррир, 2011. – Б. 36–42.

1191. Зокиров, Й. Жангларда тобланган қалам : [Наманганлик А. Ҳайдаровга хат. “Оқоғда битилган шеър” сарлавҳали мақоласи ҳақида] / Й. Зокиров // Наманган ҳақиқати. – 1973. – 20 июль.

1192. Зуфарий, Р. Жон болам : [шеър] / Р. Зуфарий // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 окт.

1193. Зуфарий, Р. Она Ватан : [шеър] / Р. Зуфарий // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 17 сент.

1194. Исмоилов, Қ. Дон – нон : [шеър] / Қ. Исмоилов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 13 авг.

1195. Исмоилов, Қ. Душманни ур! : [шеър] / Қ. Исмоилов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 7 май.

1196. Исмоилов, Қ. Кексалар : [шеър] / Қ. Исмоилов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 4 июнь.

1197. Исмоилов, Қ. Кетмон : [шеър] / Қ. Исмоилов // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 4 июнь.

1198. Исмоилов, Қ. Муборак : [Қаҳрамон Қ. Турдиевга атаб] / Қ. Исмоилов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 24 май.

1199. Исмоилов, Қ. Партизан : [шеър] / Қ. Исмоилов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 20 февр.

1200. Исмоилов, Қ. Пиллакорларга : [шеър] / Қ. Исмоилов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 23 май.

1201. Исмоилов, Қ. Совет Иттифоқининг қаҳрамонларига : [шеър] / Қ. Исмоилов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 6 февр.

1202. Исмоилов, Қ. Янги йил саломи : [шеър] / Қ. Исмоилов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 янв.

1203. Исмоилов, Қ. Ғўза чопиғи : [шеър] / Қ. Исмоилов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 24 июнь.

1204. Камолий, Қ. Ғалаба-ла қайтамыз : [шеър] / Қ. Камолий // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 19 нояб.

1205. Камтарин. Қаҳрамон бўл : [шеър] / Камтарин // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 4 апр.

1206. Камтарин. Хуш хабар : [шеър] / Камтарин // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 10 май.

1207. Муинов, А. Нон карточкалари / А. Муинов // Уруш йилларидаги болалигим. – Бухоро : Бухоро, 2014. – Б.20 – 22.

1208. Муинов, А. Уруш / А. Муинов // Уруш йилларидаги болалигим. – Бухоро : Бухоро, 2014. – Б. 15–18.

1209. Муинов, А. Эвакуация / А. Муинов // Уруш йилларидаги болалигим. – Бухоро : Бухоро, 2014. – Б. 24–26.

1210. Муинов, А. Эвакуация қилинган ажнабийларнинг ватанларига қайтиши / А. Муинов // Уруш йилларидаги болалигим. – Бухоро : Бухоро, 2014. – Б. 29–30.

1211. Муинов, А. Ўзбек халқининг фашизм устидан қозонилган ғалабага қўшган ҳиссаси / А. Муинов // Уруш йилларидаги болалигим. – Бухоро : Бухоро, 2014. – Б. 26–27.

1212. Муинов, А. Ғалаба куни / А. Муинов // Уруш йилларидаги болалигим. – Бухоро : Бухоро, 2014. – Б. 28.

1213. Неъматжонов, Р. Фарғоналик журналистнинг китоби : [Бағдодлик журналист Ж. Саримсоқовнинг “Оловли окоп” номли ҳужжатли қиссасидан парча] / Р. Неъматжонов // Коммуна. – 1984. – 10 авг.

1214. Ражаб, Р. Йиллар : [шеър] / Р. Ражаб // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 янв.

1215. Ражаб, Р. Мехнат – фронт : [шеър] / Р. Ражаб // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 14 июль.

1216. Ражаб, Р. Ука қасами : [шеър] / Р. Ражаб // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 15 дек.

1217. Ражаб, Р. Чақириқ : [шеър] / Р. Ражаб // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 26 апр.

1218. Ражаб, Р. Ҳар дамда янгилик, севинч кунлар бор : [шеър] / Р. Ражаб // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 16 апр.

1219. Раҳим, Э. Беш қиз : [очерк] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 12 июль.

1220. Раҳим, Э. Жаҳонни пок этиб, зафар билан кел! :

- [шеър] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 6 сент.
1221. Раҳим, Э. Карвон келур : [шеър] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 29 окт.
1222. Раҳим, Э. Мактуб : [жангчи В. Машариповнинг хати] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 23 февр.
1223. Раҳим, Э. Мехрибон бўл! : [шеър] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 4 авг.
1224. Раҳим, Э. Мехрибон падар : [шеър] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 13 нояб.
1225. Раҳим, Э. Муборак : [шеър] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 4 апр.
1226. Раҳим, Э. Ота сўзи : [шеър] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 30 май.
1227. Раҳим, Э. Партизан қиз : [шеър] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 8 март.
1228. Раҳим, Э. Пахта : [шеър] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 18 февр.
1229. Раҳим, Э. Украина : [шеър] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 25 дек.
1230. Раҳим, Э. Фабрика қизлари : [очерк] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 21 июль.
1231. Раҳим, Э. Ўзбекистон : [шеър] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 24 дек.
1232. Раҳим, Э. Ўлмаган : [очерк] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 9 сент.
1233. Раҳим, Э. Ўқиш куни : [шеър] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 1 сент.
1234. Раҳим, Э. Қасос : [шеър] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 11 дек.
1235. Раҳим, Э. Қахрамон жангчи : [Қ. Турдиевга мадҳия] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 4 март.
1236. Раҳим, Э. Ғалаба бизники – бахт бизники : [шеър] / Э. Раҳим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 15 дек.
1237. Раҳимжонов, И. Иккинчи “Казбек” : [Қувасой шаҳар, Арсиф қишлоғида яшовчи, Иккинчи жаҳон уруши қаҳрамони Г. Фаёзов ҳақида очерк] / И. Раҳимжонов // Коммуна. – 1985. – 10 апр.
1238. Сатторов, М. Дўстим Йўлдошга : [шеър, иккинчи жаҳон урушида қаҳрамонларча ҳалок бўлган, Олтиариқлик

Й. Азимовга бағишланган] / М. Сатторов ; татарчадан Н. Зоҳидов таржимаси // Коммуна. – 1984. – 29 дек.

1239. Содиқов, С. Ғалаба қутлови : [шеър] / С. Содиқов // Кува ҳаёти. – 1995. – 8 май.

1240. Сувонова, Ш. Ёднома : [шеър] / Ш. Сувонова // Хатирчи ҳаёти. – 2013. – 17 май.

1241. Фозил, Ж. Урушнинг сўнгги эртаги : [ҳикоя] // Вихорнома. – 2019. – 4 май. – Б. 3– 4.

1242. Фозилхўжаев, Қ. Наманган жасорати [иккинчи жаҳон уруш йилларида жасорат кўрсатган наманганликлар ҳақида ҳикоя қилувчи Т. Рўзиевнинг “Оталар жасорати” номли китоби ҳақида] / Қ. Фозилхўжаев // Қишлоқ ҳақиқати. – 1976. – 24 дек.

1243. Хасанов, Х. Буюк ғалаба паради : [хотиралардан бир лавҳа] Х. Хасанов // Буюк ғалаба паради : Навоий, 2005. – Б.7–14.

1244. Шержонов, Ю. Бир баҳодир! : [шеър] / Ю. Шержонов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 17 май.

1245. Шукурова, С. Ёрим ўзинг : [шеър] / С. Шукурова // Бухоро ҳақиқати. – 1945. – 1 июль.

1246. Эргаш, О. Матонат : [жасур жангчи, афсонавий спортчи, заҳматкаш ёзувчи Ҳ. Исломов монологи] / Орзиқул Эргаш // Ўзбекистон адабиёти ва санъати. – 2019. – 16 авг.

1247. Юсупов, У. Ўчмас хотира : [иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси У. Юнусовнинг жанг майдонида Ойбек билан учрашуви ҳақида] / У. Юсупов // Коммунист. – 1985. – 10 янв.

1248. Яхшим, Н. Қасос : [шеър] / Н. Яхшим // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 29 апр.

1249. Яқуб, Р. Яксон бўлур душманларинг : [шеър] / Р. Яқуб // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 15 февр.

1250. Қамбаров, У. Ватанимизни янада яшнатамиз! : [урушдан кейинги йилларда] / У. Қамбаров // Сталин ҳақиқати. – 1950. – 9 май.

1251. Қурбонов, У. Жангчи қалби : [баллада] / У. Қурбонов // Коммуна. – 1985. – 4 май.

1252. Ғуломова, М. Буюк кун : [шеър] / М. Ғуломова // Коммуна. – 1985. – 13 июль.

1253. Ҳотамов, О. Ўзилмаган қарз... : [шеър] / О. Ҳотамов // Кармана овози. – 2017. – 5 май.

Қарақалпақ тилида

1254. Аббаз. Батырларға тиген жоқпа зияның: Кегейли районы «Пахта нур» колхозының басқармасына : [қосық] / Аббаз // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 12 февр.

1255. Аббаз. Бес қыз : [қосық] / Аббаз // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 8 март.

1256. Аббаз. Кегейли районына арналған : [қосық] / Аббаз // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 30 янв.

1257. Аббаз. Халқ айланды сени туған анадан : [қосық] / Аббаз // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 26 февр.

1258. Аббаз. Шоманай : [поэмадан узинди] / Аббаз // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 16 дек.

1259. Абдреимов, Ж. Келинлер : [қосық] / Ж. Абдеримов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 23 март.

1260. Аимбетов, Қ. Ережеп – тентек : (Қарақалпақтарихынан) / Қ. Аимбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 4 нояб.

1261. Бабаши, И. Женгис сааты : [қосық] / Ш. Бабаши // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 10 дек.

1262. Байнияз. Суй : [қосық] / Байнияз // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 19 май.

1263. Байнияз. Туылған елге сәлем! : (фронттағы қарақалпақ жигитлерінен) : [қосық] / Байнияз // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 27 февр.

1264. Байнияз. Уатаным : [қосық] / Байнияз // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 2 июнь.

1265. Борекешев, Н. Ананың анты : [қосық] / Н. Борекешев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 21 июнь.

1266. Дабылов, А. Есенова Оразгул : [қосық] / Аббаз Дабылов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 15 авг.

1267. Дабылов, А. Қыз бенен келиншекке : [қосық] / Аббаз Дабылов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 29 сент.

1268. Дарибаев, М. Арыслан менен бори : [қосық] / М. Дарибаев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 1 янв.

1269. Дарибаев, М. Гүреске : [қосық] / М. Дарибаев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 1 авг.

1270. Дарибаев, М. Еки куш : [қосық] / М. Дарибаев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 16 янв.

1271. Дарибаев, М. Уш батырдың анасы : [гурринг] / М. Дарибаев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 7 авг.

1272. Дарибаев, М. Шаирлар уатандарлық урыс кунлеринде / М. Дарибаев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 23 авг.

1273. Даулетбай. Жазушыға жауһарлердей созь керек / Даулетбай // Қзыл Қарақалпақстан. – 1945. – 2 окт.

1274. Дауқараев, Н. Адебиятымызды тағыда коркейтейик : [Қарақалпақ адебиятының рауажлануы] / Н. Дауқараев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 1 нояб.

1275. Дауқараев, Н. Мухими : [өзбек әдебиятының классиги Мухимидинг олгенине 40 жыл толған кунин откеру] / Н. Дауқараев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 26 июнь.

1276. Жапақов, Н. Дарибаевтынг қосықлары хаққында : [критика ҳамь библиография] / Н. Жапақов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 16 янв.

1277. Жапақов Н. Москва : [қосық] / Н. Жапақов, Д. Назбергенов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 31 окт.

1278. Жапақов, Н. Партизан : [қосық] / Н. Жапақов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 5 окт.

1279. Жолмурза. Бахар қойнындағы қыз : [қосық] / Жолмурза // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 23 апр.

1280. Жолмурза. Бит : [фельетон] / Жолмурза // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 28 май.

1281. Жолмурза. Германияның гуржилери : [фельетон] / Жолмурза // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 22 март.

1282. Жолмурза. Женгис дауысы : [қосық] / Жолмурза // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 1 май.

1283. Жолмурза. Халқ улы қахарман! : [қахарман Инаят Наурузбаевқа қосық] / Жолмурза // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 22 март.

1284. Жолмурза. Политрук Полатов : [қосық] / Жолмурза // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 16 янв.

1285. Жолмурза. От ишинен: Менинг жолдасларым! : [қосық] / Жолмурза // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 13 февр.

1286. Жолмурза. Туркмен қзы Наржан : [Менинг жолдасларым! қосық] / Жолмурза // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 18 март.

1287. Жолмурза. Туысқан полк : [140-нши Қзыл байрақлы Туркстан полкына арналған қосық] / Жолмурза // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 21 янв.

1288. Жолмырза. Улым тынгла : [орденли лейтенант Халимбетов Мирзектепке қосық] / Жолмырза // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 6 окт.

1289. Жолмырза. Устине : [қосық] / Жолмырза // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 18 март.

1290. Жолмырза. Шамурат шабандоз : [қосық] / Жолмырза // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 18 март.

1291. Жумабаев, Д. Салем ана! : [қосық] / Д. Жумабаев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 13 февр.

1292. Жумабай, А. Салем сизге : [қосық] / А. Жумабай // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 26 февр.

1293. Каримбай. Қайтип шдап турарман : [қосық] / Каримбай // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 12 янв.

1294. Назбергенов, Д. Ананынг хаты : [қосық] / Д. Назбергенов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 19 июль.

1295. Нурымбетов С. Гүрес ишки душпанменен : [қосық] / С. Нурымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 4 июнь.

1296. Нурымбетов, С. Колхозларда қиынлыққа дус еткен : [қосық] / С. Нурымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 12 апр.

1297. Нурымбетов, С. Орынлау даркар : [қосық] / С. Нурымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 18 апр.

1298. Нурымбетов, С. Советлер Союзынын Геройы Оразбай Жуманиязовқа : [қосық] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 16 февр.

1299. Нурымбетов С. Уатан : [қосық] / С. Нурымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 29 сент.

1300. Нурымбетов, С. Уатан ушын! : [қосық] / С. Нурымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 8 авг.

1301. Нурымбетов, С. Шабандоз мартлердинг қолы – қанаты : [қосық] / С. Нурымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 19 янв.

1302. Нурымбетов, С. Фронт кунлеринде адам жатарма : [қосық] / С. Нурымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 30 янв.

1303. Нурымбетов, С. Хош болынг ата : [ҚҚАССР Жоқарғы Советининг депутаты жолдас Юлдаш Ахунбаевтын қайтыс болғанында жазылған қосық] / С. Нурымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 12 март.

1304. Нурымбетов С. Шадлық сазы : [қосық] / С. Нурымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 1 янв.

1305. Нурымбетов, С. Шаирлар шықсын майданға : [қосық] / С. Нурымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 22 дек.

1306. Нурымбетов, С. Қзыл қранлардан сауға аламыз : [қосық] / С. Нурымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 30 нояб.

1307. Нурымбетов, С. Қутлы болсын Май байрамы : [қосық] / С. Нурымбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 1 май.

1308. Рамберген, Х. Барда жауды қиратып кел : [баласы фронтқа кетерде атасының айтқаны : қосық] / Х. Рамберген // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 12 май.

1309. Рамберген, Х. Барда жауды қыр балам : [баласы фронтқа кетерде анасының айтқаны : қосық] / Х. Рамберген // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 11 апр.

1310. Рамберген Х. Биз женгемиз : [қосық] / Х. Рамберген // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 23 март.

1311. Рахым, М. Гүл жайнатқан кушлер: [очерк] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 11 авг.

1312. Рахым, М. Данқ иеси : [урис қахарманы Оразбай Жуманиязов хақында очерк] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 1 март.

1313. Рахым, М. Коз ашып – жумғанша : [очерк] / М. Рахым // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 26 сент.

1314. Садық, Н. Институттың 10 жыл толуына : [қосық] / Н. Садық // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 5 сент.

1315. Садық, Н. Торткул районы «Мәденият» колхозының басқармасы Якубов Нурымбетке : [қосық] / Н. Садық // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 25 февр.

1316. Садық, Н. Қзыл Қарақалпақстан газетасының жгирма жыл мерекеси : [қосық] / Н. Садық // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 27 нояб.

1317. Сағитов, И. Гуресшенг шаир : [халқ шаиры Садық Нурымбетовтың қосықлары туралы] / И. Сағитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 17 дек.

1318. Сағитов, И. Қарақалпақ жазушылары – Уллы Уатандарлық урыс кунлеринде / И. Сағитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 8 янв.

1319. Сеитов, Х. Ананг ырза : (қахарман Оразбайдың

анасының тилинен) : [қосық] / Х. Сеитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 25 февр.

1320. Сеитов, Х. Ерполат : [қосық] / Х. Сеитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 1 янв.

1321. Сеитов, Х. Жаслық тлек : [қосық] / Х. Сеитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 26 февр.

1322. Сеитов, Х. Жаузлық : [қосық] / Х. Сеитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 13 февр.

1323. Сеитов, Х. Ушырасу : [поэма] / Х. Сеитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 31 март.

1324. Сеитов, Х. Қыздың қуанышы: [қосық] / Х. Сеитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 1 май.

1325. Сеитов, Х. Қутырған қанлы ауз : [тақмақ] / Х. Сеитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 9 янв.

1326. Ташенов, Ж. Женгимпазлар : [қосық] / Ж. Ташенов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 1 янв.

1327. Хожамурат, Т. Инаят келди : [герой жолдас Инаят Наурызбаев келгенде жазылған қосық] / Т. Хожамурат // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 25 нояб.

1328. Хожамуратов, Т. Досларым! : [қосық] / Т. Хожамуратов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 1 янв.

1329. Қабулов, Н. Жанга жылдың жалыны : [қосық] / Н. Қабулов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 1 янв.

1330. Қарақалпақ әдебиятын тағыда рауажландырайық // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 27 июнь.

1331. Курбаниязов, С. Атлан халқым : [марш] / С. Курбаниязов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 3 дек.

1332. Курбаниязов, С. Қрағы болың, жолдаслар! : [қосық] / С. Курбаниязов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 9 нояб.

Рус тилида

1333. Алейникова, Э. Память о войне, доставшаяся мне с генами : эссе / Э. Алейникова // Вести Каракалпакстана. – 2013. – 14 мая.

1334. Вепров, В. Ойкарлы : [документ очерк о советском разведчике, герое из Узбекистана Б. Ибрагимове] / В. Вепров // Ташк. Правда. – 1991. – 19 июля.

1335. Издание басен Крылова на каракалпакском языке // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 13 окт.

1336. Издание эпоса “Кырк-кыз” // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 1 июня.

1337. Марьяновский, Г. Ночи сорок первого года : [отрывок из «книги судеб» писателя Г. Марьяновского, рассказывающей об осиротевших детях, которых приютил Узбекистан в годы войны 1941–1945 гг.] / Г. Марьяновский // Работница. – 1976. – № 12. – С. 22–23.

1338. Пресман, Г. Карта с красными флажками : [о работе молодежных бригад Воронеж. мех. з-да, эвакуир. в г. Андижан УзССР, в 1941–1945 гг. : очерк] / Г. Пресман // Подъем. – 1972. – № 4. – С. 83–93.

1339. Сбродов, Л. Поэт, воин, гражданин : [о Султан Джуре] / Л. Сбродов // Андижан. правда. – 1995. – 21 апр.

1340. Сборник стихов “Победоносный народ” : [писатели Кара-Калпакии и Каракалпакгиз подготовили к печати книгу стихов “Победоносный народ”. Это первый на русском языке сборник стихов каракалпак. поэтов об Отечеств.й войне] // Совет. Каракалпакия. – 1943. – 6 янв.

1341. Халилов, Х. “И в степи растут чинары...” [очерк] / Х. Халилов // Сырдарьин. правда. – 1993. – 6 мая.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ЙИЛЛАРИДА МАТБУОТ

Китоблар

1342. Жанггоҳларда тобланган қалам : [Иккинчи жаҳон уруши ҳарбий муҳбирларининг эсдаликлари]. – Тошкент : Ўзбекистон, 1986. – 152 б.

1343. Шамсутдинов, Р. Иккинчи жаҳон уруши ва фронт газеталари. Китоб 1. – Тошкент : Akademnashr, 2017. – 608 б.

1344. Шамсутдинов, Р. Иккинчи жаҳон уруши ва фронт газеталари. Китоб 2. – Тошкент, “Akademnashr”, 2017. – 736 б.

1345. Шамсутдинов, Р. Иккинчи жаҳон уруши ва фронт газеталари. Китоб 3. – Тошкент, Akademnashr, 2017. – 448 б.

Мақолалар

1346. Абдулла, К. Ҳаёт сабоғи / Комил Абдулла // Қалам ортидаги йиллар. – Андижон : Ҳаёт нашриёти, 2009. – Б. 4.

1347. Асқад, М. Андижондан фронтга, фронтдан Андижонга – Ватан учун : [Ғарбий Шимолий фронт қизил аскарлар газетаси] / Асқад Мухтор // Водийнома. – 2019. – № 2. – Б. 89 – 108.

1348. Аюпов, Л. Газеталарда корректор ишига жиддий аҳамият берайлик / Л. Аюпов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 9 май.

1349. Болтаев, Ш. Жангчи матбаачи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Р. Қурбонов] / Ш. Болтаев // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 4 май.

1350. Газетани жанговар органга айлантирамиз // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 5 май.

1351. Девонов, Ш. Хужумкор сатрлар : [Иккинчи жаҳон уруши йилларида элдошимиз шоир ва журналист У. Қурбанов] / Ш. Девонов // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 11 июль.

1352. Жанговар йигирма беш йил : [“Хоразм ҳақиқати”нинг 25 йиллиги] // Хоразм ҳақиқати. – 1945. – 24 март.

1353. Матбуот – тарихий манба : [қаҳрамон О. Шокиров ҳақида] // Водийнома. – 2017. – № 1. – Б. 18–20.

1354. Матбаа ва матбуот // “Андижоннома” 75 ёшда. – Андижон : Андижон, 1995. – Б. 31.

1355. Нурматов, Р. Жангчи матбаачи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ф. Андреева] / Р. Нурматов // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 4 янв.

1356. Оловли йиллар // “Андижоннома” 75 ёшда. – Андижон : Андижон, 1995. – Б. 23–24.

1357. Путилина, А. Эримнинг ўрнига ишлайман : [“Хоразм ҳақиқати” босмахонаси фидойилари ҳаётидан] / А. Путилина // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 7 нояб.

1358. Шамсутдинов, Р. Фронтлардаги ўзбек газеталарида ватандошларимизнинг жанговар жасоратлари / Р. Шамсутдинов, Б. Қаҳҳоров, А. Отахонов // Андижон ёшлари. – 2017. – 14 янв.

Қорақалпоқ тилида

1359. Бердимбетов, А. Баспасозь ен жаймақта : [“Қзыл Қарақалпақстан” газетасынинг жгирма жыллық мерекеси] / А. Бердимбетов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 27 нояб.

1360. Даукараев, Н. Адеби тилимиздинг жетекчиси :

[“Қзыл Қарақалпақстан” газетасының жгирма жыллық мерекеси] / Н. Даукараев // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 27 нояб.

1361. Жалғасов. Почта жұмысы жолға салынсын / Жалғасов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 12 май.

1362. Жанга ктаплар : [Ташкенттин баспаханаларында қарақалпақ халқының ажайып тарихи-коркем эпосларының нұсқасы “Қырқ қыз” басылып шықты] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 5 май.

1363. Каримов. Радио қурыла баслады : [Шаббаз. Бибазар аулсовети колхозшылары үшін жолдас Николай Мининнинг басшылығы менен 15–26 март аралығында 26 радио точки қурылды] / Каримов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 14 апр.

1364. М.Д. Уатан үшін : [урыс ҳаққында жазылған китап] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 22 авг.

1365. Назбергенова, К. Хабаршылар армиясы : [5 май – большевиклик баспасозь куні] / К. Назбергенова // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 5 май.

1366. Сағитов, И. Ел қорғауға арналған ктапларды басып шғару : [Қарақалпақ мамлекетлик баспасы қарақалпақ тилинде ктапларды баспадан шғарды] / И. Сағитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 19 июль.

1367. Сағитов, И. Жанга ктаплар : [сонғғы кунлерде Қарақалпақ мамлекет баспасы бир неше адебиятларды басып шығарды] / И. Сағитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 31 дек.

1368. Сеитов, Х. «Қзыл балықшы» : [Мойнақ р-нлық «Қзыл балықшы» газетасына обзор] / Х. Сеитов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1943. – 25 янв.

1369. Хожанов. Радио узелы қурылды : [Қонграт 8 аулсовет Врошилов атындағы орта мектеп қасынан 100 точкалық радио узелы қурылды] / Хожанов // Қзыл Қарақалпақстан. – 1944. – 16 май.

Рус тилда

1370. Жапаков, Н. Славный юбилей : [двадцатилетие газеты «Қзыл Каракалпакстан»] / Н. Жапаков // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 29 окт.

1371. Как Турткульский горком партии руководит своей

газетой : [вместе обзора печати] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 13 дек.

1372. Книжные новинки : [десять тысяч экземпляров нового изд. “Букваря” К. Убайдуллаева выпустило для школ респ. Кара-Калпакское Гос. Изд-во к началу нового учеб. года] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 29 окт.

1373. Новые районные газеты : [26 октября в Кунграде вышел первый номер район. газеты на каракалп. яз. «Дженгис Байрағы» (Знамя победы)] // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 29 окт.

1374. 50 лет радио : [значит. успехи достигнуты в области радиофикации] // Совет. Каракалпакия. – 1945. – 9 мая.

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ЙИЛЛАРИДА КУТУБХОНАЛАР

Мақолалар

1375. Аюпов, Л. Кутубхоналар ишини қайтадан кўрайлик / Л. Аюпов, Холматов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 10 март.

1376. Лутфуллаев Т. Кўргазмада асарлар ва плакатлар : [Алишер Навоий ном. Ўзбекистон давлат кутубхонасида Ғалабанинг 40-йиллиги муносабати билан кўргазма ташкил этилди] / Т. Лутфуллаев // Тошкент ҳақиқати. – 1985. – 21 апр.

1377. Назаров. Янги кутубхона / Назаров // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 26 март.

1378. Раҳимов, Ж. Колхоз қироатхонаси / Ж. Раҳимов // Хоразм ҳақиқати. – 1942. – 29 апр.

1379. Колхоз қироатхонаси : [Қўшқўпир р-ни] // Хоразм ҳақиқати. – 1944. – 14 март.

Қорақалпоқ тилида

1380. Атабай – Реимбай : [Қонграт р-н орайындағы китапханаға р-н минеткешлери келип газета, журнал ҳамь ҳар қилы адебиятларды алып оқып пайдаланбақта] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1941. – 13 янв.

1381. Советлер Союзында 10 мынг китапхана : [Москвада болып откен Совецание 24 октябрь куни тамамланды] // Қзыл Қарақалпақстан. – 1945. – 26 окт.

Рус тилида

1382. Ахмедов, С. Избы – читальни, библиотеки и клубы – на службу обороне : [работа заведующих район. отделов нар. образования] / С. Ахмедов // Совет. Каракалпакия. – 1941. – 11 окт.

1383. Бассин, С. Беспризорные библиотеки / С. Бассин // Совет. Каракалпакия. – 1944. – 13 дек.

МУҚАДДАС ХОТИРА

(9 Май, нишонланиши ветеранларга эътибор)

Китоблар

1384. Мақсудов, Р. Қизилтепа тарихи : Қизилтепа тумани (1935-1991 йй) / Р. Мақсудов, Қ. Ражабов. – Тошкент : TAMADDUN, 2015. – 280 б.

1385. Маҳмадюнусов, Ш. Иккинчи жаҳон уруши йилларида Андижонликларнинг кўрсатган қаҳрамонликлари / Ш. Маҳмадюнусов. – Андижон : Andijon, 2016. – 212 б.

1386. Нурқулов, Ш. Хотира тонги / Ш. Нурқулов. – Қарши : Насаф, 2005. – 47 б.

1387. Рашидов, С. Чордоқдан отилган ўқ : қиссалар / С. Рашидов. – Тошкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1986. – 144 б.

1388. Самадов, М. Жасорат саҳифалар : ҳужжатли қисса / М. Самадов – Тошкент : Ўзбекистон, 1985. – 96 б.

1389. Саримсоқов, Ж. Риштонлик партизан : ҳужжатли қисса / Ж. Саримсоқов, Т. Ҳамроқулов. – Тошкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1985. – 126 б.

1390. Сидельников, О. Ҳамид Саримсоқов жангномаси : ҳужжатли қисса / О. Сидельников ; русчадан Ш. Усмонхўжаев тарж. – Тошкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1987. – 192 б.

1391. Симонов, К. Урушсиз ўтган йигирма кун : қисса / К. Симонов; А. Абдумажидов тарж. – Тошкент : Ёш гвардия, 1990. – 224 б.

1392. Тожибоев, Ҳ. Юзма-юз : ҳужжатли қисса / Ҳ. Тожибоев – Тошкент : Ўзбекистон, 1985. – 126 б.

1393. Фолькин. Оқработлик баҳодир : ҳужжатли қисса / Фолькин. – Тошкент : Ўзбекистон, 1996. – 106 б.

1394. Шарипов, А. Саркарда ҳақида қисса : [И. Д. Черняховский ҳақида] / А. Шарипов ; русчадан Ҳ. Муҳаммаджонов тарж. – Тошкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1985. – 333 б.

1395. Қасоскорлар : қисса ва очерклар / тўпловчилар: М. Мансуров, А. Абдумажидов – Тошкент : 1985. – 320 б.

1396. Ҳамроев, И. Тақдир сўқмоқлари: (отамнинг излари-ни излаб...) / И. Ҳамроев. – Навоий : Алишер Навоий номли нашриёт, 2012. – 98 б.

Очерклар

1397. Аъзамов, А. Қаҳрамонлар мангу яшайди : очерклар тўплами / А. Аъзамов ; С. Насриев ; Н. Исмоилов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1990. – 143 б.

1398. Аҳмедов, А. Жанггоҳ лолалари : очерклар / А. Аҳмедов – Тошкент : Ғофур Ғулом номидаги Адабиёт ва санъат нашриёти, 1997. – 96 б.

1399. Зуфаров, М. Гвардиячилар : хужжатли очерклар / М. Зуфаров. – 2-нашри – Тошкент : Ўзбекистон, 1987. – 95 б.

1400. Назармат. Она кўрсатган йўл : уруш фахрийлари ҳақида очерклар, хотиралар / Назармат – Тошкент : Ўзбекистон, 1998. – 128 б.

1401. Рустамов, Т. Ўзгалар бахтини деб : очерклар / Т. Рустамов. – Тошкент : 1987. – 144 б.

1402. Хўжаев, У. Кантемировичнинг эсдаликлари : очерклар, лавҳалар / У. Хўжаев. – Тошкент : Ёш гвардия, 1987. – 104 б.

1403. Эгамназаров, А. Йигирма миллиондан бири : очерклар тўплами / А. Эгамназаров. – Тошкент : Ўзбекистон, 1990. – 190 б.

Ҳикоялар

1404. Аъзамов, А. Бегона тупроқ бўлмайдиган : ҳикоялар / А. Аъзамов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1992. – 104 б.

1405. Исмоилов, Н. Ватан рамзи, жасорат рамзи : ҳикоялар / Н. Исмоилов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1991. – 80 б.

1406. Нурмуродов, А. Уруш бевалари : ҳикоя, очерк ва эссе / А. Нурмуродов. – Тошкент : Ёш гвардия, 1988. – 128 б.

1407. Раҳимов, М. Партизан сўқмоқлари : хужжатли ҳикоялар / М. Раҳимов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1989. – 88 б.

1408. Раҳимов, М. Ўлимларни қолдириб доғда / М. Раҳимов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1992. – 118 б.

1409. Садоқат : ҳикоялар / тўпловчи Ҳ. Содиқов. – Тошкент : Ёш гвардия, 1985. – 174 б.

1410. Ҳакимов, О. Хотира : ҳужжатли ҳикоялар / О. Ҳакимов. – Тошкент : Ёш гвардия, 1987. – 112 б. ; расм.

1411. Ҳўжаев, О. Оловли йиллар қиссаси / О. Ҳўжаев. – Тошкент : Ўзбекистон, 1985. – 104 б.

1412. Қаҳҳор, А. Муҳаббат : ҳикоялар / А. Қаҳҳор ; нашр учун масъул Н. Жалолова. – Тошкент : Янги аср авлоди, 2016. – 248 б.

1413. Ғофуров, В. Учрашиш бахти : ҳикоялар / В. Ғофуров. – Тошкент : Ўзбекистон, 1986. – 64 б.

1414. Ҳакимов, О. Хотира : ҳужжатли ҳикоялар / О. Ҳакимов. – Тошкент. – Ёш гвардия, 1987. – 114 б.

Эпизодлар

1415. Муҳамедов, К. Чекинган ўлим : лавҳалар / К. Муҳамедов. – Тошкент : Ёш гвардия, 1990. – 112 б.

Тўплamlар

1416. Жумаев, И. Довон оша ; Қисмат : тўплaм / И. Жумаев. – Навоий : Алишер Навоий, 2016. – 280 б.

1417. Самадов, М. Жангномага айланган сатрлар : тўплaм / М. Самадов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1989. – 126 б.

1418. Эргашев, Т. Мен Ғозгон фарзандиман ; Урушнинг номи ўчсин : автобиографик тўплaм / Т. Эргашев. – Навоий : Алишер Навоий номидаги нашриёт, 2016. – 108 б.

1419. Қахрли кунлар : тўплaм : (мақолалар, мактублар, бадиҳалар, сиёсий портретга чизгилар). – Тошкент : Камалак, 1991. – 208 б.

Рисолалар

1420. Сирожов, О. Оталар жасорати сўнмас : рисола / О. Сирожов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1987. – 32 б.

1421. Усмон, Т. Суронли йиллар қиссаси : 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалоқ бўлган ёки бедарак кетган бойсунлик жангчилар тўғрисида тарихий-публицистик рисола / Т. Усмон. – Тошкент. – Ўзбекистон, 1995. – 280 б.

Хотиралар

1422. Алиев, Ў. Буюк ғалабанинг шонли 40 йиллиги : лекторга ёрдам / Ў. Алиев. – Тошкент : 1985. – 31 б.

1423. Бақо Саид. Эъзоз. Хотиралар ва дил сўзлари: болалик / С. Бақо. – Навоий : Алишер Навоий номли нашриёт, 2012. – 84 б.

1424. Бобоҳўжаев, И. Шаҳидлар : хотиралар / И. Бобоҳўжаев. – Тошкент : Ғофур Ғулом номидаги Адабиёт ва санъат нашриёти, 1997. – 64 б.

1425. Жалол, Т. Хотира мангудир, кадр муқаддас : монография / Т. Жалол. – Андижон : Андижон нашриёти, 2005. – 72 б.

1426. Зокиров, М. Отам : хотира / М. Зокиров. – Тошкент : Istiqlol, 2014. – 60 б.

1427. Иброҳимов, Ҳ. Тарих сабоқлари : Иккинчи жаҳон уруши бошланганлигининг 50 йиллигига / Ҳ. Иброҳимов. – Тошкент : 1991. – 20 б.

1428. Иброҳим, К. Бегона : хотиралар : адабий-бадиий нашр / И. Карим. – Тошкент : Янги аср авлоди, 2001. – 380 б.

1429. Муинов, А. Уруш йилларидаги болалигим : / А. Муинов. – Бўхоро. – 2014. – Б.18–20.

1430. Нурқулов, Ш. Хотира тонги / Ш. Нурқулов. – Қарши : Насаф, 2005. – 47 б.

1431. Ойбек, М. Т. Фронт бўйлаб : кундалик дафтарида / М. Т. Ойбек. – Ташкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1985. – 64 б.

1432. Охунжон, Ҳ. Олам ғалат, одам ғалат... : адиб ярим аср мобайнида кўрганлари ҳақида / Охунжон Ҳаким. – Тошкент : Шарқ, 2006. – 208 б.

1433. Усмонов, И. Қанот ва қаноат : / И. Усмонов. – Тошкент : Шарқ, 1996. – 112 б.

1434. Хасанов, Х. Буюк ғалаба паради : [хотиралардан бир лавҳа] / Х. Хасанов. – Навоий, 2005. – Б. 7–14.

1435. Худойберганов, М. Синовларда кечган умр : эсдаликлар, хотиралар, қайдлар / М. Худойберганов ; муҳаррир К. Матёкубов. – Тошкент : А. Қодирий номидаги халқ мероси нашриёти, 1997. – 192 б.

1436. Шарипов, А. Жондан азиз Ватан : Иккинчи жаҳон

урушида қозонилган ғалабанинг 75 йиллиги олдидан / А. Шарипов. – Тошкент : 2019. – 48 б.

1437. Яшин, К. Ёднома : [хотиралар китоби] / К. Яшин. – Тошкент : Ёш гвардия, 1989. – 224 б.

1438. Ёролов, Э. Нурота фидойилари : бағишлов ва шеърлар / Э. Ёролов. – Тошкент : Фан, 2005. – 80 б.

1439. Ётганларни хотирлаш, кексаларни эъзозлаш – бизнинг фарзандлик бурчимиздир / Тошкент : Раухона–Хондамирбек МЧЖ, 2015. – 16 б.

1440. Қўшжонов, М. Тепки босилди... : [снайпер хотиралари] / М. Қўшжонов. – Тошкент : Ёш гвардия, 1990. – 160 б.

1441. Ғаниев, П. Зафар йўли : солдат хотиралари / П. Ғаниев. – Тошкент : Ёш гвардия, 1988. – 64 б.

1442. Ҳамроев, И. Тақдир сўқмоқлари : шажара : отамнинг изларини излаб... / И. Ҳамроев. – Навоий : Алишер Навоий номли нашриёт, 2012. – 98 б.

1443. Ҳамроев, И. Тақдир сўқмоқлари : шажара : отамнинг изларини излаб... / И. Ҳамроев. – Навоий : Алишер Навоий номли нашриёт, 2012. – 98 б.

1444. Ҳамроев, Л. Ҳаёт ҳимоячилари : жанговар йиллар хотираси / Л. Ҳамроев. – Тошкент : Ёш гвардия, 1986. – 34 б.

1445. Ҳақназаров, А. Курашларда чиниққан умр : кекса коммунист, граждандар ва Иккинчи жаҳон уруши иштирокчиси хотиралари / А. Ҳақназаров. – Тошкент : Ўзбекистон, 1988. – 144 б.

Хотира китоблари

1446. Хотира. Андижон вилояти. 1941-1945 йилларда урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, Н. Саидов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1994.

К. 1. – 510 б.

1447. Хотира. Андижон вилояти. 1941-1945 йилларда урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, Н. Саидов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1994.

К. 2. – 550 б.

1448. Хотира. Андижон вилояти. 1941-1945 йилларда урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар : моно-

графия / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, Н. Саидов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1994.

К. 3. – 400 б.

1449. Хотира. Бухоро вилояти. 1941-1945 йилларда урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, Н. Саидов. – Ташкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1994.

К. 1. – 592 б.

1450. Хотира. Бухоро вилояти. 1941-1945 йилларда урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, Н. Саидов. – Ташкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1994.

К. 2. – 560 б.

1451. Хотира. Жиззах вилояти : 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар. – Тошкент : Меҳнат, 1994. – 264 б.

1452. Хотира. Навоий вилояти : 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар. – Тошкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1994. – 320 б.

1453. Хотира. Наманган вилояти. 1941-1945 йилларда урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, Д. Дадажонов. – Тошкент : Меҳнат, 1994.

К. 1. – 608 б.

1454. Хотира. Наманган вилояти. 1941-1945 йилларда урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, Д. Дадажонов. – Тошкент : Меҳнат, 1995.

К. 1. – 608 б.

1455. Хотира : Самарқанд вилояти. 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар : монография / Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Ибн Сино номидаги НМБ, 1994.

К. 1. – 447 б.

1456. Хотира : Самарқанд вилояти. 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар : монография / Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Ибн Сино номидаги НМБ, 1994.

К. 2. – 447 б.

1457. Хотира : Самарқанд вилояти. 1941-1945 йиллардаги

урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Ибн Сино номидаги НМБ, 1994.

К. 3. – 431 б.

1458. Хотира : Самарқанд вилояти. 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Ибн Сино номидаги НМБ, 1994.

К. 4. – 478 б.

1459. Хотира. Сурхондарё вилояти. 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, Р. Эргашев. – Тошкент : Абдулла Қодирий номидаги халқ мероси нашриёти, 1995.

К. 1. – 496 б.

1460. Хотира. Тошкент вилояти. 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, А. Алиев. – Тошкент : Ўзбекистон, 1994.

К. 1. – 608 б.

1461. Хотира. Тошкент вилояти. 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, А. Алиев. – Тошкент : Ўзбекистон, 1994.

К. 2. – 616 б.

1462. Хотира. Тошкент шаҳри. 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, Т. Содиқов. – Тошкент : Қомуслар Бош таҳририяти, 1994.

К. 1. – 606 б.

1463. Хотира. Тошкент шаҳри. 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, Т. Содиқов. – Тошкент : Қомуслар Бош таҳририяти, 1994.

К. 2. – 654 б.

1464. Хотира. Тошкент шаҳри. 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, Т. Содиқов. – Тошкент : Қомуслар Бош таҳририяти, 1994.

К. 3. – 606 б.

1465. Хотира. Тошкент шаҳри. 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, Т. Содиков. – Тошкент : Қомуслар Бош таҳририяти, 1994.

К. 4. – 499 б.

1466. Хотира. Фарғона вилояти 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, М. Махмудов. – Тошкент : Қомуслар Бош таҳририяти, 1994.

К. 1. – 511 б.

1467. Хотира. Фарғона вилояти 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, М. Махмудов. – Тошкент : Қомуслар Бош таҳририяти, 1994.

К. 2. – 494 б.

1468. Хотира. Фарғона вилояти 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, М. Махмудов. – Тошкент : Қомуслар Бош таҳририяти, 1994.

К. 3. – 490 б.

1469. Хотира. Фарғона вилояти 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, М. Махмудов. – Тошкент : Қомуслар Бош таҳририяти, 1994.

К. 4. – 490 б.

1470. Хотира. Хоразм вилояти 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, М. Жуманиёзов. – Ташкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1994.

К. 1. – 368 б.

1471. Хотира. Хоразм вилояти 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, М. Жуманиёзов. – Ташкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1994.

К. 2. – 328 б.

1472. Хотира. Қашқадарё вилояти 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов, Р. Раҳмонов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1994.

К.1. – 478 б.

1473. Хотира. Қашқадарё вилояти 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жанчилар : монография / таҳрир ҳайъати : Б. Раҳимов ; вилоят таҳрир ҳайъати : Р. Раҳмонов. – Тошкент : Ўзбекистон, 1994.

К.2. – 429 б.

1474. Хотира : монография. – Тошкент : Қомуслар Бош таҳририяти, 1996.

1-жилдга қўшимча : Андижон, Бухоро, Жиззах, Навоий, Наманган, Самарқанд вилоятлари: 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар. – 619 б.

1475. Хотира : монография. – Тошкент : Қомуслар Бош таҳририяти, 1996.

2-жилдга қўшимча : Сирдарё, Сурхондарё, Тошкент, Фарғона, Хоразм, Қашқадарё вилоятлари, Тошкент шаҳри, Қорақалпоғистон республикаси : 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар. – 598 б.

1476. Хотира : 3- жилдга қўшимча : ижтимоий-маърифий нашр. – Тошкент : Янги аср авлоди. – 552 б.

1477. Хотира китоби. Ўзбекистон Республикаси : 1941-1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар. – Тошкент : Қомуслар Бош таҳририяти, 1995. – 576 б.

1478. Хотира : Жиззах вилояти. 1941–1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов ; вилоят таҳрир ҳайъати: Г. Субхонова [ва бошқ.]. – Тошкент : Меҳнат, 1994. – 264 б.

1479. Хотира: Наманган вилояти. 1941–1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Меҳнат, 1994.

К. 1. – 608 б.

1480. Хотира: Наманган вилояти. 1941–1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Меҳнат, 1994.

К. 2. – 608 б.

1481. Хотира: Наманган вилояти. 1941–1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар. – Тошкент : “Янги аср авлоди”, 2005.

К. 3. – 201 б.

Хотира. 3- жилдга қўшимча. – Тошкент : Янги аср авлоди, 2005. – 549 б.

1482. Хотира : Самарқанд вилояти. 1941–1955 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар / таҳрир ҳайъати Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Ибн Сино номидаги НМБ, 1994.

К. 1. – 447 б.

1483. Хотира : Самарқанд вилояти. 1941–1955 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар / таҳрир ҳайъати Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Ибн Сино номидаги НМБ, 1994.

К. 2. – 447 б.

1484. Хотира : Самарқанд вилояти. 1941–1955 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар / таҳрир ҳайъати Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Ибн Сино номидаги НМБ, 1994.

К. 3. – 431 б.

1485. Хотира: Тошкент шаҳри. 1941–1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Қомуслар Бош таҳририяти, 1994.

К. 1. – 606 б.

1486. Хотира: Тошкент шаҳри. 1941–1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар : монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Қомуслар Бош таҳририяти, 1994.

К. 2. – 654 б.

1487. Хотира: Хоразм вилояти. 1941–1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар: монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1994.

К. 1. – 368 б.

1488. Хотира: Хоразм вилояти. 1941–1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар: монография / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1994.

К. 2. – 368 б.

1489. Хотира: Хоразм вилояти. 1941–1945 йиллардаги урушда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган жангчилар: моно-

графия / таҳрир ҳайъати: Б. Раҳимов [ва бошқ.]. – Тошкент : Адабиёт ва санъат нашриёти, 1994.

К. 3. – 328 б.

1490. Ўлимларни қолдириб доғда : хотира китоби : мазкур хотира китобига 1941–1945 йиллари Иккинчи жаҳон уруши фронтларида жанг қилиб қайтган ва ҳозирда Янгиқўрғон тумани ҳудудида истиқомат қилаётган ватандошларимизнинг жанг хотиралари ва бугунги кунларидан айрим лавҳа ва эсдаликлар киритилган / ижодий гуруҳ: Д. Асқарова [ва бошқ.]. – Наманган, 2015. – 45 б.

Қорақалпоқ тилида

1491. Бабашев, Ш. Қарақалпақстанлы жаўынгерлердин қаҳарманлықлары мәңги жасайды / Ш. Бабашев. – Нөкис : Қарақалпақстан, 2011. – 72 б.

1492. Елмуратов, Ы. Уллы Ғатандарлық урыстың Қарақалпақстандағы естеликлери : (тарийхый очерк) / Ы. Елмуратов, П. Муратова. – Нөкис : Қарақалпақстан, 1996. – 40 б.

Мақолалар

1493. Абдуллаев, А. Волгаградда шарафланган жасорат : [уруш фахрийси К. Турғунов ҳақида] / А. Абдуллаев // Наманган ҳақиқати. – 2006. – 12 июль.

1494. Абдуллаев, А. Жасорат унутилмайди : [Андижонда хотира ва кадрлаш куни кенг нишонланади] / А. Абдуллаев // Андижоннома. – 2011. – 11 май.

1495. Абдуллаев, А. Ибратли умр : Иккинч жаҳон уриши қатнашчиси Янгиқўрғонлик Низомхўжа ота ҳақида // Наманган ҳақиқати. – 2005. – 3 авг.

1496. Абдуллаев, А. Тўлаевлар сулоласи : [Иккинчи жаҳон урушининг иштирокчиси Ё. Тўлаев ҳақида] / А. Абдуллаев // Наманган ҳақиқати. – 2005. – 28 дек..

1497. Абдуллаев, И. Намангандан чиққан генерал : [Ё. Исоқов ҳақида] // Наманган ҳақиқати. – 1996. – 24 февр.

1498. Абдуллаев, М. Озод халқ хотираси / М. Абдуллаев // Ўзбекистон адабиёти ва санъати. – 1999. – 14 май.

1499. Абдуллаев, М. Уч тақдир : [Иккинчи жаҳон уруши йилларини хотирлаб] / М. Абдуллаев // Ўзбекистон овози. – 2009. – 16 июль.

1500. Абдуллаев, Т. Сўнмас хотира ва азиз инсонлар қадри : [Иккинчи жаҳон уруши ва ички ишлар идоралари фахрийси, истеъфодаги генерал мойорнинг юртимизда бугунги кунда уруш ва меҳнат фвхрийларига нисбатан кўрсатилаётган ғамхўрликлар ҳақидаги сўзлари] / Т. Абдуллаев // Постда. – 2009. – 25 апр.

1501. Абдуллаев, Ф. Мурувватли инсон эди : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Қ. Эргашев ҳақида] / Ф. Абдуллаев // Тошкент оқшоми. – 1995. – 21 апр.

1502. Абдуллаева, П. Шунқорлар парвоз қилганда : [Андижонлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, учувчи Н. Дадабоев ҳақида] / П. Абдуллаева // Коммунист. – 1985. – 8 май.

1503. Абдунабиев, К. Шогирдлар таъзими : [Давлатобод туманидаги Хонобод кишлоғида 80 ёшли истеъфодаги медицина хизмати полковниги М. Азизов ҳақида] / К. Абдунабиев // Қишлоқ ҳаёти. – 1998. – 8 май.

1504. Абдураззоқов, А. Мустақиллик салтанати устунлари : “Фашизм устидан қозонилган ғалабада Ўзбекистоннинг қаҳрамон аскарлари” / А. Абдураззоқов // Халқ сўзи. – 1995. – 29 апр.

1505. Абдураззоқов, А. Хотира уйғонган кун : [33 томлик “Хотира китоби” босмадан чиқди. Унда Иккинчи жаҳон урушида ҳалок бўлган ва бедарак йўқолган 400 мингга яқин Ўзбекистонликлар ҳақида маълумот йиғилганлиги хусусида] / А. Абдураззоқов // Халқ сўзи. – 1995. – 27 апр.

1506. Абдураимов, К. Шукроналик : [Б. Мадиев – иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси] / К. Абдураимов // Водий гавҳари. – 2015. – 19 февр.

1507. Абдурахмонова, Р. “Ўзбекистон, ўзбеклар ҳаётим мазмуни” : [уруш орти меҳнат фахрийси Хўжаободлик Зульбие она] / Р. Абдурахмонова // Ҳақиқат. – 2016. – 17 февр.

1508. Кўкракдаги осколка : [Кўшкўпирлик Шомурод Болтаев немис- фашистларга қарши курашда фаол иштирок этди] / Ж Абдурахимов // Хоразм ҳақиқати. – 1973. – 23 февр.

1509. Абдурахимов, Ж. Муҳим топшириқ : [Берлинни штурм қилишда қатнашган, Дрезден ва Прага учун бўлган жангларда мардлик кўрсатган, мохир разведкачи хоразмлик З. Исмоилов] / Ж Абдурахимов // Хоразм ҳақиқати. – 1973. – 23 май.

1510. Абдурахимов, М. Жангоҳларда ўтган йиллар : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийлари, 2-3 даражали “Шуҳрат” орденлари соҳиблари ҳақида] / М. Абдурахимова // Дўстлик байроғи. – 1998. – 8 май.

1511. Абдурахимов, М. Тўйга келамиз : [Иккинчи жаҳон урушида гурланлик М. Оллаберганов жонини фидо қилди] / М. Абдурахимов, И. Раҳимов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 28 апр.

1512. Абдурахимов, Ғ. Руҳлари қалбларда жо : [Пахтаободдаги Ленин номли жамоа хўжалиги аъзоларидан ҳалок бўлган жангчиларга ёдгорлик ўрнатилди] / Ғ. Абдурахимов, О. Сиддиқов // Коммунист. – 1990. – 11 май.

1513. Абдурахмонов, А. Луцқдан Сандомиргача : [Урганч ёғ-совун заводининг ишчиси, Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, III даражали “Шуҳрат” ордени нишондори А. Абдурахмонов] / А. Абдурахмонов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 22 февр.

1514. Абдурахмонов, Р. Шиддатли уч ой / Р. Абдурахмонов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 2 сент.

1515. Абдурахмонова, З. Эл ардоғи : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / З. Абдурахмонова // Навбахор тонги. – 2014. – 8 май.

1516. Абдусатторов, Б. Хотира – азиз, хотира муқаддас : [Юнусобод Бўзсув соҳилидаги Хотира майдони ҳақида] / Б. Абдусатторов // Ма’рифат. – 2000. – 15 март.

1517. Абдуҳамидова, Д. Тарихни титратган йиллар : [Иккинчи жаҳон уруши] / Д. Абдуҳамидова // Маънавият кўзгуси. – 2017. – 11 май.

1518. Авазмурадов, О. Жанг йўлларида : [Курск дугасида немис-фашист босқинчиларининг Корсунь-Шевченко группировкасини тугатишда қатнашган, III даражали “Шуҳрат” ордени соҳиби Урганч уйсозлик комбинатининг ишчиси Р. Вафоев] / О. Авазмурадов // Хоразм ҳақиқати. – 1973. – 23 февр.

1519. Авазмурадов, О. Садоқат : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, Совет иттифоқи Қаҳрамони П. Сизов] / О. Авазмурадов // Хоразм ҳақиқати. – 1968. – 8 февр.

1520. Авазмурадов, О. Унинг жанговар йўли : [Иккинчи жаҳон урушининг 20 йиллиги] / О. Авазмурадов // Хоразм ҳақиқати. – 1965. – 6 апр.

1521. Авазмуратов, О. Шундай инсон бор / О. Авазмуратов // Хоразм ҳақиқати. – 1977. – 5 нояб.

1522. Авлиёқулов, Қ. Хотира китоби тайёрланмоқда : [урушда жангга кетиб ҳалок бўлганларнинг хотира китоби ҳақида] / Қ. Авлиёқулов, Б. Ёриев // Сурхон тонги. – 1994. – 8 янв.

1523. Адизов, Мавлон бобо. Урушнинг номи ўчсин! : [Иккинчи жаҳон уруши хотираларидан сўзлаганлари] / Мавлон бобо Адизов // Дўстлик байроғи. – 2017. – 18 апр.

1524. Ажалнинг оқ ранги : [Сталинград остоналаридаги қонли уруш таассуротлари тўғрисида Р. Убайдуллаев ҳақида] // Тошкент ҳақиқати. – 1995. – 26 апр.

1525. Азалий ва абадий қадрият // XXI аср. – 2006. – 11 май.

1526. Азимий, Р. Умр мазмуни : [уруш йилларида фронт ортида хизмат қилган Исмоил ота Усмонов ҳақида] / Р. Азимий // Ватанпарвар. – 1998. – 10 янв.

1527. Азимов, А. Инсон хотираси ва қадри : [тарихий хотирасиз келажак йўқ] / А. Азимов // Моҳият. – 2007. – 11 май.

1528. Азимов, М. “Мангу даъват” : [хотирлаш ва қадрлаш – муқаддас бурчимиз] / М. Азимов // Адолат кучи. – 2007. – 3 май.

1529. Азимов, Н. Отам ҳам боғбон эди... : [Иккинчи жаҳон уруши иккинчи гуруҳ ногирони, кекса боғбон ҳақида] / Н. Азимов // Қишлоқ ҳақиқати. – 1995. – 14 апр.

1530. Азимов, Ҳ. Тинчликпарвар кучлар ғалабаси / Ҳ. Азимов // Мулкдор. – 2005. – 6 май.

1531. Азимова, М. Ҳамиша олдинги сафларда : [Наманганлик қаҳрамонларнинг Иккинчи жаҳон уруши йилларида кўрсатган фаолиятлари тарихидан] / М. Азимова // Наманган ҳақиқати. – 1984. – 15 май.

1532. Акбаров, М. Жасорат унутилмайди : [Бўз тумани Гулистон жамоа ҳўжалиги уруш қатнашчилари ҳақида] / М. Акбаров // Бўз ҳаёти. – 2013. – 11 апр.

1533. Акбаров, Р. Халқ жасорати абадий сўнмас! : [Наманган Иккинчи жаҳон уруши йилларида] / Р. Акбаров, А. Насриддинов // Наманган ҳақиқати. – 1980. – 7 май.

1534. Акмалов, М Унитилмас учрашув : 9 май хотира ва қадирлаш куни / М. Акмалов // Наманган ҳақиқати. – 2003. – 5май.

1535. Акрамов, Р. Ватанпарварлик намунаси : Ғалабанинг 40 йиллиги олдидан / Р. Акрамов // Наманган ҳақиқати. – 1984. – 4 окт.

1536. Акрамов, Х. Меҳр оғушида : [Ғалаба куни муносабати билан Гулистон туманида яшовчи 132 нафар уруш қатнашчиларига дил сўзлари айтилиб, совғалар улашилгани ҳақида] / Х. Акрамов // Қишлоқ ҳаёти. – 1998. – 8 май.

1537. Актамов, У. Ушалган армонлар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси С. Муротов ҳақида] / У. Актамов // Қишлоқ ҳаёти. – 2002. – 10 май.

1538. Алиев, С. Қўнгил таскини : [Хивалик офицер К. Ёқубов ҳақида] / С. Алиев // Қишлоқ ҳаёти. – 2009. – 8 май.

1539. Алиев, Ғ. Разведкачиларимиз жасорати : республикамиз хавфсизлик хизмати ходимларининг фашизмга қарши курашда кўрсатган матонат ҳақида / Ғ. Алиев // Халқ сўзи. – 1994. – 7 май.

1540. Алиев, Ғ. Уларнинг жасоратини сира унутмаймиз : [миллий хавфсизлик хизматининг раиси генерал-лейтенант Ғ. Алиев фашизмга қарши уруш йилларида Ўзбекистон разведкачилари ва чегарачиларининг 2 жанговар ишлари ҳақида ҳикоя] / Ғ. Алиев // Тошкент ҳақиқати. – 1995. – 9 май.

1541. Аманиязов, А. Нуронийлар – ҳаёт йўлларида таянчимиз ва сўянчимиз : [9 май- хотира ва қадрлаш куни] / А. Аманиязов // Жалақудуқ ҳаёти. – 2018. – 5 май.

1542. Аминов, О. Бир жасорат тарихи : [Иккинчи жаҳон урушида мардларча курашиб ҳалок бўлган С. Саидалиев] / О. Аминов // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 18 нояб.

1543. Аминов, О. Ўлимларни қолдириб доғда : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Нурматов ҳақида] / О. Аминов // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 9 окт.

1544. Аминов, О. Қалбдан ўчмас хотира : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Х. Хўжамуродов жасоратлари] / О. Аминов // Пахтакорлар овози. – 1972. – 9 май.

1545. Аминов, Қ. Жангда ботир, меҳнатда фидокор : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси О. Сафоев] / Қ. Аминов, Ш. Болтаев // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 10 апр.

1546. Анвар, М. “Минг ой умр кўрсам...” : [Андижон вилояти Избоскан туманида яшовчи уруш қатнашчиси 84 ёшли

Ғ. Жўраев ҳақида] / М. Анвар // Ўзбекистон овози. – 2002. – 27 апр.

1547. Анорбоев, С. Ватан меҳри билан яшайман : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, ёзувчи С. Анорбоев билан суҳбат / суҳбатдош М. Мирқобилов] // Тошкент ҳақиқати. – 1995. – 9 май.

1548. Араббоев, Х. Улуғ байрам нашидаси : [Хотира ва қадирлаш куни Андижонда кенг нишонланди] / Х. Араббоев // Андижоннома. – 2019. – 11 май.

1549. Асадова, Ф. Жасоратли Ҳабиб бобо ” : [Бухоро ш. яшовчи 94 ёшли Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ҳабиб Валиев ҳақида] / Ф. Асадов, О. Қўлдошев // Buxoro oqshomi. – 2019. – 2 май.

1550. Асамов, С. Умрлар бўладики... : Иккинчи жаҳон уруш қатнашчиси акад. К. Зуфаров тўғрисида] / С. Асамов // Тошкент ҳақиқати. – 1995. – 26 апр.

1551. Аслонов, О. Эъзоз ва эҳтиром рамзи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларига енгил машиналардан имтиёзли олиш сертификатини топширди] / О. Аслонов // Дўстлик байроғи. – 2010. – 14 апр.

1552. Аслонов, С. Суронли кунлар хотираси : [Конимехлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Икром бобо ҳақида] / С. Аслонов // NAVOIY-PRESS. – 2012. – 3 май.

1553. Аслонов, С. Тинч кунларнинг қадрига етайлик : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / С. Аслонов // NAVOIY-PRESS. – 2014. – 2 май.

1554. Астонов, Р. Эътибор : [Иккинчи жаҳон уруши ва меҳнат фахрийси, 1-гурӯх ногиронининг дил сўзлари] / Р. Астонов // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 4 апр.

1555. Атоев, Э. Дилимдаги азиз хотира : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / Э. Атоев // Бўстон. – 2011. – 4 май.

1556. Ахатова, М. Хотираси боқий инсон : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Т. Эргашев ҳақида] / М. Ахатова // Nurnoma. – 2013. – 9 май.

1557. Ахмаджонов, Х. Ватан учун кўкси қалқонлар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси ака-ука Ахоровлар ҳақида] / Х. Ахмаджонов // Дўстлик байроғи. – 2008. – 8 май.

1558. Ахмедов, М. Қаҳрамонлар ҳам йиғлайди : [2798 та турли типдаги минани топиб зарарсизлантирган мўйқалам

соҳиби С. Абдуллаев ҳақида] / М. Ахмедов // Ишонч. – 1999. – 18 май.

1559. Ахроров, К. Тилимизда ҳам, дилимизда ҳам тинчлик : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси] / К. Ахроров // Дўстлик байроғи. – 1997. – 9 май.

1560. Ахророва, Х. Хуррият офтобидан ўргилай : [мустамлакачилик даври қурбонларини хотирасини абадийлаштириш ҳақида] / Х. Ахророва // Халқ сўзи. – 1999. – 11 авг.

1561. Ахтамов, Ж. “Ажаб саодат эрур” : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси] / Ж. Ахтамов // Дўстлик байроғи. – 1997. – 9 май.

1562. Ахтамов, Ж. Эътибор ва эъзоздан шодмон кўнгиллар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларига эътибор ҳақида] / Ж. Ахтамов // Дўстлик байроғи. – 2019. – 10 май.

1563. Ашуrow, И. Гулпиёнлик фидойи : [Иккинчи жаҳон уруши ветерани Й. Эргашев ҳақида] / И. Ашуrow // Фарғона ҳақиқати. – 2005. – 3 май.

1564. Ашуrow, И. Фарғонадан Берлингача : [Иккинчи жаҳон уруши ва меҳнат фахрийси, журналистлар уюшмаси аъзоси Н. Эркинов ҳақида] / И. Ашуrow // Фарғона ҳақиқати. – 1995. – 4 май.

1565. Ашуrow, И. Эзгуликка бахшида умр : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ҳ. Усмонов ҳақида] / И. Ашуrow // Фарғона ҳақиқати. – 2005. – 9 апр.

1566. Ашуrow, С. Хотира ва Қадрлаш куни – мустақиллигимизнинг боқий қадрияти / С. Ашуrow // Халқ сўзи. – 1999. – 18 май.

1567. Ашуrow, Т. Рота командири : [Иккинчи жаҳон уруши ветерани Ж. Сиддиқов ҳақида] / Т. Ашуrow // Коммунист. – 1972. – 15 янв.

1568. Аъзамов, А. Жанглarda чархланган қалам : [Ўзбекистон ёзувчилар ва журналистлар уюшмасининг аъзоси А. Убайдуллаев ҳақида] / А. Аъзамов // Тошкент ҳақиқати. – 1994. – 7 май.

1569. Аъзамов, А. Саҳифаларга муҳрланган жасорат : [Иккинчи жаҳон урушида қатнашган ўзбек қизлари ҳақида] / А. Аъзамов // Тошкент ҳақиқати. – 1993. – 21 янв.

1570. Аҳмадалиев, А. Умрбод қалбимда : [ғалаба паради қатнашчиси А. Аҳмадалиев билан суҳбат] // Коммунист. – 1985. – 6 март.

1571. Аҳмаджанов, У. Яхшилик бирла қолса от : К. Хожи-матова хотираси ҳақида // Наманган ҳақиқати. – 1990. – 23 авг.

1572. Аҳмадқулов, И. Суронли йиллар садоси : [9 май – хотира ва кадрлаш куни] / И. Аҳмадқулов // Андижон ёшлари. – 2018. – 8 май.

1573. Аҳмадқулов, К. Бир майизни қирқ бўлиб : [Иккинчи жаҳон урушидаги воқеалар ҳақида] / К. Аҳмадқулов // Нурнома. – 2008. – 12 июнь.

1574. Аҳмедов, М. Йиллар ўтиб : [Қува тумани Акбаробод қишлоғилик Иккинчи жаҳон уруш ветерани С. Исомиддинов ҳақида] / М. Аҳмедов // Коммуна. – 1986. – 9 май.

1575. Аҳмедов, Ш. Жасур жангчи, мохир мураббий : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Н. Нуруллаев] / Ш. Аҳмедов // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 10 дек.

1576. Аҳмедова, М. Инсон номи муқаддас / М. Аҳмедова // Тошкент оқшоми. – 1999. – 24 май.

1577. Аҳмеров, Қ. Ўчмагай ёққан чироғинг : [Бўстонлиқ тумани Хондайлик қишлоғидан Иккинчи жаҳон урушига кетган йигитлар ҳақида] / Қ. Аҳмеров // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 6 апр.

1578. Аҳмеров, Қ. Қалбларда илиқ ҳарорат : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида хотиралар] / Қ. Аҳмеров // Тошкент оқшоми. – 1995. – 19 апр.

1579. Аҳророва, С. Бир сурат тақдири / С. Аҳророва // Халқ сўзи. – 2005. – 10 май.

1580. Аҳророва, Х. Барҳаёт сиймолар : [шаҳидлар хотираси] / Х. Аҳророва // Тошкент оқшоми. – 2000. – 12 май.

1581. Аҳророва, Х. Миллий истиқлолчилар хотираси – муқаддас : [мустақиллик йўлида курашиб қурбон бўлган юртдошларимиз номини абадийлаштириш ҳақида] / Х. Аҳророва // Ҳуррият. – 1998. – 7 окт.

1582. Аҳтамов, Ж. Ёв билан юзма-юз : [Иккинчи жаҳон уруши хусусида] / Ж. Аҳтамов // Дўстлик байроғи. – 2017. – 9 май.

1583. Бабажонов, К. Хотира – азиз, кадр мукаррам : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларини давлат томонидан рағбатлантиришлар ҳақида] / К. Бабажонов // Navoiy Press. – 2017. – 5 май.

1584. Бадалов, М. Ойбек жангномаси : [ёзувчи Ойбекнинг фронтда ўтган йиллари ҳақида] / М. Бадалов // Тошкент оқшоми. – 1995. – 21 апр.

1585. Бахронов, И. “Мирдошлик” мен кекса жангчи : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Аъзам бобо ҳақида] / И. Бахронов // Дўстлик байроғи. – 2013. – 7 май.

1586. Бақоева, Ш. Суронли йиллар ёди : [Ғиждувон тумани “Пахтаобод” МФЙ Қаллиқ қишлоғилик Иккинчи жаҳон урушини кўрган 94 ёшли Ғ. Худойқулов тўғрисида] / Ш. Бақоева // Вухогнома. – 2019. – 10 май.

1587. Бахронов, Д. Хотираси уйғоқ миллат : [1999 йилда Президентимиз Фармони билан Хотира ва Қадрлаш куни деб эълон қилинган 9 май мамлакатимизда инсон ёди ва қадрини ўзида мужассам этган тарихий санага айлангани ҳақида] / Д. Бахронов // Ўзбекистон овози. – 2006. – 10 май.

1588. Бахронов, И. Ўлимларни қолдириб доғда : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Нуроталик Э. Рустамов ҳақида] // Дўстлик байроғи. – 1995. – 16 май.

1589. Бахронов, О. Тўрт марта “ўлиб” тирилган одам : [ёзиб олувчи Ўктам Дўстёр] / О. Бахронов // Халқ сўзи. – 1995. – 9 май.

1590. Бахронова, Н. Умримни топшириб қўйдим кўнглимга : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / Н. Бахронова // Дўстлик байроғи. – 2018. – 26 апр.

1591. Бахронова, С. Тўрт орден билан : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Хатирчи туманидаги Муҳиддин ота Жаҳонгиров ҳақида] / С. Бахронова // Дўстлик байроғи. – 2004. – 6 май.

1592. Бекжанов, А. «Тил» учун “Шуҳрат ордени” : [III-даражали “Шуҳрат” ордени нишондори А. Данилюк] / А. Бекжанов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 12 март.

1593. Бекжонов, А. Ғолиблар сафида : [Хонқалик Карим ака Машарипов Рига шаҳрини немис-фашистлардан озод этишда қатнашди] / А. Бекжанов // Хоразм ҳақиқати. – 1986. – 9 май.

1594. Бекжонов, О. Жасур разведкачи : [3 марта “Жасурлиги учун” медали, Иккинчи жаҳон уруши партизани, “Аълочи разведкачи”, Варшава ва Берлинни олишда қатнашганлиги учун медаллар билан мукофотланган Раҳим ота Ёқубов] / О. Бекжанов // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 23 июль.

1595. Бекжонова, Д. Хотира буюк : [Хонқа районидаги ўрта мактаб директори, кекса жангчи З. Жуманиёзов] / Д. Бекжонова // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 8 авг.

1596. Бекжонова Д. Эзгулик унутилмайди / Д. Бекжонова // Хоразм ҳақиқати. – 2017. – 6 май.

1597. Бекжонова, Д. Эзгуликнинг умри узун : [Урганчлик “Қизил Юлдуз” ордени билан тақдирланган Х. Рўзиматов] / Д. Бекжонова // Хоразм ҳақиқати. – 1994. – 6 май.

1598. Бекжонова, Д. Яшариб яшаяпман : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, пулемётчиларнинг командири Б. Янишев] / Д. Бекжонова // Хоразм ҳақиқати. – 1991. – 13 февр.

1599. Беларуссия президентида мактуб : [уруш қатнашчиси Т. Усмонов ҳақида] // Булоқбоши. – 2010. – 17 июнь.

1600. Беларусь президентида табрик хати олган ветеран : [Навбаҳор туманидаги Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Нишон бобо Азимов ҳақида] // Дўстлик байроғи. – 2019. – 10 май.

1601. Бердиев, Ж. Хотира муқаддас, қадр абадий : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / Ж. Бердиев // Нурнома. – 2015. – 21 май.

1602. Бердиев, О. Тинчлигимиз қадрига етайлик : [Карманлик Иккинчи жаҳон уруши фахрийси тинчлик кунларига шукрона келтирди] / О. Бердиев // Дўстлик байроғи. – 2017. – 28 апр.

1603. Бердиев, Р. Эҳтиром ифодаси : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси тинчлик кунларга шукрона келтирди] / Р. Бердиев // Дўстлик байроғи. – 2017. – 18 апр.

1604. Бердиева, Д. Давраларнинг тўри сизники : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийлари ҳақида] / Д. Бердиева // Навбаҳор тонги. – 2017. – 20 апр.

1605. Бердиева, Д. Ёруғ кунлар шукронаси : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / Д. Бердиева // Навбаҳор тонг. – 2014. – 8 май.

1606. Беҳзод, У. “Сен доимо қалбимдасан, жигарим” : [9 майни – Хотира ва Қадрлаш куни сифатида кенг нишонлангани ҳақида] / Усмон Беҳзод // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 11 май.

1607. Бизов, И. Юксак мукофотлар : [Ғалабанинг 23 йиллиги арафасида бир гуруҳ ветеранлар мукофотланди] / И. Бизов // Коммунист. – 1968. – 9 май.

1608. Билолов, Г. Қахрамон қиз, Ольга : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, Совет Иттифоқи Қахрамони О. Санфирова] / Г. Билолов, О. Собиров // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 9 май.

1609. Бисенов, А. Оловли йиллар ёди : [суҳбат] / А. Бисенов // Учкудуқ таны. – 2011. – 10 май.

1610. Бобоева, З. Буюк сабр, ирода билан : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси бўлган Р. Давлатов ҳақида] / З. Бобоева // Дўстлик байроғи. – 2017. – 9 май.

1611. Бобожонов, Б. Бахтли даврон соҳиби : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Р. Отажонов] / Б. Бобожонов // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 30 авг.

1612. Бобожонов, Б. У кунлар шуҳрати сўнмайди : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларининг давра суҳбати] / Б. Бобожонов // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 3 авг.

1613. Бобожонов, Б. Ғалабагача : [Саид Отажонов] / Б. Бобожонов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 12 февр.

1614. Бобожонов, К. Фахрийларимиз эъзозда : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийлари] / К. Бобожонов // Дўстлик байроғи. – 2013. – 7 май.

1615. Бобожонов, М. Варшавадан Берлингача : [ремонт заводининг ишчиси, Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Маҳмуд ака Бобожонов] / М. Бобожонов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 14 март.

1616. Бобожонов, Қ. Учрашув олдидан : [Боғотлик М. Мингалиев Иккинчи жаҳон уруши йилларида немис босқинчиларга қарши курашди] / Қ. Бобожонов // Хоразм ҳақиқати. – 1987. – 21 авг.

1617. Бобожонова, О. Ҳамон ёнимда : [II-даражали “Шуҳрат” ордени нишондори О. Бобожонов] / О. Бобожонова // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 18 янв.

1618. Бобомухамедов, Р. Абадиятга кўчган умрлар : [хотира] / Р. Бобомухамедов // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 16 май.

1619. Бозорбой, Э. Эҳтиром : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Найманлик Т. Режаповдир] / Э. Бозорбоев // Андижон тонги. – 2017. – 22 апр.

1620. Бозорова, Ш. Инсон ёди азиз, инсон қадри юксак / Ш. Бозорова // Qashqadaryo. – 2014. – № 55. Б. 3.

1621. Бозорова, Ш. Хотира – муқаддас, кадр – абадий / Ш. Бозорова // Qashqadaryo. – 2008. – № 39. – Б. 3.

1622. Боймурод, З. Уруш кўрган қаламкаш : [Хонқа туманидаги Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси И. Қаландаров] / З. Боймурод // Манзара. – 1995. – № 4.

1623. Боймуродов, Ж. Ғурури тоғдек ўзбек қаҳрамони : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / Ж. Боймуродов // Qashqadaryo. – 2018. – № 54. – Б.1–3.

1624. Болиев, Э. Висол : хотира-очерк : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ш. Одилов ҳақида] / Э. Болиев, И. Норматов // Халқ сўзи. – 1995. – 26 апр.

1625. Болтаев, Х. Қалб хотираси : [воҳамиз Иккинчи жаҳон уруши иштирокчиси Х. Болтаев ҳақида] / Х. Болтаев // Ленин байроғи. – 1975. – 5 май.

1626. Болтаев, Ш. Доимо олдинги сафда : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси боғотлик Ш. Отажонов жасорати] / Ш. Болтаев // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 15 март.

1627. Болтаев, Ш. Кичик ерлик мард жангчи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, кичик ер ҳимоячиларидан М. Омонов] / Ш. Болтаев // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 9 май.

1628. Ботирбеков, Т. Оталар жасорати унутилмайди : [Тошкентда ҳарбий парад. 8 май куни респ. бош майдони – Мустақиллик майдонида фашизм устидан қозонилган ғалабанинг 50 йиллигига бағишланган ҳарбий парад] / Т. Ботирбеков, А. Иванова // Халқ сўзи. – 1995. – 9 май.

1629. Ботирбеков, Т. Уч авлод учрашуви : [Ўзбекистон Респ. Қуролли Кучлари музейида Ғалаба кунлари арафасида уч авлод вакиллари учрашуви бўлди] / Т. Ботирбеков // Тошкент ҳақиқати. – 1994. – 7 май.

1630. Ботирбеков, Т. Фахрийларга ҳурмат ва эҳтиром / Т. Ботирбеков // Халқ сўзи. – 2005. – 4 май.

1631. Ботирбеков, Т. Ғалаба байрами тараддуди : [15 февраль куни Тошкентда 1941–1945 йиллардаги урушда фашизм устидан қозонилган Ғалабанинг 50 йиллигига тайёргарлик кўриш ва уни ўтказиш бўйича респ. ташкилий қўмитасининг навбатдаги мажлиси бўлди] / Т. Ботирбеков // Тошкент оқшоми. – 1995. – 17 февр.

1632. Ботиров, С. Ибратли умр саҳифалари : [Иккинчи жаҳон уруши фаҳрийси А. Алимов ҳақида] / С. Ботиров // Тошкент оқшоми. – 1994. – 23 нояб.

1633. Боқий, Н. Ўзбекнинг оддий аскари : [журналист Рў-

зимбой Ҳасаннинг отаси ҳақида] / Набижон Боқий // Ватан. – 1994. – 4–11 май.

1634. Бундай жасоратни кўрмаган дунё : [фашизм устидан қозонилган Ғалабанинг 50 йиллигига] // Фан ва турмуш. – 1995. – № 2. – Б. 3.

1635. Буюк Ғалаба : [9–май Совет халқи ва унинг Қуролли Кучлари фашистлар Германияси устидан қозонилган ғалаба кунини байрам қиладилар] // Сталин ҳақиқати. – 1949. – 9 май.

1636. Буюк Ғалаба : [Иккинчи жаҳон урушида қозонилган ғалабанинг 40 йилигига бағишланган мақола] // Қашқадарё ҳақиқати. – 1985. – 8 май. – Б. 1.

1637. Бўриев, Д. Ўзбекистон номи билан жангга кирди у... : [Каттақўрғондаги Арабхона қишлоғида яшовчи уруш фахрийси Назрулло бобо Отамуродов ҳақида] / Д. Бўриев // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 7 май.

1638. Бўриева, Н. Она Ғазғонимизнинг фахри : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Рустам ота Шарипов ҳақида] / Н. Бўриева // Дўстлик байроғи. – 2013. – 10 май.

1639. Валиев, Ш. Бир сурат тарихи : [В. Обиджон] / Ш. Валиев // Коммунист. – 1991. – 27 апр.

1640. Валинтин, П. Собик десантчи : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Нурота туманидаги Қизилча қишлоғидан Б. Байманов ҳақида] / П. Валинтин // Дўстлик байроғи. – 2003. – 9 май.

1641. Валипов, Д. Совет Иттифоқи Қахрамони Халлок Аминов : [Шофирконконлик Х. Аминов уруш фронтларида ажойиб қахрамонлик намуналарини кўрсатган ўзбек йигити] / Д. Валипов // Халқ сўзи. – 1944. – 26 янв. – Б. 2.

1642. Ватан меҳри : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси қахрамон С. Нурматов] // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 24 авг.

1643. Ватан фидойилари : [Иккинчи жаҳон уруши ветерани анкетаси] // Коммуна. – 1975. – 8 май.

1644. Ватан ҳимоячилари : [Псков ҳимоячилари А. Султонов, М. Қодиров ҳақида] // Сирдарё ҳақиқати. – 2014. – 12 май.

1645. Вафоев, Р. Юрак амри : [Урганч ёғ-совун заводининг ишчиси, Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Қ. Аннамуродов] / Р. Вафоев // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 25 февр.

1646. Вафоева, С. Ҳаётнинг боши : [Шовотлик Р. Қаландаров Сталинград, Запорожье учун жангларда қатнашди] / С. Вафоева // Хоразм ҳақиқати. – 1986. – 20 март.

1647. Ветеранлар билан учрашув : [Ғалабанинг 30 йиллигига бағишланади] // Ленин байроғи. – 1975. – 3 апр.

1648. Ветеранлар иззатда : [“Ширин” маданият саройида уруш қатнашчилари ва фронт орти меҳнаткашларига Навоий ш. ҳокими Б. Жўраев ва Навоий Азот корхонаси томонидан совғалар улашилди] // Навоий. химик. – 2010. – 13 мая.

1649. Воробей, И. Тарихий қаҳрамонлик / И. Воробей // Қашқадарё ҳақиқати. – 1984. – 9 май. – Б. 2.

1650. Гадайбоев, Ш. Бир орден тарихи : [биринчи тоифадаги уруш ногирони, моҳир педагог А. Суюмов ҳақида] / Ш. Гадайбоев, Т. Рустамов // Тошкент оқшоми. – 1995. – 8 май.

1651. Грицкевич, В. Жасорат кўргазмаси : [27 январда Ленинграднинг душман қамалидан бутунлай озод қилинганига 40 йил тўлди] / В. Грицкевич // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 26 янв.

1652. Губарев, В. Г. Ғалаба куни : [бутун мамлакатимиз Совет ҳалқининг немис-фашист босқинчилари устидан қозонган улў Ғалаба кунини нишонламоқда] / В. Г. Губарев // Сталин ҳақиқати. – 1948. – 9 май. – № 92. – Б. 1–2 .

1653. Давлатов, Ж. Ваъдамни оқладим : [урушда ҳалок бўлган Бўта бой қабрини излаб] / Ж. Давлатов // Сурхон тонги. – 1994. – 6 май.

1654. Давлатов, Ж. Тинчлик – улў неъмат : [Иккинчи жаҳон уруши фаҳрийси Ҳайдар бобо Жумаев ҳақида] / Ж. Давлатов // Дўстлик байроғи. – 2013. – 3 май.

1655. Давлатов, Н. Номи ҳамиша ардоғимизда : [генерал С. Раҳимов ҳақида] / Н. Давлатов // Тошкент ҳақиқати. – 2005. – 27 апр.

1656. Давлатов, Қ. Хивалик генерал : [биринчи генерал Қ. Рўзметов] / Қ. Давлатов // Хоразм ҳақиқати. – 2005. – 15 янв.

1657. Давронов, Б. Ўтганлар ёдда, нурунийлар эса эъзозда / Б. Давронов // Ўзбекистон овози. – 2007. – 3 май.

1658. Диёримиз тинч, очмонимиз доимо мусаффо бўлсин : [пойтахтимиздаги “Туркистон” саройида Ғалабанинг 50 йиллигига бағишланган тантанали йиғилиши бўлди] // Халқ сўзи. – 1995. – 9 май.

1659. Яхшиларни эсламак савобдир : [Андижон вилоятининг Найман қишлоғидан чиққан уруш фахрийси А. Хусанов ҳақида] / Қ. Дилмуродов // Қишлоқ ҳақиқати. – 1996. – 28 апр.

1660. Дилмуродов, Қ. Яхшиларни эсламак савобдир : [Булоқбошилиқ А. Хусанов ҳақида] / Қ. Дилмуродов // Қишлоқ ҳақиқати. – 1995. – 28 апр.

1661. Докторов, М. Урушнинг бошидан то охиригача жангларда иштирок этган жангчи шоир / М. Докторов // Тошкент ҳақиқати. – 1995. – 22 апр.

1662. Долиев, Т. Кўзингиз нега ёшланди, полковник? : [меҳнат ва уруш ветерани Ў. Мардиев ҳаётининг икки куни] / Т. Долиев // Халқ сўзи. – 1995. – 13 апр.

1663. Долматовский, Е. Ғалаба дастхатлари : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Хоразмлик А. Оташев Берлинни забт этишда қатнашган] / Е. Долматовский // Хоразм ҳақиқати. – 1970. – 1 янв.

1664. Дубинин, И. Жанг қилди мардона : [Урганч нефть базаси ишчиси Н. Машарипов немис-фашистларга қарши мардларча курашди] / И. Дубинин // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 4 март.

1665. Дубинин, И. Олишув : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Р. Оллаберганов] / И. Дубинин // Хоразм ҳақиқати. – 1978. – 1 дек.

1666. Дубинин, И. Снайпер : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, Хоразм области ремонт қурилиш бошқармаси автобазасининг катта бухгалтер Г. Лапина] / И. Дубинин // Хоразм ҳақиқати. – 1973. – 10 март.

1667. Дубинин, И. Ушалган орзу : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси И. Отамуродов] / И. Дубинин // Хоразм ҳақиқати. – 1978. – 18 июль.

1668. Дубинин, И. Хоразмлик учувчининг жасорати : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси У. Соуров] / И. Дубинин // Хоразм ҳақиқати. – 1973. – 19 сент.

1669. Дунёда уруш бўлмасин! : [Шаҳрихон туманилик уруш қатнашчиси Солиев Ғуломжон ота] // Водий гавҳари. – 2015. – 7 май.

1670. Дурдиев, Х. Сарапоёнлик мерган : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, «Қизил Юлдуз» ордени нишондори Ра-

жаб ака Бекжонов] / Х. Дурдиев // Ўзбекистон социал таъминоти. – 1975. – № 2. – Б. 40.

1671. Дурдиев, Х. Таклифнома : [И. Болтоев] / Х Дурдиев // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 1 апр.

1672. Дўст қизи, Ойдин. Хотира абадий, кадр муқаддас : [туманда 100 ёшдан ўтган 12 нафар бобо-момоларнинг хотиралари] / Ойдин Дўст қизи // Сариосиё. – 2019. – 10 май.

1673. Дўстжонова, Г. Дийдор кўриш илинжида : [Иккинчи жаҳон уруши даврида Хоразмнинг Бўйрачи қишлоғидан фронтга кетиб бедарак кетган И. Ҳасанов ҳақида] / Г. Дўстжонова // Қишлоқ ҳаёти. – 1996. – 7 май.

1674. Дўстжонова, Г. Эзгуликка бахшида умр : [Иккинчи жаҳон уруши ва меҳнат ветерани Карим ота Ражабов] / Г. Дўстжонова // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 31 авг.

1675. Есенбоев, З. Жанг майдонида журналистлар : [фашист босқинчиларига қарши урушда қатнашган журналистлар] / З. Есенбоев // Ўзбекистон матбуоти. – 1995. – № 3. – Б. 16–19.

1676. Есонбоев, З. Қўлда қалам ва қурол билан : [Ғалабанинг 60 йиллигига] / З. Есонбоев // Халқ сўзи. – 2005. – 4 май.

1677. Ёдгоров, Э. Уруш фахрийларининг эътиборидан кўнгил тоғ : [Бухоро туманида яшовчи Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Арабон қишлоғида яшовчи Файзулло Хўжаев ҳақида] / Э. Ёдгоров // Вухоронома. – 2019. – 4 май.

1678. Ёдгоров, Э. Фахрийларга бундай эътиборли юрт яна қайда бор : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ҳабиб Валиев тўғрисида] / Э. Ёдгоров // Вухоронома. – 2019. – 10 май.

1679. Ёмғиров, М. Ёрқин, чексиз таассуротлар билан / М. Ёмғиров // Хоразм ҳақиқати. – 2018. – 11 май.

1680. Ёриев, Б. Сафдошларни йўқлаб тур, дўстим : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари ҳақида] / Б. Ёриев. // Ленин байроғи. – 1975. – 29 апр.

1681. Ёрматов, Ш. Мардлик : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси қўшқўпирлик Жуманиёз Султонов] / Ш. Ёрматов // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 5 апр.

1682. Ёрматов, Ҳ. Мақсадимиз тинчлик : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси гурланлик Карим ота Қўшоқов] / Ҳ. Ёрматов // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 5 апр.

1683. Ёқубов, Р. Сўқмоқлар : [Янгиариқлик собиқ сер-

жант, Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, “Қизил Юлдуз” ордени, “Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси” ордени нишондори Р. Ёқубов] / Р. Ёқубов // Хоразм ҳақиқати. – 1973. – 19 сент.

1684. Жабборов, И. Ватан она қишлоқдан бошланади : [1941–1945 йилларда Жаҳон Урушида ҳалок бўлган Хумсонликларни хотирлаб ўзига хос меъморий ёдгорлик ўрнатилганлиги ҳақида] / И. Жабборов // Ватан. – 1997. – 4 дек.

1685. Жабборов, Р. Бўзсув соҳилида теран сукунат : [Шаҳидлар хотираси ҳиёбони ҳақида] / Р. Жабборов // Қишлоқ ҳаёти. – 200. – 29 май.

1686. Жабборов, Э. Букилмас ирода : [фашизмга қарши уруш қатнашчиси Эрмат Сатторовнинг тақдири ва унинг оиласи ҳақида] / Э. Жабборов // Тошкент оқшоми. – 1995. – 1 май.

1687. Жабборов, Ҳ. Ўзоздан бошим осмонга етди / Ҳ. Жабборов // Хоразм ҳақиқати. – 2018. – 2 май.

1688. Жабборова, Г. Юсак эътибор, чексиз ғамхўрлик : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари ва меҳнат fronti фахрийларини ижтимоий қўллаб-қувватлаш] / Г. Жабборова // Андижоннома. – 2015. – 10 май.

1689. Жалил, Ш. Урушнинг уч жангчиси Жалақудуқ туманида яшайди : [уруш қатнашчилари Қўчкор Турдиев, Усмонов Абдували, Зайнобиддин Қодировлар ҳақида] / Ш. Жалил // Jalaquduq hayoti. – 2019. – 9 май.

1690. Жалилов, В. Уруш болаларга : [Жиззах ш. фахрийлар кенгаши раиси уруш йилларидаги ўзи гувоҳ бўлган воқеалар ҳақида ҳикоя қилади] / В. Жалилов // Ўзбекистон овози. – 1995. – 22 март.

1691. Жалилов, О. Меҳрдан сув ичса кўнгиллар : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийларининг ёш авлодлар билан учрашуви] / О. Жалилов // Дўстлик байроғи. – 2017. – 2 май.

1692. Жалилов, С. Фронтидан келган хатлар / С. Жалилов // Коммунист. – 1972. – 9 май.

1693. Жалолова, З. Муқаддас қадрият : [Иккинчи жаҳон уруши шаҳидларига атаб қурилган “хотира майдони” мажмуаси ҳақида] / З. Жалолова // Дўстлик байроғи. – 2013. – 23 апр.

1694. Жамилова, Г. Юртинг учун керак бўл, ўғлим : (мо-

тамсаро она ҳайкали пойида ўйлар) / Г. Жамилова // Ишонч. – 2007. – 1 май.

1695. Жанг кўрган йигит : [Гурланлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Матёқуб Сафоев] // Пахтакорлар овози. – 1974. – 9 май.

1696. Жаҳон, М. Дийдор ғанимат : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / М. Жаҳон // Навбаҳор тонги. – 2012. – 10 май.

1697. Желтов, А. Жасорат ва матонат синови : [Иккинчи жаҳон уруши бошланган куннинг 40 йиллиги муносабати билан] / А. С. Желтов // Коммуна. – 1981. – 20 июнь.

1698. Жонихонов, М. Ўтибордан беҳад мамнунман : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси қибрайлик Ғулом Каримов ҳақида] / М. Жонихонов // Халқ сўзи. – 2007. – 9 май.

1699. Жума, Н. Тинчлик – улуғ неъмат: авлодлар ва аждодлар : [Ғалабанинг 53 йиллигига] / Назар Жума // Ватан. – 1998. – 8-14 май.

1700. Жума, Н. Хотирасиз мустақиллик, озодликсиз хотира бўлмайди / Назар Жума // Ватан. – 1999. – 7-13 май.

1701. Жумаев, Б. Ватан хизматига бахшида умр : [Иккинчи жаҳон уруши катнашчиси Қоракўллик Э. Жўраев ҳақида] / Б. Жумаев // Вухорона. – 2019. – 1 май.

1702. Жумаев, И. Эл-юрт хизматига сазовор отахон : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Навбаҳор туманидан Иброҳим Норов ҳақида] / И. Жумаев // Дўстлик байроғи. – 2006. – 4 май.

1703. Жумаев, И. Фронтида ёзилган мактуб : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Мавлон Ҳайитов хотирасига] // Дўстлик байроғи. – 1995. – 16 май.

1704. Жумаев, М. Оловли йилларни эслаб : [Ғалабанинг 49 йиллигига бағишлаб] / М. Жумаев // Сурхон тонги. – 1994. – 6 май.

1705. Жумамурадова, С. Жасорат мангудир : [эҳтиром] / С. Жумамурадова // Ҳаёт кўзгуси. – 2014. – 10 май.

1706. Тақдир табассуми : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари Ж. Эгамов ва В. Солиевлар] / Б. Жуманиёзов // Хоразм ҳақиқати. – 1981. – 23 февр.

1707. Жуманиёзов, Б. Ўлимларни қолдириб доғда... : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Шомурод ака Қутлимуродовнинг жасорати] / Б. Жуманиёзов // Октябрь байроғи. – 1972. – 9 май.

1708. Жуманиёзов, Ж. Завқли ҳаёт гашти : [Иккинчи жаҳон уруши ва меҳнат ветерани Р. Қаландаров] / Ж. Жуманиёзов // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 5 сент.

1709. Жуманиёзов, Ж. Сўнмас хотиралар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Ёқубов] / Ж. Жуманиёзов // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 9 янв.

1710. Жуманиёзов, Н. Биз шундай жанг қилдик : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, истеъфодаги офицер Н. Жуманиёзов] / Н. Жуманиёзов // Хоразм ҳақиқати. – 1976. – 18 июнь.

1711. Жуманиёзов, Н. Оловли кунларни эслаб : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, заҳирадаги офицер Н. Жуманиёзов хотиралари] / Н. Жуманиёзов // Октябрь байроғи. – 1974. – 9 май.

1712. Жуманиёзов, Н. Уруш қатнашчиси ҳузурида : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Юсупов] / Н. Жуманиёзов // *Xorazm ma'rifati* . – 2018. – 19 май.

1713. Жуманиёзов, Ш. Жангчи муаллим : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ҳазораспик М. МадРаҳимов] / Ш. Жуманиёзов // Хоразм ҳақиқати. – 1981. – 23 февр.

1714. Жўраев, А. Гўзал зиёратгоҳ, тарбия маскани : [пойтахтимиздаги мустақиллик майдонидаги Хотира майдони қурилишидан репортаж] / А. Жўраев // Халқ сўзи. – 1999. – 11 март.

1715. Жўраев, Н. Хотира майдони : [“Агар огоҳ сен...” китобидан] / Н. Жўраев // Қалб кўзи. – 1999. – 3 март.

1716. Жўраев, Н. Ҳақиқий ғамхўрлик : [Термиз ш. Иккинчи жаҳон урушида ҳалок бўлганлар хотирасига ўрнатилган ёдгорлик ҳақида] / Нормамат Жўраев // Сурхон тонги. – 1993. – 3 май.

1717. Жўраев, С. Жангоҳлардан омон қайтиб... : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / С. Жўраев // Қизилтепа тонги. – 2011. – 13 май.

1718. Жўраев, Т. Ивановский Борис Андреевич : [Наманганда яшаган Совет иттифоқи қаҳрамони Б. А. Ивановский ҳақида] / Т. Жўраев // Ўзбекистон. – 1964. – Б.138–139.

1719. Жўраев, Я. Мангулик : [Избосканлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Бердибеков ҳақида] / Я. Жўраев, С. Қорабоев // Қишлоқ ҳақиқати. – 1983. – 24 июнь.

1720. Жўраева, М. Отам Ватан учун жанг қилган : [Иккин-

чи жаҳон уруши фахрийси Т. Яллаев ҳақида] // Дўстлик байроғи. – 1995. – 16 май.

1721. Жўраназаров, Қ. Улар бизнинг фахриймиз : [Ғалабанинг 50 йиллиги олдидан] / Қ. Жўраназаров // Сурхон тонги. – 1993. – 15 май.

1722. Забибуллаев, Б. Қасос : [Хоразмлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ю. Одилов, Украина, Львов, Курскни озод қилишда мардонавор курашди] / Б. Забибуллаев // Хоразм ҳақиқати. – 1965. – 12 май.

1723. Зарипов, А. Уруш ва меҳнат фахрийлари эҳтиромда : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / А. Зарипов // Маънавият кўзгуси. – 2015. – 30 апр.

1724. Зарипов, Б. Уруш, номинг ўчсин жаҳонда : [Иккинчи жаҳон уруши хотираларидан] / Б. Зарипов // Navoiy ziyosi. – 2018. – 4 май.

1725. Зарипов, Н. Ёшларга тилагим : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / Н. Зарипов // Қизилтепа тонги. – 2014. – 18 май.

1726. Зарипова, Д. Ишонч – куч : [Ўрганчилик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, “Қизил Юлдуз” ордени нишондори, врач И. Раҳимов] / Д. Зарипова // Хоразм ҳақиқати. – 1989. – 24 июнь.

1727. Зиёев, Қ. “Улуғ Ватан уруши” ва биз : битмаётган жароҳатлар / Қ. Зиёев // Ватан. – 1997. – 14 авг.

1728. Зиёдинов, А. Ўғлонларинг унутмас Ватан : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийлари ҳақида] / А. Зиёдинов // Қонун ҳимоясида. – 2009. – 15 май.

1729. Зиёдинов, М. Дўстбек бобонинг қувончи : [Қўшработ туманининг Пичоғ қишлоғида яшовчи Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Дўстбек бобо Тошназаров ҳақида] / М. Зиёдинов // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 9 май.

1730. Зиёдинов, М. Қадрлилар қадр топади : [Самарқандда бўлиб ўтган Хотира ва Қадрлаш куни тадбирлари ҳақида] / М. Зиёдинов // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 11 май.

1731. Зиёдов, Ю. Тўрт юз минг тақдир : Ғалабанинг 50 йиллигига нашрдан чиққан “Хотира” китоби ҳақида / Ю. Зиёдов // Ўзбекистон овози. – 1995. – 15 апр.

1732. Зокиров, К. Устозлар ёди : [Андижонлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари И. Саттибоев, А. Болтабоев ҳақида] / К. Зокиров // Келажак. – 2017. – 5 май.

1733. Зокирова, Д. Фарзандлари ардоғида : [фашизмга қарши уруш фахрийси Ж. Шаҳобиддинов ҳақида] / Д. Зокирова // Тошкент окшоми. – 1995. – 1 май.

1734. Зоҳид, Ф. Жанговар дўстликка садоқат : [Хивалик собиқ фронтчи Ж. Эгамовнинг уйидаги жанговар шухрат музейи] / Ф. Зоҳид // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 28 февр.

1735. Зоҳидов, Т. Риштонлик партизан – “Казбек” : [Мамадали Топиволдиев таваллудининг 100 йиллигига бағишланади] / Т. Зоҳидов // Фарғона ҳақиқати. – 2019. – 4–7 сент.

1736. Зоҳидов, Ф. Аму соҳилидан Висла ва Одергача : [бир гуруҳ хоразмлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари билан учрашув] / Ф. Зоҳидов, Б. Қурбонбоев // Совет Ўзбекистони. – 1975. – 20 февр.

1737. Зоҳидов, Ф. Ватан ташаккури : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Отажонов] / Ф. Зоҳидов // Совет Ўзбекистони. – 1985. – 5 март.

1738. Зоҳидов, Ф. Мардликка таъзим : [Урганч ремонт заводи ишчиси М. Отажонов фронт хотираларини хотирлаб] / Ф. Зоҳидов // Совет Ўзбекистони. – 1985. – 1 сент.

1739. Зоҳидов, Ф. Садоқат : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси хонқалик Р. Бекжонов] / Ф. Зоҳидов // Совет Ўзбекистони. – 1975. – 3 янв.

1740. Зуфаров, М. Қалбимиз даъвати билан номма-ном ёдга олайлик, зеро шоир айтганидек, бу ўтганларга эмас, балки биз учун, буюқдир : [“Нуроний” жамғармаси Тошкент ш. бўлими раиси билан Хотира ва Қадрлаш куни ҳақида суҳбат / суҳбатдош Й. Зайнутдинова] // Тошкент окшоми. – 2007. – 7 май.

1741. Ибо, М. Ҳиммати баланд инсон : [пахтачилик, боғдорчилик, сабзавотчилик миришқори, ккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Булоқбошилиқ Каримжон ота Носировдир] / Маҳмуд Ибо // Булоқбоши. – 2015. – 14 февр.

1742. Ибрагимов, Т. Сен мардларни эъзозласанг... : [биринчи ўзбек учувчиси А. Тайматовнинг кўрсатган жасоратлари ҳақида] / Т. Ибрагимов // Ватанпарвар. – 1996. – 30 март.

1743. Ибрагимова, З. Кексалари эъзоздаги юрт : [Иккинчи жаҳон уруши] / З. Ибрагимова // NAVOIY-PRESS. – 2014. – 9 май.

1744. Иванова, А. Меҳр ва инсонпарварлик ифодаси :

[“Иккинчи жаҳон уруши йилларида Ўзбекистоннинг инсонпарварлик миссияси” – Темурийлар тарихи давлат музейида бўлиб ўтган конф.] / А. Иванова // Халқ сўзи. – 2007. – 3 май.

1745. Икромова, Д. Хотира – абадий, кадр – муқаддас / Д. Икромова // Тошкент оқшоми. – 2008. – 8 май.

1746. Илёсова, Ш. Рўй-рост ёзиш керак : [Хотира ва Қадрлаш куни деб эълон қилинишга бўлган муносабатлар ҳақида] / Ш. Илёсова // Тошкент оқшоми. – 1999. – 15 февр.

1747. Илёсова, Ш. Ҳаётимиз гултожи / Ш. Илёсова // Тошкент оқшоми. – 1999. – 3 март.

1748. Илҳомов, З. Ҳаво шунқорлари : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари – учувчилар ҳақида] / З. Илҳомов // Ўзбекистон овози. – 1995. – 20 апр.

1749. Имомов Б. Жангоҳларда тобланган раис : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси ТошДУ профессори қуролдош дўстларини излаш тўғрисида] / Б. Имомов // Ленин байроғи. – 1975. – 2 апр.

1750. Имомов, Б. Қаҳрамонлик ва жасорат унутилмайди : [Ғалаба байрамнинг нишонланиши ҳақида] / Б. Имомов, Т. Ботирбеков // Ватанпарвар. – 1997. – 13 май.

1751. Имомов, Ш. Синовларда синалган инсон : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Қ. Кабулов ҳақида] / Ш. Имомов // NAVOIY-PRESS. – 2017. – 5 май.

1752. Имонқулова, Х. Тўйга тайёргарлик катта, – дейди Ўзбекистон халқ артисти Қ. Мўминов : [юртимиз мустақиллиги учун ўз жонини фидо қилганларни “Хотира” куни хусусида] / Х. Имонқулова // Ишонч. – 1999. – 21 авг.

1753. Имонқулова, Ш. Уруш кўрган танк : [Андижон ш. Тинчлик кўчасида ўрнатилган танк] / Ш. Имонқулова // Andijonnomi. – 2018. – 9 май.

1754. Иноятов, С. Таъзим : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси гурланлик Жуманиёз ота Маматмуратов] / С.Иноятов // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 16 март.

1755. Инсон қадри – улуғ, хотираси боқийдир : [Президентимиз И. Каримов ташаббуси билан 9 май – Хотира ва Қадрлаш куни деб эълон қилинган ушбу умумхалқ байрами мамлакатимизда кенг нишонлангани ҳақида] // Халқ сўзи. – 2008. – 10 май.

1756. Инсон хотираси ва қадри азизу мукаррам // Халқ сўзи. – 1999. – 8 май.

1757. Искандар, Р. Берлиннинг ишғол қилиниши : [Зайниддин Баҳриев ҳақида, кичик ердаги катта жасорат А. Суюмов ҳақида] / Раҳмон Искандар // Халқ таълими. – 1995. – № 5/6. – Б. 101–106.

1758. Искандар, Р. Йигирма ёшли йигитлар : [Ғалабанинг 50 йиллиги олдидан] / Раҳмон Искандар // Тошкент ҳақиқати. – 1994. – 6 апр.

1759. Искандар, Р. Қўрқмас алоқаси : [Иккинчи жаҳон урушида қатнашган Тошкент ш. яшаётган С. Мўминов ҳақида] / Раҳмон Искандар // Тошкент оқшоми. – 1993. – 2 март.

1760. Искандар, Р. Матонатли инсон тақдири : [Иккинчи жаҳон уруши қаҳрамони Ё. Маҳмудов ҳақида] / Раҳмон Искандар // Тошкент оқшоми. – 1995. – 20 февр.

1761. Искандар, Р. Ўзбек жангчи аёллари : [мерган қиз (Зебо Ғаниева) ; Минг бир жон (Муқаддам Ашрапова) ; Ўчмас саҳифа (Собира Мажидова) ; Жасорат (Мавжуда Самадова)] / Раҳмон Искандар // Халқ сўзи. – 1994. – 24 нояб.

1762. Искандар, Р. Ҳаёт мазмуни : [фашизмга қарши уруш қатнашчиси, медицина фанлари доктори Р. Нурмуҳамедов ҳақида] / Раҳмон Искандар // Тошкент оқшоми. – 1995. – 5 июнь.

1763. Искандаров, М. Кўнглимиз таскин топди : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси К. Отажонов] / М. Искандаров // Хоразм ҳақиқати. – 1994. – 6 май.

1764. Искандаров, Р. Эр йигит : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, собиқ жангчи Ҳазораспик С. Эгамбердиев Ворошиловград, Варшава учун жангларнинг фаол жангчиси] / Р. Искандаров // Хоразм ҳақиқати. – 1972. – 3 авг.

1765. Искандаров, Р. Ўчмас саҳифалар : [Иккинчи жаҳон уруши йилларида ҳарбий шифокор бўлган, ҳозир нафақада қарилик гаштини сураётган С. Мажидова ҳақида] / Р. Искандаров // Сихат-саломтик. – 1995. – № 3/4. – Б. 6.

1766. Искандарова, Д. Аждодлар ёди – абадий : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Тўқсон бобо Жўраев ҳақида] / Д. Искандарова // Дўстлик байроғи. – 2016. – 6 май.

1767. Исломова, Ш. Энг муқаддас кун бўлсин : [ҳамшаҳарларимизнинг хотира ва қадрлаш кунига бўлган муносабат-

лари] / Ш. Исломова // Тошкент оқшоми. – 1999. – 1 февр.

1768. Исматова, Х. Жангларда дуо асради : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Кўзи бобо Умаров ҳақида] / Х. Исматова // Дўстлик байроғи. – 2013. – 7 май.

1769. Исматова, Х. Инсон қадри улуг : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Холиқул бобо Суяров ҳақида] / Х. Исматова // Дўстлик байроғи. – 2013. – 7 май.

1770. Исматуллаев, Э. Мангулик остонаси : [Хотира майдонидан репортаж] / Э. Исматуллаев // Қалб кўзи. – 1999. – 10 февр.

1771. Исмоил Салимов : [уруш қатнашчиси, 1910–1995 : некролог] // Ўзбекистон овози. – 1995. – 21 дек.

1772. Исмоилов, И. Ибратли умр : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Х. Назаров] / И. Исмоилов // Хоразм ҳақиқати. – 1972. – 1 дек.

1773. Исмоилов, И. Милтиқ ва най : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси И. Исмоиловнинг дил сўзлари] / И. Исмоилов // Ватан. – 1994. – 4–11 май.

1774. Исмоилов, О. Жасорат : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси “Хивалик ветеран” Э. Ёқубов] / О. Исмоилов // Ўзбекистон социал таъминоти. – 1980. – № 3. – Б. 12.

1775. Исмоилов, О. Чинобод баҳодири : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Эгам ака Ёқубов] / О. Исмоилов // Хоразм ҳақиқати. – 1982. – 8 май.

1776. Исмоилов, Э. Азиз тупроқ муҳаббати билан : [Украина frontiда мардонавор курашган А. Раҳимов “Қизил Юлдуз” ордени билан мукофотланган] / Э. Исмоилов // Пахтакорлар овози. – 1974. – 23 февр.

1777. Исмоилова, Н. Қаҳрамоним, жоним отам : [Иккинчи жаҳон уруши ногирони Б. Исмоилов ҳақида] / Н. Исмоилова // Дўстлик байроғи. – 2007. – 11 май.

1778. Исмоилова, М. Доимо эъзоздасиз : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / М. Исмоилова // Хива тонги. – 2011. – 14 май.

1779. Исроилов, А. Халоскорлар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, қаҳрамон С. Нурматов жанговар ҳаётидан] / А. Исроилов // Ёшлик. – 1985. – № 5. – Б. 66.

1780. Истамов, А. Фахрийлари эъзозланган юрт : [9 май – Хотира ва қадрлаш куни] / А. Истамов // Хабар. – 2009. – 8 май.

1781. Исҳоқов, Р. Қаламлари найзадек эди : Иккинчи жаҳон уруши йилларида фаолият кўрсатган ёзувчи, шоир, журналистлар ҳақида / Р. Исҳоқов // Ўзбекистон овози. – 1995. – 15 апр.

1782. Йигиталиев, З. Беларусь маданий маркази аъзолари Риштонда : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийларига кўрсатилаётган юсак эътибор] / З. Йигиталиев // Фарғона ҳақиқати. – 2019. – 11 май.

1783. Йўлдошев, Ҳ. Мардлик мадҳияси : [Иккинчи жаҳон уруши қаҳрамони У. Жамиллов ҳақида] / Ҳ. Йўлдошев // Тошкент оқшоми. – 1995. – 13 февр.

1784. Йўлдошев, Ҳ. Халқимиз дилидаги айни муддао / Ҳ. Йўлдошев // Тошкент оқшоми. – 1999. – 10 февр.

1785. Йўлдошева, С. Заррин ҳарфларда ёзилади : [Хотир ва Қадрлаш кунида С. Маҳмудовни хотирлаб] / С. Йўлдошева // Тошкент оқшоми. – 1999. – 3 май.

1786. Йўлчиев, Б. Яхшиларни ёд этиб ёки жангда ботир, адолат йўлида дадил : [ҳуқуқшунослар ҳақида] / Б. Йўлчиев // Андижоннома. – 2000. – 9 май.

1787. Казаков, Л. Мен урушни кўрганман / Л. Казаков // Қашқадарё ҳақиқати. – 1984. – 9 май. – Б. 2.

1788. Караматов, Ш. Бухороли кўркмас баҳодир : [Бухоролик Камол Жамолнинг уруш тугашига кўрсатган жасоратлари ҳақидаги маълумотлари берилган] / Ш. Караматов // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 30 авг.

1789. Карасов, П. Партизанлар командири : [иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси ҳамшаҳаримиз В. Г. Шило ҳақида] / П. Карасов // Коммунист. – 1968. – 20 янв.

1790. Каримов, Б. Ватан ўз солдатини унутмайди : [Иккинчи жаҳон уруши иштирокчиларининг моддий-маиший шароитларини янада яхшилаш тўғрисида] / Б. Каримов // Коммуна – 1979. – 31 март.

1791. Каримов, Б. Жасур разведкачи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Р. Ёқубов] / Б. Каримов // Хоразм ҳақиқати. – 1965. – 11 апр.

1792. Каримов, М. У тирик эди / М. Каримов // Коммунист. – 1981. – 21 окт.

1793. Каримов, Н. Дўппифурушнинг аччиқ қисмати : [“Шаҳидлар хотираси” зиёратгоҳида қатағон қурбонларини ёд олиб] / Н. Каримов // Даракчи. – 2001. – 30 авг. – Б. 5.

1794. Каримов, Х. Жасоратнинг давоми : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Э. Асқаров ҳақида] / Х. Каримов, О. Хўжаев // Дўстлик байроғи. – 1996. – 7 май.

1795. Каримов, Ў. Жасорат, бурч ва матонат : [9 май – Хотира ва қадрлаш куни] / Ў. Каримов // Nurnoma. – 2018. – 30 апр.

1796. Каримова, М. Йиллар ўтсада унутмоқ мушкул: [Иккинчи жаҳон уруши йиллари] / М. Каримова // Бўстон. – 2012. – 25 май.

1797. Карриев, Ш. Бекиёс ғамхўрлик : [Аждодларни хотирлаш муқаддас қадрият] / Ш. Карриев // Хоразм ҳақиқати. – 2017. – 3 май.

1798. Карриев, Ш. Жасорат, қаҳрамонлик унутилмайди : [мамлакатимизда Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларига, фронт орти меҳнат фахрийларига чуқур эҳтиром кўрсатилмоқда] / Ш. Карриев // Хоразм ҳақиқати. – 2017. – 11 май.

1799. Карриев, Ш. Қаҳрамонлик, бурч ва фидойилик : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / Ш. Карриев // Хоразм ҳақиқати. – 2017. – 26 апр.

1800. Карриев, Ш. Мардлик, бурч ва садоқат : [9 май – Хотира ва қадрлаш куни] / Ш. Карриев // Хоразм ҳақиқати. – 2018. – 5 май.

1801. Карриев, Ш. Сизга таъзим, эҳтиром : [Украина ерларини немис – фашист босқинчиларидан озод қилишда қатнашган Оллаёр ота Раҳимбоев] / Ш. Карриев // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 21 авг.

1802. Кенжаев, М. Вафо ва садоқат тимсоли : [Анджонда Иккинчи жаҳон урушига кетганлар учун Хотира майдони қурилди] / М. Кенжаев // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 20 апр.

1803. Кенжаева, Д. Муқаддас қасам / Д. Кенжаева // Қашқадарё ҳақиқати. – 1985. – 26 апр. – Б. 4.

1804. Кенжаева, Д. Хотира – муқаддас, қадр – абадий : [9 май хотира ва қадрлаш куни] / Д. Кенжаева // Қашқадарё. – 2006. – 9 май.

1805. Кенжаева, Д. Ўтганларни ёди, тирикларнинг қадри азиз : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / Д. Кенжаева // Қашқадарё. – 2006. – 12 май.

1806. Комилжон, Ҳ. Фидойи қуваликлар / Ҳ. Комилжон // Қува ҳаёти. – 1995. – 8 май.

1807. Комилжонов, М. Инсон хотираси муқаддас / М. Комилжонов // Тошкент оқшоми. – 2007. – 8 май.

1808. Комилжонов, М. Мангуликка дахлдор / М. Комилжонов // Тошкент оқшоми. – 2002. – 8 май.

1809. Комилжонов, М. Улар яшашга ҳақли эдилар / М. Комилжонов // Тошкент оқшоми. – 2004. – 29 апр.

1810. Комилжонов, М. Хотира ва қадрлаш майдони : [шаҳримизнинг Мустақиллик майдонида бунёд этилаётган Хотира майдони ва Мотамсаро она ҳайкали ҳақида] / М. Комилжонов // Тошкент оқшоми. – 1999. – 25 янв.

1811. Комилов, Т. Тепаликдаги жанг : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Р. Раҳмонов] / Т. Комилов // Осойишталик учун. – 2014. – № 5. – Б. 4.

1812. Крупальник, С. Тирикларга мактуб : [Андижонлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси В. С. Гридиев ҳақида] / С. Крупальник // Коммунист. – 1984. – 13 окт.

1813. Кузнецова, Д. С. Қаҳрамонлар унутилмайди. Ленинграддан хат : [Наманганлик уруш қатнашчилари ҳақида] / Д. С. Кузнецова // Наманган ҳақиқати. – 1985. – 22 май.

1814. Курбонова, З. Ромитандан Берлингача борган жангчи : [Ромитан ш. Гулистон маҳалласида истиқомат қилувчи иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси 97 ёшли Карим бобо Розиков тўғрисида] / З. Курбонова // Вухогнома. – 2020. – 22 янв.

1815. Кўз ёшларидаги хайрат : [уруш фахрийси А. Ҳамид-хўжаев ҳақида] // Тошкент оқшоми. – 1997. – 7 май.

1816. Латипов, Ч. Умрбоқий қадриятлар : [Ислом Каримовнинг 9 майни Хотира ва қадрлаш куни деб белгилаш ҳақидаги ташаббуси ҳақида] / Ч. Латипов // Ишонч. – 1999. – 2 февр.

1817. Мадаминов, Г. Хотира : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Т. Морозова] / Г. Мадаминов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 25 нояб.

1818. Мадийеров, Б. Ёшларни ватанпарварлик руҳида тарбиялаш : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийларига кўрсатилаётган юксак эътибор] / Б. Мадийеров // Фарғона ҳақиқати. – 2019. – 11 май.

1819. Мадийеров, Б. Қаҳрамонлар ҳамиша элимиз ардоғида : [вилоятимизда 80 нафардан зиёд Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари ва ногиронлари истиқомат қилади] / Б. Мадийеров // Фарғона ҳақиқати. – 2019. – 11 май.

1820. Мадрахимов, Э. Разведкачи-раис : [Хоразмдан Она-ватан мудофасига отланган йигит – Ҳазораспик Ж. Ғафуров] / Э. Мадрахимов // Хоразм ҳақиқати. – 1965. – 10 март.

1821. Мадумаров, Ж. Балиқчилик баҳодирлар : [Ғалаба-нинг 40 йиллигига Балиқчи туманининг Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари ҳақида] / Ж. Мадумаров // Коммунист. – 1985. – 16 янв.

1822. Мажидов, А. Халқ жасорати сўнмайди : [Қомуслар Бош таҳририяти ҳузуридаги Ўзбекистон Республикаси “Хотира” китоби илмий-методик маркази раҳбари ушбу китобнинг нашр қилинганлиги ҳақида] // Ўзбекистон матбуоти. – 1995. – № 2. – Б. 28.

1823. Мажидов, А. Хотира китоби : 1941–1945 йилларда ҳалок бўлган ва бедарак йўқолганларни абадийлаштириш мақсадида тайёрланмоқда / А. Мажидов // Халқ сўзи. – 1993. – 7 окт.

1824. Мамажонов, Ф. Жасурларга эҳтиром / Ф. Мамажонов // Диёнат. – 2005. – 12 май.

1825. Маматов, Қозоқ бобо. Армоним йўқ : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси уруш таассуротларидан] / Қозоқ бобо Маматов // Дўстлик байроғи. – 2017. – 21 апр.

1826. Мамитов, Ш. Уруш кўрган кишилар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари Л. Мамажонов, А. Турғунов, Б. Аҳмедовлар ҳақида] / Ш. Мамитов, М. Мирзаабдуллаев // Paxtakor. – 2019. – 3 май.

1827. Манглиева, М. Тарихдан жасорат сабоғи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Олимбой ота Рўзматов] / М. Манглиева // Янгиариқ овози. – 2014. – № 9. – Б. 3.

1828. Мангу ёддан ўчмас номлар : [Тошкент вилояти Хотира китобининг биринчи жилди босмадан чиқди] // Тошкент ҳақиқати. – 1995. – 14 янв.

1829. Мардлик ва жасорат : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийлари Ю. Отажонов, Б. Ниёзматов, С. Қаландаров, Ш. Болтаевларнинг ҳикоялари] // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 23 февр.

1830. Мардлик – мангулик : [Фарғонада ғалаба байрами тантаналари] // Коммуна – 1983. – 11 май.

1831. Мардлар хотираси мангу яшайди : [Бухоро ш. «Эски руслар» ва Когон шаҳридаги «Биродарлик» қабри-

стонларидан Москавадаги Хотира мемориалига қўйиш учун тупроқ олиш маросими бўлиб ўтди] // Вухорона. – 2019. – 28 дек.

1832. Марзиев, М. Қутлуғ кунни қаршилаб : [Хотира ва қадрлаш куни хусусида] // Дўстлик байроғи. – 1995. – 16 май.

1833. Мархумлар ёд этилиб, барҳаётлар қадрланади : [бунёд этилаётган хотира майдони ҳақида] // Тошкент оқшоми. – 1999. – 15 янв.

1834. Матёқубов, Ж. Мактуб : [Қўшқўпирлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Нурматов] / Ж. Матёқубов // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 9 окт.

1835. Матёқубов, О. Бахтга туташ умр йўллари : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Ўрозбердиев] / О. Матёқубов // Хоразм ҳақиқати. – 2018. – 9 май.

1836. Матёқубов, С. Фахрийлар эъзозда : [мардлик унутилмайди] / С. Матёқубов // Урганч оқшоми. – 2010. – 21 апр.

1837. Матёқубова, М. Юракларда яшайди : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Эшчанов] / М. Матёқубова // Хоразм ҳақиқати. – 2018. – 2 май.

1838. Матжонов, Қ. Генерал Норхўжаев Хоразмда : [Иккинчи жаҳон урушининг 20 йиллиги] / Қ. Матжонов // Хоразм ҳақиқати. – 1965. – 25 май.

1839. Матжонов, Қ. Мен уни билардим... : [Урганч р-нидаги Юқорибоғ қишлоғида истиқомат қилган Л. Қозоқованинг турмуш ўртоғи, икки ўғли иккинчи жаҳон уруши жангоҳларидан қайтмади] / Қ. Матжонов // Хоразм ҳақиқати. – 1986. – 9 май.

1840. Маткаримова, Б. Аччиқ қисмат : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Маткаримов] / Б. Маткаримова // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 23 янв.

1841. Матмусаев, Ш. Фидойи фарзандлар : [Асакалик бахт саодат учун курашганлардан М. Икромов, А. Қобулов, О. Мираҳмедовалар ҳаёти] / Ш. Матмусаев // Коммунист. – 1990. – 6 сент.

1842. Матназаров, Б. У кунлар ёди... / Б. Матназаров // Хоразм ҳақиқати. – 2018. – 9 май.

1843. Матрасулова, Н. Инсон хотира билан тирик, қадр билан улуғ : [Иккинчи жаҳон уруши] / Н. Матрасулова // Маънавият кўзгуси. – 2017. – 11 май.

1844. Матчонов, К. Хужжатлар тилга кирганда : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Р. Бобожонов] / К. Матчонов // Совет Ўзбекистони. – 1975. – 10 янв.

1845. Матқулов, А. Ош сузсак ўртада бир насиба кам : [Юқори Чирчиқ туманининг Қизил қишлоғида туғилган уруш ва меҳнат фахрийси Н. Жолдасов ҳақида] / А. Матқулов // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 13 апр.

1846. Машарипов, Қ. Жангчи педагог : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Х. Рўзиматов] / Қ. Машарипов // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 5 апр.

1847. Машарипов, М. Ветеран ҳикояси : [Урганч р-н Ғойбу қишлоғидаги ўрта умумтаълим мактаби директори А. Ҳажиев уруш хотиралари ҳақида] / М. Машарипов // Октябрь байроғи. – 1973. – 15 март.

1848. Машарипова, Р. Нурли излар : [инсон хотираси улуғ] / Р. Машарипова // Ҳаёт кўзгуси. – 2015. – 23 май.

1849. Машуров, Г. Ўзбек қаҳрамонининг беларусиялик кизи : [Асакалик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ғ. Ёкубов ҳақида] / Г. Машуров // Асака ҳаёти. – 2010. – 19 нояб.

1850. Маъдиев, А. Асрлар мазмуни йўғрилган кун : [Оққўрғон тумани қандай тайёргарлик кўрилаётгани ҳақида] / А. Маъдиев // Халқ сўзи. – 1999. – 1 май.

1851. Махно, Н. Хоразм лавҳалари : [ҳарбий журналист Н. Махно Она-Ватан озодлиги учун курашда қатнашган мард ўғлонлари ҳақида ҳикоя қилади] / Н. Махно // Ёш Ленинчи. – 1974. – 19 март.

1852. Мақсадалиев, С. Кексаларни эъзозлаш азалий қадриятдир : [9 май – Хотира ва қадрлаш куни] / С. Мақсадалиев // Андижоннома. – 2019. – 4 май.

1853. Маҳкамов, А. Уруш кўрган халқ сифатида тинчликнинг улуғ неъмат эканини теран ҳис этамиз / А. Маҳкамов // Qashqadaryo. – 2018. – № 54. – Б. 3.

1854. Маҳкамов, К. Инсон ҳаётининг баҳоси қадр / К. Маҳкамов // Ўзбекистон адабиёти ва санъати. – 1999. – 14 май.

1855. Маҳкамов, Қ. Танкчининг тақдири – Буюк Ғалабанин 50 йиллиги олдидан : [Андижон вилоят Олтинқўл туманидан фронтга кетган Х. Ўринбоев ҳақида] / Қ. Маҳкамов // Қишлоқ ҳақиқати. – 1995. – 21 апр.

1856. Маҳкамова, Ф. Ўзимизнинг байрам / Ф. Маҳкамова // Хуррият. – 1999. – 12–18 май.

1857. Маҳмудов, Г. Куролдош дўстим : [Чехословакия Респ. немис-фашистлардан озод қилиш учун бўлган жангларда кўрсатган жасорати ва мардлиги учун Хивалик жангчи Ж. Эгамов Гибеш номидаги партизанлар отрядининг эсдалик медали билан мукофотланди] / Г. Маҳмудов // Хоразм ҳақиқати. – 1970. – 30 май.

1858. Маҳмудов, М. Етти оғайни-ботирлар : 1941 йилда Самарқанд давлат университети бир гуруҳ талабалари Москва мудофаасида қатнашиб, ғалабадан сўнг учрашиб турганлари ҳақида / М. Маҳмудов // Халқ сўзи. – 1995. – 9 май.

1859. Маҳмудов, Т. Ибратли умр : [Марғилонлик отахон А. Темиров ҳақида] / Т. Маҳмудов // Коммуна. – 1987. – 4 нояб.

1860. Мелибоев, Р. Кёнигсбергни озо қилганди : [“Нуроний” жамғармаси Ёзёвон туман бўлими ва жамоа хўжалиги раҳбари, уруш фахрийси капитан Қ. Холиқовни йўқлаб] / Р. Мелибоев // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 7 май.

1861. Менглибой, М. Нидо : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси ҳақида] / Мурод Менглибой // Дўстлик байроғи. – 1997. – 9 май.

1862. Менглиева, Г. Улар олдида таъзимдамиз : [Иккинчи жаҳон уруш қатнашчилари ҳақида] / Г. Менглиева // Navoiy Press. – 2013. – 10 май.

1863. Метелица, Д. Қалбимда муҳрланган хотира : [Ғалаба байрами арафасида уруш ветерани хотиралари] / Д. Метелица // Ўзбекистон коммунисти. – № 5. – Б. 75–77.

1864. Мингалиев, М. Алангали йиллар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Мингалиев] / М. Мингалиев // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 22 февр.

1865. Мирзаев, Ф. Кўш орденли Муталлиб : [уруш ва меҳнат ветерани М. Дадабоев ҳақида] // Наманган ҳақиқати. – 1990. – 31 июль.

1866. Мирзаёров, Ў. Ватанга садоқат : [ватанпарварлик, халқпарварлик ҳақида] / Ў. Мирзаёров // Халқ сўзи. – 1999. – 17 апр.

1867. Мирзамуҳамедова, М. Анъаналар давом этмоқда : [Иккинчи жаҳон уруши ва унинг қаҳрамонлари ҳақида] / А. Мирзамуҳамедова // Тошкент оқшоми. – 1995. – 1 март.

1868. Мирзамухамедова, М. Меҳнат жасоратингиз унутилмайди : [В. Чкалов номидаги Тошкент авиация ишлаб чиқариш бирлашмаси ишчиларининг Иккинчи жаҳон уруши йилларида кўрсатган жасоратлари ҳақида] / М. Мирзамухамедова // Тошкент оқшоми. – 1995. – 17 апр.

1869. Мирзамухамедова, М. Қаҳрамонлар мангу яшайди : [фашизмга қарши уруш қаҳрамони Ш. Умаров ҳақида] / М. Мирзамухамедова // Тошкент оқшоми. – 1995. – 8 февр.

1870. Мирзақулов, З. Хотиранинг доимо қалбимизда, юрагимизда / З. Мирзақулов // Халқ сўзи. – 2003. – 9 май.

1871. Миркамолова, М. Ибратли ҳаёт : [жангда чиниқиб меҳнатда тобланган 82 ёшли Сирожиддин ота Мақсудов ҳақида] / М. Миркамолова // Саховат. – 2004. – № 3. – Б. 22.

1872. Мирусмонов, К. Иккинчи умр : [Зомин туманидан урушга чиқарилиб, мардларча ҳалок бўлган М. Мақсудов ва унинг oilаси ҳақида] / К. Мирусмонов // Ўзбекистон овози. – 1995. – 20 апр.

1873. Музаффарзода И. Қўлимдан қурол тушмаган : [Иккинчи жаҳон уруши қаҳрамони Қўғар бобо ҳақида] / И. Музаффарзода // Сурхон тонги. – 1995. – 18 апр.

1874. Музаффаров, В. Ветеран ғурури : [фронтчи ветеран И. Умрзоқов ҳақида] / В. Музаффаров // Коммуна. – 1980. – 16 сент.

1875. Музаффаров, В. Партия ва халқ билан ҳамнафас : [уруш ва меҳнат ветеранларининг Фарғона шаҳар таъсис конференциясидан] / В. Музаффаров, И. Королев // Коммуна. – 1987. – 4 февр.

1876. Муллаев, К. Шинель кийган қизлар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари Қўшқўпирлик Розия ва Солияжон моллар] / К. Муллаев // Хоразм ҳақиқати. – 1995. – 9 май.

1877. Муносиб бўлайлик : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, қаҳрамон С. Нурматов ҳикоя қилади] // Хоразм ҳақиқати. – 1974. – 2 февр.

1878. Муродов, Ж. Ўзоз : [вилоят, шаҳар ва туманларида хотира ва қадрлаш куни, Иккинчи жаҳон урушидаги ғалабанинг 60 йиллиги кенг нишонланди] / Ж. Муродов // Тошкент ҳақиқати. – 2005. – 11 май.

1879. Мусаева, Д. Отамни эслаб / Д. Мусаева // Дўстлик байроғи. – 2012. – 8 май.

1880. Мустамлакачилик даври қурбонлари хотирасини абадийлаштириш бўйича жамоатчилик комиссиясининг республика фуқароларига мурожаати // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 21 май.

1881. Мустафақулов, П. У Дахшатларни ҳеч ким кўрмасин / П. Мустафақулов // Қашқадарё ҳақиқати. – 1986. – 9 май. – Б. 3.

1882. Мустафоев, Ё. Шаҳид бўлган уч оға-ини. Номинг ўчсин уруш! / Ё. Мустафоев // Хатирчи ҳаёти. – 2011. – 5 февр.

1883. Мустафоев, О. “Доктор бобомнинг медаллари” : [“Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси”, “Жасорат” каби медаллар соҳиби Баҳром бобо ҳақида] / О. Мустафоев // Дўстлик байроғи. – 2012. – 8 май.

1884. Мустақил давлатлар ҳамдўстлигига аъзо мамлакатлар давлат раҳбарларининг 1941–1944 йиллардаги Улуғ Ватан урушида қозонилган ғалабанинг 65 йиллиги муносабати билан ҳамдўстликка аъзо давлатлар халқлари ва жаҳон жамиятчилигига мурожаати // Халқ сўзи. – 2010. – 5 май.

1885. Мустафоев, М. Халқимиз жасорати унутилмайди” : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] // Buxoronoma. – 2019. – 10 май.

1886. Мусулмон, Н. Жонбозор : [Қашқадарё вилоятининг Косон туманидаги Пудина қишлоғида туғилиб ўсган оддий аскар Р. Камолов ҳақида] / Номоз Мусулмон // Ватан. – 1995. – 5–12 май.

1887. Мусурмон, Р. Мангу ўчма чироқ : [пойтахтимиздаги Иккинчи жаҳон урушида қатнашган ва ҳалок бўлган юртдошларимизга очилган Хотира ва Қадрлаш майдони ҳақида] / Рустам Мусурмон // Ўзбекистон адабиёти ва санъати. – 2010. – 7 май.

1888. Мусурмонқулов, А. Ғамхўрликлар оширилмоқда : [Ғалабанинг 50 йиллиги олдидан] / А. Мусурмонқулов // Сурхон тонги. – 1995. – 21 апр.

1889. Мухтарўмин, А. Ҳорманг Карим ака : [мардлик мангулик] / А. Мухтарўмин // Сурхон тонги. – 1993. – 4 май.

1890. Муқаддас кун // Мехригиёҳ. – 1999. – 17 апр.

1891. Муқаддас ғалаба : [фашизм устидан қозонилган буюк ғалабанинг 50 йиллиги олдидан] // Сурхон тонги. – 1994. – 1 янв.

1892. Муқимбоев, Б. Сабоқ / Ю. Муқимбоев // Тошкент оқшоми. – 2000. – 15 нояб.

1893. Муҳамедова, М. Қалбдаги ишқ : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Ф. Назруллаев ҳақида] / М. Муҳамедова // Тошкент оқшоми. – 1995. – 17 апр.

1894. Муҳамедова, Ш. Сизга таъзим, сизга эҳтиром / Ш. Муҳамедова // Тошкент оқшоми. – 2007. – 3 май.

1895. Муҳамедова, Ш. Таассуротларга бой зиёрат / Ш. Муҳамедова // Тошкент оқшоми. – 2008. – 6 май.

1896. Муҳаммад, А. Бу кунларга етганлар бор, етмаганлар бор / Али Муҳаммад // Сирдарё ҳақиқати. – 2004. – 14 май.

1897. Муҳаммад, Р. Генерал бўлишни орзу қилган : [Ўзбекистон Респ. уруш ва меҳнат фахрийлари уюшмаси кенгашининг раис муовини, фашизмга қарши урушда кўрсатган жасоратлари эвазига кўплаб орден ва медаллар билан тақдирланган С. Охунжонов ҳақида] / Раҳим Муҳаммад // Тошкент оқшоми. – 1995. – 8 май.

1898. Муҳаммад, Р. Дилларда номи : [Шахрихондан чиққан Ватан уруши қатнашчиси В. Хобиев ҳақида] / Раҳим Муҳаммад // Қишлоқ ҳақиқати. – 1995. – 28 апр.

1899. Муҳаммад, Р. Сойгузарлик жангининг кўкрагида мина парчалари “юргани” тўғрисида “антиқа” справка : Андижонлик уруш қатнашчиси 4 жанговар орденлари билан тақдирланган Ғуломжон Исмоилов ҳақида / Раҳим Муҳаммад // Халқ сўзи. – 1995. – 4 февр.

1900. Муҳаммадалиев, Т. Ясси-Кишинёвдаги олишув : [Иккинчи жаҳон урушида “Жасурлиги учун” медали билан тақдирланган сариосиёлик юртдошимиз О. Уруновнинг ҳикояси] / Т. Муҳаммадалиев // Қишлоқ ҳақиқати. – 1995. – 5 май.

1901. Муҳаммаджон қизи, Г. Соғинсам, отажоним, излайин қаерлардан... : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Ҳотамов ҳақида] / Гулчехра Муҳаммаджон қизи // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 7 май.

1902. Муҳаммаджонов, Н. Толе ёр бўлди : [Зангиота туманидаги Акмал Икромов номли фермерлар уюшмаси хузурида яшовчи собиқ жангчи С. Муҳамедов ҳақида] / Н. Муҳаммаджонов // Қишлоқ ҳаёти. – 1996. – 7 май.

1903. Муҳаммадиев, А. Жангчи ва олим : [Фарғоналик

олим ишчан педагог, мураббий Иккинчи жаҳон уруши ветерани М. Ғойипов тўғрисида] / А. Муҳаммадиев, И. Тўхтасинов // Коммуна. – 1975. – 9 май.

1904. Муҳаммадиев, М. Каттақўрғондан Берлингача : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / М. Муҳаммадиев // Ишонч. – 2008. – 8 май.

1905. Муҳаммадюнус қизи. Табарруклик мақоми : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / Муҳаммадюнус қизи // Андижон тонги. – 2018. – 5 май.

1906. Муҳаммадқулов, М. Хонадонларимиз фариштаси / М. Муҳаммадқулов // Халқ сўзи. – 2007. – 11 май.

1907. Муҳиддинов, Н. Дилда Ватан меҳри билан : [Ғалабанинг 49-йилиги арафасида Н. А. Муҳиддинов билан суҳбат / суҳбатдош Искандар Раҳмон] // Ватан. – 1994. – 4– 11 май.

1908. Муҳсимов, М. Ўлимларга тик боқиб : [Иккинчи жаҳон урушининг 50 йиллигига тарихий ҳикоялар] / М. Муҳсимов // Ўзбекистон овози. – 1995. – 30 март. – Мундарижа: Учқўрғонлик комендант ; Қиз боши билан ; Қил устидаги ҳаётларни сақлаб.

1909. Мўминов, О. Яраш ботир / О. Мўминов // Қашқадарё ҳақиқати. – 1984. – 9 май. – Б. 2.

1910. Мўминов, С. Ўзбек саркардалари / С. Мўминов // Хоразм ҳақиқати. – 1965. – 25 май.

1911. Назармат. Дўстлик меҳри йўлга бошлади : [фашизм устидан қозонилган ғалабанинг 50 йиллиги муносабати билан катта ҳаёт йўлини босиб ўтган нуроний отахон, онахонларимизнинг Марказий Осиёдаги қўшни республикалар – Қозоғистон, Ўзбекистон, Қирғизистон ва Тожикистон давлатларининг туташ ерлари бўйлаб тинчлик “юриш”и бошланди. У Мустақиллик майдонида митинг билан бошланди] / Назармат // Ўзбекистон овози. – 1995. – 19 янв.

1912. Назармат. Ирода : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Н. Асадов ҳақида] / Назармат // Тошкент оқшоми. – 1995. – 20 март.

1913. Назармат. Кумуш юртининг тумори : 9 май – Хотира ва қадрлаш куни / Назармат // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 23 апр.

1914. Назармат. Муқаддас бурч : [инсон қадри, хотирасининг байрами ҳақида] / Назармат // Ўзбек адабиёти ва санъати. – 1999. – 5 февр.

1915. Назармат. Олис най наволари : [ҳарбий жарроҳ Н. Хўжаевнинг най чалиш санъати ва унинг ўчмас хотираси ҳақида] / Назармат // Меҳригиёҳ. – 1999. – 22 май.

1916. Назармат. Оғир қисмат йўлларида : очерк / Назармат // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 14, 21, 25 апр.

1917. Назармат. Тоғ фарзанди : [Иккинси жаҳон уруши йилларида ҳам жанг қилиб, ҳам газетада ҳарф терувчи бўлиб ишлаган Т. Султонов ҳақида] / Назармат // Ўзбекистон матбуоти. – 1995. – № 1. – Б. 34–36.

1918. Назармат. Фидойи журналист эди : [жангчи журналист Адҳам Ҳамдамнинг 80 йиллигига] / Назармат // Ўзбекистон матбуоти. – 1996. – № 1. – Б. 12–14.

1919. Назаров, А. Тўрт жангчининг бири : [Н. Қурбонов ҳақида] / А. Назаров // Андижоннома. – 1997. – 13 май.

1920. Назаров, В. Уруш машаққатига елка тутган Собирбобо : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси ҳақида] / В. Назаров // Дўстлик байроғи. – 2017. – 9 май.

1921. Назаров, Қ. Қадрлаш фалсафаси : [9 май – “Хотира ва Қадрлаш куни” деб эълон қилингани хусусида] / Қ. Назаров // Халқ сўзи. – 1999. – 10 апр.

1922. Назиров, Т. Тузалмас жароҳат : [Ленинский шаҳар 7-мактаб ўқитувчиси иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Т. Назиров ҳақида] // Коммунист. – 1985. – 1 март.

1923. Назиров, Қ. Юртга қайтган ўғлон : [урушда жасорат кўрсатган ўғлон ҳақида] / Қ. Назиров // Сурхон тонги. – 1995. – 15 янв.

1924. Назруллаев, З. Янги меъморий зиёратгоҳ : [Тошкентдаги Хотира майдони ҳақида] / З. Назруллаев // Ўзбекистон адабиёти ва санъати. – 1999. – 23 апр.

1925. Намозов, О. Кўприк қурган жангчи : [Наманган вилоят Поп туман Хўжаобод қишлоғида кексалик гаштини сураётган уруш ва матонат фахрийси Азимбой ота Раҳимов ҳақида] / О. Намозов // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 28 апр.

1926. Намозов, О. Уруш беваси : [Поп туманида яшовчи Шакар момо ҳақида] / О. Намозов // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 4 май.

1927. Нарзиев, Х. Меҳр ва эътибор оғушида : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Раҳим бобо ва турмуш ўртоғи Ўғи-

лой момо Эргашеваларнинг уруш йилларидан хотиралари] / Х. Нарзиева // Дўстлик байроғи. – 2017. – 9 май.

1928. Нарзиева, Х. Суронли кунлар хотираси : [Иккинчи жаҳон уруши] / Х. Нарзиева // Navoiy Press. – 2013. – 10 май.

1929. Нарзиева, Х. Юксак эътибордан диллар Нурафшон : [Иккинчи жаҳон уруши хусусида] / Х. Нарзиева // Дўстлик байроғи. – 2017. – 21 апр.

1930. Нарзуллаева, М. Жангчи-педагог : [Хатирчи туманидаги Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Бобоёр бобо ҳақида] / М. Нарзуллаева // Дўстлик байроғи. – 2017. – 9 май.

1931. Насимов, Н. Қўлимиз кўксимизда / Н. Насимов // Тошкент ҳақиқати. – 2007. – 9 май.

1932. Насриддинов, Б. Жигарбандларимиз хотирасига таъзимдамиз : [Иккинчи жаҳон урушида иштирок этган ўзбек маданий-маънавий хизмат кўрсатувчи махсус гуруҳлари ҳақида] / Б. Насриддинов // Тошкент оқшоми. – 2010. – 7 май.

1933. Нафрат илми : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Қ. Оллабергенов ҳикоя қилади] // Хоразм ҳақиқати. – 1974. – 26 сент.

1934. Ниёзметов, Ҳ. Бобом билан фахрланаман : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ҳ. Ниёзметов] / Ҳ. Ниёзметов // Хоразм ҳақиқати. – 2017. – 6 май.

1935. Нишонов, П. Фахрийлар фахри : [Тошкент вилояти Оржоникидзе ноҳиясидаги уруш ва меҳнат фахрийларининг олиб бораётган ишлари ҳақида] / П. Нишонов // Қишлоқ ҳақиқати. – 1991. – 7 сент.

1936. Нодирматов, С. Сапёрлар батальони жангчиси : [Чандирқийтлик Ю. Отажонов Старо Руссо шаҳрини, Польшани ҳимоя қилишда қатнашди] / С. Нодирматов // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 1 май.

1937. Нодирматов, С. Раҳим Авазмуратов / С. Нодирматов // Хоразм ҳақиқати. – 1995. – 9 май.

1938. Нодиров, И. Ветераннинг жанговар музейи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, заҳирадаги катта лейтенант И. Дубинин] / И. Нодиров // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 15 март.

1939. Номоз, М. Шаҳидлар хотираси мангу барҳаёт : [Ёдгорлик мажмуи ҳақида] / М. Номоз // Ма'rifat. – 2000. – 13 май.

1940. Норалиев, Ж. Улуғ Ватан урушида эришилган Ғала-

банинг 48 йиллиги нишонланиши тўғрисида : [вилоят ҳокимининг Фармойиши] / Ж. Норалиев. // Сурхон тонги. – 1993. – 29 апр.

1941. Норбоев А. Эзгуликка дахлдор умр // Маслаҳатчи . – 2008. – 15 май.

1942. Норбоев А. Қишлоқ оқсоқоли / А. Норбоев // Дўстлик байроғи. – 2001. – 25 май.

1943. Норбоев, Д. Узилган ҳар киприк абад йўқолмас : [Тошкент вилоятидаги 1-гуруҳ уруш ногиронининг сўзи] / Д. Норбоев // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 9 май.

1944. Норматов, И. Тарихни эслаб – келажак сари : [ўтганларни хотирлаб, уларнинг руҳини шод этадиган кун – Хотира куни] / И. Норматов // Моҳият. – 2008. – 9 май.

1945. Норматов, К. Довюрақ пулемётчи : [Самарқанд вилоят Челак тумани Томайрот қишлоғидан урушга кетган С. Ахтамовнинг фронтда кўрсатган жасорати ҳақида] / К. Норматов // Қишлоқ ҳақиқати. – 1995. – 5 май.

1946. Норматов, К. Таъзим ва эҳтиром / К. Норматов // Ишонч. – 2007. – 8 май.

1947. Нормуродов, М. Қарздорлик туйғуси : [9-май Ғалаба куни] / М. Нормуродов // Сурхон тонги. – 1993. – 4 май.

1948. Нормуродова, М. Инсонийликни улўлаш фалсафаси : [Тошкент шаҳар марказида бунёд этилган Хотира майдони ҳақида] / М. Нормуродова // Хўррият. – 2010. – 5 май.

1949. Норхўжаев, М. Улар фидойилар эди : [Иккинчи жаҳон урушида иштирок этган хотин- қизлар билан суҳбат] / М. Норхўжаев // Иқбол. – 2009. – 7 май.

1950. Норқобил, Қ. Эзгулик карвони тўхтамас / Қўчқор Норқобил // Ёзувчи. – 1999. – 5 май.

1951. Норқувватов, И. Шумилиндаги қабрлар : [Витебск областининг Шумилия туманидаги қардошлик мазорларида мангу уйқуга кетган Андижонликлар] / И. Норқувватов // Коммунист. – 1990. – 5 янв.

1952. Норқулов, Б. Қаҳрамонлар онаси : [икки қаҳрамоннинг онаси Шамсиқамар аяни хотирлаб] / Б. Норқулов // Ишонч. – 2006. – 10 май.

1953. Нукар, Э. Фахрийларимиз ҳамиша издатда : [уруш ногиронига эътибор] / Эшмўмин Нукар // Сурхон тонги. – 1994. – 22 февр.

1954. Нуржанов, К. Хоразм фарзанди / К.Нуржанов, И. Нодиров. – Урганч, 1992. – 32 б.

1955. Нурилло, Н. Мард йигитлар ўлмайди : [Андижон ш. собиқ эскилик маҳалласида ўлғайган М. Иминов ҳақида] / Н. Нурилло // Андижоннома. – 2013. – 8 май.

1956. Нурманов, У. Итлар қутқарган жангчи ёки Ўроз Ҳамдамовнинг метин иродаси : [Иккинчи жаҳон уруши воқеаларидан] // Дўстлик байроғи. – 1995. – 16 май.

1957. Нурматов, С. Жангда ва меҳнатда : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, Совет Иттифоқи Қаҳрамони С. Нурматов] / С. Нурматов // Хоразм ҳақиқати. – 1970. – 27 март.

1958. Нурматов, Э. Шукрона, Белбоғига нон туккан раис : [ҳаётий лавҳалар, уруш йилларидаги оғир кунлар ҳақида] // Наманган ҳақиқати. – 2008. – 9 май.

1959. Нурматов, Ю. Меҳнатда ҳам жангдагидай : [Запарожье, Киев, Курск, Севастополь шаҳарларини озод қилишда қатнашган, Урганч пахта тозалаш заводининг ишчиси Ж. Наврўзов] / Ю. Нурматов // Хоразм ҳақиқати. – 1973. – 19 сент.

1960. Нурмуҳамедов, Ў. Огоҳ бўлинг, одамлар : [жангчи-ёзувчи Иброҳим Раҳим ижоди ҳақида] / Ў. Нурмуҳамедов // Маърифат. – 1995. – 19 апр.

1961. Нурмуҳаммедов, А. Кексалар звеноси : [Сталин номли колхозда олиб борилган жонбозлик ҳаракатлари] / А. Нурмуҳаммедов // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 1 март.

1962. Нуронийлар кадр топган юрт : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари хусусида] // Дўстлик байроғи. – 2015. – 25 июнь.

1963. Нуруллаев, Н. Қон билан ювилган : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Н. Нуруллаев фашистлар билан кураши ва қуролдошлари ҳақида] / Н. Нуруллаев // Хоразм ҳақиқати. – 1973. – 7 апр.

1964. Нуруллоев, Х. Нусратнинг ғалабаси : [Шофиркон туман Шўробод кишлоғида яшовчи Н. Мирзаев урушда кўрсатган жанговор хизматлари тақдирланиб «Жасурлик» медали билан мукофотланди] / Х. Нуруллоев // Бухоро ҳақиқати. – 1942. – 11 июль.

1965. Обидов, З. Уруш онларини эсласам... : [Иккинчи жаҳон уруши ногирони, шоир З. Обидов хотираларидан] / З. Обидов // Тошкент оқшоми. – 1995. – 13 март.

1966. Обидова, М. Қалбим тубидаги дард : [кимё фанлари номзоди марҳум Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ж. Жалалов ҳақида] / М. Обидова // Тошкент ҳақиқати. – 1995. – 2 апр.

1967. Облаев, Д. Отанинг армони мустақиллик замони-га етишганда ушалди : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Х. Олимжонов ҳақида] / Д. Облаев // Маҳалла. – 1999. – 12–18 июнь.

1968. Одим, М. “Ҳаёт йўлларим...” : [Андижонлик подполковник Э. Мўминов] / Мирзо Одим // Водий гавҳари. – 2015. – № 27. – 2 июль.

1969. Олимов, А. Ветеранлар ҳақида ғамхўрлик ёки Президент фармони қандай бажарилмоқда? / А. Олимов // Коммунист. – 1990 – 4 сент.

1970. Олимов О. Ўчмас ном : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / О. Олимов // Кармана овози. – 2014. – 19 июнь.

1971. Оловли йилларнинг ўтли нафаси : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни, Иккинчи жаҳон урушида қозонилган буюк Ғалабанинг 73 йиллиги байрами вилоятимиз марказида кенг нишонланди] // Andijonno'ma. – 2018. – 12 май.

1972. Оловли кунлар шаҳидлари : Буюк Ғалабанинг 50 йиллигига // Сихат-саломатлик. – 1995. – № 3/4. – Б. 4.

1973. Орипов, М. Эҳтиром : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / М. Орипов // Тошкент оқшоми. – 2007. – 4 май.

1974. Орипов, Р. “Тинчлик бўлсин бутун дунёда” : [Иккинчи Жаҳон уруши қатнашчиси, истеъфодаги полковник С. Охунов ҳақида] / Р. Орипов // Фарғона ҳақиқати. – 1995. – 2 май.

1975. Орипова, И. Дунё уруш кўрмасин болам : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / И. Орипова // Ma'rifat yog'dusi. – 2019. – 30 апр.

1976. Орифий, Ш. Ой бориб, омон кел! / Ш. Орифий // Қашқадарё ҳақиқати. – 1982. – 19 янв. – Б. 2.

1977. Остонаев, К. Қарши ҳужум : [Киевни фашистлардан озод этишда қатнашган Қ. Султонов] / К. Остонаев // Осойишталик учун. – 2015. – № 9. – Б. 4.

1978. Остонаев, К. Лейтенант Қурбон Очиловнинг жасорати : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, полковник Қ. Очилов] / К. Остонаев // Осойишталик учун. – 2014. – № 5. – Б.3.

1979. Отабоев, Х. Солдатлик бурчини бажариб : [уруш қатнашчиси О. Охунов ҳақида] / Х. Отабоев, М. Турғунов // Коммунист. – 1969. – 15 февр.

1980. Отабоев, Х. Унитилмас дамлар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Д. Акбаров ҳақида] / Х. Отабоев // Коммунист. – 1975. – 28 янв.

1981. Отабоев, М. Урушнинг номи ўчсин : [Иккинчи жаҳон уруш фахрийси Р. Казаков] / М. Отабоев // Хоразм ҳақиқати. – 2007. – 5 май.

1982. Отабой, М. Миллат тарихий хотира билан тирик / М. Отабой // Фидокор. – 2005. – 17 май.

1983. Отаев, Р. Бахт : [“Жасурлиги учун” медали нишондори, Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Р. Машарипов] / Р. Отаев // Гулистон. – 1984. – № 6. – Б. 17.

1984. Отаев, Р. Садоқат : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, “Жасурлиги учун” медали нишондори Р. Машарипов] / Р. Отаев // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 20 март.

1985. Отаев, Қ. Жанговар дўстлар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари Боғотлик ўқитувчи Н. Нуруллаев ва Янгиариқлик Б. Бобожоновлар] / Қ. Отаев // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 22 февр.

1986. Отажонов, А. Муқаддас бурч даъвати : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Отажонов] / А. Отажонов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 13 март.

1987. Отажонов, А. Ота изидан : [III-даражали “Шухрат” ордени нишондори Ю. Шержонов хусусида] / А. Отажонов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 6 май.

1988. Отажонов, А. Юнус ота ифтихори : [Шовот тумани Қиёт қишлоғидан Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси] / А. Отажонов // Хоразм ҳақиқати. – 1995. – 13 май.

1989. Отажонов, Г. Машарип Қаландаровнинг жасорати : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Қаландаровнинг разведкада кўрсатган қаҳрамонлиги] / Г. Отажонов // Хоразм ҳақиқати. – 1976. – 18 июнь.

1990. Отажонов, С. Комитет раиси : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Қ. Рўзиев] / С. Отажонов // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 18 янв.

1991. Отажонova, А. Чўзилган жанг : [Урганч районидаги иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Қ. Жуманиёзов ҳақида] / А. Отажонova // Хоразм ҳақиқати. – 1994. – 6 май.

1992. Отажонов М. Устоз сабоқлари : [Австрияни озод қилишда қатнашган, педагог Б. Янишев хусусида] / М. Отажонов // Хоразм ҳақиқати. – 1972. – 9 май.

1993. Отаметов, А. Гардиқўрғонликлар қаҳрамон ва фидойиларни унутмайди : [қишлоқ кўчаларига уруш ва меҳнат қаҳрамонларининг номи берилгани ҳақида] / А. Отаметов // Маҳалла. – 1999. – 11 сент.

1994. Отахонов, Р. Фахрийлар шифохонасида : [Шовотлик Иккинчи жаҳон уруш ва меҳнат фахрийси Искандар ака ҳақида] / Р. Отахонов // Хоразм ҳақиқати. – 1995. – 13 май.

1995. Отақулов, Ш. Миллионлар нидоси : [Иккинчи жаҳон уруши қурбонлари ва бедарак кетганлар хотирасини абадийлаштириш мақсадида “Хотира” китобининг нашр этилиши ҳақида] / М. Отақулов // Қишлоқ ҳақиқати. 1995. – 28 апр.

1996. Отобоев, Х. Хотиралар оғушида : [Асакалик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Р. Абдуллаҳўжаев ҳақида] / Х. Отобоев // Коммунист. – 1984. – 10 окт.

1997. Охунжонов, С. Биз жанг кўрган эдик : Ғалабанинг 50 йиллигига / С. Охунжонов // Ўзбекистон овози. – 1995. – 4 февр.

1998. Охунжонов, С. Яхшилар ёди хотирадан ўчмайди : [Хотира ва Қадрлаш куни ҳақида генерал-лейтенант билан О. Абдуазимов суҳбатлашди] // Халқ сўзи. – 1999. – 7 апр.

1999. Охунжонов, С. Ўзбек жангчилари жасорати : [истеъдодли генерал-лейтенантнинг Иккинчи жаҳон урушида Волга бўйидаги жангларда қатнашган ўзбек ўғлонлари ҳақидаги хотираларидан] / С. Охунжонов // Ватанпарвар. – 2002. – 28 дек.

2000. Охунова Э. Сизни излаб ... : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси З. Раҳимов ҳақида] / Э. Охунова // Коммунист. – 1968. – 30 янв.

2001. Очилов, Н. Жомлик Қаҳрамон : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси каттақўрғонлик А.Тошметов ҳақида] / Н. Очилов // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 9 май.

2002. Очилов, Н. Хотира боқийдир, кадр – муқаддас / Н. Очилов // Тошкент оқшоми. – 2007. – 20 май ; Фидокор. – 2007. – 1 май.

2003. Очилов, Н. Хотирлаш ва қадрлаш инсоний бурчимиз / Н. Очилов // Халқ сўзи. – 2004. – 11 май ; Ўзбекистон овози. – 2004. – 11 май.

2004. Очилов, Н. Хотирлаш ва қадрлаш муқаддас бурчимиздир / Н. Очилов // Фидокор. – 2005. – 10 май ; Ишонч. – 2005. – 10 май.

2005. Очилова, О. Меҳр-муҳаббат тафти : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / О. Очилова // Халқ сўзи. – 2009. – 2 май.

2006. Очилова, О. Отам ғалабани олиб келди : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси ҳақида] / О. Очилова // Дўстлик байроғи. – 1997. – 9 май.

2007. Парда, Й. Урушнинг дастлабки уч куни / Йўлдош Парда // Қонун ҳимоясида. – 2005. – № 5. – Б. 14–16.

2008. Пардаев хотирасига дил сўз // Дўстлик байроғи. – 2008. – 6 май.

2009. Пардаев, Т. Деҳибаландлик икки отахон уруш хотиротларини мароқ билан сўзлайдилар! : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ж. Норов, А. Жумаев ҳақида] / Т. Пардаев // Дўстлик байроғи. – 2007. – 8 май.

2010. Пардаев, У. Фахримиз эди : [уруш қатнашчиси билан суҳбат / суҳбатдош М. Бердиева] // Учқудуқ таны. – 2017. – 11 май.

2011. Парпихўжаев, М. Бувасини топган набира : [фашизмга қарши курашга ўз хоҳиш-иродаси билан отланган М. Қўрғонбоев ҳақида] / М. Парпихўжаев // Қишлоқ ҳаёти. – 2002. – 9 май.

2012. Парпихўжаев, М. Ватанпарвар ўзбек ўғлони : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси ватанпарвар Ҳасанбой қишлоғидан М. Қорабоев урушда ва қишлоғида ўтказган ҳаёти] / М. Парпихўжаев // Ватанпарвар. – 2006. – 10 нояб.

2013. Парпихўжаев, М. Италия улуғлаган ўзбек ўғлони : [Тошкент туманидаги Ҳасанбой қишлоғининг табаррук отахонларидан Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Қорабоев] / М. Парпихўжаев // Қишлоқ ҳақиқати. – 1994. – 17 июнь.

2014. Пирметов, Р. Назоратчи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Жўра ака Усинов] / Р. Пирметов // Коммунизм байроғи. – 1973. – 20 март.

2015. Повстан, П. И. Уч “Шуҳрат” ордени кавалери :

[Т. Назмиддинов қаҳрамонлиги] / П. И. Повстан // Коммунист. – 1968. – 9 май.

2016. Поёни, А. Чайқалиб. тинмаган изтироб : [Иккинчи жаҳон уруши Ғалабасининг 25 йиллиги арафасида] / Алишер Поёни // Сурхон тонги. – 1993. – 3 май.

2017. Полвонов, Ў. Собиқ полк врачлари : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Хивалик Ш. Аҳмедова ҳақида очерк] / Ў. Полвонов // Халқ сўзи. – 1995. – 26 дек.

2018. Полвонова, С. Тинчлик қадрига етинглар : [маориф ходими, Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси К. Ҳ. Сафаргалдиев] / С. Полвонова // Хоразм ёшлари. – 2016. – № 5. – Б. 6.

2019. Президент Москвага жўнаб кетди : 8 май куни Ўзбекистон Президенти Ислам Каримов фашизм устидан қозонилган Ғалабанинг 50 йиллигига бағишланган тантаналарда иштирок этиш учун Москвага жўнаб кетди // Халқ сўзи. – 1995. – 9 май.

2020. Пўлатов, А. Эл яхшилиқни унутмас ёки темирчи Шоаҳмад Шомахмудовларнинг сулоласи ҳақида / А. Пўлатов // Ўзбекистон овози. – 1995. – 9 май.

2021. Пўлатов, И. Оловли йилларда : [Иккинчи жаҳон урушида қатнашган Андижонлик жангчилар ҳақида] / И. Пўлатов // Коммунист. – 1974. – 20 нояб.

2022. Пўлатова, Д. Қалдирғочлар қайтар баҳорда : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси “Шўҳрат” медали соҳиби Н. Попова ҳақида] / Д. Пўлатова // Навбаҳор тонги. – 2017. – 27 апр.

2023. Пўлатова, М. Эл ардоғидаги нуроний : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси ҳақида] / М. Пўлатова // Дўстлик байроғи. – 2014. – 1 июль.

2024. Раббимова, Р. Бахтли ҳаётимизга кўз тегмасин : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / Р. Раббимова // Navoiy Press. – 2014. – 9 май.

2025. Раббимова, Р. Жасоратли аёлнинг дардли хотиралари : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси эр-хотин Р. Келдиярова, Г. Келдияров ҳақида] / Р. Раббимова // Navoiy ziyosi. – 2018. – 11 май.

2026. Раббимова, Р. “Машъум кунлар ортда қолди” : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Л. Попова турмуш ўртоғи Е. Никитин ҳақида] / Р. Раббимова // Navoiy Press. – 2017. – 5 май.

2027. Раббимова, Р. Отахоннинг ибратли ҳаёти : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / Р. Раббимова // Navoiy Press. – 2013. – 10 май.

2028. Раббимова, Р. Тинчлик – оддий сўз эмас! : [уруш фахрийлари ҳақида] / Р. Раббимова // Navoiy Press. – 2014. – 9 май.

2029. Раббимова, Р. Ҳар ўғитида ҳикмату, ҳар сўзида шу-крона : [фронт ортида туриб меҳнат қилган А. Худойқулова ҳақида] / Р. Раббимов // Navoiy ziyosi. – 2018. – 4 май.

2030. Равшанов, Н. Ҳар ғишти, ҳар тоши – тарих... : [Қар-ши ҳокимлиги Хотира ва Қадрлаш куни олдидан янги ма-жмуа қурилиши ҳақида] / Н. Равшанов // Халқ сўзи. – 1999. – 21 апр.

2031. Ражабов, А. Баронлардан сабоқ олган : [уруш қатна-шчиси Н. Мингбаев ҳақида] // Наманган ҳақиқати. – 1999. – 7 апр.

2032. Ражабов, М. Уруш фахрийси Раззоқ Булбул хонадо-нида : [93 ёшли Гурланлик Раззоқ ота Ҳасанов] / М. Ражабов // Маърифат. – 2015. – 11 июль. – № 55. – Б. 8.

2033. Ражабов, Н. Зарифнинг зафарли йўли : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси З. Исмоилов] / Н. Ражабов // Хо-разм ҳақиқати. – 1980. – 4 май.

2034. Ражабов, Н. Зафар сўқмоқлари : [лавҳа] / Н. Ражабов // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 17 апр.

2035. Ражабов, Н. Қутилмаган қисмат : [Шовотлик Ота-мурод бобо оиласи, Ибодулла Пирнафасов] / Н. Ражабов // Ҳуқуқ. – 2005. – 27 апр.

2036. Ражабов, Н. Суронли сўқмоқларда : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси «Меҳнат Қизил байроқ» ордени нишон-дори Б. Бектурганов] / Н. Ражабов // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 14 сент.

2037. Ражабов, Н. Урушнинг синовли сўқмоқлари : [Шо-вотлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Қ.Қурбонов] / Н. Ражабов // Хоразм ҳақиқати. – 1998. – 27 май.

2038. Ражабов, Н. Ғурур : [Иккинчи жаҳон уруши қатнаш-чиси М. Бекёзов] / Н. Ражабов // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 8 май.

2039. Ражабов, О. 27-ғалаба : [“Ленин” ордени, “Ҳурмат белгиси” орденлари нишондори, Иккинчи Жаҳон уруши

қатнашчиси гурланлик М. Жумамурадов] / О. Ражабов // Хоразм ҳақиқати. – 1987. – 12 нояб.

2040. Ражабов, О. Орқага қайтиш йўқ : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Й. Матнийёзов Сталинград остонасида фашистларга қарши курашди] / О. Ражабов // Хоразм ҳақиқати. – 1988. – 9 авг.

2041. Ражабов, О. Собиқ қурулдошлар : [Хотира ва қадрлаш муқаддас] / О. Ражабов // Урганч оқшоми. – 2010. – 8 март.

2042. Расулова, Н. Сен етим эмассан! / Н. Расулов // Фидокор. – 2005. – 3 май.

2043. Раҳим, И. Тўрт умр : [Иккинчи Жаҳон уруши хотиралари] / Иброҳим Раҳим // Маҳалла. – 1999. – 24 апр.

2044. Раҳимов, М. Жанговар орденлар кавалери : [Иккинчи Жаҳон уруши ветерани педагог И. Дадажонов ҳақида] / М. Раҳимов // Коммунист. – 1975. – 28 март.

2045. Раҳимова, Р. Осойишта кунларимизга шукрона айтамиз : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси И. Исмоилов ҳақида] / Р. Раҳимова // Navoiy ziyosi. – 2018. – 4 май.

2046. Раҳмат, А. Асакалик ботир : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Толипов ҳақида] / А. Раҳмат // Коммунист. – 1966. – 20 апр.

2047. Раҳмонов, Б. Қадр улуғ, хотира боқий : [улар бизнинг фахримиз] / Б. Раҳмонов // Навбаҳор тонги. – 2019. – 9 май.

2048. Раҳим, И. “Саккиз ботир” қиссаси : [1942 й. охирида “Ўзбекистонга Ғарбий фронт жангчилари делегацияси” келгани ва унда Раҳим Иброҳим делегация раҳбарининг муовини эканлиги ҳақида] / Иброҳим Раҳим // Ўзбекистон адабиёти ва санъати. – 1995. – 31 март.

2049. Раҳим, И. Ёдингдами дўстим, жанг суронлари : [ҳам шеър, ҳам очерк, ҳам қисса жанрида бир талай асарлар ёзган шоир Назарматнинг бадиий ижоди ҳақида] / Иброҳим Раҳим // Қишлоқ ҳаёти. – 1998. – 8 май.

2050. Раҳим, И. Курск ёйи... Тенгсиз олишув : [Иккинчи жаҳон уруши йилларидан ёзувчи ҳикоялари] / Иброҳим Раҳим // Ўзбекистон овози. – 1995. – 27 апр.

2051. Раҳим, И. Ўтган шаҳид, омон қолган ғозий эди : [фашизм устидан қозонилган ғалабанинг 49 йиллигига] / Иброҳим Раҳим // Халқ сўзи. – 1994. – 7 май.

2052. Раҳим, И. Ғалаба йўли : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида хотира] / Иброҳим Раҳим // Тошкент оқшоми. – 1995. – 29 март.

2053. Раҳимберганова, С. Дугоналар жангга кирганда... : [Курск жангининг 40 йиллигига, «Жанговар хизматлари учун» медали нишондори Н. Дмитриевна] / С. Раҳимберганова // Хоразм ҳақиқати. – 1983. – 23 авг.

2054. Раҳимберганова, С. Жасоратга ёдгорлик : [Сталинград мудофааси қатнашчилари] / С. Раҳимберганова // Хоразм ҳақиқати. – 1982. – 2 сент.

2055. Раҳимберганова, С. Ибрат : [Урганчлик иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Р. Бобожонов] / С. Раҳимберганова // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 17 июнь

2056. Раҳимберганова, С. Муқаддас тупроқ учун : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Г. Хусниддинов] / С. Раҳимберганова // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 9 май.

2057. Раҳимберганова, С. Оқланган ишонч : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси “Қизил Юлдуз” ордени ҳамда Варшавани, Берлинни озод қилишда қатнашган, меҳнат ветерани О. Назаров] / С. Раҳимберганова // Хоразм ҳақиқати. – 1982. – 8 май.

2058. Раҳимберганова, С. Қалбимиз қувончга тўлди : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси К. Машарипов] / С. Раҳимберганова // Хоразм ҳақиқати. – 2018. – 9 май.

2059. Раҳимберганова, С. Ғалаба йўлларидаги сўнмас жасорат : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Саидов] / С. Раҳимберганова // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 15 нояб.

2060. Раҳимбоев, Т. “Менинг ҳам дастхатим бор...” : [Рейхстагда ўз исмини ёзганлардан бири заҳирадаги гвардиячи катта лейтенант, Шовот районидаги Стрельков номли ўрта мактабда ишлаётган Б. Қурёзов] / Т. Раҳимбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1970. – 21 авг.

2061. Раҳимов, Б. Кулфатнинг енгили бўлмади : [Ўзбекистон Респ. уруш ва меҳнат фахрийлари қўм. раиси Б. Раҳимов билан суҳбат / суҳбатни Р. Раупов оққа кўчирди] // Мулоқот. – 1995. – № 586. – Б. 18–20.

2062. Раҳимов, Б. Қайта тикланаётган қадриятлар : фашизм устидан қозонилган ғалабанинг 50 йиллиги муносабати билан фахрийларимизни иззат-ҳурмат қилиш ва ва-

фот этганларни хотирлаш тадбирлари ҳақида / Б. Раҳимов // Халқ сўзи. – 1995. – 17 июнь.

2063. Раҳимов, Д. Жанггоҳ йўлларида / Д. Раҳимов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 10 апр.

2064. Раҳимов, К. Жангчи педагог : [жонкуяр педагог, собик жангчи Худойберди ака Жуманиёзов ҳақида] / К. Раҳимов // Ленин йули. – 1973. – 8 май.

2065. Раҳимов, К. Фахрийлар шарафланди : [Ал-Хоразмий номли 5-маҳаллада уруш фахрийлари билан учрашув бўлди] / К. Раҳимов // Хоразм ҳақиқати. – 1995. – 3 май.

2066. Раҳимов, К. Ҳаёт сўқмоқидан дадил одимлаб : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Иброҳимов ҳақида] / К. Раҳимов // Хоразм ҳақиқати. – 2004. – 14 авг.

2067. Раҳимов, М. Уларнинг номи ўчмайди : [Иккинчи жаҳон уруши майдонларида жон фидо қилган ва бедарак йўқолганлар ҳақида қисқача маълумот ёзилган Андижондаги “Хотира дафтари ҳақида”] / М. Раҳимов // Ўзбекистон овози. – 1992. – 6 дек.

2068. Раҳимов М. Қахрамон қабри ёнида : [қахрамон О. Шокиров хотирасига] / М. Раҳимов // Коммунист. – 1972. – 9 май.

2069. Раҳимов, С. Баҳодир элдош : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, Қахрамон Г. Салихов] / С. Раҳимов // Хоразм ҳақиқати. – 1970. – 2 окт.

2070. Раҳимова, Ў. Ҳамиша меҳр ва эҳтиром оғушида : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси И. Юсупов] / Ў. Раҳимова // Хоразм ҳақиқати. – 2018. – 2 май.

2071. Раҳмат, Ў. Узилган ҳар киприк абад йўқолмас / Ў. Раҳмат // Халқ сўзи. – 2007. – 24 апр.

2072. Раҳмон, И. Йигирма бир дарёни кечиб : [уруш фахрийси Тўхтабек ака ҳақида] / И. Раҳмон // Тошкент оқшони. – 1997. – 7 май.

2073. Раҳмон, И. Собир Раҳимов билан учрашган : [Ўзбекистон халқ артисти Гавҳар Раҳимованинг жанг майдонларидаги концерт таъсиротлари] // Туркистон. – 1995. – 6 май.

2074. Раҳмон, Қ. Оддий аскарнинг оддий қисмати : [Андижоннинг қўҳна “Бобо Саъдиддин” қабристонининг кунчиқар томонидаги «Уйғур» маҳалласидан урушга кетиб ҳалок бўлган О. Иминовни хотирлаб] / Қўчқор Раҳмон // Ватан. – 1995. – 16–23 июнь.

2075. Раҳмон қизи, Р. Мен урушни ёмон кўраман : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси ҳарбий ҳамшира Ҳ. Қобулова ҳақида] / Раъно Раҳмон қизи // Сихат-саломатлик. – 1995. – № 3/4. – Б. 12–13.

2076. Раҳмонқулов, Х. Жангчи олим : [Иккинчи жаҳон урушининг қаҳрамон жангчиси, машҳур Панфилов дивизиясининг собиқ зобити ҳозирда юридик фанлари д-ри И. Жалилов ҳақида] / Х. Раҳмонқулов // Ўзбекистон овози. – 1995. – 11 апр.

2077. Раҳмонов, Б. Отамиз билан фахрланамиз : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ш. Абдурахмонов ҳақида] / Б. Раҳмонов // Коммунист. – 1990. – 22 июнь.

2078. Раҳмонов, И. Жанггоҳлардан ёдгорлик : [Ғалабанинг 52 йиллигига] / И. Раҳмонов // Ватанпарвар. – 1997. – май.

2079. Раҳмонов, О. Генералнинг Бағдодлик сафдоши : [генерал С. Раҳимовнинг сафдоши Бағдодлик Э. Эрматов ҳақида] / О. Раҳмонов // Фарғона ҳақиқати. – 1995. – 29 апр.

2080. Раҳмонов, Р. Инсон хотираси ва қадри азиз : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни деб эълон қилингани ҳақидаги фикр-мулоҳазалар] / Р. Раҳмонов // Халқ сўзи. – 1999. – 20 янв.

2081. Раҳмонов, Т. Марҳумлар ёди – яшар тириклар... / Т. Раҳмонов // Адолат кўзгуси. – 2003. – 9–15 май.

2082. Ризаев, Ш. Шаҳидлар ёди : [мустамлакачиик қурбонлари хотирасини абадийлаштириш комиссияси аъзоси билан шу мавзуда суҳбат / суҳбатдош Г. Умарова] // Ўзбекистон адабиёти ва санъати. – 1999. – 28 май.

2083. Рихсиева, С. Эзгуликдан яйраган диллар / С. Рихсиева // Тошкент ҳақиқати. – 2008. – 7 май.

2084. Рихсиева, Ф. Уч ўғлон жасорати : [Паркентлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари ака-ука Мирбаратовлар ҳақида] / Ф. Рихсиева, А. Усмонова // Адолат. – 2005. – 6 май.

2085. Рўзиева, Н. Бугунги кун шукронаси / Н. Рўзиева // Дўстлик байроғи. – 2011. – 7 май.

2086. Рўзиева, Н. Жасорат ҳеч қачон унутилмайди : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари ҳақида] / Н. Рўзиева // Дўстлик байроғи. – 2019. – 10 май.

2087. Рўзиева, Н. Осойишта кунлар шукронаси : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / Н. Рўзиева // Дўстлик байроғи. – 2018. – 24 апр.

2088. Рўзиева, Н. Осуда кунлар қадри : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Иваношкин ҳақида] / Н. Рўзиева // Дўстлик байроғи. – 2018. – 4 май.

2089. Рўзиева, Н. Тинч ўтган ҳар бир кун – байрам : [Иккинчи жаҳон уруши] / Н. Рўзиева // Дўстлик байроғи. – 2018. – 27 апр.

2090. Рўзиматов М. Жангчи ўқитувчи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Худоёр Эломонов] / М. Рўзиматов // Ленин йўли. – 1972. – 11 май.

2091. Рўзимбой, Ҳ. Аср сотқинлиги : Ғалабанинг 50 йиллиги олдида / Ҳасан Рўзимбой // Ватан. – 1995. – 28 апр. – 5 май.

2092. Рустамов, У. Мангуликка дахлдор : [Иккинчи Жаҳон урушида ҳалок бўлган ўзбек халқининг мард ўғлонлари ҳақида] / У. Рустамов // Қишлоқ ҳаёти. – 2002. – 9 май.

2093. Сабуров, Р. Мангуликка мухрланган исмлар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Жумаев ҳақида] / Р. Сабуров // Дўстлик байроғи. – 2012. – 8 май.

2094. Сабуров, Р. Тинчлик – тенгсиз бойлик / Р. Сабуров // Дўстлик байроғи. – 2011. – 7 май.

2095. Саиджаҳоний, А. Олтмиш йил кўкракда мина парчаси билан ёки сопер Ғуламжон Исмоиловнинг жангавор йўли / А. Саиджаҳоний // Холис. – 2005. – 5 май.

2096. Саидов, Н. Оққан дарё оқаверади : [Хўжаободлик Т. Бобоҳўжаев подполковник, мудофаа бўлими бошлиғи лавозимларида ишлаган] / Н. Саидов // Андижоннома. – 2017. – 22 апр.

2097. Сайдалиев, С. Иззат-икромга, ардоққа лойиқ : [Хотира ва Қадрлаш кунини нишонлаш хусусида] / С. Сайдалиев // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 2 февр.

2098. Саййид, О. “Бир умрга ўлмайман...” : [Тошкентдаги Бўзсув бўйида “Шаҳидлар майдони” мажмуаси ҳақида] / Олим Саййид // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 2 май.

2099. Сайфиддинов, Қ. Жангларда тобланган муҳаббат : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Қ. Сайфиддинов ҳаёти ҳақида] / Қ. Сайфиддинов // Саховат. – 2004. – № 3. – Б. 17.

2100. Саксонбоев, У. Ўлиб-тирилганлар умри : [Қорасув ш. уч тегирмон маҳалласида истиқомат қилувчи уруш қатнашчиси Л. Тўраев ҳақида] / У. Саксонбоев // Қўрғонтепа ҳақиқати. – 2013. – 9 май.

2101. Самадов, М. Андижонлик довюраклар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари ҳақида] / М. Самадов // Коммунист. – 1987. – 28 март.

2102. Самадов, М. Белорусда қолган ўғлонлар : [Ўзбекистонлик марҳум жангчиларнинг исм-фамилиялари рўйхати] / М. Самадов // Халқ сўзи. – 1993. – 4 нояб.

2103. Самадов, М. Ватанга муҳаббат бу : [Хивалик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Данилюк хусусида] / М. Самадов // Хоразм ҳақиқати. – 1986. – 21 сент.

2104. Самадов, М. Висолдаги қахрамонлик : [Иккинчи жаҳон уруш фахрийси О. Ҳакимов ҳақида] / М. Самадов // Тошкент оқшоми. – 1994. – 2 нояб.

2105. Самадов, М. Довюраклик ҳамроҳ бўлган баҳодир : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси ҳақида] / М. Самадов // Дўстлик байроғи. – 1997. – 12 май.

2106. Самадов, М. Жасорат боқийдир : [Хоразмлик жангчилар тўғрисида] / М. Самадов // Хоразм ҳақиқати. – 1997. – 26 нояб.

2107. Самадов, М. Жасур фарзандлар ёди: сарғайган сатрлар : [Ғалабанинг 53 йиллигига] / М. Самадов // Ватан. – 1998. – 8–14 май.

2108. Самадов, М. Жасур жангчиларни танийсизми? / М. Самадов // Қашқадарё ҳақиқати. – 1982. – 8 май. – Б 2.

2109. Самадов, М. Изланиш давом этади : [урушдан қайтмаган Ўзбекистонликлар тақдири] / М. Самадов // Тошкент оқшоми. – 1997. – 7 май.

2110. Самадов, М. Иккижангчи жасорати : [немис-фашист босқинчиларга қарши курашда М. Қурёзов ва А. Матёкубовларнинг кўрсатган мардликлари] / М. Самадов // Хоразм ҳақиқати. – 1998. – 8 май.

2111. Самадов, М. Мард ҳамюртларимиз : [фашист босқинчиларига қарши] / Мажид Самадов // Сурхон тонги. – 1994. – 17 май.

2112. Самадов, М. Матонат : [Иккинчи жаҳон урушининг 50 йиллиги] / М. Самадов // Хоразм ҳақиқати. – 1995. – 5 апр.

2113. Самадов, М. Номинг ўчсин, уруш! : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси журналист ва ёзувчи М. Самадовнинг 8000 Ўзбекистонлик жангчининг жасорати ҳақида] / М. Самадов // Ўзбекистон овози. – 1993. – 3 февр.

2114. Самадов, М. Разведкачилар дарвозабони : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, Совет Иттифоқи Қаҳрамони С. Нурматов] / М. Самадов // Хоразм ҳақиқати. – 1988. – 11 февр.

2115. Самадов, М. Сени жондан севаман ҳаёт : [разведкачилар хусусида] / М. Самадов // Сурхон тонги. – 1994. – 6 май.

2116. Самадов, М. “Сени жондан севаман, Ватан” : [Иккинчи жаҳон уруши жангида мардларча ҳалок бўлган Тошкентлик И. Усмонов ҳақида] / М. Самадов // Ватан. – 1998. – 8–14 май.

2117. Самадов, М. Сени жондан севаман, Ватан! / М. Самадов // Ватан. – 1997. – 8 май.

2118. Самадов, М. Сирожиддиннинг жасорати : [фашизм устидан қозонилган Ғалабанинг 50 йиллиги олдидан] / М. Самадов // Ўзбекистон адабиёти ва санъати. – 1994. – 29 апр.

2119. Самадов, М. Сурхондарёлик марду майдонлар: [Ғалаба куни олдидан] / М. Самадов. // Сурхон тонги. – 1994. – 3 май.

2120. Самадов, М. Узилган ҳар киприк обод йўқолмас... : [Иккинчи жаҳон урушига кетган ўзбек йигитлари ҳақида] / М. Самадов // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 9 апр.

2121. Самадов, М. Улар номи ўчмас абадий : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари И. Қорабоев, Й. Соҳибов, М. Зиёдуллаевлар ҳақида] / М. Самадов // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 2 май.

2122. Самадов, М. Умри ҳазон бўлганлар : [Иккинчи уруши жангоҳларида ҳалок бўлган ўзбекистонлик йигитлар рўйхати] / М. Самадов // Қишлоқ ҳақиқати. – 1992. – 23 июнь.

2123. Самадов, М. Хоразмлик марди-майдонлар : [Иккинчи жаҳон урушида қатнашган хоразмликлар] / М. Самадов // Хоразм ҳақиқати. – 1997. – 26 февр.

2124. Самадов, М. Чет элларда ҳалок бўлган баҳодирлар : [Хоразмдан урушга кетиб чет элларда ҳалок бўлган йигитларнинг жасорати ва улар дафн этилган жойлар ҳақида] / М. Самадов // Хоразм ҳақиқати. – 1997. – 24 сент.

2125. Самадов, М. Юртга қалқон бўлиб кетган ўғлонлар : [1945 йилда Орден билан мукофотланган А. Рустамовнинг тақдири] / М. Самадов // Халқ сўзи. – 1992. – 1 дек.

2126. Самадов, М. Ўлимларни қолдириб доғда... : [уруш ва меҳнат фахрийси К. Эрматов ҳақида] / М. Самадов // Кўзгу. – 1997. – 16 янв.

2127. Самадов, М. Қаҳрамонлар мангу яшайди / М. Самадов // Хоразм ҳақиқати. – 1994. – 6 май.

2128. Самадов, М. Ҳалок бўлган баҳодирлар / М. Самадов // Хоразм ҳақиқати. – 1998. – 14 янв.

2129. Самадов, М. Ҳамиджон Аҳмедовнинг жасорати : [мардлик-мангулик 1941-1945 йил хотиралари] / М. Самадов // Андижоннома. – 2000. – 12 янв.

2130. Санақулов, Ў. Унутилмас таассуротларга бой байрам : [Хотира ва қадрлаш кунини нишонлаш ҳақида] / Ў. Санақулов // Navoiy ziyosi. – 2018. – 11 май.

2131. Санақулов, Ў. Хотира-боқийдир, кадр-муқаддас : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийлари Р. Эргашев ҳақида] / Ў. Санақулов // Navoiy ziyosi. – 2018. – 4 май.

2132. Саодатова, Г. Берлин остонасидаги биринчи танк ёки ўғлини фронтга кузатган муштипар она ҳақида : [1-Украина fronti 71-механизациялашган бригада танк командири Самарқандлик М. Урунов ҳақида] / Г. Саодатова // Халқ сўзи. – 1995. – 8 март.

2133. Сапарова, Ф. Миллий ғурур ва ифтихор ҳисси : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / Ф. Сапарова // Гурлан ҳаёти. – 2018. – 8 май.

2134. Сариев, Б. Шукрим, мулкдорнинг отасиман : [87 ёшли уруш қатнашчиси Б. Сариев ҳақида] / Б. Сариев // Қишлоқ ҳаёти. – 2009. – 8 май.

2135. Сатторов, Ж. Матонат : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Норматов ҳақида] / Ж. Сатторов, К. Абдусатторов // Коммунист. – 1990. – 22 июнь.

2136. Сатторов, И. Қулунча : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчисининг ҳикояси] / И. Сатторов // Қишлоқ ҳаёти. – 2001. – 6 март.

2137. Сафар, А. “Тинчлик деган неъматга нима етибди, болам!” – дейди 96 баҳорни қаршилаган Марат ота Ёмғуров / А. Сафар // Богот садоси. – 2018. – 3 май.

2138. Сафаров, А. Адолатнинг соф ғалабаси : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / А. Сафаров // Кармана овози. – 2015. – 16 апр.

2139. Сафаров, А. Хотиралар ичра яшар Чори бобо : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Чори ота Назаров ҳақида] / А. Сафаров // Ватанпарвар. – 2005. – 6 май.

2140. Сафаров, М. Давраимизнинг тўри сизники / М. Сафаров // Халқ сўзи. – 2007. – 1 май.

2141. Сафаров, М. Инсон хотирасига эҳтиром / М. Сафаров // Инсон ва қонун. – 2003. – 13 май.

2142. Сафаров, М. Матонат ва фидойиликлар унутилмайди : [Ғалабанинг 60 йиллиги муносабати билан Президенти-мизнинг ғамхўрликлари хусусида] / М. Сафаров // Халқ сўзи. – 2005. – 14 апр.

2143. Сафаров, Х. Бу кунларга етганлар бор / Х. Сафарова // Дўстлик байроғи. – 2013. – 8 май.

2144. Сафаров, Ш. Жасорат : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Х. МадРаҳимов Украинани озод қилишда қатнашди] / Ш. Сафаров // Хоразм ҳақиқати. – 1971. – 15 окт.

2145. Сафаров, Ш. Жасур танкчи : [Хоразмлик ботир жангчи Ж. Болтаев] / Ш. Сафаров // Хоразм ҳақиқати. – 1972. – 9 май.

2146. Сафаров, Ш. Солдат эди, солдат бўлиб қолди : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Қ. Султонов] / Ш. Сафаров // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 6 март.

2147. Сафарова, Х. Ҳурмат-эҳтиромга муносиб улар : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Исмоил ота Якубов уруш хотиралари ҳақида] / Х. Сафарова // Дўстлик байроғи. – 2016. – 6 май.

2148. Сафоев, А. “Матёкубим меҳри билан яшайман” : [Иккинчи жаҳон урушидан қайтмаган Хивалик М. Иброҳимов] / А. Сафоев // Оила ва жамият. – 2007. – № 9. – 16 май.

2149. Сафоев, А. Сотим Нурматов : [Хоразмлик мард жангчи, “Шухрат” ордени нишондори С. Нурматов] / А. Сафоев // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 9 май.

2150. Сафоев, Э. Уруш, номинг ўчсин жаҳонда! : [1941–1945] / Э. Сафоев // Xonqa hayoti. – 2018. – 30 нояб.

2151. Саъдулла, Х. Ўтганлар ёди / Ҳаким Саъдулла // Маърифат. – 1993. – 27 март.

2152. Саъдуллаев, Ж. Сатрларда жўш урган туғён / Ж. Саъдуллаев // Тошкент ҳақиқати. – 2007. – 5 май.

2153. Сиддиқов, Т. Поляк қизининг муҳаббати... : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Қўқонбоев ва Ядвиге хола ҳақида] / Т. Сиддиқов, Ф. Шодмоналиев // Халқ сўзи. – 1995. – 27 апр.

2154. Сирожиддинов, Б. Ҳ. Генерал билан сўнгги суҳбат : [фашизм устидан қозонилган Ғалабанинг 50 йиллиги муносабати билан истеъфодаги генерал-лейтенант билан суҳбат / суҳбатдош Раҳмон Искандар] // Ўзбекистон адабиёти ва санъати. – 1994. – 17 июнь.

2155. Собир Раҳимов музейи очилди : [Фарғона политехника техникумида Совет Иттифоқи Қаҳрамони, маҳоратли саркарда Собир Раҳимов музейи тантанали очилганлиги ҳақида] // Коммуна. – 1985. – 6 июнь.

2156. Собир, Н. Умуминсоний қадрият : [Хотира ва Қадрлаш кuni ҳақида Фарғона вилояти оқсоқолларининг фикр-мулоҳазалари] / Набижон Собир // Халқ сўзи. – 1999. – 12 февр.

2157. Собиров, А. Умр мазмуни : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Раҳмон Худойберганов хусусида] / А. Собиров // Хоразм ҳақиқати. – 1981. – 12 июнь.

2158. Собиров, Н. Шаҳидлар шухрати сўнмайди : [Тошлоқ туманида бўлиб ўтган Ғалаба байрами тантаналари ҳақида] / А. Қамбаров // Коммуна. – 1981. – 7 май.

2159. Собиров, Ш. Тилагимиз – тинчлик : [9 май – Хотира ва Қадрлаш кuni] / Ш. Собиров // Хива тонги. – 2011. – 2 май.

2160. Собирова, Д. Қалбларда яшайди : [немис-фашист босқинчиларига қарши мардонавор курашган Полвон Назарий ҳақида] / Д. Собирова // Хоразм ҳақиқати. – 1974. – 31 окт.

2161. Собиров, Қ. Қаддингни кўтар, Алиёр! : (очерк) : [Иккинчи жаҳон уруши даврида биринчилардан бўлиб фронтга кетган Қашқадарё вилоят, Ғузор тумани Чуқур қишлоғининг асл полвонларидан бири Х. Муродов ҳақида] / Қ. Собиров // Қишлоқ ҳаёти. – 2002. – 14 июнь.

2162. Совғалар улашилди : [Бухорода яшовчи Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Мухсин бобо Аҳмедов ҳолидан хабар олдилар] / З. Қурбонова // Бухоро оқшоми. – 2019. – 17 янв.

2163. Содикжонов, Ж. Хурмат ва эҳтиромнинг ёрқин ифодаси : [9 май – Хотира ва Қадрлаш кuni олдидан] / Ж. Содикжонов // Andijonoma. – 2018. – 5 май.

2164. Содиков, А. Фидойиларга ёдгорлик : [Ҳамза ш. очилган ёдгорлик ҳақида] / А. Содиков // Коммуна – 1978. – 9 май.

2165. Содиқов, Т. Юртдошлар жасорати унутилмайди : [уруш ва меҳнат фахрийлари Тошкент ш. кенгаши раиси билан Ғалабанинг 50 йиллигини нишонлаш ҳақида суҳбат / суҳбатдош М. Мирзамухамедова] // Тошкент окшоми. – 1994. – 26 дек.

2166. Содиқов, Ҳ. Алиматнинг кўз ёшлари ёхуд жанговор оға-инилар : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийлари полковник Қ. Шарипов сержант А. Давлатов ҳақида] / Ҳ. Содиқов // Халқ сўзи. – 1992. – 24 сент.

2167. Содиқов, Ҳ. Ўзбек қўшини тақдири : [Москва остонасида ҳалок бўлган 94-алоҳида ўзбек бригадаси жангчи ва зобитлари хотирасига] / Ҳ. Содиқов // Халқ сўзи. – 1992. – 9 май.

2168. Содиқова, М. Уларнинг жасорати мангу яшайди: [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / М. Содиқова // Олтинқўл. – 2018. – 5 май.

2169. Солаев, Н. Гулдай гўзал бўлсин : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ж. Эгамов] / Н. Солаев // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 27 нояб.

2170. Солаев, Н. Улар 17 ёшда эди ; Жасорат : [Янгиариқлик рота алоқачиси Оллаберган ака Жуманиёзов жангда кўрсатган қахрамонлиги учун “Жасурлиги учун” медали билан мукофотланди] / Н. Солаев, М. Нуруллаев // Хоразм ҳақиқати. – 1970. – 28 апр.

2171. Солаева, Қ. Жангчи педагог : [Юқори дўрмонлик ўрта мактаб физика-математика ўқитувчиси, Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Я. Сафашев] / Қ. Солаева // Октябрь байроғи. – 1974. – 9 май.

2172. Солиев, Ҳ. Улуғ сана тенгдоши : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, Киевни озод қилишда қатнашган Раҳим ака Ҳожиёв хусусида] / Ҳ. Солиев // Коммунизм. – 1978. – 22 февр.

2173. Сотимов, М. Жанггоҳлар сардори : [Шовотлик уруш ва меҳнат фахрийси билан суҳбат / суҳбатдош Н. Ражабов] // Хоразм ҳақиқати. – 1997. – 12 март.

2174. Сотлиқов, О. Жасорат : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, ўқитувчи Раҳим ака Ҳожиёв] / О. Сотлиқов // Хоразм ҳақиқати. – 1973. – 11 июль.

2175. Сотлиқов, Х. Фарғоналик жангчилар хотираси / Х. Сотлиқов // Коммуна. – 1983. – 9 май.

2176. Сулаймонов, И. Меҳрдан бахт тахтини яратган :

[меҳнат ва уруш фахрийлари ташкилотлари иттифоқининг Республика кенгаши раиси Б. Раҳимов ҳақида] / И. Сулаймонов // Ўзбекистон овози. – 1994. – 22 февр.

2177. Сулаймонов, М. Тинчлик – буюк неъмат : Иккинчи жаҳон уриш қатнашчиси Х. Йўлдошев ҳақида / М. Сулаймонов // Наманган ҳақиқати. – 2008. – 9 май.

2178. Сулаймонов, М. Эътибор ва ғамхўрлик ифодаси : [Фарғона туманида 9 май – Хотира ва Қадрлаш кунига бағишланган байрам тадбири бўлиб ўтгани, унда Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари, меҳнат фахрийлари, кенг жамоатчилик вакиллари қатнашганлиги ҳақида] / М. Сулаймонов // Қишлоқ ҳаёти. – 2009. – 8 май.

2179. Султонов, З. Хотира боқийдир қадр муқаддас : [9 май – Хотира ва Қадрлаш кунига бағишланган] / З. Султонов, С. Абдубоқиев // Дўстлик байроғи. – 2016. – 6 май.

2180. Султонов, О. Жангдаги сиёсий раҳбар : [Очил ака Раҳимов хусусида] / О.Султонов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 8 май.

2181. Султонов, Х. Хотира халқни бирлаштиради : [Иккинчи жаҳон урушида қурбон бўлганлар хотираси ҳақида] / Х. Султонов // Ўзбекистон овози. – 1998. – 27 июнь ; Тошкент оқшоми. – 1998. – 26 июнь.

2182. Султонов, Э. Минг ажалга чап бериб... / Э. Султонов // Қашқадар ҳақиқати. – 1986. – 9 май. – Б. 3.

2183. Сўфиев, Н. Ҳамон уруш қурбони дер... : [А. Сагитов хотирасини ёд этиб] / Н. Сўфиев // Сурхон тонги. – 1994. – 1 янв.

2184. Табаррук сиймолар ташрифи : Ўзбекистон ХДП Марказий Кенгашида Иккинчи жаҳон уруши иштирокчилари ва фахрийлар қабул қилинди // Ўзбекистон овози. – 1993. – 4 май.

2185. Тагаченко, И. Қахрамон : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, қахрамон С. Нурматов ҳақида] / И. Тагаченко // Хоразм ҳақиқати. – 1968. – 23 февр.

2186. Тажиев, С. Хотира улуғ : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида Р. Қодирова] // Учқудуқ таны. – 2010. – 7 май.

2187. Тарих сабоғи // XXI аср. – 2006. – 11 май.

2188. Тарихий хотирасиз келажак йўқ : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Д. Твердохлебов ҳақида] // Дўстлик байроғи. – 2003. – 9 май.

2189. Тасимбетова, Г. Улар ёди доимо қалбимизда : [уруш фахрийлари ҳақида] / Г. Тасимбетова // Учқудуқ таны. – 2010. – 7 май.

2190. Темур, У. “Яшаш ҳам аслида жанг қилиш билан баробар” : [биринчи даражали “Улуғ Ватан уруши” ордени, “Жасорат медали” ва бошқа қатор нишонлар соҳиби Х. Зиёев ҳақида] / Убайдулло Темур // Тошкент оқшоми. – 1995. – 14 апр.

2191. Темур, У. Юзга тутган бир томчи кўз ёш : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Ф. Эргашев ҳақида] / Убайдулло Темур // Тошкент оқшоми. – 1995. – 12 апр.

2192. Темур, У. Ўчмас из : [Иккинчи жаҳон уруши уруш қатнашчиси Ф. Усмонов ҳақида] / Убайдулло Темур // Тошкент оқшоми. – 1995. – 1 май.

2193. Тепакўрғонда муқаддас қадамжо : [Самарқанд вилоятида Хотира мажмуасини қуриб битказилаётгани ҳақида] // Халқ сўзи. – 1999. – 29 апр.

2194. Тилалова, М. 100-ёшли қаҳрамон бобо : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Зайниддин бобо Жумаев ҳақида] / М. Тилалова // Дўстлик байроғи. – 10 май.

2195. Тиллаев, О. Мардлик мадҳи : [қурилиш-архитектура бўлими мудир, Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, II-даражали Шўҳрат ордени билан мукофотланган Б. Ниёзматов ҳақида] / О. Тиллаев, Р. Турсунов // Хоразм ҳақиқати. – 1970. – 29 янв.

2196. Тиллаев, С. Шунқорлар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари ҳақида] / С. Тиллаев // Ватан. – 1995. – 11–18 март.

2197. Тиловбердиев, О. Янгийўллик қаҳрамон : [Тошкент вилояти Янгийўл туманидаги “Эски қовунчи” жамоа хўжалиги аъзолари ўз қишлоқдошларини 9 май байрами билан табриклаганлари ҳақида] / О. Тиловбердиев // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 7 май.

2198. Тирик тарих сўзлаганда : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларининг Ғалабанинг 50 йиллиги муносабати билан ёзган мақолалари тўплами] // Қишлоқ ҳақиқати. – 1995. – 7 апр. – Мундарижа: Ёўқлов / Р. Бегимбетов ; Қарз / Ф. Мирёқубов ; Тинчлик – саодат / А. Ахтамов ; Осмонимиз беғубор бўлсин / Р. Матқурбонов.

2199. Тирик тарих сўзлаганда : [истеъфодаги полковник,

Сирғали тумани Собир Раҳимов маҳалла қўмитаси раиси Хуррам Ашуров, Шофриконлик уруш ва меҳнат фахрийси Облоберди Исомов ; Қаҳрамон ака, меҳнат фахрийси Навбахор туманидан Санам Хотамоваларнинг Иккинчи жаҳон уруши ва унинг асоратлари ҳақидаги ҳикоялари] // Қишлоқ ҳақиқати. – 1995. – 5 май.

2200. Тожибоев, Х. Сўнмас жасорат : [“Шуҳрат” ордени нишондори, боғотлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Матёкубов] / Х. Тожибоев // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 26 апр.

2201. Тожиев, К. Каттабоғлик баҳодир : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси янгиариқлик Ж. Сафоевнинг қаҳрамонлиги] / К. Тожиев // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 3 янв.

2202. Тожиев, У. Назиржон Эгамов хотирасига бағишланди : [Шофиркон туманида яшовчи Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Н. Эгамов хотирасига бағишлаб “Ватанпарвар» ташкилоти вилоят кенгаши ташаббуси билан «Ватан фидойи фарзандларини унутмайди» шиори остида турнир ташкил этилди] / У. Тожиев // Вухогнома. – 2019. – 27 февр.

2203. Тожиев, У. ”...У кунларни душманамга раво кўрмайман” : [Бухоро вилояти кенгашида Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Н. Қаршиев билан уч авлод учрашуви ташкил этилди] / У. Тожиев // Вухогнома. – 2019. – 10 май.

2204. Толипов, А. Фарзандлари ардоғида : [Иккинчи жаҳон урушида ўзбек жангчиларининг кўрсатган қаҳрамонликлари ҳақида] / А. Толипов // Тошкент оқшоми. – 1994. – 19 окт.

2205. Толипова, А. Дон соҳилида қолиб кетган ўзбек : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси тошкентлик қаҳрамон А. Юсупов ҳақида] / А. Толипова // Ватан. – 1999. – 9–15 нояб.

2206. Топволдиев, Т. Жасорат унутилмайди / Т. Топволдиев // Андижоннома. – 2010. – 5 май.

2207. Тошмиров, Х. Минг раҳмат : [Шўрчи тумани “Нуроний” жамғармаси раиси, уруш ва меҳнат фахрийси давлат томонидан Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларининг моддий рағбатлантирилгани ҳақида] / Х. Тошмиров // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 9 май.

2208. Тошмуродов, Е. Суҳбат ва учрашувлар : [Буюк Ғалабанинг 50 йиллиги олдидан] / Е. Тошмуродов // Сурхон тонги. – 1995. – 21 апр.

2209. Тошназаров, Б. Дориламон кунлар шукуҳи : [уруш қатнашчиларини рағбатлантириш бўйича амалга оширилган ишлар ҳақида] / Б. Тошназаров // Дўстлик байроғи. – 2016. – 14 апр.

2210. Тошқулов, Т. Унутилмас хотиралар / Т. Тошқулов // Қашқадарё ҳақиқати. – 1982. – 8 май. – Б. 3.

2211. Тураев, Х. Сталинград ҳимоячиси / Х. Тураев // Қашқадарё ҳақиқати. – 1974. – 9 май – Б. 2.

2212. Турдиалиев, Ш. Инсон – азиз, хотираси – муқаддас / Ш.Турдиалиев, Н. Ғозиев // Adolat kuchi. – 2015. – № 18. – Б. 1–2.

2213. Турдиев, А. ...Эли суйган Суяров эди : [Самарқанд вилоят Иштихон туманида яшаган Ватан уруши қатнашчиси К. Суяров хотираси ҳақида] / А. Турдиев // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 12 март.

2214. Турдиев, Х. Бутун юрт сафарбарлиги... : Ғалабанинг 60 йиллиги тўғрисида / Х. Турдиев // Тошкент ҳақиқати. – 1995. – 29 март.

2215. Турдиева, Г. Олтин занглаймайди / Г. Турдиева // Қадрият. – 2006. – 6 май.

2216. Туробов, М. Ўлимларни қолдириб доғда : [Иккинчи жаҳон уруши ногирони О. Ортиқовнинг кўрсатган мардлиги ҳақида] / М. Туробов // Тошкент оқшоми. – 1995. – 19 апр.

2217. Турсунов, Р. Қуролдошларни излаб... : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ж. Эгамов хусусида] / Р. Турсунов // Хоразм ҳақиқати. – 1970. – 21 февр.

2218. Турсунов, С. Ўша оғир йилларда ҳиммат : [Ғалабанинг 48 йиллигига бағишланади] / С. Турсунов. // Сурхон тонги. – 1993. – 8 май.

2219. Турғунов, М. Қаҳрамонлар хотирасини эъзозлайлик / М. Турғунов // Наманган ҳақиқати. – 1999. – 27 март.

2220. Тўлабоев, Қ. “Тириклайин қўлга олинсин...” : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Ж. Холматов ҳақида] / Қ. Тўлабоев // Тошкент оқшоми. – 1995. – 12 апр.

2221. Тўлаганов, Э. Истиқлол берган кадр : [Президентимизнинг ташаббуслари билан 9 май – Хотира ва Қадрлаш куни деб эълон қилингани ҳақида] / Э. Тўлаганов // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 23 апр.

2222. Тўхтаев, Ф. Ўтган кунларим : [Иккинчи жаҳон уруши

қатнашчилари ҳақида] / Ф. Тўхтаев // Ziyokor sadosi. – 2014. – 9 май.

2223. Тўхтаев, Ч. Ўлиб тирилган жангчи : [Сариосиё тумани Қорасув қишлоғида яшовчи Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ибодулла бобо Саидов ва унинг 27 қишлоқдоши ҳақида] / Ч. Тўхтаев // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 4 май.

2224. У кунларнинг шухрати сўнмас : [мақолалар] // Ўзбекистон овози. – 1993. – 7 май. – Мундарижа: Мангу жасорат / М. Раҳимов ; Урушнинг номи ўчсин / Р. Аҳмадалиев ; Етказганига шукр / Искандар Раҳмон ; Ватан, она сўзи нақадар лазиз! / Ҳ. Носиров.

2225. Убайдуллаев, Р. Гулхандаги найчи : [Иккинчи жаҳон уруш давридаги воқеа] / Р. Убайдуллаев // Тошкент оқшоми. – 1999. – 12 апр.

2226. Убайдуллаев, Р. Дийдор : [1-гуруҳ уруш ногиронининг хотирасидан] / Р. Убайдуллаев // Қишлоқ ҳақиқати. – 1995. – 28 апр.

2227. Убайдуллаев, Р. Унутилмас кунлар : [Иккинчи жаҳон урушида қаҳрамонлик кўрсатган 42-танк бригадаси ҳақида] / Р. Убайдуллаев // Тошкент оқшоми. – 1998. – 8 май.

2228. Убайдулло, Т. Жўшқин булоқлар : [пойтахтимизнинг Юнусобод туманидаги “Шаҳидлар хотираси” ёдгорликлар мажмуаси ва инсон қадри] / Т. Убайдулло // Ишонч. – 2000. – 28 июль.

2229. Убайдулло, Т. Умр ҳикояси : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Турсунпўлат ота Пирматов ҳақида] / Т. Убайдулло // Тошкент оқшоми. – 1998. – 8 май.

2230. Узилган бир киприк : [ТошДУ қошидаги Олий Педагогика ин-тида “Ўзбекистоннинг Буюк Ғалабага қўшган ҳиссаси” мавзуида бўлиб ўтган илмий-услубий конф.] // Ватан. – 1995. – 15–22 апр.

2231. Узоқов, Ю. Бир хато тарихи ва жабри : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси ва меҳнат фахрийси 80 ёшли Ғани бобо 60 йилдан буён ҳалок бўлганлар рўйхатида нега?] / Ю. Узоқов // Ўзбекистон овози. – 2002. – 18 июнь.

2232. Уйғоқ абадиёт : нигоҳ // Қишлоқ ҳаёти. – 2007. – 8 май.

2233. Улуғ ватан урушининг айрим ногиронларининг нафақаларига қўшимчалар бериш ҳақида : Навоий вилояти ҳокимининг қарори // Дўстлик байроғи. – 1995. – 25 апр.

2234. Умарали, Қ. Эгасини топган “Қизил юлдуз” : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Сулаймонқул ота Исмоилов] / Қ. Умарали // Ўзбекистон социал таъминоти. – 1975. – № 2. – Б. 39.

2235. Умаралиев, К. Қахрамон ёдимизда : [Совет иттифоқи қахрамони Ғ. Ёқубов ҳақида] / К. Умаралиев // Коммунист. – 1971. – 23 февр.

2236. Умаров, А. Абадиятга дахлдор : [Хотира майдони – эзгулик тимсоли] / А. Умаров, Ш. Умаров, Э. Аъзамов // Ишонч. – 1999. – 21 май.

2237. Умаров, Ш. Энг улугъ неъмат : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / Ш. Умаров // Хатирчи ҳаёти. – 2017. – 14 апр.

2238. Умарова, Ж. Берлингача борган жангчи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Қутлимуродов] / Ж. Умарова // Ҳазораспнома. – 2014. – 9 май.

2239. Умарова, С. Эл юрт дарди билан : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Дўрмон қишлоғидан Ялла ота Равшанов ҳақида] / С. Умарова // Дўстлик байроғи. – 2005. – 3 май.

2240. Умарова, Х. Жанглarda чиниқди : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ўрозбой ака Отажонов] / Х. Умарова // Пахтакорлар овози. – 1972. – 7 дек.

2241. Умиров, М. Олтмиш тўрт ёшли толиб ёхуд Брест қалъаси ҳимоячиси : Брест қахрамони Муҳаммаджон Абдувалиевнинг жанговор ҳаётидан лавҳалар / М. Умиров // Ўзбекистон овози. – 1995. – 18 апр.

2242. Умматов, Р. Польша ўрмонидан топилган медаль : [Қ. Убайдуллаевга тегишли медаль] / Р. Умматов // Ҳаёт. – 2007. – 4 окт.

2243. Умматов, Р. Уни Киевда ҳам танишади : [90-гвардиячи жангчи М. Расулов ҳақида] / Р. Умматов // Наманган ҳақиқати. – 2008. – 9 май.

2244. Умматов, Унутмоқ осонмас сизларни! : Хотира ва қадрлаш куни // Наманган ҳақиқати. – 2006. – 6 май.

2245. Умр ўткинчи, хотира абадийдир // XXI аср. – 2005. – 5 май.

2246. Умрзоқов, С. У кунлар ёди : [Буюк Ғалабанинг 50 йиллиги олдидан] / С. Умрзоқов // Қишлоқ ҳақиқати. – 1994. – 6 май.

2247. Умурзақов, Г. Авлоддан авлодга кўчган анъана : [Ан-

дижонлик уруш қатнашчиси А. Ҳайдаров] / Г. Умурзақов // Булоқбоши. – 2018. – 13 янв.

2248. Умурзақов, Ш. Бу кунларнинг қадрига етайлик : [ғалаба байрами муносабати билан тахририятга ташриф буюрган уруш фахрийлари Янгийўллик Ёрмат ота Зарипов билан Исроил ота Исмоиловларни хотиралари ҳақида] / Ш. Умурзақов // Тошкент ҳақиқати. – 1997. – 9 май.

2249. Унутилмас йиллар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, медицина хизмати бўйича, истеъфодаги гвардия катта лейтенанти С. Қаландаров] // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 9 май.

2250. Уруш ва меҳнат фахрийлари билан учрашув // Адолат кўзгуси. – 2003. – 17–23 янв.

2251. Уруш ветеранлари ҳамиша иззат-икромда : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари шарафига ўтказилган тантанали қабул] // Коммуна. – 1975. – 7 май.

2252. Усмон, Б. “Сен доимо қалбимдасан, жигарим” : [Хотира ва қадрлаш кунин байрами тантанали маросими ҳақида] / Б. Усмон // Халқ сўзи. – 1999. – 11 май.

2253. Усмонов, Р. Москвадан Берлингача : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси С. Олимов жанглarda кўрсатган мардлиги учун “Қизил Юлдуз” ордени билан мукофотланди] / Р. Усмонов // Машъал. – 1973. – 2 окт.

2254. Усмонов, Р. Уруш қурбонсиз бўлмас : [Иккинчи жаҳон урушининг II гуруҳ ногирони Рўзимат ота Усмонов ҳикоясини Ю. Бекмуродов ёзиб олди] // Халқ сўзи. – 1995. – 2 май.

2255. Усмонов, Т. Рейхстаг учун жанг : [ветеран хотиралари] / Т. Усмонов // Коммунист. – 1968. – 9 май.

2256. Усмонов, Э. Қалб пештоқидаги битиклар / Э. Усмонов // Қалб кўзи. – 1999. – 24–30 май. – Б. 2

2257. Усмонова, М. Бу кунларнинг қадрини мендан сўра, болажон”! : [Учкўприй туманининг Баковул қишлоғида бўлмиш Ҳадича момо Қаямованинг кечмиши ҳақида] / М. Усмонова // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 30 июнь.

2258. Усмонова, Н. Эл ичра мангу : [Муқимий номли мусиқали театр актёри, марҳум Ҳамза Умаровнинг уруш йиллари ҳақида] / Н. Усмонова // Тошкент оқшоми. – 1995. – 3 май.

2259. Усмонова, Н. Эҳтиром : [9 май – Хотира ва Қадрлаш кунига бағишлаб Тошкент шаҳар ҳокимлиги ҳамда Ўзбеки-

стон фахрийларини ижтимоий қўллаб-қувватлаш “Нуроний” жамғармаси уруш ва меҳнат фахрийларига учрашув ташкил этилди] / Н. Усмонова // Халқ сўзи. – 2007. – 8 май.

2260. Усмонова, Н. Юсак эҳтиром / Н. Усмонова // Тошкент окшоми. – 2007. – 8 май.

2261. Усмонова, Х. Жасорат хотираси : [Аҳмад Фарғоний номидаги вилоят кутубхонасида Иккинчи жаҳон уруши қаҳрамонлари билан учрашув бўлиб ўтди] / Х. Усмонова // Коммуна – 1975. – 22 февр.

2262. Фазлиев, Ғ. Исминг нима, қаҳрамон? : [Самарқанднинг Сиеб қишлоғидан фронтга кетган Совет Иттифоқи Қаҳрамони Р. Маҳмудов ҳақида] / Ғ. Фазлиев // Ватан. – 1995. – 15–22 апр.

2263. Фазлиддинов, Ф. Инсон азиз / Ф. Фазлиддинов // Тошкент ҳақиқати. – 2005. – 7 май.

2264. Фазлиддинова, Ш. Хотира : [фарзанд соғинчидан ўртанган қалблар тўғрисида] / Ш. Фазлиддинова // Сариосиё. – 2019. – 10 май.

2265. Файзиева, Х. Синовларда тикланган қаддим : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Р. Шодиев билан суҳбат] / Х. Файзиева // Дўстлик байроғи. – 2006. – 6 май.

2266. Файзиева, Х. Файзли умр-ибрат мактаби : [Ўзбекистонда хизмат кўрсатган ўқитувчи халқ маорифи аълочиси, иккинчи жаҳон уруши иштирокчиси Нажим ота Курбонов ҳақида] / Х. Файзиева // Дўстлик байроғи. – 2008. – 8 май.

2267. Файзиева, Х. Юз билан юзлашган отахон : [Иккинчи жаҳон уруши 2-даражали “Улуғ Ватан уруши” ордени соҳиби Н. Бекбўтаев ҳақида] / Х. Файзиева // Дўстлик байроғи. – 2004. – 6 май.

2268. Файзуллаев, О. Уруш тарихлигича қолсин : [Ғалабанинг 60 йиллигига] / О. Файзуллаев // Халқ сўзи. – 2005. – 6 май.

2269. Фармонов, Д. Осмонимиз мусаффо бўлсин... : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / Д. Фармонов // Кармана овози. – 2012. – 4 май.

2270. Фахрийларга эҳтиром : [Бухоро вилояти Қоровулбозор тумани “Бўстон” МФЙда яшовчи 98 ёшли Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Наврўзов ҳақида] // Вихогнома. – 2019. – 10 май.

2271. Фашизм устидан қозонилган Ғалабанинг 50 йиллиги муносабати билан ҳамдўстликка аъзо бўлган давлатлар халқлари ва жаҳон жамоатчилигига мурожаат // Туркистон. – 1995. – 26 апр. ; Халқ сўзи. – 1995. – 25 апр.

2272. Фозилов, Т. Ветеранлар билан учрашув : [Марғилон “Атлас” ишлаб-чиқариш бирлашмасида бўлиб ўтган иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари учрашуви ҳақида] / Т. Фозилов // Коммуна. – 1983. – 18 февр.

2273. Фозилхўжаев, Б. Ҳамюртлар ҳурмати : [Бувайда туманида бўлиб ўтган Ғалаба байрами тантаналари ҳақида] / Б. Фозилхўжаев // Коммуна. – 1980. – 13 май.

2274. Фролов, Л. Хужжатлар ҳикоя қилади / Л. Фролов // Қашқадарё ҳақиқати. – 1974. – 9 май. – Б. 2.

2275. Фронт – фронторти билан мустаҳкам бўлган эди // Халқ сўзи. – 1995. – 21 апр. – Мундарижа: Сен етим эмассан (Ўзбекистон (1941–1945) йилларда 200 минг ёш болани бағрига олди) ; 52 вагонга жойланган янги йил совғаси ; Миллий дивизиялар ; Журналистлар ҳиссаси.

2276. Халилов, А. Элни жасоратга чорлаган газета : [Иккинчи жаҳон урушида қозонилган ғалабанинг 75 йиллиги олдидан] / А. Халилов // Buxoronom. – 2020. – 18 янв.

2277. Халоскор халқ, бунёдкор халқ : [Ўзбекистон вилоятларида Буюк Ғалабанинг 50 йиллигига ўтказилаётган тадбирлар] // Қишлоқ ҳақиқати. – 1995. – 5 май.

2278. Халқ жасорати мангудир : [ғалаба куни ҳақида] // Сурхон тонги. – 1995. – 8 май.

2279. Халқ ташаббусига большевикча бошчилик қилайлик : [Қизил армия олдидаги бурчларини одилонга бажарган ҳамюртларимиз ҳақида] // Бухоро ҳақиқати. – 1944. – 6 май.

2280. Хидиров, Л. Ярим асрлик унитиш : [Ховослик қаҳрамонлар М. Янгиликов, Ш. Юсупов / Л. Хидиров // Ховос овози. – 2004. – 28 май.

2281. Холбоев, И. Дил кўкида олис юлдуздай мангу ёниб тургай ёдингиз : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Шерназар бобо Йўлдошев ҳақида] // Дўстлик байроғи. – 2009. – 7 май.

2282. Холбоев, И. Инсон қадри улуг, хотираси муқаддас : [Иккинчи жаҳон уруши] / И. Холбоев // Зиёкор садоси. – 2013. – 10 май.

2283. Холбоев, И. Мангу барҳаёт жасорат : [Вилоят ҳокими Э. О. Турдимовнинг Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларига

табриги] / И. Холбоев // Дўстлик байроғи. – 2015. – 10 май.

2284. Холбоев, И. Ўлимларни қолдириб доғда : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари] / И. Холбоев // Дўстлик байроғи. – 2013. – 8 май.

2285. Холбоев, И. Ўлимларни қолдириб доғда : [ўтар давру давронлар, эскирмагай хотира] / И. Холбоев // Дўстлик байроғи. – 2008. – 6 май.

2286. Холиқов, Б. Хотира / Б. Холиқов // Қашқадарё ҳақиқати. – 1986. – 9 май. – Б. 3.

2287. Холматов, Ҳ. Ҳамма ишларда мададкор бўлайлик : [уруш ва меҳнат ветеранлари вилоят таъсис конференциясидан] / Ҳ. Холматов, И. Королев // Коммуна. – 1987. – 3 март.

2288. Холматова, М. Кўзда ёшлар байрам қиламиз “Ёдингдами, дўстим?” : [Ғалабанинг 60 йиллигига] / М. Холматова, М. Тожиева // Халқ сўзи. – 2005. – 5 май.

2289. Хоназаров, Қ. Жангоҳларда янграган қўшиқ / Қ. Хоназаров // Фан ва турмуш. – 1993. – № 5–6. – Б. 21.

2290. Хосилов, А. Берлинда бўлган эди: [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ислон тоғанинг жасорати ҳақида] / А. Хосилов // Дўстлик байроғи. – 1999. – 7 май.

2291. Хотира ва қадрлаш муқаддас туйғу : [Тошкентда хотира ва қадрлаш майдони барпо этилаётгани ва унинг фуқаролар томонида маъқулланаётгани ҳақида] // Тошкент оқшоми. – 1999. – 27 янв.

2292. Хотира мангудир, қадр бетимсол : [Андижон вилояти туманларида 9 май Хотира ва Қадрлаш куни муносабати билан ўтказилган тантаналардан хабарлар] // Андижоннома. – 1999. – 11 май.

2293. Хотира – муқаддас қадрият // Хўжаобод. – 1999. – 8 май.

2294. Хотира улуғдир, улуғдир инсон, халқимнинг ўчмаган асл шаъни бу : [мақолалар] // Ишонч. – 1999. – 8 май. – Мундарижа: Қўмсаҳ / Г. Ҳасанова ; Ёдингдами дўстим, жанг суронлари! / У. Наби ; Боғлар қайта яшнади / Х. Тўхтаев ; Юртим деб жонни тикканлар ; Орзулари бир жаҳон эди / А. Айивов.

2295. Худайберганов, Ш. Дарё бўйидаги жанг : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси О. Йўлдошев] / Ш. Худойберганов // Хоразм ҳақиқати. – 1995. – 21 янв.

2296. Худайберганов, Ш. Зор эдим бир кўргали : [Иккинчи жаҳон урушида бедарак йўқолган Қ. Янгибоев] / Ш. Худойберганов // Хоразм ҳақиқати. – 1995. – 1 февр.

2297. Худоёров, И. Авлодлар эҳтироми : ғалаба байрами муносабати билан Самарқанд тумани Гулобод кўрғонида бунёд этилган ёдгорликнинг очилишига бағишланган репортаж / И. Худоёров // Халқ сўзи. – 1995. – 9 май.

2298. Худойберганов, М. Дўстлик кудрати : [Иккинчи жаҳон урушининг 40 йиллиги] / М. Худойберганов // Хоразм ҳақиқати. – 1984. – 19 июнь.

2299. Худойберганова, З. Тонгги олишув : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ў. Иброҳимов] / З. Худойберганова, Б. Қуронбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 2 сент.

2300. Худойназаров, А. Қуролдош йўқламаси : [Иккинчи жаҳон уруши қаҳрамони Қ. Мадалиев номига йўлланган мактуб ва жанговор ҳаёт йўли ҳақида] / А. Худойназаров // Фарғона ҳақиқати. – 1994. – 17 май.

2301. Худойназаров, Х. Мардлик ва жасорат тимсоли / Х. Худойназаров // Дўстлик байроғи. – 2011. – 7 май.

2302. Хусанзода, С. Яшаш тилсими : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси А. Ғозиев ҳақида] / С. Хусанзода // Андижоннома. – 2013. – 8 май.

2303. Хўжаев, О. Бу кунларга етганлар бор... : [уруш фахрийлари] / О. Хўжаев // Navoiy Press. – 2014. – 9 май.

2304. Хўжаев, О. Жасоратнинг давоми : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси И. Исмаилов ҳақида] / О. Хўжаев // Navoiy Press. – 2017. – 28 апр.

2305. Хўжаев, Н. Ватан – азиз , жасорат – мангу : [9 – май Хотира ва Қадрлаш кунига] / Н. Хўжаев // Qashqadaryo. – 2018. – № 55. – Б. 1–2.

2306. Хўжаев, Н. Хотира – абадий, жасорат – мангу : [қаҳрамонлик, бурч ва фидойилик] / Н. Хўжаев // Qashqadaryo. – 2017. – № 56. – Б. 1–3.

2307. Хўжаева, Б. “Бу кунимизга минг шукур” : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Қурбонбоев] / Б. Хўжаева // Xorazm ma'rifati. – 2018. – 5 май.

2308. Хўжаева, Р. Фахрийлар ҳузурида / Б. Хўжаева // Хоразм ҳақиқати. – 2018. – 9 май.

2309. Хўжамов, Т. “Ярадор чойнак” ва 39 йил танада яша-

ган ўқ : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ўзбекистон халқ таълими аълочиси А. Шукуровнинг бошидан кечирганлари] / Т. Хўжамов // Дўстлик байроғи. – 2017. – 28 апр.

2310. Шокулов, Т. Петро Алексеевич – Панжи партизан / Т. Шокулов // Қашқадарё ҳақиқати. – 1984. – 9 май. – Б. 2.

2311. Шукуров, С. Хотира абадий: Эъзоз : [Япония жамоатчилиги вакилларининг дўстлик миссияси доирасида кунчиқар мамлакатдан бир гуруҳ меҳмонлар Андижон вилоятида бўлиб, келиб қолган япон аскарларининг қабрларини зиёрат қилганлари ҳақида] / С. Шукуров // Қишлоқ ҳаёти. – 2002. – 30 май.

2312. Шукуров, Ғ. Каттақўрғон таъзими : [Ғалабанинг 50 йиллигини кенг нишонлаш учун олиб борилаётган катта тадбирлар ҳақида] / Ғ. Шукуров // Қишлоқ ҳақиқати. – 1995. – 5 май.

2313. Шукуров, Ғ. Ота ибрати : [иккинчи жаҳон уруши фахрийси разведкачи Р. Шукуров ҳақида] / Ғ. Шукуров // Дўстлик байроғи. – 1998. – 8 май.

2314. Шукуров, Ғ. Уч довюрак баҳодир : [Ш. Шодмонов, В. Каровни, Р. Йўлдошевлар ҳақида] / Ғ. Шукуров // Ватанпарвар. – 2005. – 12 апр.

2315. Шукуров, Ҳ. Муқаддас қадамжо : [Самарқанд вилоятининг Тепақўрғон номи билан шўҳрат топган тарихий манзилда Хотира ва Қадрлаш куни муносабати билан ватандошларимиз сийсоми акс эттирилган ёдгорликлар ўрнатилгани ҳақида] / Ҳ. Шукуров // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 30 апр.

2316. Эгамберганов, Х. Эстафета ишончли қўлларда : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, II-III даражали “Шўҳрат” орденлари нишондори Х. Эгамберганов] / Х. Эгамберганов // Хоразм ҳақиқати. – 1981. – 9 май.

2317. Эгамназаров, А. “Фронтдан хатлар”ни ўқиб : Ғалабанинг 50 йиллигига / А. Эгамназаров // Тошкент ҳақиқати. – 1995. – 15 апр.

2318. Эгамназаров, И. 40 йилдан сўнг ... қурулдошлар учрашдилар : [Избосканлик уруши қатнашчиси Т. Раҳимов ҳақида] / И. Эгамназаров // Коммунист. – 1985. – 25 апр.

2319. Эгамназаров, Н. Эзгуликка бахшида умр : [ёзувчи қурулдош дўсти фидокор М. Самадов ҳақида] / Н. Эгамназаров // Қишлоқ ҳақиқати. – 1995. – 14 апр.

2320. Эгамов, Б. Саховат : [Иккинчи жаҳон уруши] / Б. Эгамов // Дўстлик байроғи. – 2004. – 19 авг.

2321. Эгамов, Б. Унутилмас жасорат : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Ғаниев ҳақида] / Б. Эгамов // Тошкент оқшоми. – 1996. – 15 май.

2322. Эгамов, Б. Яхшилик – унутилмас, жасорат – сўнмас : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / Б. Эгамов // Қизилтепа тонги. – 2013. – 3 май.

2323. Эгамов, Н. Тинчлик фахрийлари / Н. Эгамов // Qashqadaryo. – 2015. – № 57. – Б.3.

2324. Эгамов, С. Матонатли умр соҳиби эди : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Кўчқор ота Рўзиев ҳақида] / С. Эгамов // Бўстон. – 2012. – 10 май.

2325. Эгамов, С. Яхшидан боғ қолур : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Нуроталик Менглибой бобо Жўрабеков ҳақида] / С. Эгамов // Дўстлик байроғи. – 1999. – 7 май.

2326. Эгамова, Ш. Урушнинг номи ўчсин : [Қўшқўпир туман Кенагас қишлоғида яшовчи Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Бозорбой ота Полвонов] / Ш. Эгамова // Ҳаёт кўзгуси. – 2014. – 10 май.

2327. Элмуродов, Р. Уруш ортидаги жангоҳ : [Самарқанд вилоят Оқдарё тумани Р. Ҳамроев номли жамоа хўжалигида яшовчи Роҳатой ая Элмуродованинг уруш даврида қилган меҳнатлари ҳақида] / Р. Элмуродов // Қишлоқ ҳақиқати. – 1995. – 14 апр.

2328. Эльбадати учрашув : [129-ЎҚЧН дивизиянинг собик разведкачиси Оҳангаронлик А. Аъзамов фронт таассуротлари тўғрисида ҳикоя қилади] / А. Агзамов // Тошкент ҳақиқати. – 1995. – 22 апр.

2329. Эргашев, А. Фашизм башариёт душмани : [Ғалабанинг 60 йиллиги олдидан] / А. Эргашев // Савдогар. – 2005. – 29 апр.

2330. Эргашев, Д. Фарғонадан бошланганди у... : [94-алоҳида ўзбек ўқчи бригадаси жангчилари хотирасига ўрнатилган ёдгорлик монументи очилиши] / Д. Эргашев // Коммуна. – 1985. – 8 май.

2331. Эргашева, Г. Урушнинг номи ўчсин! : [урушда эвакуация қилинган аҳоли ҳақида] / Г. Эргашева // Вухоронота. – 2019. – 10 май.

2332. Эргашева, М. Қўнғироқ сочли қиз : [уруш қатнашчиси лидия Андреевна Довбиш ҳаёти ҳақида] / М. Эргашева // Саодат. – 2005. – № 4. – Б. 9.

2333. Эрматов, Э. Суронли йиллар : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Р. Қиличев] / Э. Эрматов // Мўл ҳосил учун. – 1978. – 23 февр.

2334. Эрматов, Э. Чиниқиш : [собик жангчи Раҳим ака Худойёров] / Э. Эрматов // Мўл ҳосил учун. – 1972. – 9 май.

2335. Эрназаров, Б. Барҳаёт сиймо : [Самарқанд туманининг Оҳалик қишлоғидан чиққан Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси У. Солиев ҳақида] / Б. Эрназаров // Қишлоқ ҳаёти. – 1995. – 5 май.

2336. Эрсоатов, Ж. Оталар жасорати : [2-Шеробод хунар-техника билим юрти талабалари билан уруш ветеранларининг учрашуви бўлиб ўтди] / Ж. Эрсоатов // Ленин байроғи. – 1975. – 22 апр.

2337. Эсанов, З. Фахрийлар эъзозда : [Иккинчи жаҳон уруши] / З. Эсанов // Маънавият кўзгуси. – 2017. – 11 май.

2338. Эшбўриев, Ш. Ёрқин келажакда элтувчи кўприк : [9 май – Хотира ва Қардлаш куни] / Ш. Эшбўриев // Qashqadaryo. – 2015. – № 57. – Б. 5.

2339. Эшжонов, И. Сталинград жасорати мангу : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Б. Отажонов] / И. Эшжонов // Хоразм ҳақиқати. – 1983. – 2 февр.

2340. Эшжонов, К. Машаққатли, жасоратли йиллар / К. Эшжонов, М. Матякубов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 7 май.

2341. Эшжонов, Ш. Жангларда мард, меҳнатда фидойи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Х. Худойбергенов] / Ш. Эшжонов // Хоразм ҳақиқати. – 2007. – 9 май.

2342. Эшмонов, Ғ. Яна бир қутлуғ сана / Ғ. Эшмонов // Қишлоқ оқшоми. – 1999. – 15 февр.

2343. Эшмурадов, М. Жасур жангчи : [Турланлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Жуманов] / М. Эшмурадов // Хоразм ҳақиқати. – 1982. – 7 май.

2344. Эшмуродов, Ш. Жасорат излари ўчмайди : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси] // Дўстлик байроғи. – 1996. – май.

2345. Эшнӣёзов, К. Фахрийлар билан учрашув : [меҳнат фахрийси Солибобо Қорабоев ва уруш фахрийси Лутфулло

бобо Ҳамраевнинг умр йўлдоши Н. Ҳамроева билан учрашув] / К.Эшнӣёзов // Сарӣосӣё. – 2019. – 10 май.

2346. Эшонқул, Ҳ. Ёшини сўраманг, ишини сўранг : [иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, Тошкент ш. қурилиш бошқармасида масъул вазифаларда ишлаган нафақадаги Х. Мирзаев ҳақида] / Ҳайдар Эшонқул // Саховат. – 1995. – № 1. – Б. 14–16.

2347. Эшонқулов, Э. У ҳамон сафда : [1994 йил Украина тупроғида шиддатли жанг] / Э. Эшонқулов // Сурхон тонги. – 1994. – 6 май.

2348. Эшонқулов, Ҳ. Қадрим баланд, қаддим тик : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / Ҳ. Эшонқулов // Халқ сўзи. – 2008. – 8 май.

2349. Эшонқулов, Ҳ. Улуғликни ўзи келмайди, дўстим : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Т. Эргашев ҳақида] / Ҳ. Эшонқулов // Дўстлик байроғи. – 2012. – 8 май.

2350. Юсупов, У. Шундай яшар одатда одам : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Юсупов ҳақида] / У. Юсупов // Дўстлик байроғи. – 1995. – 25 апр.

2351. Юсупов, Д. Ўтганлар ёди азиз, тириклар қадри сарбаланддир / Д. Юсупов // Қишлоқ ҳаёти. – 2001. – 10 май.

2352. Юсупов, К. Фидокор : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси В. Пискунов] / К. Юсупов // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 4 окт.

2353. Юсупов, К. Халоскорлардан бири : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Р. Полвонов] / К. Юсупов // Хоразм ҳақиқати. – 1985. – 27 март.

2354. Юсупов, К. Қалбларга нур таратиб : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ҳазораспик А. Холмуродов] / К. Юсупов // Хоразм ҳақиқати. – 1980. – 8 май.

2355. Юсупов, Р. Мардлик ва жасорат халқимизга хос азалий қадриятдир : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / Р. Юсупов // Қишлоқ оқшоми. – 2018. – 3 май

2356. Юсупов, Ф. Ҳаётнинг олтин беағи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Янгиариқлик Р. Қиличев] / Ф. Юсупов // Хоразм ҳақиқати. – 1995. – 22 апр.

2357. Юсупова, Н. Инсон азиз бўлган юртда яшашнинг ўзи бахт : [Андӣжонлик Иккинчи жаҳон уруш қатнашчиси У. Отабоев ҳақида] / Н. Юсупова // Давр садоси. – 2017. – 15 апр.

2358. Янгиев, Д. Аҳолига беминнат ёрдам : [Бухоро вилояти Қоровулбозор тумани “Бўстон” МФЙда яшовчи 98 ёшли Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Наврўзов ҳақида] / Д. Янгиев // Вухорнома. – 2019. – 18 май.

2359. Ўрмонов, М. Кўзларда ҳамон ёш : уруш бошланган-лигинини 50 йиллигига // Халқ сўзи. – 1991. – 25 июнь.

2360. Ўрмонов, М. Нориннинг номдор йигитлари : [Наманган вилоятидан Иккинчи жаҳон урушига кетган С. Адашев, М. Камолов ҳақида] // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 30 апр.

2361. Ўтганлар ёдланиб, тириклар қадрланур : [Хотира ва Қадрлаш кунига ҳамшаҳарларимизнинг фикр-мулоҳазалари / Ш. Баҳромова ёзиб олди] // Тошкент оқшоми. – 1999. – 8 февр.

2362. Ўтганларни хотирлаш, кексаларни эъозлаш – бизнинг фарзандлик бурчимиз // Qashqadaryo. – 2015. – № 58. – Б. 1 – 2.

2363. Ўроқова, Л. Бу кунларга етганлар / Л. Ўроқова // Qashqadaryo. – 2016. – № 56–57. – Б.3.

2364. Қаландаров, Ж. Доимо эъоздамиз / Ж. Қаландаров // Урганч оқшоми. – 2018. – 9 май.

2365. Қаландаров, М. Мамадали отанинг 91-баҳори : [Пахтабод-лик подполковник Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси билан суҳбат / суҳбатдош З. Кимссанова] // Давр садоси. – 2017– 22 апр.

2366. Қаландаров, М. Ғалаба нашидаси : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси М. Қаландаров Великие Лука шаҳрини, Калинин, Ржев шаҳарларини озод этишда иштирок этди] / М. Қаландаров // Хоразм ҳақиқати. – 1986. – 22 февр.

2367. Қамбаров, А. Ветеранлар учрашуви : [Жиззах ва Фарғона вилоят ветеранларининг учрашуви] / А. Қамбаров // Коммуна. – 1980. – 7 май.

2368. Қаршибой, М. Эзгулик манзили : [Президентимизнинг пойтахтимиз марказида Хотира майдонини бунёд этиш ва 9 майни Хотира ва Қадрлаш куни деб эълон қилиши ҳақида] / М. Қаршибой // Ишонч. – 1999. – 30 янв.

2369. Қаҳрамонлар мангудир : [Қува туманида урушда қаҳрамонларча ҳалок бўлган жангчилар хотирасига ёдгорлик очилди] // Коммуна. – 1981. – 9 май.

2370. Қаҳрамонлар номи абадий : [Иккинчи жаҳон уруши

қатнашчиси П. Сизов] // Хоразм ҳақиқати. – 1982. – 11 май.

2371. Қаҳрамонлар хотираси мангу яшайди! : [Наманган ш. Иккинчи жаҳон урушида ҳалок бўлган юртдошларимизга мемориал комплекс ёдгорлиги ўрнатиш ташаббуси қизғин қўллаб- қувватланмоқда] // Наманган ҳақиқати. – 1979. – 5 янв.

2372. Қаҳрамонларга эҳтиром : [вилоят ҳокими Қ. Турсуновнинг Қизилтепа туманидаги Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари билан учрашуви ҳақида] // Дўстлик байроғи. – 2019. – 10 май.

2373. Қаҳҳоров, А. Ўзбеклар жасорати : [Иккинчи жаҳон урушида қатнашган йигитлар ҳақида] / А. Қаҳҳоров // Қалб кўзи. – 1999. – 17–23. – Б. 1–2.

2374. Қаҳҳоров, М. Партизан : [“Улуғ Ватан уруши партизани” медали соҳиби Н. Убайдуллаев] / М. Қаҳҳоров // Коммуна. – 1986. – 9 май.

2375. Қаюм, М. Урушнинг мантиқи : [туман “Нуроний” жамғармасининг раиси А. Қосимов билан суҳбатлашиб, ветеран Оҳонгаронлик И. Жўраев ҳақида фикр юритилади] / М. Қаюм // Ишонч. – 1999. – 20 апр.

2376. Қиличев, Ф. Рустамлари бордур бу элнинг : [уруш фахрийси, ҳуқуқшунос Р. Мухамедов ҳақида] / Ф. Қиличев // Ўзбекистон овози. – 1995. – 18 апр.

2377. Қодиров, Р. Шукроналик : [уруш қатнашчиси Ғиёс ота Тошев ҳақида] / Р. Қодиров // Учқудуқ таны. – 2012. – 10 май.

2378. Қодирова, А. Хотира чироғи мангу порлайди / А. Қодирова // Ишонч. – 2005. – 7 май.

2379. Қодирова, А. Хотира ўчмас чироқдир / А. Қодирова // Ишонч. – 2006. – 10 май.

2380. Қодирова, Р. Матонат соҳиблари : [Учқудуқ туманидаги Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ғиёс ота Тошев ҳақида] / Р. Қодирова // Дўстлик байроғи. – 2013. – 7 май.

2381. Қодирова, Р. Тинчлик қадри : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / Р. Қодирова // Учқудуқ. – 2013. – 8 май.

2382. Қорабоев, А. Ўлимларни қолдириб дөгда ёки “қорахатдан” кейинги умр : [Қорасувлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Лутфилла ҳожи Тўраев ҳақида] / А. Қорабоев // Қўрғонтепа ҳақиқати. – 2015. – 19 дек.

2383. Қорабоев, Г. Тирик қолганимга халигача ишонмай-

ман : [Қирғинбарот уруш йилларини эслаб – О. Сиддиқов] / А. Қорабоев // Қўрғонтепа ҳақиқати. – 2015. – 29 окт.

2384. Қораев, Б. Бу кунларни сафдошларим кўрмади : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / Б. Қораев // Маънавият кўзгуси. – 2017. – 11май.

2385. Қосимов, Р. Ўзлигидан кечган инсон : [генерал-майор Й. Бобожонови хотирлаб] / Р. Қосимов // Ўзбекистон овози. – 1996. – 14 нояб.

2386. Қосимов, С. Баҳринсонинг жасорати : [Жиззахлик ҳамшира қиз Баҳринсо Бобоеванинг жанг майдондаги жасорати ҳақида] / С. Қосимов // Сихат-саломатлик. – 1995. – № 3/4. – Б. 8–9.

2387. Қосимова, М. Асл мазмунини топган кун : [Наманганлик этикдўз косиб, уруш қатнашчиси П. Исмоилов Хотира ва Қадрлаш кунига билдирган муносабати] / М. Қосимова // Халқ сўзи. – 1999. – 28 апр.

2388. Қосимова, М. Тинчлик – энг улугъ неъмат : [9 май – Хотира ва Қадрлаш кун] / М. Қосимова // Андижон тонги. – 2018. – 5 май.

2389. Қувватов, М. Номи ўчсин урушнинг : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Х. Собиров хузурида] / М. Қувватов // Янгибозор кўзгуси. – 2018. – 9 май.

2390. Қувондиқова, И. Уруш номи боболар оғзидаги эрта-кларга айлансин : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси Р. Эргашев ҳикояларидан] / И. Қувондиқова // Navoiy ziyosi. – 2018. – 27 апр.

2391. Қувондиқова, И. Юз билан юзлашган Ганнизмол момо : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси] / И. Қувондиқов // Navoiy ziyosi. – 2018. – 27 апр.

2392. Қувондиқова, Х. Асрга тенгдош ёшингиз муборак! : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси З. Жумаев ҳақида] / Х. Қувондиқова // Ziyokor sadosi. – 2014. – 9 май.

2393. Қуранбоев, Х. Қизил майдондаги дийдорлашув : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчилари ҳақида] / Х. Қуранбоев // Коммунист. – 1985. – 4 май.

2394. Қурбон, Т. Эъзоз : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, 91 баҳорни қаршилган Холмат ота Исмоилов ҳақида хотиралар] / Т. Қурбон // Ишонч. – 1999. – 1 май.

2395. Қурбонбоев, Б. Умр солномаси : [Берлинни ишғол

қилишда қатнашган, журналистлар аъзоси, Урганч темир йўл станциясининг бош кондуктори, “Қизил Юлдуз” ордени нишондори Т. Ҳасанов] / Б. Қурбонбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1973. – 11 июль.

2396. Қурбонлар хотирасини ёд этиб : [Ватанимизда фашизм устидан қозонилган Ғалабанинг шонли 50 йиллиги муносиб нишонланди] // Тошкент окшоми. – 1995. – 12 май.

2397. Қурбонов, Б. Моҳир ўқчи : [Саидниёз Қурёзов “Жасурлик учун” медалига мушарраф бўлди] / Б. Қурбонов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 8 апр.

2398. Қурбонов, Б. Ҳаёт сабоғи : Жангда ва меҳнатда : [Урганч ремонт заводининг ишчиси, Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Б. Қурбонов] / Б. Қурбонов // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 14 март.

2399. Қурбонов, У. Байрамга атаб : [Рапқон қишлоғидаги “Пахтакор” кинотеатрида Ғалабанинг 30 йиллигига бағишлаб кинофестивал ўтказилди] / У. Қурбонов // Коммуна – 1975. – 30 апр.

2400. Қурбонов, Х. Ўзбек жангчиларининг Иккинчи жаҳон урушидаги жасорати : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Б. Маттиев ҳақида] / Х. Қурбонов // Дўстлик байроғи. – 2019. – 10 май.

2401. Қурбонов, Э. Қийинчиликларга кўкрак кериб : [Шовот р-нидаги Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси О. Дўстжонов] / Э. Қурбонов // Хоразм ҳақиқати. – 1994. – 14 дек.

2402. Қурбонов, Ю. Чин инсонийлик тамойили : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / Ю. Қурбонов // Халқ сўзи. – 2009. – 6 май.

2403. Қурбонова, З. “Бахтимни ҳаракат ва меҳнатдан топганман!” : [Бухоро ш. 17 МФЙда яшовчи 102 ёшли Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ўбайд бобо Зубайдов ҳақида] / З. Қурбонова // Вухоронoma. – 2019. – 23 янв.

2404. Қурбонова, М. Жафокаш инсон тақдири : [Кармана туман Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Т. Ғофуров ҳақида] / М. Қурбонова // Дўстлик байроғи. – 24 май.

2405. Қуронбоев, Б. Жанг лавҳалари : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Б. Ниёзматов ҳақида] / Б. Қуронбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 25 янв.

2406. Қуронбоев, Б. “Жим, командир ухляпти” : [Иккинчи

жаҳон уруши қатнашчиси К. Енгулатов] / Б. Қуронбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1978. – 5 сент.

2407. Қуронбоев, Б. Зенитчи Елена : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Е. Иванова] / Б. Қуронбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 5 февр.

2408. Қуронбоев, Б. Олов ҳалқаси : [Ўзбекистонда хизмат кўрсатган ўқитувчи, Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, лейтенант М. Фурман] / Б. Қуронбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1972. – 2 окт.

2409. Қуронбоев, Б. Ҳорманг гвардиячи катта сержант! : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, “Қизил Юлдуз” ордени нишондори М. Отажонов] / Б. Қуронбоев // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 14 март.

2410. Қурязова, Д. Хотира азиз, қадр муқаддас : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларини, эъзозлаш, қадрлаш тадбирлари, учрашувлар ва хотирлаш кечалари ўтказилмоқда] / Д. Қурязова // Хоразм ҳақиқати. – 2017. – 6 май.

2411. Қутлуғ ва табаррук кунлар // Қадрият. – 2007. – 5 май.

2412. Қўзиев, Шоди бобо. Тинчлик учун курашганлар – эъзозда : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийсининг уруш хотиралари] / Шоди бобо Қўзиев // Дўстлик байроғи. – 2017. – 21 апр.

2413. Қўчқор, Н. Муқаддас қадрият / Норқобил Қўчқор // Қалб кўзи. – 1999. – 5–12 май.

2414. Қўчқоров, А. Сийланган жойда азиздир одам : [Шовот тумани меҳнат фахрийси инсон хотираси ҳақида] / А. Қўчқоров // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 9 май.

2415. Қўчқоров, М. Ватан ишқи : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси С. Рўзиматов] / М. Қўчқоров // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 19 март.

2416. Қўчқоров, М. Жасорат йўллари : [собиқ жангчи Ҳ. Матёкубов] / М. Қўчқоров // Хоразм ҳақиқати. – 1975. – 8 май.

2417. Қўчқорова, С. Инсон хотираси боқий, қадри улугъ : [фронтовик Ф. Тишин ҳақида] / С. Қўчқорова // Учқудуктаны. – 2011. – 11 май.

2418. Қўшмонов, Б. Онаизор ярим аср кутди фарзандин : [Хотира ва Қадрлаш куни ҳақида] / Б. Қўшмонов // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 19 февр.

2419. Қўшмонов, Б. Унутмас менинг боғим : [Юқори Чирчиқ тумани Жумабозор қишлоғидан фронтга кетган М. Су-

гиров ҳақида] / Б. Қўшмонов, М. Раҳимов // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 16 апр.

2420. Ғалаба чашмаси – Ватанга муҳаббат : [“Коммуна” ва “Ферганская правда” газеталари журналистларининг Совет Иттифоқи Қаҳрамонлари билан учрашуви ҳақида] // Коммуна. – 1984. – 9 май.

2421. Ғалабамиз байроқдорлари : [Иккинчи уруши қатнашчилари Т. Бобоев, М. Умриддинов, А. Шукуров, Т. Аҳмедовлар ҳақида] // Коммуна – 1975. – 8 май.

2422. Ғафуров, С. Мардлик – мангулик : [Иккинчи жаҳон уруши йилларида Кавказни душманлардан тозалашда мардларча курашган Хоразмлик П. Тожиёв] / С. Ғафуров // Хоразм ҳақиқати. – 1966. – 22 июнь.

2423. Ғаффорова, З. Бағрикенглик бағридаги меҳр : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / З. Ғаффорова // Daryo. – 2018. – № 9. – Б. 3.

2424. Ғаффоров, Ҳ. Буюк қаҳрамонлик асрлар оша яшайди : [Иккинчи жаҳон уруши] / Ҳ. Ғаффоров // Дўстлик байроғи. – 1995. – 16 май.

2425. Ғаффоров, Ҳ. Мардлигингиз яшайди мангу : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси] / Ҳ. Ғаффоров // Дўстлик байроғи. – 1997. – 7 май.

2426. Ғиёсов, Н. Тинчлигимиз абадий бўлсин : [Иккинчи жаҳон урушининг 72 йиллигига] / Н. Ғиёсов // Кармана овози. – 2017. – 5 май.

2427. Ғозиев, А. Мард майдонда синалади : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Ю. Бойхонов ҳақида] / А. Ғозиев // Наманган ҳақиқати. – 1970. – 7 февр.

2428. Ғозиев, Н. Инсон хотираси билан тирик, қадр билан улуг / Н. Ғозиев // Muhandis iqtisodchi. – 2014. – № 5. – Б.1.

2429. Ғозиев, Н. Ҳурмат, эъзоз – ҳам фарз, ҳам қарз / Н. Ғозиев // Adolat kuchi. – 2011. – № 19. – Б. 1–2.

2430. Ғойибов, Қ. Бахтиёр оила : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси С. Қутлимуродов ҳақида] / Қ. Ғойибов, Қ. Ҳайитбоев // Мўл хосил учун. – 1978. – 6 май.

2431. Ғойипова, Д. Инсон хотираси мангу : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / Д. Ғойипова // Кармана овози. – 2017. – 12 май.

2432. Ғуломов Р. Ҳаммани номма-ном эслайлик : Иккин-

чи жаҳон урушида ҳалок бўлганларнинг Хотира китоби яратилади / Р. Ғуломов // Совет Ўзбекистони. – 1990. – 12 июнь.

2433. Ҳабиб, Т. “Менинг ўз сиғинар меҳробларим бор...” : Хотира ва Қадрлаш куни арафасидаги ўйлар / Темир Ҳабиб // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 5 май.

2434. Ҳаёт – суйганда ҳаёт... ёки Абдукарим отанинг тўқилмаган эртаги : [Иккинчи жаҳон уруши Абдукарим ота Исмоилов ҳақида] // Жаннат макон. – 2005. – № 6. – Б. 54–57.

2435. Ҳажиев, Ё. Фидойилик : [Иккинчи жаҳон уруши ва меҳнат фахрийси К. Дурумов билан суҳбат] / Ё. Ҳажиев // Хоразм ҳақиқати. – 1995. – 17 май.

2436. Ҳажиев, Ё. Хонқалик чекист : [Хонқалик “Ватан уруши” ордени нишондори, Шарқий Пруссияни озод қилишда қатнашган А. Маткаримов] / Ё. Ҳажиев // Хоразм ҳақиқати. – 1991. – 9 май.

2437. Ҳазратов, О. Оловли йиллар манзараси : [собиқ жангчи, ички хизмат подполковниги Рашид ота Қаяумов] / О. Ҳазратов // Тошкент оқшоми. – 1998. – 8 май.

2438. Ҳайдар, С. Юрагимга ўрнашган ўкинч / С. Ҳайдар // Адолат. – 2005. – 29 апр.

2439. Ҳайдаров, А. Аждодлар жасоратига садоқат / А. Ҳайдаров // Халқ сўзи. – 2007. – 5 май.

2440. Ҳайдаров, А. “Мени кутгил ва мен қайтарман...” : “Сен доимо ардоқдасан, муқаддас аёл” танловига : [Ватан уруши қатнашчиси, ногирон Аҳадовул қишлоғидан чиққан Холтўранинг сабр-тоқатли, севгисига вафо-садоқатли аёли Тожихон она ҳақида] / А. Ҳайдаров // Қишлоқ ҳаёти. – 1999. – 7 май.

2441. Ҳайдаров, Ў. Армонлар ортидаги орзу : [Ғалабанинг 52 йиллиги ҳақида] / Ў. Ҳайдаров // Ватанпарвар. – 1997. – 9 май.

2442. Ҳайитбоев, С. Инсон қадри : [Бўқа туманидан 1-гuruh ногиронининг сўзи] / С. Ҳайитбоев // Қишлоқ ҳаёти. – 2000. – 9 май.

2443. Ҳайитбой, қизи С. Тиниқ тонглар орзуси : [Хивалик А. Сафоев иккинчи жаҳон уруши хотиралари билан] / С. Ҳайитбой қизи // Жайхун. – 2018. – февр.

2444. Ҳайитова, Л. Юртимизга кўз тегмасин : [уруш қатнашчиси Р. Фозилов ҳақида] / Л. Ҳайитов // Туркистон. – 2005. – 7 май.

2445. Ҳакимов, О. Штурман Эргашев : [“Ёш гвардия” нашриётида О. Ҳакимовнинг “Хотира” номли китоби нашр қилинди. Тўплам Иккинчи жаҳон уруши фронтларида жасорат кўрсатган Фарғоналик солдат ва офицерлар ҳамда авиация штурмани З. Эргашев босиб ўтган йўли ва жасоратлари ҳақида] / О. Ҳакимов // Коммуна. – 1987. – 24 февр.

2446. Ҳакимов, С. Берлин кўчаларида : [Бағдодлик Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси Т. Умаров ҳақида] / С. Ҳакимов // Коммуна. – 1986. – 22 февр.

2447. Ҳакимова, Т. Сабр бардошдан яралган умр : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида] / Т. Ҳакимова // Маънавият кўзгуси. – 2017. – 11 май.

2448. Ҳакимова, Т. Юз билан юзлашиб : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси ҳақида] / Т. Ҳакимова // Маънавият кўзгуси. – 2014. – 8 май.

2449. Ҳамдамов, Б. Уларни ҳеч қачон унутмаймиз, ҳаммаша сафда : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиларига байрам табриги] / Б. Ҳамдамов // Дўстлик байроғи. – 2005. – 5 май.

2450. Ҳамроев, М. Она-Ўзбекистонимизга кўз тегмасин! : [Иккинчи жаҳон уруши ҳақида хотиралар] / М. Ҳамроев // XXI asr. – 2007. – 10 май.

2451. Ҳамроева, Ф. Бобожонимни хотирлаб : [Иккинчи жаҳон уруши хотиралари] / Ф. Ҳамроева // Бўстон. – 2012. – 10 май.

2452. Ҳамқишлоқлар хотираси : [Избоскан туманининг Янгиқишлоқ қишлоғида ёдгорлик ўрнатилди] // Коммунист. – 1990. – 4 сент.

2453. Ҳасанов, А. Оловли йўлларни кечиб : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийлари ака-ука Парда бобо ва Карим бобо Аҳроровлар ҳақида] / А. Ҳасанов // Дўстлик байроғи. – 2002. – 9 май.

2454. Ҳасанов, А. Ибратли умр йўли : [Иккинчи жаҳон уруши хотиралари] / А. Ҳасанов // Дўстлик байроғи. – 2005. – 9 апр.

2455. Ҳасанов, А. Карим бобонинг шукронаси / А. Ҳасанов // Дўстлик байроғи. – 1998. – 8 май.

2456. Ҳасанов, А. Синовлардан ўтолган авлод : [Иккинчи жаҳон урушига Нурота тумани Папанай қишлоғидан кетган

фахрийлар ҳақида] / А. Ҳасанов // Дўстлик байроғи. – 1997. – 11 май.

2457. Ҳасанов, М. Фронтчи шукронаси : [истеъфодаги офицер М. Ҳасанов билан суҳбат / суҳбатдош В. Музаффаров] / М. Ҳасанов // Фарғона ҳақиқати. – 1995. – 28 дек.

2458. Ҳасанов, Т. Берлингача жанг қилиб : [Иккинчи жаҳон уруши қатнашчиси, собиқ жангчи С. Йўлдошев] / Т. Ҳасанов // Хоразм ҳақиқати. – 1972. – 9 май.

2459. Ҳасанова, М. Тинчлик ва осойишталик қадри : [9 май – Хотира ва Қадрлаш куни] / М. Ҳасанова // Daryo. – 2017. – № 8. – Б. 3.

2460. Ҳасанова, С. Ирода : [Иккинчи жаҳон урушида матонат кўрсатиб, ҳалок бўлган Шарофат холанинг турмуш ўртоғи Қодир ака ва унинг ўғли ҳақида] / С. Ҳасанова // Тошкент ҳафтаномаси. – 2006. – 25 май.

2461. Ҳеч ким, ҳеч нарса унутилмайди : [9 май куни Фарғона ш. бўлиб ўтган тантана ҳақида] // Коммуна. – 1980. – 13 май.

2462. Ҳожиматов, К. Сержант Ҳасанов Ўзбекистондан : [Қувалик Иккинчи Жаҳон уруши қатнашчиси М. Ҳасановнинг жанговор ҳаёт йўли ҳақида] / К. Ҳожиматов // Қува ҳаёти. – 1995. – 6 апр.

2463. Ҳолиқов, Н. Инсон қадри баланд юртнинг иқболи порлоқ : [Ўзбекистон Республикаси Президентининг 1992 йил 2 мартдаги уруш ва меҳнат fronti фахрийларини “Иккинчи жаҳон урушидаги Ғалабанинг 70 йиллиги” эсдалик юбилей медали билан мукофотлаш тўғрисида] / Н. Ҳолиқов // Сариосиё. – 2015. – 26 февр.

2464. Ҳотамоов, О. Дунё ишларини ўйлаган бобо : [Иккинчи жаҳон уруши фахрийси ҳақида] / О. Ҳотамоов // Кармана овози. – 2017. – 5 май.

2465. Ҳотамоов, О. Чехраси ёруғ одамлар : [Иккинчи жаҳон уруш қатнашчилари ҳақида] / О. Ҳотамоов // Кармана овози. – 2012. – 4 май.

2466. Ҳотамоов, Ғ. “Сен доим қалбимдасан, жигарим!” : [Хотира ва Қадрлаш куни ҳақида] / Ғ. Ҳотамоов // Халқ сўзи. – 1999. – 3 февр.

2467. “92 бовли ўзбек эли” : [Н. Норбоевнинг халқимизнинг ўтмиш тарихини акс эттирувчи асари ҳақида] // Ишонч. – 1999. – 15 май.

2468. 9 май – Хотира ва Қадрлаш кунини ҳамда Иккинчи жаҳон урушида фашизм устидан қозонилган Ғалабанинг 60 йиллигини нишонлаш бўйича тавсиялар : [командир (бошлиқлар) ва уларнинг тарбиявий ишлар бўйича ўринбосарларига ўтказиладиган тадбирлар режаси] // Ватанпарвар. – 2005. – 29 апр.

ҚВ Қорақалпоқ тилида

2469. Абдижамиллов, Ж. Ата – бабалар яды – келешек тийкары : [9–май – Еслеў ҳам Қадирлеў куни] / Ж. Абдижамиллов // Қарақалпақстан жаслары. – 2016. – 19 май.

2470. Абибуллаев, Д. Мәртлик ислер умытылмайды : [Еске алыў ҳам Хўрметлеў күни алдынан] / Д. Абибуллаев // Еркин Қарақалпақстан. – 1999. – 1 май.

2471. Айтмуратов, Ж. Еслеў мәңгилик, қадирлеў муқаддес / Ж. Айтмуратов // Еркин Қарақалпақстан. – 2010. – 11 май.

2472. Бабаларымыздың ерлиги ҳам мәртлиги әўладлар ушын үлги болып табылады : [9–май – Еслеў ҳам Қадирлеў куни ҳам Екинши жер жүзилик урыста ерисилген женистин 72 жыллығына бағышланған байрам илажы болып өтті] // Еркин Қарақалпақстан. – 2017. – 10 май.

2473. Бүгин – еслеў ҳам қадирлеў күни // Еркин Қарақалпақстан. – 2000. – 9 май.

2474. Ерманов, Е. Тәғдирлер : [урыс жылларындағы ўақыялар ҳаққында] / Е. Ерманов // Еркин Қарақалпақстан. – 2009. – 5 сент.

2475. Еслеў – мәңгилик, қадирлеў – муқаддес : [9–май “Еслеў ҳам Қадирлеў күни” пайтахтта кеңнен белгиленди] // Еркин Қарақалпақстан. – 2007. – 12 май.

2476. Әбдимуратов, Ж. Сыйлаў ма, ямаса сыйыныў ма? : [9–май – Еслеў ҳам Қадирлеў күни] / Ж. Әбдимуратов // Еркин Қарақалпақстан. – 2000. – 20 май.

2477. Инсан қәдири уллы, яды мәңгилик : [9–май “Еслеў ҳам Қадирлеў күни”] // Еркин Қарақалпақстан. – 2008. – 10 май.

2478. Луқман, В. Ийгиликли ислер ҳеш қашан умытылмайды : [9–май “Еслеў ҳам Қадирлеў күни” кеңнен белгиленбекте] / В. Луқман // Еркин Қарақалпақстан. – 2009. – 12 май.

2479. Мирзо, Ф. Инсанды еслеў – муқаддес, инсаның қәди-

ри – уллы : [9–май “Еслеў хәм Қәдирлеў күни”не] / Ғ. Мирзо // Еркин Қарақалпақстан. – 2006. – 11 май.

2480. Очиллов, Н. Еслеў хәм қәдирлеў муқаддес парызымыз : [9–май “Еслеў хәм Қәдирлеў күни”не] / Н. Очиллов // Еркин Қарақалпақстан. – 2005. – 10 май.

2481. Өзбекстан Республикасы Президенти Шавкат Мирзиёевтиң 9–май – Еслеў хәм Қәдирлеў күнине бағышланған қабыллаў мәресиминде шығып сөйлеген сөзи // Қарақалпақстан жаслары. – 2017. – 10 май.

2482. Өзбекстан Республикасы Президенти Шавкат Мирзиёевтиң 9–май – Еслеў хәм Қәдирлеў күнине бағышланған салтанатлы мәресимдеги шығып сөйлеген сөзи // Қарақалпақстан жаслары. – 2018. – 10 май.

2483. Өткенлерди еслеў, кекселерди қәдирлеў – бизиң перзентлик парызымыз : [9–май – Еслеў хәм қәдирлеў күни] // Еркин Қарақалпақстан. – 2015. – 12 май.

2484. Рейпназаров, Н. Еслеў – мәңгилик, қәдирлеў – уллы пазыйлет : [9–май – Еслеў хәм Қәдирлеў күни] / Н. Рейпназаров // Қарақалпақстан жаслары. – 2017. – 10 май.

2485. Усман, Б. Сен бәрқулла мениң жүрегимдесең, баўырым : [Пүткил елимизде еске алыў хәм хұрметлеў күни кең түрде белгиленди] / Б. Усман // Еркин Қарақалпақстан. – 1999. – 11 май.

Хотира китоблари

Рус тилида

2486. Абдуллаев, А. Жизнь, достойная поражения : [П. К. Каюмов – один из ветеранов Андижанской земли] / А. Абдуллаев // Андижан. правда. – 1999. – 31 авг.

2487. Абдуллаев, А. Один из соколов от важных : [беседа с ветераном войны о суровой зиме в 1941 г.] / А. Абдуллаев // Зеркало XXI века. – 2009. – 8 – 14 мая. – С. 4.

2488. Абдуллаев, М. Живёт в махалле ветеран... : [об участнике войны Х. Муминове] / М. Абдуллаев // Андижан. правда. – 1995. – 10 февр.

2489. Абдуллаев, Н. Негасимый огонь : [День Памяти и Почестей] / Н. Абдуллаев // Вести Каракалпакстана. – 2010. – 4 мая.

2490. Абдуллаев Ш. В труде, как в бою : [к 60 летию побе-

ды] / Ш. Абдуллаев // Андижан. правда. – 2005. – 5 апр.

2491. Абдуллаев, Ш. «Я ненавижу войну...» : [о С. М. Рамаданове] / Ш. Абдуллаев // Андижан. правда. – 1991. – 8 мая.

2492. Абдуллаев, Ш. Домашний музей ветерана : [Е. Мирзаев – участник Второй мировой войны из Алтынкуля создал дома музей] / Ш. Абдуллаева // Андижан. правда. – 2009. – 5 мая.

2493. Абдуллаев, Ш. Память сердца – Сталинград : [А. Базаров – участник войны] / Ш. Абдуллаев // Андижан. правда. – 2006. – 20 окт.

2494. Абдуллаев, Ш. Память сердца : [А. Д. Куманев] / Ш. Абдуллаев // Андижан. правда. – 2004. – 13 янв.

2495. Абдуллаев, Ш. Пример служения Родине : [ветеран войны С. Латыпжанов] / Ш. Абдуллаев // Андижан. правда. – 2002. – 7 янв.

2496. Абдуллаев, Ш. Только вперёд! : / Ш. Абдуллаев // Андижан. правда. – 2005. – 6 мая.

2497. Абдуллаева, У. Годы, прожитые достойно : [ветеран войны Х. Сатимов] / У. Абдуллаев // Андижан. правда. – 2010. – 7 мая

2498. Абдуллаева, У. Они гордость Асаки : [участники второй мировой войны] / У. Абдуллаева // Андижан. правда. – 2019. – 9 мая.

2499. Абдуллаева, У. Праздник всенародный, незабываемый : [торжества, посвящ. к дню Памяти и Почестей] / У. Абдуллаева // Андижан. правда. – 2019. – 15 мая.

2500. АбдуРахимова, В. Всегда в наших сердцах : [о ветеранах, участниках Второй Мировой войны] / В. АбдуРахимова // Правда Востока. – 2010. – 7 мая.

2501. Абдусаидов, Т. Гуманизму и человечности посвящается : [о помощи Узбекистана в годы Второй Мировой войны] / Т. Абдусаидов // Ватанпарвар. – 1995. – 9 мая.

2502. Абдусаломов, И. Подвиг боевой, подвиг трудовой : [о П. Абдуллаеве – участнике войны] / И. Абдусаломов // Андижан. правда. – 1995. – 10 янв.

2503. Абдусаматова, М. Песня жизни : [о ветеране второй мировой войны Л. А. Довбыш из Узбекистана] / М. Абдусаматова // Ташк. Правда. – 2005. – 23 февр.

2504. Абибуллаев, Д. Вечная память павшим : 8-мая этого

года в Нукусе у монумента «Скорбящая мать» прошла церемония, посвященная памяти погибших во Второй мировой войне / Д. Абибуллаев // Вести Каракалпакстана. – 2018. – 10 мая.

2505. Абишева, К. Шел второй год войны : [об участнице войны П. Николаевной] / К. Абишева // Вести Каракалпакстана. – 2010. – 8 мая.

2506. Аварская-Грызова, И. Генералы перед противником не склоняются : 26 марта исполнилось полвека со дня гибели Героя, генерала С. У. Рахимова / И. Аварская-Грызова // Правда Востока. – 1995. – 28 марта.

2507. Автомашины «Дамас» – в подарок : [о награждений ветерана второй мировой войны М. Наврузова из Каракулбазар. р-на] // Бухарский вестник. – 2019. – № 37. – С. 3.

2508. Азарский, В. Подвиг радистки : [герои – сырдарьинцы] / В. Азарский // Сырдарьин. правда. – 1990. – 4, 8, 10 мая.

2509. Азимов, А. Помнить и ценить / А. Азимов // Navoiy zıyosı. – 2018. – 4 май.

2510. Айзим, А. Г. Быть патриотами своей Родины : [беседа с участником Второй мировой войны, чл. НДПУ предс. Совета ветеранов и зам. председательства схода граждан махали М. Улугбек. р-на / записали Л. Бепогруппова, И. Султанов] // Голос Узбекистана. – 2010. – 7 мая. – С. 4.

2511. Александрова, О. Как молоды мы боли... : [о воспоминаниях воина Г. Каримова в годы войны] / О. Александрова // Новый век. – 2010. – 6–12 мая. – С. 4.

2512. Александрова, О. Солдаты Победы : [о памяти узбекских героев-пограничников] / О. Александрова // Новый век. – 2010. – 22–28 апр. – С. 1, 5.

2513. Алиев, Г. Беззаветность и преданность : [о героич. войне разведчиков, контрразведчиков и пограничников Узбекистана в годы войны с фашизмом] / Г. Алиев // Правда Востока. – 1995. – 9 мая.

2514. Алиев, М. Криницкий, В. Помнит каждый из нас : [к 45-летию победы] / М. Алиев, В. Криницкий // Андижан. правда. – 1990. – 24 апр.

2515. Алмакаев, Ю. И как прежде – в строю : [А. Исмаилов – ветеран войны] / Ю. Алмакаев // Андижан. правда. – 1985. – 6 апр.

2516. Алтунянц, С. Посылка для полководца : [о подвигах участника второй мировой войны, земляка – узбекистанца И. Порове] // Правда Востока. – 1994. – 7 мая.

2517. Алтунянц, С. У. Статьи посвященные 50-летию Победы / С. У. Алтунянц // Правда Востока. – 1995. – 14 марта.

2518. Аминова, А. Н. Наша гордость – люди, сильные духом : [в Нукусе на площади у монумента «Скорбящая мать» прошло мероприятие, к 70 летию Великой Победы над фашизмом Во второй мировой войне] / Л. Адильшаева // Нар. слово. – 2015. – 12 мая.

2519. Амреев, А. Фронтовая юность Хаппана Измайлова : [о фронтовом разведчике, бывшем зам. Нач. упр. Уголов. розыска ГУВД г. Ташкента] / А. Амреев // Щит. – 2010. – № 5. – С. 7–8.

2520. Андижанцы – Герои Советского Союза : [К. Турдиев, Г. Якубов, С. Полежайкин, Н. Хакимов, В. Хабиев] // Андижан. правда. – 1975. – 8 мая.

2521. Анисеева, О. Когда шла война... [страницы истории] // Сырдарьин. правда. – 1987. – 2 дек.

2522. Анисимов, А. Доблесов в бою и труде : [судьба фронтовика А. С. Шукурова из Узбекистана] / А. Анисимов // Ватанпарвар. – 1995. – 22 июль.

2523. Анне Шаухиной – 80 лет : [ветеран войны] // Андижан. правда. – 2004. – 6 февр.

2524. Аристов, А. Окружены заботой и вниманием : [об участнике Второй мировой войны, представителе отдела совета ветеранов войны и труда «Нуроний» Чиланзар. р-на г. Ташкента А. В. Гуркине] / А. В. Аристов // Правда Востока. – 2008. – 26 апр.

2525. Арифов, Э. Склоняя голову : [о Э. Д. Арифове, ветеране Второй мировой войны] / Э. Арифов // Нар. слово. – 1995. – 11 марта.

2526. Атаханов, В. Назвать махалю именем Абдували Хусанова : [об участнике войны] / В. Атаханов, Ф. Умаров // Андижан. правда. – 1992. – 15 мая.

2527. «Ах, война, что ты сделала, подлая!» : [посвящено к дню победы] // Учитель Узбекистана. – 2005. – 6 мая.

2528. Ахмаджонов, Ш. Помнит сердце ветерана : [А. Мамджанов – участник войны, засл. работник нар. образо-

вания Узбекистана] / Ш. Ахмаджонов // Андижан. правда. – 1993. – 4 июня.

2529. Ахмедова, С. Твори добро : [о проведении декады «Твори добро» в предверии и в дни празднования Дня Памяти и Почестей] // Бухарский вестник. – 2019. – № 35. – С. 4.

2530. Ахметов, И. Судьбы солдата из Дукента : [А. Тагаева] / И. Ахметов // Голос Узбекистана. – 1995. – № 17 (апр.) – С. 3.

2531. Ахунджанов, С. В боях за Сталинград: Из воспоминаний участника сражений : [из Узбекистана] / С. Ахунджанов // Правда Востока. – 1995. – 2 февр.

2532. Ахунджанов, С. С огромным воодушевлением восприняли Президентский Указ ветераны Войны «О подготовке и проведении 50-летия победы над фашизмом в войне 1941-1945 годов» / С. С. Ахунджанов // Голос Узбекистана. – 1994. – № 16 (май). – С. 5.

2533. Ачилов, Н. Наш священный долг – почитать и помнить : [ко дню Памяти и Почестей] / Н. Ачилов // Правда Востока. – 2005. – 10 мая.

2534. Ачилов, Н. Память и почитание – наш священный долг // Вести Каракалпакстана. – 2004. – 11 мая.

2535. Аширова, Ю. Он сражался за мир : [о ветеране второй мировой войны, бывшем зам. нач. УВД, Самарканд. обл., (посмертно) И. Кирпиченко] / Ю. Аширова // На посту. – 2010. – 24 апр. С. 5.

2536. Бабаева, З. “Вы всегда будете в наших сердцах...” : [9 мая – День памяти и почестей] / З. Бабаев // Олтин водий. – 2014. – 9 май.

2537. Бабаханьянц, Н. По традициям отца – фронтовика рационализатора / Н. Бабаханьянц // Андижан. правда. – 1995. – 8 дек.

2538. Багдасарова, Г. Солдат Сталинграда : [о ветеране Второй мировой войны С. А. Микиртычяне из Сырдарьин. обл.] / Г. Багдасарова // Учитель Узбекистана. – 2005. – 6 мая.

2539. Базаров, Х. Право первым пойти в атаку : [о ветеране войны, Каттакурганце Д. Ишбекове] / Х. Базаров // Самарканд. Вестник. – 2003. – 9 май.

2540. Базарова, В. Не забыть нам, ребята, жарких дней медсанбата : [о ветеране Второй мировой войны из Ташкента К. Каюмове] / В. Базарова // Нар. слово. – 1995. – 30 июня.

2541. Байбеков, Т. В знак уважения / Т. Байбеков // Знамя дружбы. – 2018. – 8 мая.

2542. Балтабаев, М. Не прятался от пуль : [об участнике войны Н. Махмудове] / М. Балтабаев // Андижан. правда. – 1994. – 6 мая.

2543. Баратов, У. Память о друге : [Ю. Еримбетов – фронтовик оперуполномоч. в органах госбезопасности] / У. Баратов // Андижан. правда. – 2002. – 3 мая.

2544. Баратов, У. Вырос с любовью узбекского народа : [участник Второй мировой войны И. Черненко] / У. Баратов // Новости Кашкадарьи. – 2017. – № 19. – С. 4.

2545. Батырбеков, Т. Встреча с ветеранами : [в Ташк. Центр. доме офицеров прошла встреча с участниками Второй мировой войны, посвящ. дню памяти и почестей] / Т. Батырбеков // Правда Востока. – 2004. – 11 мая.

2546. Батыров, Л. Встреча с героем : [встреча в клубе госавтоинспекции с С. Лутфулиным] / Л. Батыров // Андижан. правда. – 1985. – 20 апр.

2547. Баянов, А. По прежнему в строю : [о ветеране второй мировой войны Ю. Гаппарове] / А. Баянов // Учитель Узбекистана. – 1998. – 6 мая.

2548. Березняк, Н. Мастер штурмовых ударов : [бывший летчик-штурмовик, герой А. Ишанкулове из Узбекистана] / Н. Березняк // Голос Узбекистана. – 1995. – № 7. – С. 3.

2549. Березняк, Н. Мертвый-живой... Страницы фронтовой биографии : [о А. А. Голубенко – ныне персон. пенсионере] / Н. Березняк // Голос Узбекистана. – 1994. – № 25. – С. 5.

2550. Березняк, Н. Подвиг связного : [о герое, участнике Второй мировой войны И. Ф. Крашенникове из Ташкента] / Н. Березняк // Голос Узбекистана. – 1994. – № 37(окт.) – С. 5.

2551. Бичурин, В. Монумент воинам-землякам в Чинабаде / В. Бичурин // Андижан. правда. – 1981. – 10 мая.

2552. Богоутдинова, Р. Выставка «Возвращение мира» [60-летия Великой Победы] // Новости Узбекистана. – 2005. – 13 мая.

2553. Бондаренко, Л. Освобождение от страданий : [о ветеране второй мировой войны, подполковнике мед. службы в отставке А. С. Магдиеве] / Л. Бондаренко // Нар. слово. – 1995. – 13 апр.

2554. Борисов, П. Оставил надпись на рейхстаге : [Н. Со-
твордиев] / П. Борисов // Андижан. правда. – 2001. – 8 мая.

2555. Борисов, П. По велению сердца : [одним из первых
среди узбеков штурманом военного бомбардировщика ИЛ-
28 был наш земляк Р. У. Хашимов] / П. Борисов // Андижан.
правда. – 2000. – 21 апр.

2556. Борисова, С. Мудрость доброго сердца : [о ветеране
Второй мировой войны из Узбекистана Д. Ишматове] / С. Бо-
рисова // Нар. слово. – 1995. – 9 мая.

2557. В агитбригаде – фронтовики : [к 40-летию победы,
агитбригада побывает во всех городах и районах области] //
Андижан. правда. – 1985. – 20 марта.

2558. В нашей священной стране человек бесценен, па-
мять – вечна : [день Памяти и Почестей] // Вести Каракал-
пакстана. – 2011. – 11 мая.

2559. В памяти благодарных потомков : [митинги памяти
в городах и районах области] // Лен. путь. – 1987. – 31 март.

2560. В честь дня победы прием ветеранов войны в ЦС НДП
Узбекистана // Голос Узбекистана. – 1994. – № 16 (май). – С. 4.

2561. Вакорин, В. Через сороковые пороховые : [о фронто-
вой медсестре, засл. учителе Узбекистана М. С. Саматовой] /
В. Вакорин, О. Асадулла-Заде // Учитель Узбекистана. – 2005.
– 8 апр.

2562. Валиев, Р. Нас водила молодость : [о ветеране И. Х.
Алтынбаеве] / Р. Валиев // Лен. путь. – 1987. – 31 дек.

2563. Валижанов, А. П. Сирень сорок пятого : к 50-летию
победы // Нар. слово. – 1995. – 21 февр.

2564. Валуйский, А. «Звезда Егорова» : [о герое второй ми-
ровой войны] / А. Валуйский // Андижан. правда. – 1990. –
15 нояб.

2565. Валуйский, А. Он был первым... : [об узбеке-герое о
К. А. Дурдыеве из совхоза «Аим» Кургантепин. р-на] / А. Ва-
луйский // Ташк. Правда. – 1994. – 24 авг.

2566. Вепров, В. От солдата до полковника : [о Г. Талагаеве,
ветеране Второй мировой войны] / В. Вепров // Ташк. Прав-
да. – 1995. – 27 сент.

2567. Ветераны – наш бесценный капитал : [деятельность
обл. отд. “Нуроний” для поддержки ветеранов] // Андижан.
правда. – 2008. – 9 мая.

2568. Вильчек, Б. До последнего вздоха : [о герое генерале С. Рахимове] / Б. Вильчек, Ю. Ефимов // Нар. слово. – 1992. – 7 апр.
2569. Внесли свой вклад : [о юбилейной встрече ветеранов войны] // Андижан. правда. – 1995. – 2 мая.
2570. Волков, П. Узник концлагеря «Мёртвая петля» : [А. Василевский] / П. Волков // Андижан. правда. – 2005. – 26 апр.
2571. Воропаев, А. Неутомимый Товбин : [к 50-летию победы] / А. Воропаев // Андижан. правда. – 1994. – 22 апр.
2572. Ворохов, В. Шел солдат : [о ветеране второй мировой войны из Намангана С. Абдурахманове] / В. Ворохов // Правда Востока. – 1984. – 1 июня.
2573. Вручили фронтовику коляску : [И. А. Бухвалов – инвалид войны I-группы] // Андижан. правда. – 2005. – 20 сент.
2574. Вспомним павших, поклонимся живым : [подборка статей к дню победы] // Ташк. Правда. – 2002. – 8 мая.
2575. Встреча с ветеранами войны : [о встрече трудящихся города с ветеранами войны] // Андижан. правда. – 1985. – 25 апр.
2576. Вечер память павшим, низкий поклон живым! : [подборка статей, посвящ. «Дню Памяти и Почестей»] // Правда Востока. – 2006. – 6 мая. – С. 2.
2577. Галимов, Ф. Из Самаркандской группы РСДРП : [о ветеране революции Ф. И. Венцеке] / Ф. Галимов // Лен. путь. – 1987. – 28 июля.
2578. Гентшке, Ю. Зашумит листвою сад победы : [о подготовке к 50-летию победы над фашизмом городах и районах Ферг. обл.] / Ю. Гентшке // Правда Востока. – 1995. – 24 янв.
2579. Герасименко, Д. Защищал Родину : [о ветеране войны и труда В. Худайбергманове] / Д. Герасименко, В. Юнусов // Андижан. правда. – 1987. – 19 нояб.
2580. Гладун, Г. Памятная встреча / Г. Гладун // Сырдарьинская правда. – 1990. – 14 авг.
2581. Голованов, А. Тепло и щедрость узбекской земли : [беседа с д-ром. ист. наук и проф. на тему «Узбекистан в годы второй мировой войны» / записала О. Александрова] // Новый век. – 2010. – 8–14 апр. – С. 5
2582. Греков, Г. Они защищали Родину : [встреча ветеранов войны участников Моск. сражения] / Г. Греков // Андижан. правда. – 1981. – 15 дек.

2583. Губа, И. Слава за подвиги, почет за труд : [после парада творческие коллективы ДК «Горняк» дарят праздничный концерт ветеранам] / И. Губа // Горняк. – 2009. – 7 мая.

2584. Гулямова, Д. По дорогом памяти / Д. Гулямова // Горняк. – 2007. – 7 мая.

2585. Данилов, С. Три письма из прошлого : [письма с фронта У. Турунтаева из Янгйюля] / С. Данилов // Нар. слово. – 1995. – 22 февр.

2586. Дегтярев, В. Автографна рейхстаге : [о ветеране Второй мировой войны П. И. Усачеве из Ташкента] / Правда Востока. – 2005. – 6 мая.

2587. Дедов, Н. Выше голову, старая гвардия : [ветеран войны] / Н. Дедов // Андижан. правда. – 2010. – 7 мая.

2588. Денисов, В. Крепка целина людьми [остались в памяти таким] / В. Денисов // Сырдарьинская правда. – 1991. – 6 нояб.

2589. День памяти и почестей : [о ветеранах Второй мировой войны, их подвигах на полях сражений] // Правда Востока. – 2009. – 9 мая.

2590. Дербенева, Ф. По городам – героям : [о воинах-каракалпаках] / Ф. Дербенева // Совет. Каракалпакия. – 1991. – 22 июня.

2591. Джалилов, Р. Дядя Ваня. которого знают все : [о ветеране труда и войны А. А. Бокове из г. Ленинска] / Р. Джалилов // Андижан. правда. – 1987. – 20 нояб.

2592. Джураев, Г. Вспоминая 1943–г... : [вспоминая ветерана войны и труда] / Г. Джураев // Ташк. Правда. – 1995. – 18 марта.

2593. Добрынин Д. Надежда из 14-й воздушной : [о ветеране войны Н. А. Григорьян] / Д. Добрынин // Сам. Вестик. – 2003. – 23 апр.

2594. Добрынин Д. Снайпер Фарида : [о ветеране войны Ф. А. Измайловой] / Д. Добрынин // Самарканд. вестник. – 2003. – 30 апр.

2595. Докторов, М. Долг срок первого года : [о ветеране Второй мировой войны из Узбекистана А. С. Кимшине] / М. Докторов // Нар. слово. – 1995. – 18 апр.

2596. Докторов, М. Солдат в 13 лет : [об участнике Второй мировой войны ныне нач. отдела монтажных работ «Узбек-

гидроэнергостроя» Ф. К. Нагаеве] / М. Докторов // Нар. слово. – 1992. – 9 мая.

2597. Долгирев, А. «Для вас война закончилась» : [ветеран вспоминает] / А. Долгирев // Андижан. правда. – 1996. – 9 мая.

2598. Долгирев, А. На полях сражений : [беседа с участником войны А. Долгиревым] / А. Долгирёв беседовал // Андижан. правда. – 1993. – 7 мая.

2599. Дошли до Берлина : [9 мая – помнит мир спасенный] // Андижан. правда. – 2010. – 7 мая.

2600. Евгеньев, Я. Из рук самого Рокоссовского : [о Н. В. Сарикове] / Я. Евгеньев // Андижан. правда. – 1994. – 18 нояб.

2601. Евтеев, И. Женщина на фронте : [о старшим сержанте Е. И. Граценко, ветеране Второй мировой войны] / И. Евтеев, Т. Ирисбаева // Нар. слово. – 1994. – 6 февр.

2602. “Если бы не саперы...” : [годы войны] // Сырдарьинская правда. – 1984. – 11 окт.

2603. Елецкий, В. Вклад в разгром фашизма : [о В. Елецком] / В. Елецкий // Андижан. правда. – 1990. – 9 мая.

2604. Жонибеков, З. Память об отваге и героизме предков будет вечно жить в наших сердцах / З. Жонибеков, М. Элмуратов // Вести Каракалпакстана. – 2018. – 10 мая.

2605. Завлиров, М. Друзья вспоминают дни очневые. К 50-летию Вооружённых Сил СССР : [о встрече боевых друзей – однополчан Д. Н. Романове, Ю. Байматове, Ш. Хайрутдинове] / М. Завлиров // Наманган. правда. – 1968. – 21 янв.

2606. Зайнутдинова, И. Их имена бессмертны – как их подвиг : [о сооружении мемор. комплекса «Скорбящая мать»] И. Зайнутдинова // Веч. Ташкент. – 1999. – 1 февр.

2607. Зайцев, Б. Боец и ученый : [о ветеране Второй мировой войны, засл. деятеля науки и техники Х. Г. Саримсакове из Ташкента] / Б. Зайцев // Нар. слово. – 1994. – 8 апр.

2608. Зайцев, Б. Бой после победы : [о герое Второй мировой войны С. Умарове] / Б. Зайцев // Нар. слово. – 1991. – 22 июня.

2609. Зайцев, Б. Ветераны по – прежнему в строю! : [о ветеранах Второй мировой войны Ташк. гос. техн. ун-та] / Б. Зайцев // Учитель Узбекистана. – 1994. – № 9–10. – С. 2–3.

2610. Зайцев, Б. Вперёд, лейтенант, на бреющем! : [о герое, летчике-штурмовике А. Ишанкулове] / Б. Зайцев // Ташк. Правда. – 1994. – 7 мая.

2611. Зайцев, Б. Зачислены навечно : [о студентах Ташк. Политехн. ин-та И. Шаманской, О. Михновец, погибших во второй мировой войне и студенте А. Абдуазимове, погибшим в Афганистане] / Б. Зайцев // Учитель Узбекистана. – 1991. – 20–26 июня.

2612. Зайцев, Б. Я славлю женщину : [о женщинах фронтовиках из Узбекистана] / Б. Зайцев // Нар. слово. – 1993. – 27 янв.

2613. Закиров, М. Спасибо за то, что вы с нами : [День Памяти и Почестей] / М. Закиров // Ташк. Правда. – 2002. – 11 мая.

2614. Зарубин, В. Высота Адыла : [о ветеране Второй мировой войны А. С. Шукурове из Ташкента] / В. Зарубин // Нар. слово. – 1995. – 16 сент.

2615. Захаров, А. В дружбе – источник Победы: [к 45-летию победы во Второй мировой войне] / А. Захаров // Правда Востока. – 1990. – 8 мая.

2616. Земной поклон и слава вам! 9-мая День Памяти и Почестей : [подборка статей] // Ташк. Правда. – 2004. – 8 мая.

2617. Зиядуллаев, С. О доблести ратной и трудовой : к 50-летию победы : [Узбекистан в годы Второй мировой войны] / С. О. Зиядуллаев // Нар. слово. – 1995. – 21 апр.

2618. Знают в кишлаке о фронтовике : [С. Хасанов] // Андижан. правда. – 2005. – 8 апр.

2619. Зорков, И. В. В небе над Дунаем : [воспоминание ветерана Второй мировой войны И. В. Зоркове из Чирчика, о последних месяцах войны] / И. В. Зорков // Нар. слово. – 1995. – 5 мая.

2620. Ибрагимов, А. Заветная шкатулка : [о ветеране Второй мировой войны А. Ташкараеве Кибрай. р-на Ташк. обл.] / А. Ибрагимов // Ташк. Правда. – 2005. – 4 мая.

2621. Иванов, Е. Числился пропавшим без вести : [о связи К. Эминове] / Е. Иванов // Андижан. правда. – 1991. – 8 мая.

2622. Иванова, Л. Память священна : [беседа с героями Ленинградской блокады – Л. Ивановой, И. Буренковой / беседовала С. Никишина] // Горняк. – 2010. – 13 мая.

2623. Ильященко, В. От Термеза до Берлина : [рассказ участника Второй мировой войны о военных годах] / В. Ильященко // 1994. – 7 мая.

2624. Иманкулова, Ш. Анечка : [А. Х. Шаухина] / Ш. Иманкулова // Андижан. правда. – 2001. – 4 мая.

2625. Иманкулова, Ш. Артиллерист Гайфулин – ветеран войны / Ш. Иманкулова // Андижан. правда. – 2007. – 8 мая.

2626. Иманкулова, Ш. Вернулся солдат с фронта... : [И. А. Иванов] / Ш. Иманкулова // Андижан. правда. – 2010. – 4 мая.

2627. Иманкулова, Ш. Дар аксакала ветерана войны : [М. Эгамбердиев перечислил на реставрацию и ремонт мечети] / Ш. Иманкулова // Андижан. правда. – 2008. – 19 авг.

2628. Иманкулова, Ш. Двойной юбилей Акбарали Хайдарова : [к 50-летию Великой Победы] / Ш. Иманкулова // Андижан. правда. – 1994. – 11 окт.

2629. Иманкулова, Ш. Дошёл до Берлина : [Мамаджан Умурзаков – участник войны] / Ш. Иманкулова // Андижан. правда. – 2001. – 8 мая.

2630. Иманкулова, Ш. Не стареет душой ветеран : [Р. Ташланов – ветеран войны, инвалид 1-группы] / Ш. Иманкулова // Андижан. правда. – 2004. – 3 февр.

2631. Иманкулова, Ш. Незабываемое : [Н. В. Полякова – участница тыла] / Ш. Иманкулова // Андижан. правда. – 2008. – 9 мая.

2632. Иманкулова, Ш. Только вперёд! : [А. Хашимбеков – ветеран Второй мировой войны] / Ш. Иманкулова // Андижан. правда. – 2019. – 9 мая.

2633. Имя героя не забыто : [о герое из Вабкент. р-на К. Джамолове] // Бухар. вестник. – 2019. – № 36. – С. 4.

2634. Инициатива ветеранов – пример для всех : [посадка фруктовых и декоративных саженцев] // Андижан. правда. – 2006. – 7 марта.

2635. Искандаров, И. Одна на всех : [участие Узбекистана во Второй мировой войны] / И. Искандаров // Правда Востока. – 1995. – 2 мая.

2636. Исламов, А. Святое дело : [о рук. группы «Поиск» Самар. обл. совета ветеранов войны и труда Е. А. Поповой] / А. Исламов // Правда Востока. – 1996. – 16 марта.

2637. Исламов, А. У истоков великой дружбы : [ветераны Самарканда в местах сражений за власть в братском Таджикистане] / А. Исламов // Лен. путь. – 1978. – 22 сент.

2638. Ихсанов, Р. «Все остается людям» : [о ветеране вой-

ны Н. И. Каширине] / Р. Ихсанов // Кашкадар. правда. – 1987. – 26 дек.

2639. Ихсанов, Р. Н. И. Каширин : «Все остается людям». [о ветеране войны Н. И. Каширине] / Р. Ихсанов // Кашкадар. правда. – 1987. – 26 дек.

2640. Ишкувватов, З. Пусть всегда будет мир на земле : [9 мая – День Памяти и Почестей] / З. Ишкувватов // Олтин во-дий. – 2014. – 9 май.

2641. Кадыров, А. Стала Асакинской : [ветеран войны и труда Р. Г. Яковлева] / А. Кадыров // Андижан. правда. – 2008. – 7 марта.

2642. Кадыров, А. Хотя за плечами 90 лет : [И. С. Ковбас] / А. Кадыров // Андижан. правда. – 2008. – 18 марта.

2643. Как самых дорогих гостей : [Х. Кадырова, А. Шаухи-на – участницы второй мировой войны] // Андижан. правда. – 2002. – 7 мая.

2644. Капустина Л. Листая записи 1945 года : [о записях в документах Андижан. обл. архива о том, чем жили и как встретили великую Победу андижанцы того времени] / Л. Капустина // Андижан. правда. – 2010. – 7 мая.

2645. Капустина, Л. Был командиром разведчиков : [Г. А. Кучкаров] / Л. Капустина // Андижан. правда. – 2006. – 9 мая.

2646. Каримов, Б. Как «Катюшу» отстояли : [о ветеране во-йны П. Шерматове] / Б. Каримов // Андижан. правда. – 1995. – 28 марта.

2647. Каримов, Б. Не забывается такое никогда : [об участ-нике войны Б. Алибекове] / Б. Каримов // Андижан. правда. – 1993. – 7 мая.

2648. Каримов, Н. Солдат из охраны полководца : [о вете-ране войны Т. Усманове] / Самарканд. вестник. – 1999. – 13 марта.

2649. Касымов, А. Благодаря Первому Президенту страны : [о реабилитации соотечественников, погибших за свободу и независимость народа и страны] / А. Касымов // Бухарский вестник. – 2018. – 31 янв.

2650. Касымов, Р. Навсегда в памяти : [об участнике Вто-рой мировой войны, жителе посёлка Коракурпа Дангар. р-на Ферг. обл. М. Кулматове] / Р. Касымов // На посту. – 2010. – 24 апр. – С. 4.

2651. Касымов, Р. Трудные вести ферганского паренька: [о ветеране Второй мировой войны М. Кулматове] / Р. Касымов // Щит. – 2010. – № 5. – С. 15–16.

2652. Качкаева, Е. В бою и в труде : [они были в числе первых] / Е. Качкаева // Сырдарьин. правда. – 1991. – 30 авг.

2653. Качкаева, Е. Память сердца : [они были в числе первых] / Е. Качкаева // Сырдарьин. правда. – 1990. – 14 авг.

2654. Кашчик, П. Прибыл танкист на побывку : [военно-патриот. страница] / П. Кашчик // Сырдар. правда. – 1988. – 15 июля.

2655. Кваскова, Н. Главное чудо – жизнь без войны : [о Второй мировой войне] / Н. Кваскова // Navoiy Press. – 2017. – 5 май.

2656. Кваскова, Н. Мы помним вас, бессмертные герои / Н. Кваскова // Navoiy ziyosi. – 2018. – 11 май.

2657. Кваскова, Н. Мы сражались за провое дело / Н. Кваскова // Navoiy Press. – 2017. – 5 май.

2658. Кваскова, Н. Память сильнее времени / Н. Кваскова // Navoiy Press. – 2016. – 6 май.

2659. Ким, А. Военный врач Д. Н. Максумов : [о ветеране Второй мировой войны] / А. Ким, А. Милируд // Веч. Ташкент. – 1994. – 9 нояб.

2660. Ким, В. Д. Если в разведку идет Мин : [о герое узбекистанца А. Мине] / В. Д. Ким // Правда Востока. – 1994. – 7 мая.

2661. Киселев, Н. Награды давались недешево : [о фронтовике Ю. Карабаеве, работнике Ходжаабдрайжилкомхоза] / Н. Киселев // Андижан. правда. – 1987. – 9 мая

2662. Кладова, Л. Судьба Сабирджана Мамарасулова : [о ветеране войны и труда] / Л. Кладова // Андижан. правда. – 1992. – 25 янв.

2663. Кладова, Л. Судьба Сабирджана Мамарасулова : [о ветеране войны и труда] / Л. Кладова // Андижан. правда. – 1992. – 25 янв.

2664. Клейман, Б. Андижанские ветераны Второй мировой войны / А. Артиков, Х. Юсупов, П. Абдуллаев // Щит. – 2010. – № 5. – С. 11–13.

2665. Клейман, Б. Живёт в Андижане ветеран : [о ветеране Второй мировой войны Х. Юнусове] / Б. Клейман // На посту. – 2010. – 24 апр. С. 4.

2666. Клейман, Б. Живёт в Андижане ветеран : [С. Исаев участник второй мировой войны] / Б. Клейман // Андижан. правда. – 2019. – 3 мая.

2667. Кобулов, Х. Вспоминая земляков : [о герое второй мировой войны К. Турдыеве] / Х. Кобулов // Андижан. правда. – 1995. – 7 апр.

2668. Ковалёв, П. Добрым словом вспомним о них : [из истории Сырдарьин. обл.] / П. Ковалёв // Сырдар. правда. – 1991. – 26 окт.

2669. Ковалёв, П. Раимжон Мухаммедов, красный дехканин из Мирзачуля / П. Ковалёв // Сырдарьин. правда. – 1990. – 6 окт.

2670. Коган, И. Пусть войны останутся в прошлом : [о ветеранах второй мировой войны из Ташкента Ф. Х. Хабибуллиной и Н. П. Шаломановой] / И. Коган // Нар. слово. – 1995. – 16 мая.

2671. Когтев, Ю. Нам не жить друг без друга, как не могли мы выстоять в одиночку в годы войны, – убеждены ветераны войны и труда, люди разных возрастов и поколений, проживающие в Узбекистане : (к 50-летию Победы) / Ю. Когтев // Голос Узбекистана. – 1994. – № 17. – С. 7–8.

2672. Кодиров, А. Храни меня, мой талисман : [участник войны А. Муйдинов] / А. Кодиров // Андижан. правда. – 2002. – 7 мая.

2673. Козлов, Н. Правофланговый : [о младшем сержанте А. Ибодове, служащем в одной из танковых рот] / Н. Козлов // Кашкадар. правда. – 1971. – 8 окт. – С. 2.

2674. Кокоткин, Д. Узник концлагеря «мёртвая петля» : [А. И. Василевский – участник войны] / Д. Кокоткин // Андижан. правда. – 2001. – 8 мая.

2675. Колосов, М. Человек из легенды : [о кавалере Ордена Ленина Н. Колобовникове] / М. Колосов // Андижан. правда. – 1984. – 9 мая.

2676. Колошин, В. В деловой обстановке: [о IV отчетно-выборной конф. респ. объединения воинов-ветеранов Узбекистана «Veteran» в Ташкенте] // Muhofoza+. – 2007. – № 9. С. 24–25.

2677. Кондратенко, А. Сильный духом: [о ветеране Второй мировой войны, бывшем спортсмене, штангисте в лёгком

весе Х. Исмаилов из Ташкента] / А. Кондратенко // Веч. Ташкент. – 1996. – 17 июля.

2678. Кораблев, С. Годы, опалённые войной : [к 40-летию победы] / С. Кораблев // Андижан. правда. – 1984. – 21 сент.

2679. Корненко В. Низкий вам поклон! : [9 мая – День памяти и почестей] / В. Корненко // Учкудук. – 2012. – 10 май.

2680. Кочтев, Ю. На него в 44-м пришла “похоронка” : [о бывшем летчике в годы второй мировой войны, засл. деятеле науки Узбекистана, д-ре техн. наук, проф. Х. Г. Сарымсакове] / Ю. Кочтев // Веч. Ташкент. – 1994. – 26 окт.

2681. Кошеватский, И. Первый день мира : [репортаж из Андижана 1945 г.] / И. Кошеватский // Андижан. правда. – 1975. – 9 мая.

2682. Кравец, П. Сын полка : [о ветеране Второй мировой войны, ташкентце А. Р. Колонтарове] / П. Кравец // Зеркало XXI. – 2006. – 4 мая. – С. 5.

2683. Кривошеева, Н. Навечно в рабочем строю : [герой Второй мировой войны генерал-майор Сабир Рахимов] / Н. Кривошеева // Правда Востока. – 2000. – 10 мая.

2684. Криницкий, В. По совести в бою и труде : [о Р. Г. Тукаеве] / В. Криницкий // Андижан. правда. – 1993. – 8 окт.

2685. Криницкий, В. Полковник в отставке? Нет в строю : [о М. Саидове] / В. Криницкий // Андижан. правда. – 1990. – 9 мая.

2686. Криницкий, В. Этих дней не смолкнет слава : [праздник Победы в Андижане] / В. Криницкий // Андижан. правда. – 1980. – 13 мая.

2687. Кудинов, А. Письмо узбекского народа : [к 50-летию Великой Победы] / А. Кудинов // Андижан. правда. – 1994. – 20 дек.

2688. Кузнецова, Е. Благодарность живёт в сердцах : [9 мая – День Памяти и Почестей в РУз] // Щит. – 2008. – № 5. – С. 2–4.

2689. Кузьмин, А. Вспомним всех поименно : [о подготовке ко Дню Памяти и Почестей] / А. Кузьмин // Ташк. Правда. – 2004. – 5 мая.

2690. Кулаков, А. Артиллерийский разведчик : [о ефрейторе Б. Аманове] / А. Кулаков // Андижан. правда. – 1990. – 18 мая.

2691. Кулаков, А. Командир неуловимых : [к 45 – летию Победы, о ветеран войны Егорева] / А. Кулаков // Андижан. правда. – 1990. – 9 мая.

2692. Кулаков, А. Отважный миномётчик : [один из эпизодов фронтовой жизни Х. Джалалова, кавалера орденов Славы трёх степеней] / А. Кулаков // Наманган. правда. – 1988. – 6 авг.

2693. Куликова, П. Г. Солдаты Победы : [о сотрудниках СА-НИИРИ, ветеранах войны] / П. Г. Куликова // Гидротехника и мелиорация. – 1975. – № 6. – С. 56–60.

2694. Курбанбаева, А. Корень и мудрость жизни – родители : [о ветеране Второй мировой войны из Узбекистана Е. Куранбаеве] / А. Курбанбаева // Нар. слово. – 1995. – 18 апр.

2695. Курганский, В. В ту памятную ночь. [об участнике Второй мировой войны М. Халдарове] / В. Курганский // Кашкадар. правда. – 1974. – 23 февр. – С. 2.

2696. Курганский, В. В ту памятную ночь : [о М. Халдарове, участнике войны] / В. Курганский // Кашкадар. правда. – 1974. – 23 февр. – С. 2.

2697. Курчатова, Н. Ровесник Октября : [военно-патриот. страница] / Н. Курчатова // Сырдар. правда. – 1984. – 27 дек.

2698. Кучеренко, Л. Отвага рождает победителей : [о встрече воинов-узбекистанцев в Посольстве Украины в РУз, участвовавших в освобождении Украины] / Л. Кучеренко // Нар. слово. – 1995. – 9 мая.

2699. Лебедев, Б. «Железный» Хасан : [о Х. Исламове, ветеране Второй мировой войны, возглавлявшего федерацию тяжелой атлетики Узбекистана] / Б. Лебедев // Нар. слово. – 1995. – 24 марта.

2700. Лебедев, Б. Эх, пути-дорожки фронтовые : [к 85-летию ветерана войны И. Г. Олейникова] / Б. Лебедев // Ташк. Правда. – 1995. – 8 апр.

2701. Леонидов, О. Живет в Намангане герой... : [о Абдусаттаре Рахимове – герое Второй мировой войны] / О. Леонидов // Правда Востока. – 1968. – 3 февр.

2702. Лещенко, И. Они всегда рядом с нами : [к Дню Памяти и Почестей] / И. Лещенко // Олтин водий. – 2013. – 11 мая.

2703. Ли, Н. Жизнь как подвиг : [о ветеране Второй мировой войны и органов внутренних дел полковнике в отставке В. Г. Шульмане] / Н. Ли // На посту. – 2010. – 24 апр.

2704. Ломикогина, Н. Мы память свою в книги внесём : [о книге памяти всех погибших во время Второй мировой войны родом из Ташкента] / Н. Ломикогина // Молодёжь Узбекистана. – 1992. – 22 февр.

2705. Луганский, В. Портрет однополчанина : [о герое из Самарканда Б. Х. Иргашеве] / В. Луганский // Нар. слово. – 1992. – 9 мая.

2706. Мавлянов, Б. К учителю за советом : [об участнике Второй мировой войны Б. Касымове] / Б. Мавлянов // Андижан. правда. – 1990. – 23 февр.

2707. Мамажонов, Ф. Наманган – Берлин : дорога через фронт... : [о ветеране второй мировой войны Г. Валиеве] // Шит. – 2010. – № 5. – С. 19.

2708. Мамарасулов, С. «Дом друзей» : [о Н. И. Образкове] / С. Мамарасулов // Андижан. правда. – 1991. – 22 июня.

2709. Мамарасулов, У. Поколение победителей : [торжества, посвящ. к Дню Памяти и Почестей] / У. Мамарасулов // Андижан. правда. – 2018. – 11 мая.

2710. Мамбетов, Н. Дорогами памяти : [беседа с фронтовиком Н. Мамбетовым / беседовала В. Минко] / Н. Мамбетов // Горняк. – 2014. – 13 мая.

2711. Мамутова, В. Именем героя : [о герое Второй мировой войны В. Хабиеве] / В. Мамутова // Андижан. правда. – 1982. – 8 мая.

2712. Мансурова, Г. Священное чувство Родины : [о ветеране Второй мировой войны, засл. деятеле науки, д-ре филолог. наук К. Х. Ханназарове] / Г. Мансурова // Голос Узбекистана. – 2010. – 7 мая. С. 5.

2713. Матчанов, Д. Великий подвиг : [о Советском параде в годы войны] // Сов. Каракалпакия. – 1980. – 29 июля.

2714. Махмудов, А. Никто не забыт : [о Второй мировой войне] / А. Махмудов // Navoiy Press. – 2015. – 8 май.

2715. Машуров, Г. Белорусская дочь героя Узбекистана : [Г. Якубов] / Г. Машуров // Андижан. правда. – 2010. – 24 авг.

2716. Машуров, Г. Праздник со слезами на глазах : [9 мая – день победы] / Г. Машуров // Андижан. правда. – 2008. – 9 мая.

2717. Машуров, Г. Такой у него характер : [об участнике войны А. В. Трушкине] / Г. Машуров // Андижан. правда. – 1994. – 6 мая.

2718. Медали фронтовикам : о денежном вознаграждении и вручении юбилейной медали – 230 ветеранам войны] // Андижан. правда. – 2005. – 6 мая.

2719. Медаль за бой, медаль за труд : [о вручении юбилей. медали участникам Великой отечественной войны в Хокимияте] // Самарканд. Вестник. – 1995. – 4 мая.

2720. Мельников Р. Беспокойная душа : [об Алтынкульце Я. Мирзаеве] / Р. Мельников // Андижан. правда. – 1993. – 23 февр.

2721. Мельников, Р. Был участником легендарного парада : [о ветеране войны Х. Уринбаеве] / Р. Мельников // Андижан. правда. – 1995. – 14 апр.

2722. Мельников, Р. Три судьбы : [рассказ о двух ветеранах-земляках] / Р. Мельников // Андижан. правда. – 1986. – 18 июня.

2723. Мельников, Р. Ветеран Пролетарки : [участник войны Б. В. Подъяпольский] / Р. Мельников // Андижан. правда. – 1995. – 24 марта.

2724. Мельников, Р. Махкам Саидов, ветеран армии / Р. Мельников // Андижан. правда. – 1992. – 20 февр.

2725. Мельников, Р. Работает ветеранский совет : [к 50-летию Победы] / Р. Мельников // Андижан. правда. – 1994. – 15 нояб.

2726. Мемишбеков, А. Признание через полвека : [к 50-летию Победы, о ветеране Второй мировой войны А. Мирходжаеве из Беш-Арыка Ташк. обл.] / А. Мемишбеков // Нар. слово. – 1995. – 14 апр.

2727. Мингулов, А. Не стареют душой ветераны : [о ветеране Второй мировой войны, специалисте административно-хозяйственного отдела Узбытсоюза А. Е. Слабодине] / Нар. слово. – 1995. – 4 мая.

2728. Минько, В. Эхо прошедшей войны / В. Минько // Горняк. – 2007. – 7 мая.

2729. Миньковецкая, Л. Сбор в Александровском саду : [об Андижанце А. А. Гараеве] / Л. Миньковецкая // Андижан. правда. – 1991. – 8 мая.

2730. Мир и спокойствие – основа наших достижений : [по инициативе Президента Ислама Каримова День памяти и почестей широко отмечается в нашей стране как всенарод-

ный праздник] // Вести Каракалпакстана. – 2013. – 11 мая.

2731. Мирзаев, А. Встреча с ветеранами / А. Мирзаев // Андижан. правда. – 1991. – 9 мая.

2732. Мирзаев, Ф. Забота и внимания для ветеранов : [о Второй мировой войне] / Ф. Мирзаев // Navoiy Press. – 2017. – 28 апр.

2733. Мударисов, И. Нар. слово безымянной высоте: [о ветеране Второй мировой войны Г. Каримове из Кибрай. р-на Ташк. обл.] / И. Мударисов // Голос Узбекистана. – 2005. – 29 апр.

2734. Муминова, Ф. Ветеран и его время : [о ветеране Второй мировой войны и труда А. С. Хасанове] / Ф. Муминова // Правда Востока. – 2004. – 22 июля.

2735. Мухамедов, Т. Не жалея живота своего о Черепанове Н. Л. [к 50-летию Победы] / Т. Мухамедов // Андижан. правда. – 1995. – 2 мая.

2736. Мухаммадиев, Ф. Батыр Хорезмской земли : [об участнике Второй мировой войны, ветеране Н. Мухаммадиеве] / Ф. Мухаммадиев // Щит. – 2010. – № 5. – С. 14.

2737. Мухитдинов, Ш. Как много пройдено дорог : [о ветеране войны полковнике милиции в отставке И. Н. Набереаеве] / Ш. Мухитдинов // Сам. Вестник. – 1995. – 2 мая.

2738. Мухитдинов, Ш. С закалкой военных лет : [о ветеране войны П. И. Закрияеве] / Ш. Мухитдинов // Сам. Вестник. 2003. – 26 апр.

2739. Мы этой памяти будем верны... : [подборка статей] // Ташк. Правда. – 2005. – 7 мая.

2740. “Мы учимся у них любить Родину...” : [об участниках Второй мировой войны] // Вести Каракалпакстана. – 1994. – 14 мая.

2741. Навечно в памяти народной : [9 мая – День Памяти и Почестей] // Ишонч – Доверие. – 1999. – № 5(5–11 февр.)

2742. Навечно в памяти народной : [о праздничных торжествах в Бухаре, посвящ. к Дню Памяти и Почестей] // Бухарский вестник. – 2019. – № 36. – С. 1,6.

2743. Награды ветеранам : [юбилейные медали «В память 500-летия Киева»] // Андижан. правда. – 1983. – 22 февр.

2744. Нажимов, Т. Победители : [к Дню памяти и почестей] // Вести Каракалпакстана. – 2009. – 9 мая.

2745. Нажмий, З. Служил примером : [П. Шерматов – участник войны] / Зиё Нажмий // Андижан. правда. – 2005. – 14 янв.

2746. Назарходжаева, С. Три мгновения войны : [о ветеране Второй мировой войны из Узбекистана Н. К. Подуепихине] // Нар. слово. – 1995. – 3 мая.

2747. Назруллаев, Г. Парни с Кукчи : [беседа с ветеранами Второй мировой войны из Ташкента / записал С. Алтунянц] // Правда Востока. – 2005. – 27 апр.

2748. Нарходжаев, Ф. Мы шли дорогами войны : [воспоминания генерал-лейтенанта в отставке] // Сел. правда. – 1980. – 8–10 апр.

2749. Насриддинов, Б. Музы не молчали : [об участии деятелей культуры Узбекистана на фронтах Второй мировой войны] / Г. Назруллаев // Правда Востока. – 2005. – 13 мая.

2750. Не стареет душой ветеран : [О. Е. Жеребилове] // Андижан. правда. – 1990. – 8 сент.

2751. Не стареют душой ветераны : [встреча ветеранов в дет. больнице № 2] // Андижан. правда. – 1985. – 27 апр.

2752. Неутомимый ветеран : [80 лет исполнилось Б. В. Подъяпольскому – ветерану войны, внештатному корреспонденту “Андижанской правды”] // Андижан. правда. – 2000. – 11 февр.

2753. Низамов, К. Пришёл к ребятам ветеран : [в Пахтааб-бад. интернате для детей сирот прошла встреча с ветераном войны Э. Саидовым] / К. Низамов // Андижан. правда. – 2005. – 3 мая.

2754. Низкий вам поклон, выстоявшие! // Нар. Слово. – 1991. – 9 мая. – Содерж.: «Железный Хасан» / Б. Лебедев ; Вонн – тыл / Е. Филимонова ; И в плену были герои / А. Танхельсон ; Дар доброты / Р. Самигуллина.

2755. Никто не останется без внимания : [беседа с первым зам. председателя центр. совета фонда соц. поддержки ветеранов Узбекистана «Нуроний» / записал Р. Исламов] // Правда Востока. – 2007. – 9 мая.

2756. Новоженина, Т. И сегодня мне снится та война... : [о ветеране Второй мировой войны из Узбекистана Х. Набиуллине] / Нар. слово. – 1995. – 26 апр.

2757. Новый том «Книги памяти» : [подготовлен к 60-ле-

тию победы Второй мировой войне и участие в ней узбекистанцев] // Правда Востока. – 2005. – 6 мая.

2758. Нурматова, Д. Помнит мир спасений : [23 января в области начался месячник оборонно-массовой работы, о митинге в г. Ленинске] / Д. Нурматова // Андижан. правда. – 1985. – 26 янв.

2759. Они сражались за Родину : [о приеме участников и ветеранов Второй мировой войны в Центральном совете НДП Узбекистана] // Голос Узбекистана. – 1993. – № 17 (май) – С. 2.

2760. Орлов, Л. Великая Победа – одна на всех // Андижан. правда. – 1993. – 7 мая.

2761. Орловский, Э. О войне и мире, живых и погибших : к 50-летию победы : [конф. в ТГПИ имени Низами на тему «Вклад узбекского народа во Второй мировой войне в победу над фашизмом»] / Э. Орловский // Учитель Узбекистана. – 1995. – 12 апр.

2762. Орловский, Э. Фронтовики, преподаватели, учёные : [о встрече бывших фронтовиков, сотрудников вузов и техникумов г. Ташкента у мемориала Неизвестному солдату] / Э. Орловский // Учитель Узбекистана. – 1995. – 10 мая.

2763. Палацкий, Б. Рукопожатие друзей : [о бывшем летчике, ветеране Второй мировой войны Х. Г. Сарымсакове из Ташкента] / Б. Палацкий // Голос Узбекистана. – 1994. – № 50 (31 дек. – 6 янв.) – С. 4.

2764. Памяти героя – Андижанца : [к 50-летию победы о герое Второй мировой войны С. Лутфулине] // Андижан. правда. – 1994. – 3 июня.

2765. Память – священна, подвиг – бессмертен : [подборка статей] // Доверие – Ишонч. – 1999. – 7 мая.

2766. Парпиев, Ф. Есть улица Якубова в Минске : [об уроженце Ленин. р-на, герое Совет. Союза] / Ф. Парпиев // Андижан. правда. – 1989. – 9 мая.

2767. Перепищина, Ч. Крылатые герои : [о подвиге авиаторов-узбекистанцев в годы Второй мировой войны] / Ч. Перепищина // Нор. слово. – 1995. – 17 мая.

2768. Петров, В. Ушёл на фронт прямо с парада : [об Алимжане хожи Сиддикове – участнике войны] / В. Петров // Андижан. правда. – 2002. – 7 мая.

2769. Петров, П. Человек из легенды : [об участнике обо-

роны Дома Павлова в Сталинграде в годы Второй мировой войны из Туракурбан. р-на Наманг. обл. К. Г. Тургунове] / П. Петров // Сел. механизатор. – 1975. – № 5. – С. 4.

2770. Петров, Ю. Не погаснет свет памяти : [о торжествах, посвящ. Дню Памяти и Почестей в Ташк. обл. центре «Духовность и просветительство»] // Ташк. Правда. – 2008. – 14 мая.

2771. Петровский, В. Искренняя забота, вечная слава : [ко Дню Памяти и Почестей в Респ. Узбекистан] / В. Петровский // Нар. слово. – 2000. – 28 апр.

2772. Пимпенко, Г. Броня : [о ветеране Второй мировой войны из Узбекистана С. А. Валиханове] / Г. Пимпенко // Нар. слово. – 1995. – 27 апр.

2773. Письма с фронта : [А. Т. Ходжаханов – участник Второй мировой войны] // Правда Востока. – 2007. – 10 мая.

2774. Письмо из далекой Украины : [списки уроженцев Респ. Каракалпакстан, погибших в лагере смерти «Гросслагарет» в г. Славута Хмельницкой обл. Украины] // Вести Каракалпакстана. – 2000. – 25 апр.

2775. По долгу памяти, по велению сердца : [подборка статей, посвящ. к Дню Памяти и Почестей] // Ташк. Правда. – 2008. – 9 мая.

2776. Побывали в Орле алтынкульцы : [об участниках войны] // Андижан. правда. – 2003. – 28 окт.

2777. Повстань, П. Артиллерийский разведчик : [о Б. Аманове] / П. Повстань // Андижан. правда. – 1995. – 18 апр.

2778. Повстань, П. Бессмертие : [участник Второй мировой войны о Б. Ивановском из Намангана] / П. Повстань // Комсомолец Узбекистана. – 1973. – 3 авг.

2779. Повстань, П. В горячих водах Днепра : [о герое В. С. Набиеве] / П. Повстань // Андижан. правда. – 1995. – 8 мая.

2780. Повстань, П. Кавалер ордена славы : [о фронтовике Бултурбае Аманове] / П. Повстань // Андижан. правда. – 1988. – 14 сент.

2781. Повстань, П. На днепровском рубеже герои-андижанцы А. Юлдашев : [к 50-летию Победы] / П. Повстань // Андижан. правда. – 1995. – 3 марта.

2782. Повстань, П. Он был первым нашим героем : [к 50-летию Победы] / П. Повстань // Андижан. правда. – 1995. – 21 февр.

2783. Повстань, П. Погиб на земле Польши : [к 50 – летию победы] / П. Повстань // Андижан. правда. – 1994. – 18 окт.

2784. Повстань, П. Подвиг гвардейца : [об О. Якубове] / П. Повстань // Андижан. правда. – 1994. – 4 нояб.

2785. Повстань, П. Снайпер Таджикибай Реджапов : [к 50-летию победы] / П. Повстань // Андижан. правда. – 1995. – 4 апр.

2786. Подвиг ваш бессмертен : [к выходу в свет Респ. книги памяти] // Голос Узбекистана. – 1996. – 24 февр.

2787. Подпольский, Б. Защищал Сталинград : [об участнике войны А. И. Саакове] / Б. Подпольский // Андижан. правда. – 1995. – 24 янв.

2788. Подпольский, Б. Командир безотказной пушки : [о И. И. Сорокине] / Б. Подпольский // Андижан. правда. – 1995. – 7 апр.

2789. Подпоренко, Ю. Жизнь долгая как век : [о награждении медалями «850-летие Москвы», «60 лет битвы за Москву» ветерана и участника Второй мировой войны, засл. учителя РУз, педагога шк. № 50 г. Ташкента В. Ф. Ермоляева] / Ю. Подпоренко // Бирлик – Единство. – 2004. – май (№ 4). – С. 2.

2790. Подъяпольский, Б. Акмалю Газиеву – 75 лет / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 1998. – 15 дек.

2791. Подъяпольский Б. Защищал Ленинград : [о А. С. Лященко] / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 2003. – 9 мая.

2792. Подъяпольский, Б. Вспомним всех поименно... / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 1995. – 24 янв.

2793. Подъяпольский, Б. Вспомним героев Андижанцев / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 2003. – 18 апр.

2794. Подъяпольский, Б. «Михайло» из Андижана : [А. Мамджанов – участник войны] / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 2001. – 8 мая.

2795. Подъяпольский, Б. О моих однополчанах / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 1997. – 9 мая.

2796. Подъяпольский, Б. Меткое орудие Амана Гафурова – ветеран войны и труда / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 2000. – 28 апр.

2797. Подъяпольский, Б. Отважный боец, заслуженный учитель : [о ветеране войны Г. А. Кучкарове] / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 2000. – 2 мая.

2798. Подъяпольский, Б. Славная судьба Хафизов Ф. А. –

участник Второй мировой войны / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 2000. – 12 сент.

2799. Подъяпольский, Б. След на земле : [Д. Икрамов – участник войны] / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 1998. – 6 сент.

2800. Подъяпольский, Б. Спортсмен, педагог, фронтовик : [о Н. Г. Орлове – участнике войны] / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 2000. – 1 авг.

2801. Подъяпольский, Б. Фронтовик, труженик, наставник : [о В. Н. Ладилове – участнике войны] / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 2000. – 3 марта.

2802. Подъяпольский, Б. Хамиджану Кадырову – 75 лет / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 1998. – 11 сент.

2803. Подъяпольский, Б. Человек из легенды : [о Н. Е. Колобовникове – герое Сталинграда] / Б. Подъяпольский // Андижан. правда. – 2003. – 1 янв.

2804. Подъяпольский, В. Большая и яркая жизнь В. И. Поветко / В. Подъяпольский // Андижан. правда. – 1998. – 30 янв.

2805. Подъяпольский, В. Первый в династии : [об Иргаше Зияеве – ветеране войны и труда] / В. Подъяпольский // Андижан. правда. – 1998. – 14 апр.

2806. Подъяпольский, В. Полковник Махамм Саидов / В. Подъяпольский // Андижан. правда. – 1998. – 13 марта.

2807. Пока стоит земля народ будет помнить : [9 мая – День Памяти и Почестей] // Ташк. Правда. – 2008. – 9 мая.

2808. Покотилов, А. Мемориал в Невиче : [в память о погибших во Второй мировой войне, Узбекистан] / А. Покотилов // Нар. слово. – 1994. – 13 мая.

2809. Поплавский, В. Не стареют душой ветераны : [об О. Д. Чеченеве, Л. М. Долгопольском – ветеранах войны] / В. Поплавский // Андижан. правда. – 1995. – 16 янв.

2810. Правнуки тех, кто воевал : [рассказы участников Второй мировой войны, прадедов курсантов воен.-спорт. кл. общеобразоват. шк. № 317 Сергелийс. р-на г. Ташкента / записал Е. Нам] // Правда Востока. – 2009. – 8 мая.

2811. Празднику Победы посвящается : [о нар. гуляньях на площади Мустакиллик] // Правда Востока. – 1994. – 12 мая.

2812. Представляем начальников управления : [воспоминания] // Сырдар. правда. – 1991. – 20 июля.

2813. Призывался из Булакбаши: [о памятник воинам-землякам в посёлке Булакбаши] // Андижан. правда. – 1991. – 12 июня.

2814. Прохорова, Э. Причастность к подвигу народному : [о ветеране Второй мировой войны, педагоге А. Бурцеве] / Э. Прохорова // Учитель Узбекистана. – 1998. – 6 мая.

2815. Пусть всегда будет чистым небо : торжественное собрание во дворце «Туркистон», посвященное 50-летию Великой Победы : [с речью выступил Президент РУз И. А. Каримов] // Веч. Ташкент. – 1995. – 12 мая.

2816. Раджабова, Х. Низкий поклон отцовской памяти : [об участнике Второй мировой войны Ш. Раджабове] // Бухарский вестник. – 2019. – № 36. – С. 4.

2817. Радостное совпадение : [об инвалиде войны М. Абдуллаеве из Шахрихан. р-на] // Андижан. правда. – 1992. – 1 сент.

2818. Рафиков, М. Опыт жизни : [о Х. К. Кадырове – ветеране войны] / М. Рафиков // Андижан. правда. – 1994. – 25 марта.

2819. Рахим, И. Бессмертие солдата : к 90-летию со дня рождения генерала С. Рахимова / Ибрагим Рахим // Правда Востока. – 1992. – 14 февр.

2820. Рахимкулов, М. Не стареет душой ветеран : [герои войны – герои труда] / М. Рахимкулов // Андижан. правда. – 1984. – 3 окт.

2821. Рахимов, А. Оставил добрый след : [о Е. Я. Кузнецове – ветеране войны и труда] / А. Рахимов // Андижан. правда. – 2002. – 7 мая.

2822. Рахимов, Б. Р. Этот день мы приближали как могли : [об участнике войны, председателе Совета союза ветеранских организаций Респ. Узбекистан Б. Р. Рахимове] // Нар. слово. – 1995. – 9 мая.

2823. Рахимов, М. Воин, труженик, наставник : [ветеран Второй мировой войны А. Маматкулов] / М. Рахимов // Андижан. правда. – 1987. – 9 мая.

2824. Рахимов, М. Герои не умирают : [о герое Второй мировой войны У. Якубове] / М. Рахимов // Андижан. правда. – 1984. – 20 марта.

2825. Рахимов, М. Максуд Касымов – командир полка / М. Рахимов // Андижан. правда. – 1996. – 9 мая.

2826. Раҳимов, М. Разведчик, который не унывал : [о герое Второй мировой войны А. Шакирове] / М. Раҳимов // Правда Востока. – 1995. – 17 марта.

2827. Раҳимов, С. Воины из Кашкадарьи : [о ветеранах Второй мировой войны У. Саломове, К. Шамсиеве] / С. Раҳимов // Щит. – 2010. – № 5. – С.17–18.

2828. Раҳимов, С. По фронтам войны : [ст. узб. генерала С. Раҳимова, напечатанная в газете «Правда Востока» 15 мая 1943 г.] / С. Раҳимов // Голос Узбекистана. – 1994. – № 15 (май). – С.7.

2829. Рахмат, А. Йўлдош Холиқов / А. Рахмат // Коммунист. – 1975. – 18 янв.

2830. Рахматов, А. По волнам моей памяти : [об участниках Второй мировой войны] / А. Рахматов // Бухарский вестник. – 2015. – 10 мая.

2831. Рахматова, М. Ценит жизнь и каждое её мгновение воспоминания узника концлагеря / М. Рахматова // Navoiy ziyosi. – 2018. – 4 мая.

2832. Ресков, Б. По законам военного времени : [фрагменты из книги У. Юсупова, посвящ. жизни узбекистанцев в годы войны] / Б. Ресков, Г. Седов // Ташк. Правда. – 1995. – 15 апр.

2833. Решеев, Н. Память возвращает в минувшее : [участник Второй мировой войны, засл. учитель Респ. Узбекистан А. Ф. Каланов] / Н. Решеев // Учитель Узбекистана. – 1995. – 10 мая.

2834. Родина мира на земле : [о ветеранах войны Андижан. обл.] // Андижан. правда. – 1979. – 9 мая.

2835. Романов, Б. Бессмертие : [об увековечении памяти участника ВОВ Б. А. Ивановского на Наманг. хлопзаводе] / Б. Романов // Наманган. правда. – 1974. – 11 мая.

2836. Рудаков, А. И фронт, и плен прошли мы как солдаты : [вспоминание о войне] / А. Рудаков // Рабочая трибуна. – 1994. – 29 нояб.

2837. Рябов, Д. На обелиске в Литве – узбекские имена : [г. Алитус] / Д. Рябов // Андижан. правда. – 1983. – 9 мая.

2838. Савельев, Л. Небо Маревьева, поле Якубова : [об участнике Второй мировой войны, трактористе Р. Якубове] / Л. Савельев // Правда Востока. – 1995. – 17 февр.

2839. Сагарда, Л. Был на фронте разведчиком : [В. Н. Бобылев – ветеран войны и труда] / Л. Сагарда // Андижан. правда. – 2000. – 25 апр.

2840. Садыков, Л. Пешим по – десантному : [о ветеране Второй мировой войны А.Я. Мизарбаеве] / Л. Садыков // Сам. Вестник. – 2000. – 3 мая.

2841. Саидов, Х. Путём обновления : [с конф. Ташк. обл. совета ветеранов] / Х. Саидов // Ташк. Правда. – 1993. – 18 марта.

2842. Саидова, С. Слово об отце : [об участнике Второй мировой войны М. Саидове] / С. Саидов // Андижан. правда. – 1994. – 6 мая.

2843. Сайфутдинова, М. Герою посвящается : [о герое Второй мировой войны С. Лутфулине] / М. Сайфутдинова, З. Ута нова // Андижан. правда. – 1994. – 1 февр.

2844. Салохитдинова, Д. Всегда боролся со злом : [о ветеране Второй мировой войны, бывшем зам. нач. упр. уголов. розыска УВД Самарк. обл. И. Грищенко] / Д. Салохитдинова // На посту. – 2010. – 24 апр.

2845. Салохитдинова, Д. Дорога старшины длиною в жизнь : [ветеран войны Н. Хамидов] / Д. Салохитдинов // Самарканд. вестник. – 2003. – 23 апр.

2846. Самадов, М. Боевой разведчик : [к 50-летию победы] / М. Самадов // Андижан. правда. – 1995. – 2 мая.

2847. Самадов, М. За мужество и героизм : [награды участников войны г. Андижана] / М. Самадов // Андижан. правда. – 1996. – 9 мая.

2848. Самадов, М. Проявили мужество и отвагу / М. Самадов // Андижан. правда. – 1995. – 8 мая.

2849. Самадов, М. У подвига нет границ : [герой Е. Стемковский, детство которое прошло в совхозе “Баяут” Сырдар. обл.] / М. Самадов // Молодёжь Узбекистана. – 1994. – 24 июня.

2850. Самигуллина, Р. Милосердия подвиг : [о Р. Муминовой, ветеране Второй мировой войны из селения Аккурган Ташк. обл.] / Р. Самигуллина // Нар. слово. – 1995. – 21 апр.

2851. Самигуллина, Р. Пусть всегда будет мир на земле : [об участнике Второй мировой войны М. Атаджанове] / Р. Самигуллина // Нар. слово. – 1995. – 2 февр.

2852. Семернин, Ф. Архитектор и воин, спортсмен и ком-

позитор : [О А. А. Дядике, ветеране второй мировой войны из Ташкента] / Ф. Семернин // Нар. слово. – 1995. – 20 сент.

2853. Сенатрусов, А. Снайпер из кишлака Ниязбаши : [о герое, учителе из Узбекистана А. Куранбаеве] / А. Сенатрусов // Учитель Узбекистана. – 1995. – 10 мая.

2854. Сергеев, Б. А жизнь продолжается... : [о ветеране войны 1941–1945 гг. из Узбекистана Р. М. Аветисове] / Б. Сергеев // Ватанпарвар. – 2006. – 21 апр. – С. 10.

2855. Сердце, В. Ветеран нуждается в поддержке : [об А. Шифрине] / В. Сердце // Андижан. правда. – 1988. – 18 марта.

2856. Сиддигов, Т. Трактористка далеких тридцатых : [участник Второй войны войны Х. Авлиекулова] / Т. Сиддигов // Андижан. правда. – 1993. – 30 авг.

2857. Силин, П. Вне времени живут только старики : [участник второй мировой войны, учитель, юрист, обладатель медали «Жасорат» А. К. Добрынин] / П. Силин // Учитель Узбекистана. – 1995. – 10 мая.

2858. Символ глубокого уважения и почитания : [мемор. комплекс «Памяти жертв» г. Ташкент] // Веч. Ташкент. – 2000. – 12 мая.

2859. Славный путь : [о ветеране партии, войны и труда] // Андижан. правда. – 1991. – 8 июня.

2860. Слухов, Ф. Кавалеристы, точный дан приказ : [о ветеране войны из Иштыхана Д. Махмудове] / Ф. Слухов // Сам. Вестник. – 1994. – 18 окт.

2861. Спиридонов, Л. На фронте в дали от фронта : [о ветеране Второй мировой войны П. А. Долгих из Узбекистана] / Л. Спиридонов // Нар. слово. – 1995. – 25 янв.

2862. Спиридонова, А. Память народа нетленна : [9 мая в Ташкенте прошли торжества, посвящ. празднованию Дня Памяти и Почестей] / А. Спиридонова // Веч. Ташкент. – 1999. – 10 мая.

2863. Степанянц, К. Память сердца. О тех кто защищал Отчизну : [о ветеранах войны г. Андижана] / К. Степанянц // Андижан. правда. – 1979. – 19 янв.

2864. Стуловская, Т. Так держать ветеран : [о ветеране Второй мировой войны М. А. Загидуллине] / Т. Стуловская // Учитель Узбекистана. – 1998. – 6 мая.

2865. Султанов, А. Бессмертный подвиг побратимов : [ге-

рой Второй мировой войны Н. Хакимов] / А. Султанов // Андижан. правда. – 1995. – 31 марта.

2866. Султанов, М. Молодёжи – о подвиге старшего поколения : [к 50-летию победы] / М. Султанов // Андижан. правда. – 1995. – 14 февр.

2867. Считают себя учениками : [к 50-летию победы] // Андижан. правда. – 1994. – 1 нояб.

2868. Таджикибаев, Х. Еще один Герой из Намангана : [В. К. Кулешов] / Х. Таджикибаев // Наманган. правда. – 1988. – 24 февр.

2869. Таиров, А. Забота и уважение каждому участнику войны : [о мероприятиях в связи с празднованием 65-летия Победы во Второй Мировой войне] // Голос Узбекистана. – 2010. – 7 мая. – С. 3.

2870. Талатынов, А. Будни после победы : [о ветеране Второй мировой войны С. М. Юлдашеве] / А. Талатынов // Нар. слово. – 1995. – 26 июля.

2871. Телль, Р. Семьдесят лет в полете : [о ветеране Второй мировой войны пилоте А. Тайметове из Ташкента] / Р. Телль // Рабочая трибуна. – 1994. – 8 июня.

2872. Тен, С. Генерал Рахимов : Генерал Рахимов : к 90-летию со дня рождения / С. Тен // Веч. Ташкент. – 1992. – 14 февр.

2873. Тёплая встреча на земле Андижанской : [встреча однопольчан партизан. дивизии под командованием Ковпака] // Андижан. правда. – 1982. – 12 окт.

2874. Тихонов, В. И жизнь, и слёзы и любовь : [о ветеране войны. А. А. Пыхтевой] // Лен. путь. – 1987. – 13 нояб.

2875. Тихонов, В. И себя не жалеете : [о ветеране войны А. Нагаева] / В. Тихонов // Сам. Вестник. – 1994. – 1 дек.

2876. Тихонов, В. Неумный Каримов : [о ветеране войны и труда Н. Г. Каримове] / В. Тихонов // Сам. Вестник. – 1995. – 27 июня.

2877. Тихонов, В. Солдат в больничном горсете : [о ветеране войны Ю. Матковском] // Лен. путь. – 1987. – 15 сент.

2878. Топвалдыев, М. Партизанскими тропами : [рассказ героя из Узбекистана] / М. Топвалдыев // Нар. слово. – 1995. – 15 марта.

2879. Тохирова, З. Учим и помним : [к Дню Памяти и Почестей] / З. Тохирова // Олтин водий. – 2013. – 11 мая.

2880. Торопчин, Е. Воевала и наша девизионка : [о ветеранах второй мировой войны, г. Ташкент] / Е. Торопчин // Веч. Ташкент. – 1991. – 8 мая.

2881. Торопчин, Е. Заботы ветеранские / Е. Торопчин // Нар. слово. – 1995. – 11 янв.

2882. Тукаев, Р. Лучший из лучших : [о герое – участнике войны] / Р. Тукаев // Андижан. правда. – 1993. – 3 авг.

2883. Тураев, Т. Лишь одна у летчика мечта : [о ветеране Второй мировой войны, летчике К. Муминове] / Нар. слово. – 1995. – 4 авг.

2884. Туракулов, М. Жизнь, посвящённая службе : [о Юлдашеве Таджиддине – фронтовике] / М. Туракулов // Андижан. правда. – 1997. – 4 февр.

2885. Туракулов, М. Мой дядя – фронтовик / М. Туракулов // Андижан. правда. – 1995. – 5 мая.

2886. Туракулов, М. Начинал рядовым : [фронтовик С. Латипжанов] / М. Туракулов // Андижан. правда. – 1996. – 11 марта.

2887. Туракулов, М. Счастье жить : [о К. Ахмедове] / М. Туракулов // Андижан. правда. – 1995. – 2 мая.

2888. Турдиев, Ж. Дружба, закалённая войной / Ж. Турдиев // Андижан. правда. – 2000. – 2 мая.

2889. Турдикулов, Т. Ждёт друзей зенитчик бывший / Т. Турдикулов // Сырдарьин. правда. – 1991. – 7 июня.

2890. Турсунова, У. Туйчи и Павел : [поэт П. Шубин о бойце из Узбекистана Т. Эрджигитове] // Нар. слово. – 1995. – 20 апр.

2891. Тухтаев, Ш. Пока я помню, я живу... : [вторая мировой война] / Ш. Тўхтаев // NAVOIY – PRESS. – 2012. – 3 май.

2892. Тюриков, А. Солдат вернувшийся с войны : [о герое Второй мировой М. Хасанове] / А. Тюриков // Нар. слово. – 1993. – 11 февр.

2893. Уланов, А. Преемственность поколений : к 50-летию победы : [студенты ТашГУ им. Беруни заложили аллею Победы] / А. Уланов // Веч. Ташкент. – 1995. – 7 апр.

2894. Улица памяти нашего земляка : [об участнике второй мировой войны, трижды кавалер ордена Трудового Красного знамени Х. Махмудове] // Бухарский вестник . – 2019. – № 37. – С. 1.

2895. Умурзаков, Б. Помнить не только в праздники но и в будни : [о жизни ветеранов войны в Респ.] / Б. Умурзаков // Нар. слово. – 1996. – 9 мая.

2896. Уразов, К. Фотоснайпер разведки : [ко Дню памяти и почестей] / К. Уразов // Вести Каракалпакстана. – 2005. – 30 апр.

2897. Усачёв, В. Дошла до Берлина : [к 60-летию победы О. М. Лапшина-Красикова] / В. Усачёв // Андижан. правда. – 2004. – 1 февр.

2898. Усачёв, В. Как молоды мы были : [В. Иванов] / В. Усачёв // Андижан. правда. – 2005. – 4 янв.

2899. Усачёв, В. Кучкар Турдиев : [герой-андижанец] / В. Усачёв // Андижан. правда. – 2003. – 22 апр.

2900. Усачёв, В. Люди с чистой совестью : [П. Вершигора – командир известного партизан. соединения] / В. Усачёв // Андижан. правда. – 2005. – 3 мая.

2901. Усачёв, В. Никто не забыт, ничто не забыто : [участники войны] / В. Усачёв // Андижан. правда. – 2005. – 6 мая.

2902. Усманов, У. Жизненная энергия бойца и труженика : [о ветеране Второй мировой войны М. Л. Бочкове, сотрудника гос. унитарного предприятия «Тошшахарнур»] / У. Усманов // Правда Востока. – 2005. – 19 апр.

2903. Усманова, Н. Ветераны всегда в почете : [о награждении участников и инвалидов войны 1941–1945 годов в РУз] // Голос Узбекистана. – 2010. – 7 мая.

2904. Усманова, Н. Герои всегда живы : памятник С. Рахимову вернули на историческое место в Алмазарский район г. Ташкента / Н. Усманова // Веч. Ташкент. – 2018. – 10 мая.

2905. Фазылов, У. Судьба солдата : [о Т. Ахмедове] / У. Фазылов // Андижан. правда. – 1991. – 22 июня.

2906. Фазылходжаев, К. Священный наказ народа : к 50-летию победы / К. Фазылходжаев // Нар. слово. – 1994. – 15 июля.

2907. Фархади, Р. Вечной памяти цветы : [об Узбекистане в годы Второй мировой войны] / Р. Фархади // Доверие – Ишонч. – 2008. – 9 мая. С. 2–3.

2908. Фархади, Р. Вспоминает учитель, солдат, аксакал : [о ветеране Второй мировой войны из Ташкента В. М. Мадаминове] / Р. Фархади // Нар. слово. – 1995. – 29 апр.

2909. Фархади, Р. Встреча за одером : [о ветеране Второй мировой войны из Узбекистана Н. Игамназарове] / Р. Фархади // Нар. слово. – 1995. – 9 мая.

2910. Фахрутдинова, Ф. Его “убили” под Батайском : [о ветеране Второй мировой войны Т. Рихсиеве] / Ф. Фахрутдинова // Правда Востока. – 2005. – 20 апр.

2911. Фахрутдинова, Ф. Кибрай чествует героев : [участник Второй мировой войны, защитник г. Москвы, Герой, уроженец Кибрая Г. Каримов] // Ташк. Правда. – 2006. – 12 июля.

2912. Федотова, А. Увековечим память героя : [о наманганце Герое Советского Союза Б. Ивановском] / А. Федотова // Наманаган. правда. – 1968. – 9 мая.

2913. Фёдоров, С. В пути, без привала : [о ветеране партии И. Г. Хамидове] / С. Фёдоров // Лен. путь. – 1984. – 9 нояб.

2914. Филатов, А. Он был незаурядным тактиком : [об участнике Второй мировой войны М. Касымове] / А. Филатов // Правда Востока. – 1995. – 2 мая.

2915. Филимонович, В. Непобежденные солдаты – непокоренные сердца : к 50-летию Победы : [о музее славы 213-й стрелковой дивизии формировавшейся в 1941 году в Каттакургане в профтехучилище № 15 г. Ташкента] / В. Филимонович // Нар. слово. – 1995. – 14 апр.

2916. Филиппов, Г. Дорогами войны и мира : [встреча с ветераном Второй мировой войны Н. Кузнецовым] / Г. Филиппов // Андижан. правда. – 1979. – 23 мая.

2917. Филиппов, Г. Дядя Коля : [о ветеране войны Н. П. Дергунове] / Г. Филиппов // Андижан. правда. – 1996. – 23 янв.

2918. Филиппов, Г. Иван Романович : [об участнике войны И. Р. Якименко] / Г. Филиппов // Андижан. правда. – 1993. – 9 февр.

2919. Фролов, В. Живёт в махалле фронтовик : [о ветеране Второй мировой войны И. М. Воллушеве] / В. Фролов // Нар. слово. – 1995. – 1 марта.

2920. Хамидова, З. Был верен клятве : [о М. Садирове – участнике войны] / З. Хамидова // Андижан. правда. – 1996. – 9 мая.

2921. Хамроев, Х. Хранимый священной Бухарой : [о капитане в отставке, ветеране Второй мировой войны и орга-

нов внутренних дел Х. Хотамове] / Х. Хамроев // Щит. – 2010. – № 5. – С. 9–10.

2922. Хатамов, А. Жизненное кредо Нарзуллаева : [о ветеране Второй мировой Ф. Нарзуллаеве] / Нар. слово. – 1995. – 5 мая.

2923. Хашимов, Р. В строю с сороковых : [о З. Алиеве] / Р. Хашимов // Андижан. правда. – 1984. – 4 нояб.

2924. Хлызов, А. Из племени отважных : [о защитнике Сталинграда И. И. Тяпугине] / А. Хлызов // Веч. Ташкент. – 1994. – 19 окт.

2925. Ходжаев, А. Быть как Шаландин! : [о герое в годы Второй мировой войны из Ташкента В. Шаландине] // Нар. слово. – 1995. – 14 июня.

2926. Ходжаев, А. Дороги разведчика Иргашева : [о ветеране Второй мировой войны, пред. Ташк. ком. ветеранов Б. Иргашеве] / А. Ходжаев // Нар. слово. – 1995. – 26 янв. ; Веч. Ташкент. – 1995. – 8 февр.

2927. Ходжаев, А. Краски войны и мира : К 50-летию Победы : [герой, ветеран Второй мировой войны, художник С. Абдуллаев] // Нар. слово. – 1995. – 25 апр.

2928. Хохрова, Э. Династия Лидяевой : склоним же головы в глубоком почтении : [о фронтовике – учительнице Н. Даниловне] / Э. Хохрова // Учитель Узбекистана. – 1999. – 5 мая.

2929. Худойшукуров, Д. «Каракалпакский» характер : [о ветеране Второй мировой войны У. Бекмуратове] / Д. Худойшукуров // Щит. – 2010. – № 5. С. 20–21.

2930. Хусенов, Э. С особым вниманием и почтением : [о поощрении участников Второй мировой войны в Бухар. обл.] // Бухарский вестник. – 2019. – № 35.

2931. Цикл статей, посвященных Дню памяти и почестей // Правда Востока. – 2010. – 10 мая.

2932. Чеврениди, Е. Светлой Памяти друга : [об участнике Второй мировой войны А. Буланого, выпускник биол. факультета САГУ] / Е. Чеврениди // Учитель Узбекистана. – 2005. – 22 апр.

2933. Чеврениди, Е. Ташкентские мальчики : [об участнике Второй мировой войны, ныне живущем в г. Минске В. Ледяеве] / Е. Чеврениди // Учитель Узбекистана. – 1992. – 2–8 дек.

2934. Человек – бесценен, память – вечна : [9 мая – День Памяти и Почестей] // Правда Востока. – 2008. – 10 мая.

2935. Человек, переживший войну : [о Д. Усманове из Булакбаши. р-на] // Андижан. правда. – 1994. – 1 апр.

2936. Черевач, Н. Они защищали Родину : [о героях-Туркистанцах, фронтовиках войны] / Н. Черевач // Сел. хозяйство Узбекистана. – 1985. – № 4. – С. 8–10.

2937. Чернобровкин, Н. Гвардеец войны и труда : [об участнике войны К. Ш. Богданове] / Н. Чернобровкин // Андижан. правда. – 1994. – 1 февр.

2938. Черныш, А. Как молоды мы были : [о ветеране войны Д. Алемкулове] / А. Черныш // Андижан. правда. – 1989. – 9 мая.

2939. Чинаев, С. Сестра милосердия : [рассказ о женщине-участнице двух войн Финской и Второй мировой В. В. Лукиных из Ташкента] / С. Чинаев // Нар. слово. – 1995. – 27 апр.

2940. Чтите память о погибших, воздавая почести живым : [подборка статей] // Веч. Ташкент. – 2000. – 8 мая.

2941. Чтить память павших, заботиться о старшем поколении – наш священный долг : [День Памяти и Почестей] // Вести Каракалпакстана. – 2015. – 12 мая.

2942. Шадиев, А. Во имя будущего : [о ветеране войны и труда Х. Хакимове] / А. Шадиев // Андижан. правда. – 2008. – 9 мая.

2943. Шакирбеков, Р. В борьбе за рабочее дело : [о ветеране революции, войны и труда Х. Самибаеве] / Р. Шакирбеков // Лен. путь. – 1982. – 28 июля.

2944. Шакиров, А. Андижан 9 мая 1945 года / А Шакиров // Андижан. правда. – 2005. – 6 мая.

2945. Шакирова, Н. «Мне бы только успеть...» : [о заведующем музея Самарканд. мед. ин-та, ветеране Второй Мировой Войны Ф. Аслитдинове] / Н. Шакирова // Правда Востока. – 2008. – 9 мая.

2946. Шакирова, Н. «Нефронтовая» ситуация : [о ветеране Второй мировой войны, канд. ветеринар. наук А. С. Березкине из Самарканда] / Н. Шакирова // Правда Востока. – 2015. – 10 июня.

2947. Шамуратова, Н. Особая дата : [накануне праздника мы навестим некоторых ветеранов войны проживающих в Учкудуке] / Н. Шамуратова // Горняк. – 2009. – 7 мая.

2948. Шахназарова, Л. Сыны Узбекистана : [об участниках Второй мировой войны, узбекистанцах И. Атабекове, Г. Гызарове, В. Г. Шульмане] / Л. Шахназарова // Щит. – 2010. – № 5. – С. 5–7.

2949. Шахнур, А. Неразрывная связь поколений : [о ветеране Второй мировой войны А. АбдуРаҳимове] / А. Шахнур // Андижан. правда. – 2008. – 9 мая.

2950. Шевчук, В. «...Тот цену жизни знает» : [обзор писем ветеранов участников Второй мировой войны] / В. Шевчук // Ташк. Правда. – 1995. – 27 дек.

2951. Шеров, Т. «Мой дедушка – герой!» : [о фронтовике Т. Мадумарове] / Т. Шеров // Андижан. правда. – 1997. – 6 июня.

2952. Шефиева, И. А жизнь продолжается : [о Н. Дедове – ветеране войны] / И. Шефиева // Андижан. правда. – 2007. – 8 мая.

2953. Шефиева, И. Навстречу Дню памяти и почестей : прошёл трудными фронтовыми дорогами / И. Шефиева // Андижан. правда. – 2018. – 4 мая.

2954. Шефиева, И. Не стареет душой фронтовик : [о ветеране войны М. Шокирове] / И. Шефиева // Андижан. правда. – 2002. – 1 янв.

2955. Шефиева, И. «Служите на совесть!» : [о ветеране войны Булакбашинце Т. Сидикове] / И. Шефиева // Андижан. правда. – 2011. – 15 янв.

2956. Шефиева, И. Ушёл на фронт в 18 лет : [ветеран войны и труда из Булакбашин. р-на Н. Ирматов] / И. Шефиева // Андижан. правда. – 2009. – 8 мая.

2957. Штапов, В. Вернулся солдат домой... : [о ветеране Второй мировой войны М. Аллаберганове из Хорезма] / В. Штапов // Голос Узбекистана. – 1995. – № 18. – С. 2.

2958. Шукуров, С. Абдулатиф Мухитдинов, ветеран трёх войн / С. Шукуров // Андижан. правда. – 1997. – 19 сент.

2959. Шукуров, С. Гвардеец из восьмой бригады : [о ветеране Второй мировой войны А. Т. Баграпетове] / С. Шукуров // Андижан. правда. – 1996. – 9 мая.

2960. Шукуров, С. Полвека в дружбе и согласии : [о семье участника войны В. А. Саенко] / С. Шукуров // Андижан. правда. – 1993. – 27 июля.

2961. Шукуров, С. Уникальный эпизод : [из жизни майора

запаса Р. Файзиева] / С. Шукуров // Андижан. правда. – 2005. – 3 мая.

2962. Шукуров, С. Человек многогранного таланта : [о Х. Мусаеве – участнике войны] / С. Шукуров // Андижан. правда. – 2002. – 7 мая.

2963. Шулепина, Н. Война когда-нибудь да кончится!.. : [о семейном архиве воина В. Шулепина] / Н. Шулепин // Новый Век. – 2010. – 6–12 мая. – С. 13.

2964. Щербань, А. Последний штрих – он самый ответственный // Веч. Ташкент. – 2000. – 3 мая.

2965. Щукин Андрей Федотович : [вечная память] // Сырдар. правда. – 1987. – 2 дек.

2966. Элинина, Е. От всей души : [для вас, ветераны] / Е. Элинина // Сырдар. правда. – 1989. – 8 июня.

2967. Этот день победы : [о ветеране, преподавателе шк. № 13 Н. С. Савосине] // Андижан. правда. – 1985. – 28 февр.

2968. Этот день победы : [подборка статей к 50-летию Победы во Второй мировой войне] // Правда Востока. – 1995. – 26 янв.

2969. Эхо Войны : [в Беларуси поисковым отрядом “Батьковщина” обнаружено большое захоронение солдат, из них трое узбекистанцев] // Андижан. правда. – 2010. – 5 нояб.

2970. Юбилей ветерана : [о чествовании героя Совет. Союза К. Турдыева] // Андижан. правда. – 1988. – 17 мая.

2971. Юдина, Г. Разомкнем круг одиночества: [акция «Доброta» для ветеранов войны и труда в Чиланзар. р-на г. Ташкента] / Г. Юдина // Правда Востока. – 2007. – 1.

2972. Юлдашева, Г. Низкий поклон вам, Якуб Раҳимович! : [об участнике войны] / Г. Юлдашева // Андижан. правда. – 2007. – 8 мая.

2973. Юльчиев, И. Они сражались за отчизну : к 50-летию Великой Победы : [Узбекистан] // Нар. слово. – 1995. – 11 февр.

2974. Юнусов, Н. Герой из Дардака : [о герое войны К. Турдыеве] / Н. Юнусов // Андижан. правда. – 1988. – 9 мая.

2975. Юсупов, И. Горжусь тобой фронтовой командир : [об участнике войны Тукаеве] / И. Юсупов // Андижан. правда. – 1984. – 9 мая.

2976. Юсупов, М. Дань уважения ветеранам : [о мероприя-

тиях, посвящ. Дню Победы] / М. Юсупов // Андижан. правда. – 1996. – 14 мая.

2977. Юсупов, Ю. Обелиск у канала [о вечной памяти] / Ю. Юсупов // Сырдар. правда. – 1991. – 2 авг.

2978. Ядгаров, Э. С почтением к аксакалам : [руководство области посетило участника Второй мировой войны 94-летнего Х. Валиева] // Бухарский вестник. – 2019. – № 36.

2979. Якимов, Е. Грозное слово «Катюши» : [о герое войны Т. Атаханове] / Е. Якимов // Андижан. правда. – 1995. – 21 апр.

2980. Якимов, Е. Нет прекрасней : [о ветеране войны И. Абидове] / Е. Якимов // Андижан. правда. – 1994. – 8 нояб.

2981. Якимов, Е. Самый светлый праздник : [к 50 летию Великой Победы] / Е. Якимов // Андижан. правда. – 1994. – 27 авг.

2982. Якимов, Е. Свято верили : [об участнике войны К. И. Шурухине] / Е. Якимов // Андижан. правда. – 1995. – 14 марта.

2983. Якимов, Е. Счастье жить : [о М. Жумабаеве] / Е. Якимов // Андижан. правда. – 1995. – 27 янв.

2984. Ястребов, Г. И помнит мир спасенный : [о фронтовых «Треугольниках» – живых страницах истории войны] // Комсомолец Узбекистана. – 1980. – 19 февр.

2985. 9 мая – День памяти и почестей : [подборка статей] // Веч. Ташкент. – 2005. – 6 мая.

Қозоқ тили

2986. Абдісаматов, Ш. Бауырын аңсап өтті : [соғыс жылдар жайлы К. Қожабайқызы] / Ш. Абдісаматов // Тамды шаруагері. – 2008. – 9 мамыр.

2987. Абдуллаев, А. Ундеу : [фронтавик А. Абдуллаев пенен сұхбат / сөйлескен З. Муратов] // Кенимех таны. – 2012. – 15 май.

2988. Алиасқарова, Г. Ата-анам мақтанышым тірегім / Г. Алиасқарова // Тамды шаруагері. – 2016. – 30 сауір.

2989. Ақназаров, Е. Жауынгер жырау : Екінші ұлы отан соғысы жайлы : [Өтеп Таңсықбаев туралы] / Е. Ақназаров // Тамды шаруагері. – 2009. – 1 мамыр.

2990. Ақназаров, Е. Жеңісті жақындатқандар : ауданнан соғысқа қатысқандар жайлы / Е. Ақназаров // Тамды шаруагері. – 2009. – 8 мамыр.

2991. Ақназаров, Ш. Ғылым қуған жан еді : [фронтавик Искандар Матжусуп ули туралы] / Ш. Ақназаров // Учқудуктаны. – 2011. – 11 май.

2992. Баяназов, Л. Ел ағасы соғыс ардагерін еске алу жалы : [А. Исаұлы] / Л. Баяназов // Тамды шаруагері. – 2016. – 11 сауір.

2993. Жолмирзаев, И. Еңбек ардагерлеріне мың алғыс : [фронтавик Иззат Жолмирзаев пенен сұхбат / сөйлескен М. Бургитбаева] // Учқудуктаны. – 2017. – 10 май.

2994. Калдыбеков, А. Құттықтауы : [фронтавик А. Калдыбеков пенен сұхбат / сөйлескен Л. Кунакбаева] // Кенимех таны. – 2010. – 7 май.

2995. Керуенбаев, А. Қайран апалар-ай : [фронт орти фахрийлари Молдабаева Шолпан, Ақболық Сариева және басқалар туралы сөйлесейік] / А. Керуенбаев// Учқудуктаны. – 2017. – 11 май.

2996. Кадыров, Э. Қариялар аркашан курммете : [Екінші ұлы отан соғысы Э. Кадыров пенен сұхбат / сөйлескен А.Турганбаев] // Кенимех таны. – 2013. – 12 май.

2997. Кузенбаев, А. Ел үмітінер ақтар, Ер атағын ел сақтар : [фронтавик пенен сұхбат / сөйлескен А. Шектибаев] // Учқудук таны. – 2017. – 15 май.

2998. Мулкаманов, Е. Жеңімпаз жауынгер : [Екінші ұлы отан соғысы жайлы Мамбетов Нарбатыр] / Е. Мулкаманов // Тамды шаруагері. – 2009. – 15 мамыр.

2999. Мырзоянұлы, Ш. Ерлік ұмытылмайды : [Шайқали Төребеков] / Ш. Мырзоянұлы // Тамды шаруагері. – 2008. – 9 мамыр.

3000. Нарзиев, А. Жауынгерлік ерлік ұмытылмайды : [Екінші ұлы отан соғысы қатысушысы А. Нарзиев пенен сұхбат / сөйлескен Л. Мавлянова] // Кенимех таны. – 2014. – 11 май.

3001. Нарзиев, А. Үндеу : [фронтавик А. Нарзиев пенен сұхбат / сөйлескен З. Муратов] // Кенимех таны. – 2012. – 15 май.

3002. Оразбаев, Д. Ардагер Әңгімесі : [фронтавик Д. Оразбаев пенен сұхбат / Ж. сөйлескен Турсенбаева] // Кенимех таны. – 2011. – 12 май.

3003. Өз тілшімізден. Жауынгер жолы : [Екінші ұлы отан

соғысы қатысушысы жайлы Жадігер Рахметов] // Тамды шаруагері. – 2008. – 9 май.

3004. Қарымсақов, А. Бабалар рухы шат болсын : [екінші дүние жүзі соғысы жайлы] / А. Қарымсақов // Тамды шаруагері. – 2017. – 15 мамыр.

3005. Қодирова, Р. Ерлік ұмытылмайды / Р. Қодирова // Учқудуқтаны. – 2010. – 14 янв.

3006. Құлаев, Е. Ардагер аңгімелері: [Өзбекстанға еңбегі сіңген шаруагер, соғыс ардагері Тайыр Мырзабековпен сұхбат] // Тамды шаруагері. – 2009. – 8 мамыр.

3007. Раҳимов, Р. Ер есімі ел есінде : [Р. Қодирова] // Учқудуқтаны. – 2010. – 15 февр

3008. Тажигул. Еске алу : [фронтавик Абдихалиқов Тоно-тар хақида] / Тажигул // Учқудуқтаны. – 2011. – 11 май.

3009. Умирзаков, К. Әрқашан жадымыздасың : [Екінші дүниежүзілік соғыс ардагері Т. Қуанышов] / К. Умирзаков // Кенимех таны. – 2013. – 15 май.

3010. Урозов, А. Отты жылдардың кешірілмес оқиғалары : [фронтавик пенен сұхбат / У. сөйлескен Нуртаева] // Учқудуқтаны. – 2012. – 10 май.

Исмлар кўрсаткичи

Ўзбек ва рус тилида

А

- | | |
|--|-----------------------------|
| Абдиев А. 273 | Абдуллаева Х. 94 |
| Абдиев Ҳ. 79 (358) | Абдуллахўжаев Р. (1995) |
| Abduazizova N. 78 | Абдукаримов М. 1114 |
| Абдубоқиев С. 2178 | Абдукарим қизи, Зухро 1180 |
| Абдуганиев А. 1179 | Абдулхамидов Х. 1042 |
| Абдужалилов Қ. 235 | Абдунабиев И. М. муҳар. 829 |
| Абдужалилов Э. (311) | Абдунабиев К. 1502 |
| Абдулла Комил 1345 | Абдураззоқов А. 1503–1504 |
| Абдуллаев А. 458, 1492–1495,
2485–2486 | Абдураимов К. 1505 |
| Абдуллаев Б. 571 | Абдурайимов Ф. 279 |
| Абдуллаев Г. 274 | Абдурасулов Х. 1053 |
| Абдуллаев И. 1496 | Абдурахимов Ж. 1507–1508 |
| Абдуллаев Й. 924 | Абдурахимова В. 2499 |
| Абдуллаев М. 276–277, 1497 –
1498, 2487 | Абдурахимов М. 1510 |
| Абдуллаев М. Ф. 93, 246 | Абдурахимов Ғ. 1511 |
| Абдуллаев Н. (467), 2488 | Абдурахимова М. 1181 |
| Abdullayev O. 236 | Абдурахмон О. 1147 |
| Абдуллаев П. 2663 | Абдурахмонов А. 1512 |
| Абдуллаев С. (1557) | Абдурахмонов Р. 1513 |
| Абдуллаев Т. 1499 | Абдурахмонов Э. 921 |
| Абдуллаев У. (482) | Абдурахмонова З. 1514 |
| Абдуллаев Ф. 1500 | Абдусаидов Т. 2500 |
| Абдуллаев Х. 713 | Абдусаломов И. 2501 |
| Абдуллаев Ш. 459–460, 1041,
1078, 2489–2495 | Абдусаломов Н. 248, 250 |
| Абдуллаев Ғ. 278 | Абдусамадова М. 2502 |
| Абдуллаев Ҳ. (312), 572–573 | Абдусатторов Б. 1515 |
| Абдуллаева Б. 574 | Абдусатторов К. 2134 |
| Абдуллаева П. 1501 | Абдухамидова Д. 1516 |
| Абдуллаева У. 2496–2498 | Абибуллаев Д. 2503 |
| | Абидов И. (2979) |
| | Абишева К. 2504 |
| | Абрамцев А. 461 |
| | Авазмуратов О. 1517–1520 |
| | Авдеев Н. 280 |

- Аверьянов Б. 706
 Аветисов Р. М. 2853
 Авлиёқулов К. 281
 Авлиекулова Х. (2855)
 Авлиёқулов Қ. 237, 1521
 Авлиёқулова Р. 95
 Агзамов А. 2327
 Адашев С. (137, 706, 2359)
 Адизов Мавлон бобо. 1522
 Адиханов М. 798
 Азамов А. 238
 Азарский В. 2507
 Азизов М. (1502)
 Азизова С. 194
 Азимий Р. 1525
 Азимов А. 1526, 2508
 Азимов И. 820
 Азимов Й. (308)
 Азимов М. 283, 1527
 Азимов Н. 1528
 Азимов Нишон бобо (1599)
 Азимов Х. 284
 Азимов Х. 239, 285, 1530
 Аипова Д. 462
 Айёмий. 1182–1184
 Айзим А. Г. 2509
 Айилов. А. 2293
 Акбаров М. 1531
 Акбаров Р. 1532
 Акеев Б. (465)
 Акмалов М. 1533
 Акрамов Р. 1534
 Акрамов Х. 1535
 Актамов У. 1536
 Алейникова Э. 463, 1332
 Александрова О. 2010–2511, 2580
 Александрович Б. 1136
 Алексеев А. 656
 Алемкулов Д. (2937)
 Али. 1054
 Алибеков Б. 2646
 Алиев Г. 464, 2512
 Алиев М. 2513
 Алиев С. 1537
 Алиев Ў. 1421
 Алиев Ғ. 286, 1538–1539
 Алмакаев Ю. 2514
 Алимов И.А. (1042)
 Алимов М. 1079
 Алимова Д. 66, 557
 Алтунин А.Т. 287
 Алтунян С. 466
 Алтунянц С. 2515–2516
 Алтынбаеве И. Х. 2561
 Алихожаев М. 195
 Алламуратов А. 465
 Аманиязов А. 1540
 Аманов Б. (2776)
 Амин. 575, 1055
 Аминов 925
 Аминов А. 289
 Амонов О. 714, 1541–1543
 Аминов Ш. 288
 Аминов Х. (731, 1640)
 Аминов Қ. 1544
 Аминов Х. 240–241, 1148
 Аминова А. 467
 Аминова А. Н. 2517
 Аминова Р. Х. 799
 Амреев А. 2518
 Анвар М. 1545
 Анисеева О. 2520
 Анисимов А. 2521
 Аннамуродов Қ. (1644)
 Анорбоев С. 1546
 Антипенко А. 657
 Антова Р. 96
 Антонов П. 469
 Араббоев Х. 292, 1547

Аралов М. 1137
 Арипов Э. 470
 Аристов А. 2523
 Арифов Э. 1080, 2524
 Арнальдov А. 97
 Арслонов Н. 293
 Артиков А. 2663
 Асадов Ж. 715
 Асадова Ф. 1548
 Асамов С. 1549
 Асланов М. 658
 Аслитдинов Ф. (2944)
 Аслонов О. 1550
 Аслонов С. 1551–1552
 Асроров Б. 98
 Астонов Р. 1553
 Аскад Мухтор 1346
 Асқаров А. 99
 Асқаров Э. (1793)
 Атабеков И. (2947)
 Атамуратов А. 471
 Атаханов В. 2525
 Атоев Э. 1554
 Ахатова М. 1555
 Ахмаджонов Х. 1556
 Ахмаджонов Ш. 2527
 Ахмедов М. 472, 1557
 Ахмедов Э. 568
 Ахмедова С. 2528
 Ахметов И. 2529
 Ахроров К. 1558
 Ахророва Х. 1559
 Ахтамов Ж. 1560–1561
 Ахтамов С. (1944)
 Ахунджанов С. 473, 2530–
 2531
 Ахмеджанов Р. Д. (1047)
 Ачилов Н. 2532–2533
 Аширова Ю. 2534
 Ашмарин А. 294

Ашрапова Х. 926
 Ашуrow Г. 1185
 Ашуrow И. 1562–1564
 Ашуrow Н. 1013
 Ашуrow С. 1565
 Ашуrow Т. 1014, 1566
 Ашуrow Х. (2198)
 Аъзамов А. 1396, 1403, 1567–
 1568
 Аъзамов Э. 2235
 Аюпов Л. 1347, 1374
 Ахмадалиев А. 1569
 Ахмаджонов Р. 295
 Ахмаджанов У. 1570
 Ахмадқулов И. 1571
 Ахмадқулов К. 1572
 Ахмедов А. 1397
 Ахмедов М. 1573
 Ахмедов С. 296
 Ахмедов Т. (315, 2420)
 Ахмедов Ш. 77, 1574
 Ахмедова М. 1575
 Ахмедова Ш. (1028, 2016)
 Ахмедова Н. 100
 Ахмеров Қ. 1576–1577
 Ахроров Карим бобо (2452)
 Ахророва С. 1578
 Ахророва Х. 1579–1580
 Ахтамов Ж. 1581

Б

Бабаджанов Х. 101, 558–561,
 576, 716
 Бабажонов К. 1582
 Бабаев Б. (478)
 Бабаева З. 2535
 Бабаханьянц Н. 2536
 Бабашев Ш. 270, 474–483
 Багдасарова Г. 879, 2537
 Баграпетов А. Т. (2958)

- Бадалий К. 927
 Бадалов М. 1583
 Базаров Х. 2538
 Базарова В. 2539
 Байбеков Т. 2540
 Бакаева Ш. 1081
 Бакирова М. 577
 Балтабаев М. 2541
 Банифатов И. (479)
 Баншац Б. 484
 Баратов У. 2542–2543
 Бассин С. 1105
 Батырбеков Т. 485, 2544
 Батыров Л. 2545
 Баутиной И.М. (534)
 Бахронов И. 1584
 Бачевская Я. (1067)
 Баянов А. 2546
 Бақо Саид. 1422
 Бақоева Ш. 1585
 Баҳриев З. (1756)
 Баҳромова Ш. 2360
 Баҳронов Д. 1586
 Баҳронов И. 1587
 Баҳронов О. 1588
 Баҳронова Н. 1589
 Баҳронова С. 1590
 Бегжанов Х. (476)
 Бекберганов Х. 717
 Бекбўтаев Н. (2266)
 Бекжанов А. 1591–1592
 Бекжонов О. 1593
 Бекжонов Ражаб ака (1669)
 Бекжонова Д. 1015, 1594–1597
 Белозерский Е. 298
 Бепогрупова Л. 2509
 Бердиев Ж. 1600
 Бердиев О. 1601
 Бердиев Р. 1602
 Бердиева Д. 1603–1604
 Бердиева М. суҳбатдош 2009
 Бердиёрова Ф. 562
 Березкин А.С. (2945)
 Березняк Н. 2547–2549
 Березняк Н.Г. 272
 Бернацкий Д. (479)
 Беҳзод У. 1605
 Бизов И. 1606
 Билолов Г. 1607
 Бисенов А. 1608
 Бичурин В. 2550
 Блохин Ф. 930
 Бобылев В. Н. (2838)
 Бобоев Т. (315, 2420)
 Бобоева З. 1609
 Бобожонов А. 689
 Бобожонов Б. 1610–1612
 Бобожонов Ё. (2384)
 Бобожонов К. 1613
 Бобожонов М. 718, 719, 1614
 Бобожонов Қ. 1615
 Бобожонова О. 1616
 Бобожонова Р. 578–579, 720, 1016
 Бобомухамедов Р. 1617
 Бобоҳўжаев И. 1423
 Богданов К. Ш. (2936)
 Боголепов П. 800
 Богоутдинова Р. 2551
 Бодиров А. 76, 242
 Бозорбоев А. 299
 Бозорбой Э. 1618
 Бозоров Н. (1023)
 Бозоров О. 722
 Бозорова Ш. 102, 1620
 Бойжонова Р. 1113
 Бойматов М. 303
 Боймурод З. 1621
 Боймуродов Ж. 1622
 Бойтоев Х. 721

Бокове А. А. (2590)
 Болиев Э. 1623
 Болтабоев М. 301 –302
 Болтаев Ж. (2144)
 Болтаев Х. 1624
 Болтаев Ш. 1348 (1544), 1625–
 1626
 Болтоев И. (1670)
 Бондаренко Л. 2552
 Борисов П. 2553–2554
 Борисова С. 2555
 Борисюк Р. 103
 Боровков И. И. 197
 Ботирбеков Т. 1627–1630
 Ботиров М. 301
 Ботиров С. 1631
 Бокий Н. 1632
 Браилков Д. 659
 Быкове И.Е. (521)
 Бугинская Ш. 580–581
 Бурыков Ю. Ф. масъул мухәррир
 66
 Бухвалов И. А. (2572)
 Бўриев Д. 1636
 Бўриева Н. 1637
 Бўронов А. 304
 Бўтаев А. 106

В

Вавилов Ф. 1082
 Ваисов С. 690
 Валипов Д. 1640
 Вакорин В. 2560
 Валиев Р. 2561
 Валиев Ш. 1638
 Валиев Х. (1677, 2977)
 Валиев Х. (1548)
 Валиева С. 486
 Валижанов А. 2562
 Валинтин П. 1639

Валуйский А. 2563–2564
 Василевский А. (2569)
 Васильев А. 582
 Вафоев А. 241, 1148
 Вафоев Р. (1517), 1644
 Вафоева С. 1645
 Вепров В. 1333–2565
 Вильчек Б. 2567
 Волков П. 2569
 Воллушев И. М. (2918)
 Воробей И. 1648
 Воропаев А. 487, 2570
 Ворохов В. 2571
 Вошиков Ф. 306
 Вохидов И. 583

Г

Гадайбоев Ш. 1649
 Газиев А. 2789
 Галимов Ф. 2576
 Галимова С. 933
 Ганиевой З. (459)
 Гараев А. (509, 2728)
 Гареев-Салим А. 1059
 Гафуров Аман (2795)
 Гекова С. 489
 Гентшке Ю. 2577
 Герасименко Д. 490, 2578
 Гетман А. Л 107
 Гехт Б. 494
 Гладун Г. 2579
 Голдавич Г. И. 1057
 Голованов А. 2580
 Гончаров И. 495
 Греков, Г. 2581
 Григорьян Н. А. (2592)
 Грицкевич В. 1650
 Губа И. 2582
 Губарев В. Г. 1651
 Гузаров Г. (2947)

Гулямова Д. 2583
Гуркине А. В. (2523)
Гюне Л. 307

Д

Давкараев Н. 1107
Давлатов Ж. 1652–1653
Давлатов Н. 1654
Давлатов Қ. 1655
Давранов А. (462)
Даврон. 1186
Давронов Б. 1656
Давроновой С. (1043)
Давлатов А. (2165)
Давлетов Ж. 563
Дадабоев В. 584, 922
Дадажонов И. (2043)
Дадахўжаев С. 308
Данилов С. 2584
Деборин Г.А. 109
Девонов Ш. 1350
Девонова А. 1058
Дегтярев В. 2585
Дедов Н. 2586 (2951)
Денисов В. 2587
Дербенова Ф. 496, 2589
Держюков А. 497
Джавакова К. 1085
Джалалов Д. 92
Джалилов Р. 2590
Джамолов К. (2632)
Джафаров М. 199
Джумамуратова Е. (471)
Джуманиязов У. (493)
Джураев Г. 2591
Дилмуродов Қ. 1658–1659
Дилова Райхон буви (117)
Дмитриевна Н. (2052)
Добриднева М. (1028)
Добрынин А. К. (2856)

Добрынин Д. 2592
Докторов М. 1660, 2594–2595
Долгирев А. 2596
Долгих П. А. (2860)
Долиев М. 110
Долиев Т. 1661
Долматовский Е. 1662
Дубинин И. 1663–1667
Дулько А. 934
Дурдиев Х. 1669–1670
Дурумов К. 2434
Дюкарев Б. 564
Дьякова Я.О. (552)
Дядюра Л. П. 880
Дўсматов Б. 1100
Дўстжонов О. (2400)
Дўстжонова Г. 1672–1673
Дўстёр Ўктам 1588
Дўст қизи Ойдин 1671

Е

Евгеньев Я. 2599
Евтеев И. 2600
Евтив И. 881
Ежков С. 499
Елецкий В. 2602
Ермоляева В. Ф. (2788)
Ершов Евгений ота (292)
Есемуратов Г. 500
Есенбоев З. 1674–1675
Есенина Т. 1086
Ефимов Ю. 1017

Ё

Ёвбосаров А. 309
Ёдгоров Г. 723
Ёдгоров Э. 1676–1677
Ёдгоров Х. 1018
Ёмғиров М. 1678
Ёмғуров Марат ота (2136)

Ёриев Б. 1679
Ёрматов Ш. 1681
Ёкубов М. (1708)
Ёкубов Р. (1593), 1682
Ёкубов У. (290)

Ж

Жаббаров Ж. 310
Жабборов И. 1683
Жабборов Р. 1684
Жабборов Э. 1685
Жабборов Х. 1686
Жабборова Г. 1687
Жалил Ш. 1688
Жалилов А. 195, 882
Жалилов В. 1689
Жалилов О. 1690
Жалилов С. 1691
Жалилова Х. 111
Жалол Т. 1424
Жалолов Ж. 1114
Жалолова З. 1692
Жамилов У. (1782)
Жамилова Г. 1693
Жамолов Й. 311
Жамолиддин Н. 112
Жапаков Н. 1369
Жарков Г. 585, 724
Жаҳон М. 1695
Желтов А. 1696
Жовлиев Т. 113
Жонибеков З. 2603
Жонихонов М. 1697
Жума Н. 1698–1699
Жумаев А. (2008)
Жумаев Б. 1700
Жумаев И. 1150, 1415, 1701–
1702
Жумаев М. 1703
Жумамуородов М. (2038)

Жумамуородов Т. (307)
Жумамурадова С. 1704
Жуманазаров О. 1187
Жуманазаров Т. 586
Жуманазарова Я. 935
Жуманиёзов Б. 1705–1706
Жуманиёзов Ж. 1707–1708
Жуманиёзов З. (1594)
Жуманиёзов Н. 1709–1711
Жуманиёзов О. 1019
Жуманиёзов Оллаберган ака
(2169)
Жуманиёзов Ш. 1712
Жуманиёзов Қ. (1990)
Жуманиязов У. (481)
Журавлев Н. В. 501
Журавлев Т. 312
Жўраев А. 1713
Жўраев Б. 1647
Жўраев Н. (406), 1714–1715
Жўраев С. (377), 1716
Жўраев Т. (771), 1717
Жўраев Я. (358), 1718
Жўраева М. 1719
Жўраназаров К. 313, 1720
Жўраназаров Қ. 378

З

Забибуллаев Б. 1721
Завлиров М. 2604
Загидуллин М. А. (2863)
Зайнутдинова И. 2605
Зайнутдинова Й. 1739
Зайцев Б. 2607–2611
Зайцев В. 502
Закиров М. 2612
Занцевич А. В. (504)
Занятова Н. 1087, 1108
Зарипов А. 1722
Зарипов Б. 1723

Зарипов Ёрмат ота (2247)
 Зарипов Н. 1724
 Зарипова Д. 1725
 Заричний А. 725
 Зарубин В. 2613
 Захаров А. 2614
 Захаров С. 503
 Зиёев Қ. 114, 1726
 Зиёев Х. 68-69, 821– 822,
 1188– 1189
 Зиёдинов А. 1727
 Зиёдинов М. 1728–1729
 Зиёдов Ю. 1730
 Зиядуллаев С. К. 662, 2616
 Зияева Д. Х. 261
 Зокиров Й. 1190
 Зокиров К. 1731
 Зокиров М. 1425
 Зокирова Д. 115, 1732
 Зорков И. В. 2618
 Зименко В. 569
 Зоҳид Ф. 314, 1733
 Зоҳидов Т. 1734
 Зоҳидов Ф. 1735–1738
 Зуфарий Р. 1191–1192
 Зуфаров М. 1398, 1739

И

Ибо М. 1740
 Ибодинов А. 315
 Ибрагимов А. 2619
 Ибрагимов Т. 1741
 Ибрагимов Х. 883
 Ибрагимов Х. 587
 Ибрагимова З. 1742
 Иброгимова А. 803, 804
 Иброҳим К. 70, 176
 Иброҳимов М. 2147
 Иброҳимов Х. 116
 Иброҳимов Х. 71, 1426

Иброҳимова Д. 117
 Иброҳимова И. 316
 Иванов В. 2897
 Иванов Е. 2620
 Иванова А. 1627, 1743
 Иванова Л. 2621
 Ивановский Б. 1717
 Иващенко К. 663
 Измалков И. 317
 Икморий Ж. 1115
 Икрамов Д. 2798
 Икромов Д. 1744
 Илёсова Ш. 1745, 1746
 Ильященко В. 2622
 Илҳомов З. 1747
 Имаев М. 589
 Иманкулова Ш. 504, 805, 884,
 2623, 2624, 2625,
 2627, 2628, 2629,
 2630, 2631
 Имомов Б. 244, 245, 1151,
 1748, 1749
 Имомов Ш. 1750
 Имонкулова Х. 1751
 Имонкулова Ш. 1752
 Иноятлов М. 936
 Иноятлов С. 1753
 Иноятлова З. 833
 Ирисбаев Т. 2600
 Исаева З. 590
 Искандар Р. 1756, 1757, 1758,
 1759, 1760, 1761
 Искандаров И. 2634
 Искандаров М. 1762
 Искандаров Р. 1763, 1764
 Искандарова Д. 1765
 Искандаров С. 565
 Исламов А. 2635, 2636
 Исломова М. 317
 Исломова Ш. 766

Исматова Х. 1767
 Исматова Х. 1768
 Исматуллаев Э. 1769
 Исмоилов А. 2433
 Исмоилов З. 1508
 Исмоилов И. 319, 1772, 2044
 Исмоилов О. 1773, 1774
 Исмоилов П. 2386
 Исмоилов Х. 2393
 Исмоилов Э. 1775
 Исмоилов Қ. 1193, 1194, 1195,
 1196, 1197, 1198, 1199,
 1200, 1201, 1202
 Исмоилова Н. 1776
 Исмоилова М. 1777
 Исомиддинов С. 1573
 Исоқов Ё. 1496
 Исоқов К. 118
 Исроилов А. 1778
 Истамов А. 1779
 Исхаков Ф. 885, 886
 Ихсанов Р. 2637, 2638
 Исхоқов Р. 1780
 Ишанкулов А. 2547, 2609
 Ишбеков Д. 2538
 Ишкувватов З. 2639

Й

Йигиталиев З. 1781
 Йўлдошев Г. 1059
 Йўлдошев Р. 2313
 Йўлдошев С. 2457
 Йўлдошев Х. 726
 Йўлдошев Ш. 320, 2280
 Йўлдошев Х. 727, 1782, 1783
 Йўлдошева С. 1784
 Йўлчиев Б. 1785

К

Кадыров А. 2640, 2641

Кадыров С. 887, 1088
 Казаков А. 202
 Казаков Л. 1786
 Каланов А. 2832
 Калимбетов Ж. 693
 Калинин 2365
 Калинин А. 321
 Кальметова Н. 505
 Калымбетов Б. 904
 Кам П. 888
 Камалов С. 806
 Камолий Қ. 1203
 Камолов М. 2359
 Камтарин 1204, 1205
 Кан А. 90
 Капустина Л. 2643, 2644
 Карасов П. 1788
 Каримов Б. 322, 323, 1789,
 1790, 2645
 Каримов И. 19, 20, 35, 36,
 2729, 2814
 Каримов К. 889
 Каримов М. 1791
 Каримов Н. 119, 120, 324,
 1792, 2647, 2875
 Каримов Х. 1793
 Каримов Ш. 507, 823
 Каримов Ў. 1794
 Каримова М. 1795
 Каришов Ф. 325
 Кароматов Ш. 591
 Карпов В. 121
 Карриев Ш. 1796, 1797, 1798,
 1799, 1800
 Каток Б. 592
 Касымов А. 2648
 Касымов М. 2824
 Касымов Р. 2649, 2650
 Касимова М. 203
 Качкаева Е. 2651, 2652

- Кашчик П. 2653
 Кваскова Н. 2654, 2655, 2656, 2657
 Келдияров Г. 2024
 Келдиярова Р. 2024
 Кенжаев Г. 593
 Кенжаев М. 1801
 Кенжаева Д. 1802, 1802, 1803, 1804
 Ким А. 2658
 Ким В. 2659
 Кимссанова З. 2364
 Киргизбаев М. 890
 Кирпиченко И. 2534
 Киселев И. 594
 Киселев Н. 2660
 Кладова Л. 2661, 2662
 Клейман Б. 2663, 2664, 2665
 Климова Т. 508
 Кобулов Х. 2666
 Ковалёв П. 2667, 2668
 Ковпак 2872
 Коган И. 2669
 Когин Е. 939
 Когтев Ю. 2670
 Кодиров А. 2671
 Кожевников Ф. 991, 992
 Козлов М. 122
 Козлов Н. 2672
 Кокоткин Д. 2673
 Колосов М. 2674
 Колошин В. 2675
 Комилов Т. 1152
 Комилжон Х. 1805
 Комилжонов М. 1806, 1807, 1808, 1809
 Комилов Т. 1810
 Кондратенко А. 2676
 Кораблев С. 2677
 Корниенка В. 892
 Корненко В. 2678
 Корявичев Е. 123
 Кочтев Ю. 2679
 Кошеватский И. 2680
 Кравец П. 2681
 Красильникова Л. 510
 Краснов И. 893
 Кривошеева Н. 2682
 Крикун Н. 205
 Крилов Г. 124
 Криницкий В. 511, 2513, 2683, 2684, 2685
 Крупальник С. 1811
 Кручинина М. 1089
 Кудинов А. 512, 2686
 Кузионов П. 513
 Кузнецова Д. 1812
 Кузнецова Е. 2687, 2820
 Кузьмин А. 2688
 Кулаков А. 2689, 2690, 2691
 Кулаков А. 2693
 Курбанбаева А. 2694
 Курбанова М. 207, 894
 Курбонова З. 1813
 Курганский В. 326, 2694, 2695
 Курчатова Н. 2696
 Кучеренко А. 707
 Кучеренко Л. 2697
- ### Л
- Лапшина-Красикова О. 2896
 Латипжанов С. 2885
 Латипов Ч. 1815
 Латыпжанов С. 2494
 Лебедев Б. 2698, 2699
 Леонидов О. 2700
 Лещенко И. 2701
 Ли В. 514
 Ли Д. 125, 208
 Ли Н. 2702

Логинов Э. 515
Ломикогина Н. 2703
Loraev N. 78
Луганский В. 2704
Луговой Я. 516
Лунев П. 517
Лунов Л. 595
Лященко А. 2790

М

Мавлонов Б. 124
Мавлонхўжаев Ю. 728
Мавлянов Б. 2705
Магазинник Л. 941
Магдиев А. 2552
Мадаминов Г. 1816
Мадиев Б. 1505
Мадиев Б. 1817, 1818
Мадрахимов М. 1712
Мадрахимов Э. 1819
Мадумаров Ж. 327, 1820
Мадумаров Т. 2950
Мадярова С. 942
Мажидов А. 1821, 1822
Максумов Д. 2658
Мамадалиев Ш. 126, 1020
Мамаджанов А. 2527
Мамажонов А. 128
Маматов Қ. 1825
Мамажонов Ф. 1823, 2706
Мамарасулов С. 2707
Мамарасулов У. 2708
Маматов Қ. 1824
Мамбетов Н. 2709
Мамедов Э. 729
Мамиталиев Т. 328
Мамитов Ш. 182
Мамутова В. 2710
Мандральская Н. 209
Манглиева М. 1826

Мансуров Н. 329
Мансурова Г. 1711
Марасулов Ж. 129
Мардиев Ў. 1661
Маревьев 2837
Марзиев М. 1831
Марковский Н. 132
Марьяновский Г. 1090, 1336
Маслов Н. 133
Матёкубов А. 2109
Матёкубов Ж. 1833
Матёкубов О. 1834
Матёкубов С. 1835
Матёкубов Х. 2415
Матёкубова М. 1836
Матжонов Қ. 1837, 1838
Маткаримов А. 2435
Маткаримова Б. 1839
Матковский Ю. 2876
Матмуродов А. 696
Матмусаев Ш. 1840
Матназаров Б. 1841
Матназаров М. 518
Матрасулова Н. 1842
Маттиев Б. 2399
Матчанов Д. 2712
Матчанов Қ. 1021
Матчонов К. 1843
Матякубов М. 2339
Маткулов А. 1844
Матқурбонов Р. 2197
Махмудов А. 2713
Махмудов Д. 2859
Махмудов М. 171
Махмудов Н. 2541
Махмудов Х. 2893
Махно Н. 1845
Машарипов В. 1221
Машарипов К. 1592
Машарипов М. 1846

- Машарипов Р. 72, 1984
 Машарипов Қ. 1847
 Машарипова Г. 730
 Машарипова Р. 1848
 Машуров Г. 210, 1849, 2714,
 2715, 2716
 Маъдиев А. 1850
 Мақсадалиев С. 1851
 Мақсудов Р. 73, 1155, 1383
 Маҳмадйонусов Ш. 246, 598,
 1384
 Маҳкамов А. 1851
 Маҳкамов К. 1853
 Маҳкамов Қ. 824, 1854
 Маҳкамова Н. 944
 Маҳкамова Ф. 1855
 Маҳмудов А. 134
 Маҳмудов Г. 1854
 Маҳмудов М. 1857
 Маҳмудов Й. 330, 1061
 Маҳмудов Т. 1858
 Маҳмудова С. 1062
 Мелешко А. 809
 Мелибоев Р. 1859
 Мельников Р. 2719, 2720, 2721,
 2722, 2723, 2724
 Мемишбеков А. 2725
 Менглибой М. 1860
 Менглиева Г. 1861
 Менгноров С. 331
 Ментешашвили Т. 21
 Метелица Д. 1862
 Мизарбаев А. 670
 Милируд А. 916, 2658
 Миловацкий В. 332
 Мингалиев М. 1863
 Мингбоев Н. 137, 2030
 Мингулов А. 2726
 Мине А. 2659
 Минько В. 2727
 Миньковецкая Л. 2728
 Мирёкубов Ф. 2197
 Мирзаабдуллаев М. 1826
 Мирзаев А. 2730
 Мирзаев Е. 2491
 Мирзаев М. 945
 Мирзаев Т. 731
 Мирзаев Ф. 1864, 2731
 Мирзаева Х. 333
 Мирзаёров Ў. 1865
 Мирзамухамедова М. 164, 1866,
 1867, 1868
 Мирзарахматов Т. 334
 Мирзакулов З. 1869
 Мирзиёев Ш. 34
 Мирзов Ф. 135
 Миркамолова М. 1870
 Мирусмонов К. 1871
 Мирқобилов М. 1546
 Михайлов В. 1022
 Михайлов Л. 519, 520
 Михайлова О. 521
 Михайлович Ф. 895
 Михновец О. 2610
 Молчанова В. 733
 Мосеев Н. 896
 Мударисов И. 2732
 Музафаров М. 917
 Музафаров С. 995
 Музаффарзода И. 1872
 Музаффаров А. 835
 Музаффаров В. 600, 1873, 1874,
 2456
 Муинов А. 946, 1116, 1206,
 1207, 1208, 1209,
 1210, 1211, 1428
 Мукимов Ю. 1091
 Муллаев К. 1875
 Муминова Р. 2849
 Муминова Ф. 2733

Муродов А. 335
 Муродов Ж. 1877
 Муродов Х. 2160
 Муродова П. 601
 Муротова Д. 897
 Мурыгин Г. 522
 Мусаев Ж. 136
 Мусаев М. 211
 Мусаева Д. 1878
 Мустафакулов П. 1880
 Мустафина С. 523
 Мустафоев Ё. 1881
 Мустафоев О. 1882
 Мустофоев М. 1884
 Мусулмон Н. 1885
 Мусурмон Р. 1886
 Мусурмонкулов А. 1887
 Мухамедов Т. 2734
 Мухамедова Р. 524
 Мухаммадиев Ф. 2735
 Мухамметшин Х. 336
 Мухитдинов А. 2958
 Мухитдинов З. 525, 526
 Мухитдинов Ш. 2736, 2737
 Мухтарулин А. 337
 Мухтарўмин А. 1888
 Мухтарўмин А. 1891
 Мухамедов К. 1414
 Мухамедова М. 1892
 Мухамедова Ш. 1893, 1894
 Мухаммад А. 1895
 Мухаммад О. 338
 Мухаммад А. 1896, 1897, 1898
 Мухаммадалиев Т. 1899
 Мухаммаджон қизи Г. 1900
 Мухаммаджонов Н. 1901
 Мухаммаджонова Р. 137
 Мухаммадиев А. 1902
 Мухаммадиев М. 1903
 Мухаммадюнов қизи 1904

Маҳаммадюнусов Ш. 556
 Муҳаммадқулов М. 1905
 Муҳиддинов З. 247
 Муҳиддинов Н. 1906
 Муҳсимов М. 1907
 Мўминов О. 1908
 Мўминов С. 909
 Мўминов Э. 1967

Н

Набераев И. Н. (2736)
 Наби У. 2295
 Набиев М. 603
 Набиуллин Х. (2755)
 Наврузова М. (2506)
 Наврўзов Ж. (1960)
 Наврўзов М. (2271), (2359)
 Нагаев Ф. К. (2595)
 Нагаева А. (2874)
 Нажимов Т. (508), 2743
 Нажмий З. 2744
 Назарий Р. 697, 735
 Назарий Ш. 735
 Назармат. 1401, 1912 – 1919
 Назаров. 1378
 Назаров А. 1920
 Назаров В. 1921
 Назаров У. 1158
 Назаров О. (2058)
 Назаров Х. (1773)
 Назаров Чори ота (2140)
 Назаров Қ. 1922
 Назарова О. 1063
 Назарходжаева С. 2745
 Назиров А. (507)
 Назиров Т. 138, 1923
 Назиров Қ. 1924
 Назмиддинов Т. 2016
 Назруллаев Г. 2746
 Назруллаев З. 1925

- Назруллаев Ф. (1894)
 Наимов Н. 1159
 Нам Е. (2809)
 Намозов О. 1926 – 1927
 Намозов Х. (358)
 Нарзиев Х. 1928
 Нарзиева Х. 1929 – 1930
 Нарзуллаев Ф. (2921)
 Нарзуллаева М. 1931
 Наришкин В. 947
 Нарходжаев Ф. 2747
 Насимов Н. 1932
 Насриддинов А. 139, 1534
 Насриддинов Б. 1933, 2748
 Насриев Н. 339
 Насриев С. 1398
 Наумов А. 1092
 Наурузбаев И. (492)
 Наурызбаев И. (478)
 Нафасов А. 836
 Неъматжонов Р. 1214
 Ниёзматов Б. 1011, (1831),
 (2196), (2406)
 Ниёзметов Х. 1935
 Низамов К. 2752
 Никитин Е. (2027)
 Николаев П. (2504)
 Нишонов П. 1936
 Новоженина Т. 2755
 Нодирматов С. 1937 – 1938
 Нодиров И. 1939, 1955
 Номоз М. 1940
 Норалиев Ж. 1941
 Норбабаев И. 898
 Норбек О. 340
 Норбоев А. 1023, 1942 – 1943
 Норбоев Д. 1944
 Норбоев С. 148
 Норматов А. (2136)
 Норматов И. 1625, 1945
 Норматов Й. (393)
 Норматов К. 1946 – 1947
 Нормуродов М. 1948
 Нормуродова М. 1949
 Норов Ж. (2010)
 Норов И. (1704)
 Норов Р. 736
 Нортажиёв И. (419)
 Норхўжаев. (1840)
 Норхўжаев М. 1064, 1950
 Норқобил Қ. 1951
 Норқувватов И. 1952
 Норқулов Б. 1953
 Норқулов Т. 1065
 Носиров Х. 2225
 Нукар Э. 1954
 Нуржанов К. 1955
 Нурилло Н. 1956
 Нурманов У. 1957
 Нурматов М. (407), (1836)
 Нурматов Р. 140, 1066, 1356
 Нурматов С. (1643), (1780),
 (1878), 1958, (2115),
 (2150), (2186)
 Нурматов Э. 1959
 Нурматов Ю. 1960
 Нурматова Д. 2757
 Нурмуродов А. 1160 – 1161,
 1407
 Нурмухамедов Р. (1763)
 Нурмухамедов Ў. 1961
 Нурмухаммедов А. 737 – 738,
 1962
 Нурмухамедова Ў. 1162
 Нурпеисов П. (479)
 Нурулла А. 604, 1117
 Нуруллаев Н. (1576), 1964,
 (1986)
 Нуруллоев Х. 1965
 Нурқулов Ш. 1387, 1431

О

- Обидов З. 1966
 Обидов Т. (320)
 Обидова М. 1967
 Облаев Д. 1968
 Обломуродов Н. 903, 912
 Облоқулов Ғ. 74
 Одилов. 948
 Одилов Б. (1723)
 Одилова Х. 739
 Одим М. 1969
 Ожегова М. 527
 Ойбек. (324), (1248)
 Ойбек М. Т. 1432
 Олейникова И. Г. (2699)
 Олимжонов Х. (1968)
 Олимов А. 1970
 Олимов И. (1027)
 Олимов О. 1971
 Олимов С. 2254
 Оллаберганов. 740
 Оллаберганов Ж. 741
 Оллаберганов М. 1512
 Оллаберганов Р. (1666)
 Оллаберганов Қ. (1934)
 Оллаёрова С. 949, 1024
 Омонов М. (1628)
 Омонов Р. 1067
 Ордуханов В. А. 810
 Орешкин Ф. 124
 Орипов И. 341
 Орипов М. 1974
 Орипов Р. 1975
 Орипов Ф. (328)
 Орипова И. 1976
 Орифий Ш. 342, 1977
 Орлов Л. 2759
 Орлов Н. Г. (2799)
 Орловский Э. 2760 – 2761
 Ортиқов А. 600, (729), 742
 Ортиқов О. (2217)
 Остонаев К. 1978 – 1979
 Осумбетова Н. (545)
 Отабоев У. (2358)
 Отабоев Х. 343, 1980 – 1981
 Отабоева М. 1982
 Отабой М. 1983
 Отаев Р. 1984 – 1985
 Отаев Қ. 1986
 Отажонов А. (1738), 1987 – 1989
 Отажонов Г. 1990
 Отажонов К. (1764)
 Отажонов М. (1739), (2410)
 Отажонов Р. (1612)
 Отажонов С. 698, (1614), 1991
 Отажонов Ш. (1627)
 Отажонов Ю (1831), (1937)
 Отажонов Ўрозбой ака 2241
 Отажонova А. 1992
 Отажонova М. 1993
 Отаметов А. 1994
 Отамуродов И. (1668)
 Отамуродов Н. (1638)
 Отанаев О. 141, 830
 Отахонов А. 1359
 Отахонов Р. 1995
 Отахўжаев А. М. муҳаррир 66
 Отақулов Ш. 1996
 Отепбергенов Т. (500)
 Отобоев Х. 1997
 Охунжонов С. 1998 – 2000
 Охунов О. (1980)
 Охунов С. (1975)
 Охунов Х. 344
 Охунова Э. 2001
 Очилов Н. 2002 – 2005
 Очилов П. 699, 743
 Очилов Қ. (1979)
 Очилова О. 2006 – 2007

Охунжон Х. 1433
Охунжонов С. (1898)

П

Палацкий Б. 2762
Палванов М. 605
Панасенко Н. (467)
Парда Й. 2008
Пардаев. (2009)
Пардаев О. 345
Пардаев Т. 2010
Пардаев У. 2011
Парпиев Ф. 2765
Парпихўжаев М. 2012 - 2014
Перепищина Ч. 2766
Петров В. 2767
Петров П. 2768
Петров, Ю. 2769
Перлович И 606
Петровский В. 2770
Пимпенко Г. 2771
Пирматов Турсунпўлат ота (2230)
Пирметов Р. 2015
Пирназарова К. 528
Пирнафасов И. 2036
Пискунов В. (2353)
Пишулин А. (479)
Плешевцев В. Ф. (542)
Поветко В. И. (2803)
Повстань П. 530 – 531, 2776 – 2784
Повстан П. И. 2016
Подуепихин Н. К. (2745)
Подпольский Б. 2786 – 2787
Подпоренко Ю. 2788
Подъяпольский Б. 214, 532 – 533,
1046, 2789 – 2790
Подъяпольский Б. В. (542), (2722)
Подъяпольский В. 2803 – 2805
Поёни А. 2017
Покотилов А. 2807

Полвон Назарий (2161)
Полвонов Р. (2354)
Полвонов Ў. 1025, 2018
Полвонова С. 2019
Полежайкин С. И. (290)
Полежайкин С. (2519)
Полецветов А. 534
Полюдова А. 998
Поляков Б. 536
Полякова Н. В. (2630)
Пономарёва Е. 126
Поплавский В. 2808
Попов Е. А. (2635)
Попова Л. (2027)
Попова Н. (2023)
Поров И. (2515)
Поспелов П. 537
Постоловская Р. 676
Потатуев С. 999
Пошшахўжаев Э. 142
Пресман Г. 1339
Прохорова Э. 2813
Путилина А. 1358
Пухов С. 143
Пучков И. (525)
Пыхтеев А. А. (2874)
Пўлатов А. 2021
Пўлатов И. 837, 2022
Пўлатов О. (348)
Пўлатова Д. 2023
Пўлатова М. 2024

Р

Раббимова Р. 2025 – 2030
Рабинович. 1118
Равшан Саид. 1163
Равшанов Н. 2031
Равшанов П. 75
Равшанов Ялла ота 2240
Раджабова Х. 2815

- Раджабов Ш. (2815)
 Ражаб Р. 1215 – 1219
 Ражабов. 950
 Ражабов А. 77, 347, 1166, 2032
 Ражабов М. 2033
 Ражабов Н. 1026, 2034 – 2039,
 2174
 Ражабов О. 2040 – 2042
 Ражабов С. 296
 Ражабов Қ. 73
 Ражабов Х. (296)
 Раззоқов Н. (350)
 Раимова Н. 348
 Рамаданов С. М. (2490)
 Рамазонов Г. 746
 Расулов А. 1068
 Расулов Т. 349
 Расулов У. 1047
 Расулова Н. 2043
 Раупов Р. 2062
 Рафиқов М. 2817
 Раҳим И. 215, 2044, 2818
 Раҳимкулов М. 2819
 Раҳимов. (2871)
 Раҳимов А. (137), (490), (2700),
 2820
 Раҳимов Б. Р. 2821
 Раҳимов З. (2001)
 Раҳимов М. (511), 538 – 539,
 2045, 2822 – 2825
 Раҳимов С. (2567), (2682),
 2826 – 2827
 Раҳимова Р. 2046
 Раҳимова С. (2818)
 Раҳимова С. У. 2505
 Раҳимова Х. 838
 Раҳимович Якуб (2972)
 Раҳмат А. 2047, 2828
 Раҳматов А. 2829
 Раҳматова М. 2830
 Раҳматулина Р. 248
 Раҳмонов Б. 2048
 Раҳмонов И. 1012, 1027
 Раҳмонович, П. 898
 Рашидов С. 1388
 Рашидов Ш. 1164
 Раҳим. 747
 Раҳим И. 1165, 2049 – 2053
 Раҳим Иброҳим (1961)
 Раҳим Э. 607 – 609, 951, 1069,
 1102, 1120 – 1121,
 1220 – 1237
 Раҳимберганова С. 1028, 2055
 – 2060
 Раҳимбоев О. (1802)
 Раҳимбоев Т. 2061
 Раҳимжонов И. 1238
 Раҳимов А. 350, (1777), (1926),
 (2177)
 Раҳимов Б. таҳрир ҳайъати
 1447 – 1451, 1454 –
 1474, 1479 – 1481,
 1483 – 1490, 2062 –
 2063
 Раҳимов Д. 2064
 Раҳимов Ж. 1379
 Раҳимов И. 1512, (1727)
 Раҳимов К. 351, 2065 – 2067
 Раҳимов М. 249, 352, 1408 –
 1409, 2068 – 2069,
 2225, 2420
 Раҳимов Н. 353, 825, 1049
 Раҳимов Очил ака (2181)
 Раҳимов Р. 610
 Раҳимов С. (1656), 2070,
 (2074), (2079),
 (2156)
 Раҳимов Т. 611, (2319)
 Раҳимов Х. 612
 Раҳимова Г. (2074)

Раҳимова Н. (1015)
 Раҳимова Ў. 748, 2071
 Раҳмат Ў. 2072
 Раҳматуллаев А. 392
 Раҳмон И. 2073 – 2074, 2225
 Раҳмон Искандар (1908),
 (2155)
 Раҳмон Қ. 2075
 Раҳмон қизи Р. 2076
 Раҳмонов Б. 2077
 Раҳмонов Ж. 144
 Раҳмонов И. 2078
 Раҳмонов К. (322)
 Раҳмонов М. (344)
 Раҳмонов О. 2079
 Раҳмонов Р. 1473 – 1474,
 (1812), 2080
 Раҳмонов Т. 2081
 Раҳмонқулов Х. 2082
 Режапов Т. (1620)
 Рельфонд А. 708
 Ресков Б. 2831
 Реука Г. 678
 Решеев Н. 2832
 Ризаев Ш. 2083
 Рихсиев Т. (2909)
 Рихсиева С. 2084
 Рихсиева Ф. 2085
 Розиков Карим бобо (1815)
 Розия. (1877)
 Розиков М. 145
 Романов Д. Н. (2604)
 Романов Б. 2834
 Романова О. 1112
 Россев А. 681
 Рудаков А. 2835
 Рустамов А. (2126)
 Рустамов Т. 1402, 1651
 Рустамов У. 2086
 Рустамов Э. (1589)

Рустамов Ў. 146
 Рябов Д. 2836
 Рязанцев А. 1000
 Рўзобоев Т (1243)
 Рўзобоев Қ. (1987), (1991)
 Рўзиев А. 354, (358)
 Рўзиева Н. 2087 – 2091
 Рўзимат. 613
 Рўзиматов М. 2092
 Рўзиматов С. (2416)
 Рўзиматов Х. (1598), (1855)
 Рўзимбой Х. (1634), 2093
 Рўзматов Олимбой ота (1829)
 Рўзметов Р. 749
 Рўзметов Қ. (1657)

С

Сааков А. (533)
 Сааков А. И. (2786)
 Сааков В. 216
 Сабуров Р. (458), 2094 – 2095
 Савельев Л. 2837
 Савельева О. 540
 Савосин Н. С. (2967)
 Сагарда Л. 2838
 Сагатбаева Н. (902)
 Sagdullayev A. (tahrir hayati) 78
 Sagdullayev A. S. (tahrir hayati) 78
 Сагитов А. (2184)
 Садвакасов К. (555)
 Садриддинов Н. 354
 Садыков Л. 2839
 Садыков К. (515)
 Саенко В.А. 2960
 Саиджаҳоний А. 2096
 Саиджонова М. 750
 Саидкаримова М. И. 1001
 Саидмуродов Н. 355
 Саидов А. (2060)
 Саидов Ибодулла бобо (2224)

- Саидов И. М. 712
 Саидов М. (2684), (2805),
 (2841)
 Саидов Н. 1447 – 1451, 2097
 Саидов С. 700
 Саидов У. (368)
 Саидов Х. 2840
 Саидов Э. (2752)
 Саидова С. 2841
 Саидходжаева М. 679
 Саимбетов Б. (523)
 Сайдалиев С. 2098
 Саййид О. 2099
 Сайфиддинов Қ. 2100
 Сайфий Р. 356
 Сайфутдинова В. 1093
 Сайфутдинова М. 2842
 Саксанбаев У. 541
 Саксонбоев У. 2010
 Салихов Г. (2070)
 Салихов Х. 357
 Салмонов А. 952
 Саломов У. (2826)
 Салохитдинова Д. 2843 – 2844
 Самадов М. 91, 147, 358 – 365,
 542, 1389, 1418,
 2102 – 2130, (2320),
 2845 – 2848
 Самадова М. (1762)
 Саматов М. С. (2560)
 Самибаев Х. (2942)
 Самигуллина Р. 2753, 2849 –
 2850
 Санакулов Ў. 2131 – 2132
 Санфинова О. (1609)
 Саодатова Г. 2133
 Сапаров Б. 1002
 Сапарова Ф. 2134
 Сараев Н. (478)
 Сарибоев А. 148
 Сариев Б. 2135
 Саримсаков Х. Г. (2606)
 Саримсоқов Ж. 149, 1390
 Саримсоқов Х. (1391)
 Сариков Н. В. (2599)
 Сарымсаков Х. Г. (2679), (2762)
 Сарьянц Л. М. (517)
 Сатимов Х. (2496)
 Саттибоев И. (1733)
 Сатторов Ж. 2136
 Сатторов И. 2137
 Сатторов М. 1239
 Сатторов У. 77, 1166
 Сатторова Г. 366
 Сафар А. 2138
 Сафаргалдиев Қ. Х. (2019)
 Сафаров А. 2139 – 2140
 Сафаров М. 2141 – 2143
 Сафаров Р. 92
 Сафаров Т. (516)
 Сафаров Х. 2144
 Сафаров Ш. 2145 – 2147
 Сафарова Х. 2148
 Сафоев А. 2149 – 2150, (2442)
 Сафоев Ж. (2202)
 Сафоев О. (1543)
 Сафоев Э. 2151
 Сафьянов И. С. (498)
 Сахтаров Ф. 367
 Саъдулла Х. 2152
 Саъдуллаев Ж. 2153
 Сбродов Л. 1340
 Седов Г. 2831
 Сеитов У. (465)
 Сейтов П. 1094
 Селихов К. 1167
 Семернин Ф. 2851
 Семёнов Ю. 1168 – 1169
 Сенатрусов А. 2852
 Сергеев Б. 2853

- Сергеев В. 368
Сердце В. 2854
Сидаров В. 369
Сиддик Т. 845
Сиддигов Т. 2855
Сиддигов О. 1513, (2384)
Сиддигов Т. 2154
Сидельников О. 1391
Сидиков Т. 2955
Сизов П. (1520), (2372)
Силин П. 2856
Симагова Л. (1017)
Симоненко В. 543
Симонов А. (479)
Симонов К. 1392
Сираждинов Б. 899
Сирожев О. 616 – 617, 751, 1421
Сирожиддинов Б. Х. 2155
Сирожиддинов Ф. 150
Сирожов О. 680, 826
Склярук Д. 953
Скринский Ю. 370
Слабодин А. Е. (2726)
Слухов Ф. 2859
Слуцкий М. 1079
Смертин П. 709
Смыковская Ю. 681
Собир Н. 2157
Собиров А. 2158
Собиров Н. 827, 2159
Собиров О. 1609
Собиров Р. 752
Собиров Х. (2390)
Собиров Ш. 2160
Собиров Қ. 2161
Собирова Д. 2162
Содиқжонов Ж. 2164
Содиқов А. 2165
Содиқов К. 151
Содиқов С. 1240
Содиқов Т. 1463 – 1466, 2166
Sodiqov Н. 78
Содиқов Х. 372, 1410, 2167 – 2168
Содиқова М. 2169
Соипов У. Т. 1012
Солаев Н. 2170 – 2171
Солаева Қ. 2172
Солиев А. 840
Солиев В. (1707)
Солиев У. (2336)
Солиев F. (1670)
Солиев Х. 2173
Солихов Г. 371
Сорокин И. И. (2787)
Сорокопудова В. 619
Сорокопудова Р. 701 – 702
Сотволдиев Н. (2553)
Сотимов М. 2174
Сотликов О. 2175
Сотликов Х. 2176
Соуров У. (1669)
Соҳибов Й. (2122)
Соҳибов Ш. 373
Спиридонов Л. 2860
Спиридонова А. 2861
Стемпковский Е. (2848)
Степанянц К. 2862
Стрельков. (2061)
Стрельцова Р. 1003
Стуловская Т. 2863
Субхонова Г. 1479
Сувонова Ш. 1241
Сугиров М. (2420)
Сулаймонов А. (318)
Сулаймонов И. 2177
Сулаймонов М. 2178 – 2179
Султан Джуре (1340)
Султанов А. 2864

Султанов И. (2509)
 Султанов К. 544
 Султанов М. 2865
 Султанов Ф. 1096
 Султанова Т. 812
 Султонов А. 247, (1645)
 Султонов Ж. (1682)
 Султонов З. 2180
 Султонов О. 2181
 Султонов Т. (1918)
 Султонов Х. 2182
 Султонов Э. 2183
 Султонов Қ. (1779)
 Сумин, В. 1170
 Супургибеков Б. 250
 Сурминский Н. 754
 Суюкенов Е. (555)
 Суюмов А. (1758)
 Суюмов А. (1651)
 Суяров К. (2214)
 Суяров Холиқул бобо (1770)
 Сўфиев Н. 2184

Т

Тавилдарова Т. 813
 Тагаева А. (2529)
 Тагаченко И. 2186
 Таджибаев Х. 2867
 Тажиев С. 2187
 Таиров А. 2868
 Тайматов А. (1743), (2870)
 Талатынов А. 2869
 Тамагул. 1070
 Танжариқов Х. (358)
 Тасимбетова Г. 2190
 Ташкараев А. (2619)
 Ташланов Р. (2629)
 Твердохлебов Д. (2189)
 Тель Р. 2870
 Темиров А. (1860)

Темур У. 2191 – 2193
 Тен С. 2871
 Тешабоев А. (385)
 Тилалова М. 2195
 Тиллаев О. 2196
 Тиллаев С. 2197
 Тиловбердиев О. 2198
 Тимошенко Н. 703
 Тихинов В. 2873
 Тихомолов Б. (479)
 Тихонов В. 1048, 2874 – 2876
 Тишин Ф. (2418)
 Тожалиева М. 1029
 Тожибоев Н. 375
 Тожибоев, Х. 2201
 Тожибоев Х. 251 – 252, 376,
 1393
 Тожиев Ж. 1030
 Тожиев К. 2202
 Тожиев О. 377
 Тожиев П. (2423)
 Тожиев У. 2203 – 2204
 Тожихон она. (2439)
 Тожихонов И. 378
 Толипов А. 2205
 Толипов М. (2047)
 Толипова А. 2206
 Толованов А.А. 712
 Топболдиев . (171)
 Топвалдыев М. 2877
 Топволдиев М. (376), (400)
 Топволдиев Т. 2207
 Торопчин Е. 2878 – 2879
 Тохирова З. 2880
 Тошев Ғиёс ота (2378), (2381)
 Тошметов А. (2002)
 Тошмиров Х. 2208
 Тошмуродов Е. 2209
 Тошназаров Б. 2210

- Тошназаров Дўстбек бобо
 (1729)
 Тоштемиров Б. 155
 Тошхўжаева Н. 710 – 711
 Тошқулов Т. 2211
 Тоҳир У. 1050
 Травский М. 156
 Трошков А. (479)
 Трушкин А. В. (2715)
 Тукаев. (2975)
 Тукаев Р. 2881
 Тукаев Р. Г. (2683)
 Тулушева В. 814
 Туманова З. 220
 Тураев Т. 2882
 Тураев Х. 2212
 Туракулов М. 1004, 2883 –
 2886
 Тургунов К. Г. (2768)
 Турдиалиев Р. 379
 Турдиалиев Ш. 2213
 Турдиев А. 2214
 Турдиев Ж. 253, 2887
 Турдиев К. (2519)
 Турдиев С. 254 – 256, 1051
 Турдиев Х. 2215
 Турдиев Қ. (250), (316), (1236),
 (1690)
 Турдиева Г. 2216
 Турдикулов Т. 2888
 Турдимов Э. О. (2284)
 Турдыев К. (2666), (2974)
 Турдыева К. (2970)
 Туробов М. 2217
 Турсунбеков У. (555)
 Турсунов А. 157
 Турсунов Р. 2218
 Турсунов С. 380, 2219
 Турсунов С. Н. 828
 Турсунов Қ. (2373)
 Турсунова М. 683, 2889
 Турунтаева У. (2584)
 Турғунов А. (1828)
 Турғунов М. 158, 2220
 Тухтаев Ш. 2890
 Туғён С. 159
 Тюриков А. 2891
 Тюриков В. 221 – 230
 Тяпугин И. И. (2923)
 Тўлабоев Қ. 2221
 Тўлаганов Э. 2222
 Тўлаев Ё. 1497
 Тўра Т. 1171
 Тўраев А. 257
 Тўраев Л. 2101
 Тўраев Лутфилла ҳожи (2383)
 Тўраев Т. (383)
 Тўракулов Ё. 1031
 Тўхтабек ака. (2073)
 Тўхтабоев Ю. (379)
 Тўхтаев Ф. 2223
 Тўхтаев Х. 2295
 Тўхтаев Ч. 2224
 Тўхтасинов И. 258
- У**
- Убайдуллаев А. 1569
 Убайдуллаев Н. (2375)
 Убайдуллаев Р. 1525, 2226 –
 2228
 Убайдулло Т. 2229 – 2230
 Узоқов М. (396)
 Узоқов Ю. 2232
 Уланов А. 2892
 Умарали Қ. 2235
 Умаралиев К. 2236
 Умарбеков Ў. муҳаррир 1167
 Умаров А. 2237
 Умаров С. (2607)
 Умаров Т. (2445)

Умаров Ф. (2525)
 Умаров Ш. 2237 – 2238
 Умаров Х. 620, (2259)
 Умаров Қўзи бобо 1769
 Умарова Г. 2083
 Умарова Ж. 2239
 Умарова С. 2240
 Умарова Х. 2241
 Умиров Н. 21
 Умиров М. 2242
 Умматов Р. 2244 – 2245
 Умурзаков Б. 2894
 Умурзаков М. (2628)
 Умрзоқов И. (1875)
 Умрзоқов С. 2247
 Умриддинов М. (2422)
 Умурзақов Г. 2248
 Умурзоқов Ш. 2249
 Уразаев Ш. 233
 Уразов К. 2895
 Уринбаев Х. (2720)
 Урунов М. (2133)
 Урунов О. (1901)
 Усачев В. 684
 Усачёв В. 2896 – 2900
 Усманов У. 2901
 Усманова Н. 2902 – 2903
 Усмон Б. 546, 2253
 Усмон Т. 1422
 Усмонов И. 1434, 1527, (2117)
 Усмонов Р. 2254 – 2255
 Усмонов Т. (1600), 2256, (2647)
 Усмонов Э. 2257
 Усмонова А. 2085
 Усмонова М. 2258
 Усмонова Н. 2259 – 2261
 Усмонова Х. 2262
 Утеназарова К. (529)
 Усинов Жўра ака 2015
 Усмонов Қ. У. (муҳаррир) 820

Усмонхўжаев Ш. тарж. 1391
 Утеулиев С. (465)

Ф

Фаёзов В. 1123
 Фазлиев Ғ. 2261
 Фазлиддинов Ф. 2262
 Фазлиддинова Ш. 2263
 Фазылов У. 2904
 Фазылходжаев К. 2905
 Фаизов А. 547
 Файзиева Х. 1071, 2264–2266
 Файзуллаев О. 2267
 Фармонов Д. 2268
 Фархади Р. 2906–2908
 Фарходи Р. 548
 Фахрутдинова Ф. 2910
 Федотова А. 2911
 Фёдоров С. 2912
 Фидеев Э. 549
 Филатов А. 2913
 Филимонович В. 2914
 Филиппов Г. 2915–2917
 Фозил Ж. 1240
 Фозилов Р. 2443
 Фозилов Т. 2271
 Фозилхўжаев Б. 396, 2272
 Фозилхўжаев Қ. 1052, 1241
 Фролов Л. 2273
 Фролов В. 2918
 Фурман М. (2407)

Х

Хаецкий А. П. 913
 Хаджиев Э. Х. 234
 Хайров М. 685
 Хакимов О. 1409
 Хакимов Х. (2941)
 Халилов А. 2275
 Халмуминов К. Т. 686

Хамидова З. 2919
 Хамроев А. 162
 Хамроев Х. 2920
 Хан В. 163
 Хасанов Х. 1242, 1432
 Хатамов А. 900, 2921
 Хашимов Р. 919, 2922
 Хидилов Л. 2279
 Хлызов А. 2923
 Ходжаев А. 550, 2924–2926
 Холбеков К. 385
 Холбоев И. 2280–2284
 Холиқов Б. 2285
 Холиқова Ф. 165
 Холматов А. 623
 Холматов Х. 2286
 Холматова М. 2287
 Холмуминов К. Т. 816
 Холмуродов Р. 81
 Хоназаров Қ. 2288
 Хонов Р. 957
 Хосилов А. 2289
 Хохрова Э. 2927
 Хошимова М. М. 166
 Худайберганов Н. 761
 Худайберганов Ш. 2294–2295
 Худакова Т. 762
 Худойёров И. 2296
 Худойёров М. 627
 Худойёров Рахим ака (2333)
 Худойберганов М. 386, 625–
 626, 759–760, 1125,
 1433, 2297
 Худойберганов Қ. 763
 Худойберганова З. 2298
 Худойназаров А. 2299
 Худойназаров С. 387
 Худойназаров Х. 2300
 Худойшукуров Д. 2928
 Худойқулов Г. 1585

Худойқулов Х. 388
 Хусанзода С. 2301
 Хусенов Э. 2929
 Хўжа Х. 782
 Хўжаев О. 1410, 2302–2303
 Хўжаев Н. 2304–2305
 Хўжаев Ф. (1676)
 Хўжаева Б. 2306
 Хўжаева Р. 2307
 Хўжамов Т. 2308
 Хўжамуродов С. 389

Ч

Чеврениди Е. 2931–2932
 Черевач Н. 2935
 Чернишевская Н. 1034
 Чернобровкин Н. 2936
 Черныш А. 2937
 Чинаев С. 2938
 Чирва Ф. 914
 Чуйков В. 23
 Чумаченко А. 1097–1098
 Чурчина Н. 817

Ш

Шадиёв А. 2941
 Шакирбеков Р. 2942
 Шакиров А. 2943
 Шакирова Н. 2944–2945
 Шалотонин Б. С. 570
 Шамси Т. 390
 Шамсиддинов О. 391
 Шамсутдинов Р. 82–83, 845,
 1342–1344, 1357
 Шамуратов А. 920
 Шамуратова Н. 2946
 Шарахмедов Ш. 901
 Шарпов А. 654, 1393, 1434
 Шарипов Б. 846
 Шарипов Ю. 1146

Шарипова Л. 164
 Шахназарова Л. 2947
 Шахнур А. 2948
 Шварц Л. 1099
 Шевчук В. 2949
 Шержонов Ю. 1243
 Шержонова З. 1072
 Шеров Т. 2950
 Шефиева И. 552, 2951–2955
 Шилкин В. 167
 Ширинов Ш. 86
 Ширинов Х. 704
 Шило В. Г. 1788
 Школин К. 818
 Шкультин В. 553
 Шодиев М. 631
 Шодмонов К. 392–393
 Шокиров. 764
 Шокиров М. (2953)
 Шокулов Т. 2309
 Штапов В. 2956
 Шумайлов В. 554
 Шукуров С. 2957–2961
 Шукурова С. 1244, 2310
 Шукуров Ф. 2311–2312
 Шукуров Х. 2314
 Шукшин К. 819
 Шулепина Н. 2962
 Шчукин Д. 168
 Щербань А. 2963
 Щукин Андрей Федотович
 2964

Э

Эгамберганов Х. 2315
 Эгамназаров А. 1402, 2316
 Эгамназаров И. 2317
 Эгамназаров Н. 2318
 Эгамов Б. 2319, 2320, 2321
 Эгамов Н. 2322

Эгамов С. 2323, 2324
 Эгамова Ш. 2325
 Эккерт А. 1007
 Элмуродов Р. 2326
 Эргаш О. 1245
 Эргашев А. 2327
 Эргашев Д. 2328
 Эргашева Г. 2330
 Эргашева М. 2331
 Эргашев Т. 1170, 1417
 Эркаев Э. 766
 Эрматов Э. 2332, 2333
 Эрназаров Б. 2334
 Эрсоев Ж. 2335
 Эсанов З. 2336
 Эсанов О. 902
 Эшбўриев Ш. 2337
 Эшжонов И. 2338
 Эшжонов К. 2339
 Эшжонова Ш. 2340
 Эшматов С. 567
 Эшмонов Ф. 2341
 Эшмурадов М. 2342
 Эшмурадов Ш. 2343
 Эшниеёзов К. 2344
 Эшонқул Х. 2345
 Эшонқулов Э. 2346
 Эшонқулов Х. 2347, 2348

Ю

Юдина Г. 2971
 Юлдашева Г. 2972
 Юльчиев И. 2973
 Юнусов И. 767
 Юнусов Н. 2974
 Юсупов Д. 2350
 Юсупов И. 2975
 Юсупов К. 2351, 2352, 2353
 Юсупов М. 2976
 Юсупов Р. 2354

Юсупов С. 768
Юсупов У. 1246, 2349
Юсупов Ф. 2355
Юсупов Ю. 2977
Юсупова Н. 2356

Я

Ядгаров Э. 2978
Якимов Е. 2979, 2980, 2981,
2982, 2983
Янгиев Д. 2357
Янин А. 555
Ястребов Г. 2984
Яхшим Н. 1247
Яшин К. 1435
Якуб Р. 1248

Ў

Ўрозбердиев М. (1834)
Ўразбоева З. 1035
Ўринбоев Х. (1854)
Ўрмонов М. 2358 – 2359
Ўролов Э. 1437
Ўроқов Р. 75
Ўроқова Л. 2362
Ўртоқ С. 772

К

Каландаров Ж. 2363
Каландаров И. (1621)
Каландаров М. 773, 2364 –
2365
Каландаров Р. (1645)
Каландаров С. 774, (1828),
(2248)
Қамбаров А. 2366
Қамбаров У. 1250
Қаршибой М. 2367
Қаршиев Н. (2202)
Қаюм М. 2368
Қаюмов Х. 403

Қаюмова Хадича момо (2256)
Қахҳор А. 1411
Қахҳоров А. 2373
Қахҳоров Б. 1357
Қахҳоров М. 2374
Қиличев К. 961
Қиличев Р. (2332)
Қиличев Ф. 2375
Қобулова Х. (2074)
Қодир ака (2459)
Қодиров Жўра бобо 405
Қодиров З. (1688)
Қодиров М. (1643)
Қодиров Р. 2376
Қодиров Ш. 404
Қодирова А. 2377 – 2378
Қодирова О. 405
Қодирова Р. (2185), 2379 –
2380
Қорабоев И. (2120)
Қориев А. 962 – 963
Қорабоев А. 2381
Қорабоев Г. 2382
Қорабоев М. (2011), (2012)
Қорабоев С. (2344)
Қораев Б. 2383
Қосимов А. (2368)
Қосимов Р. 2385
Қосимова М. 2386 – 2387
Қувватов М. 2388
Қувондиқова И. 2389 – 2390
Қувондиқова Х. 2391
Қуранбоев Х. 2392
Қурбанов У. (1350)
Қурбон бобо. (302)
Қурбон Т. 2394
Қурбоналиева Р. 776
Қурбонбоев Б. 140, 407, 1066,
1735, 2394
Қурбонбоев М. (2306)

Курбонниёзов А. 1073
 Курбонов А. 633
 Курбонов Б. 2396 – 2397
 Курбонов Ж. 848
 Курбонов Н. 408, (1918)
 Курбонов Нажим ота (2265)
 Курбонов Р. (1347)
 Курбонов У. 409 – 410, 1250,
 2398
 Курбонов Х. (358), 2399
 Курбонов Э. 2400
 Курбонов Ю. (276), 2401
 Курбонов Қ. (2036)
 Курбонова З. 175, 2402
 Курбонова М. 2403
 Курёзов Б. (2059), (2109)
 Курёзов С. (2396)
 Куронбоев Б. 1063, 2298, 2404
 – 2408
 Куронбоев Х. 411
 Курызова Д. 2409
 Кутлимуродов М. (2237)
 Кутлимуродов С. (2429)
 Кутлимуродов Ю. 412
 Қўзиев Шоди бобо. 2411
 Қўлдошев О. 1548
 Қўчқор Н. 2412
 Қўчқоров А. 2413
 Қўчқоров, М. 2414 – 2415
 Қўчқорова С. 2416
 Қўшжонов М. 176, 1439
 Қўшмонов Б. 2417 – 2418
 Қўшоқов Карим ота (1681)

Ғ

Ғаниев А. 413
 Ғаниев П. 1440
 Ғафуров, А. 414
 Ғафуров В. 1171
 Ғафуров С. 2421

Ғаффоров Р. 1037
 Ғаффорава З. 2422
 Ғаффоров Х. 2423 – 2424
 Ғиёсов Н. 2425
 Ғозиев А. (2301), 2426
 Ғозиев Н. 2427 – 2428
 Ғойибов Қ. 2429
 Ғойипов М. (1902)
 Ғойипова Д. 2430
 Ғофуров В. 1412
 Ғуломов Р. 2431
 Ғуломова М. 1251

Х

Ҳабиб Т. 2432
 Ҳабибуллаев Ш. 178
 Ҳажиев Й. 2434 – 2435
 Ҳазратов О. 2436
 Ҳайтбоев С. 778
 Ҳайдар С. 2437
 Ҳайдаров А. 2438 – 2439
 Ҳайдаров Ў. 2440
 Ҳайитбоев С. 2441
 Ҳайитбой қизи С. 2442
 Ҳайитбоев Қ. 2429
 Ҳайитов Ш. 179
 Ҳайитова Л. 2443
 Ҳакимов О. 1413, (2103), 2444
 Ҳакимов С. 2445
 Ҳакимова Т. 2446 – 2447
 Ҳамдамов Б. 2448
 Ҳамдамов С. 416
 Ҳамраев Лутфулло бобо
 (2344)
 Ҳамроев И. 1441 – 1442
 Ҳамроев Л. 1443
 Ҳамроев М. 2449
 Ҳамроев Р. (2326)
 Ҳамроева Н. (2345)
 Ҳамроева Ф. 2450

Ҳамроқулов Т. (338)
 Ҳасан Х. 779, 964, 1074
 Ҳасанов М. 2456, (2461)
 Ҳасанов Т. 2394, 2457
 Ҳасанов Х. 634, (780 – 781)
 Ҳасанова М. 2458
 Ҳасанова С. 2459
 Ҳақназаров А. 1444
 Ҳожиматов К. 2461
 Ҳолиқов Н. 2462
 Ҳомидов Р. 417
 Ҳотамов М. (1900)
 Ҳотамов Т. 849
 Ҳотамов О. 2463 - 2464
 Ҳотамов Ғ. 2465
 Ҳошимов О. 418, 1252
 Ҳошимов Ў. 1172
 Ҳусанов А. 419, 2452 – 2455
 Ҳусниддин У. Н. 965

Қозоқ тилида

А

Абдихалиқов Т. (3008)
 Абдуллаев А. 2987
 Абдісаматов Ш. 2986
 Алиасқарова Г. 2988
 Ақназаров Е. 2989–2990
 Ақназаров Ш. 2991

Б

Баянасов Л. 2992
 Бургитбаева М. 2993

Ж

Жолмирзаев И. 2993

И

Исаұлы А. 2992

К

Калдыбеков А. 2994

Керуенбаев А. 2995
 Кадыров Э. 2996
 Куанышов Т. (3009)
 Кузенбаев А. 2997
 Кунакбаева Л. 2994
 Керуенбаев А. 2995

М

Мавлянова Л. 3003
 Мамбетов Н. 2998
 Матжусуп ули, И. (2991)
 Молдабаева Ш. (2995)
 Мулкаманов Е. 2998
 Муратов З. 3001
 Мырзабеков Т. 3006
 Мырзоянұлы Ш. 2999

Н

Нарзиев А. 3001
 Нуртаева У. 3010

О

Оразбаев Д. 3002

Қ

Қарымсақов А. 3004
 Қодирова Р. 3005, 3007
 Қожабайқызы К. 2986
 Құлаев Е. 3006

Р

Рахимов Р. 3007
 Рахметов Ж. 3003

С

Сариева А. (2995)

Т

Тажигул 3008
 Таңсықбаев Ө. 2989
 Төребеков Ш. 2999
 Турганбаев А. 2996
 Турсенбаева Ж. 3002

У

Умирзаков К. 3009
Урозов А. 3010

Ш

Шектибаев А. 2997

Қорақалтоқ тилида

А

Аббаз 1253–1257
Абдигамилов Ж. 2468
Абдиреймов Ж. 1258
Абдуллаев Д. 420
Абдуллаев Н. 421, (437, 455)
Абдуллаев О. (431)
Абибуллаев Д. 2469
Абилғазиев С. 905
Абиш 850
Абтуров Т. 422
Аимбетов Қ. 1259
Аймақанов О. 851
Аймурзаев Ж. 1127
Аймурзаев Қ. (438)
Айтбаев Р. 423
Айтмуратов Ж. 2470
Айтмуратов Қ. 424
Алибеков Ж. 783
Алламов С. 425
Алланазаров З. 426–427
Алмухан Б. 783
Аманбаев Ә. (431, 434)
Аманнепесова Д. 428
Анисифоров Н. 852
Аралов М. 1126
Арзимов 853
Арзымбетов У. 267
Асқаров О. (436)
Атамуратов 854
Атамуратов Б. 429
Атаниязов Ж. (443)
Ахунбабаев Ю. (1302)

Ә

Әбдиев Ә. 430
Әбдиқаримов А. (426)
Әбдимуратов Ж. 2471
Әбдимуратов Т. 431–432

Б

Бабаш И. 1260
Бабашев Ш. 262, 1490
Байнияз 1261–1263
Байтореев К. 966
Бакиров Б. 855
Балтабеков О. (442)
Балтамуратов А. 1128
Бекмуратов А. А. 433
Бекназаров А. 906
Бердимбетов А. 1358
Берекеев И. 857
Боголепов П. 859
Борекешев Н. 1264
Булешев У. 967

В

Волков К. 860

Г

Галекеев F. 968

Д

Дабылов А. 1265–1266
Дарибаев М. 1267–1271
Дауқараев Н. 969, 1359
Даулетбай 1272
Дауқараев Н. 1273–1274
Дәулетмуратов А. 435
Досанов Қ. 266
Досжанов Б. 436

Е

Еденбаева П. 437
Елеусинов Ж. 635
Елмуратов Ы. 1491

Ембергенов 908
Ембергенов С. 439
Ерекеева З. 440
Ерманов Е. 441, 2474
Ерниязов Қ. 442
Есбергенов М. 788

Ж

Жалғасов 1360
Жамилинский Ш. 970
Жапақов Н. 1275–1277
Жармен А. 971–972
Жауғашаров С. (193), 973
Жолмурза 1278–1282
Жолмырза 1283–1289
Жомурза А. 1129
Жумабаев Д. 1290
Жумабай А. 1291
Жумамуратов 908
Жумамуратова М. 443
Жуманиязов О. (431, 434,
1297, 1311)

З

Западинский И. 639

И

Ибайдуллаев А. 444
Изимбетов М. 640
Иматов Ж. 445
Иниятов (440)
Искендеров А. 424
Исхак С. 789

К

Калинин М. И. 182
Камалов С. 183
Караматдинова Б. 446–448
Каримбай 1292
Каримов 1362
Кесикбаев 908
Көбеева А. (423)

Л

Луқман В. 2477

М

М.Д. 1363
Мал Н. К. 793
Малиновский П. 1131
Мамбетов Ж. 790
Мамутов Қ. 422
Мәмбетназаров А. (447)
Мәтмуратов Н. (432)
Мелешко А. 792
Мирзо Ф. 2478
Музаров 975
Мухимид (1274)

Н

Нажимов Т. 1174
Назбергенов Д. 1293
Назбергенова К. 1364
Нарымбетов А. 449
Наўрызбаев И. (431)
Нәжимов Т. 450
Нурабыллаев С. 794, 862
Нуржанов Х. (441)
Нурпейсов П. (434, 444)
Нурымбетов С. 1294–1306,
(1316)

О

Ольшанский А. 267
Оңғарбаев А. (439)
Оразбаев Ж. (430)
Орынбаев Д. 976–977
Осымбетов Н. 451
Отарбаев А. (453)
Отепов А. 978
Очилов Н. 2479

Ө

Өтеуіліев Ө. 452

П

Палұаниязов П. 1132

Пахратдинов А. 1175

Полат 646

Пучков Б. 648

Р

Раззақов А. (425)

Раман Х. 907

Рамберген Х. 863, 1307–1309

Рахим М. 1310–1312

Рахман О. 864

Рахметуллаев У. 1176

Реим О. (193)

Рейпназаров Н. 2483

Россев А. 650

С

Сагитов Н. 981–982

Садық Н. 1313–1315

Сайманов К. 908

Салабаев Қ. (452)

Самадов М. 453

Сапаров Б. 983

Сапаров Д. 649

Сапаров Т. 269

Сағитов И. 1133, 1316–1317,
1365–1366

Сеилханов 908

Сеитов П. 184, 865

Сеитов Х. 985, 1318–1324,
1367

Сеитова Ж. 795

Сейтниязов Ж. 866

Сейтов П. 796

Сержанов 908

Смыковская Ю. 651

Сталин И. 867

Сулайманов Н. (433)

Султанов Ы. 868

Суслов Ф. Е. 986

Сүгирбаев А. (428)

Т

Тажиев С. 869

Тажиниязов С. 870

Ташенов Ж. 1325

Тәжибаев Н. (446, 454)

Тилепов А. 433

Тлегенов 872

Тлегенов О. (435)

Тлеуберген Ж. 651–652

Толыбай 873

Төреева Г. 1177

Турымбетов С. (193)

У

Уббиниязов Ж. 87

Усман Б. 2484

Х

Хаимов 909

Халимбетов М. (1287)

Халмуратов 1038

Халназаров М. 875

Хожамбергенов Р. 988

Хожамурат Т. 1326

Хожамуратов Т. 1327

Хожамуратова П. 454–455

Хожаниязов С. 1127

Хожанов 1368

Хожанов О. 910

Хожахметов Ж. 459

Ч

Чеботарев К. 650

Ш

Шамуратов А. 1040, 1134

Шарпов А. 654

Шныбеков 908

Ю

Юсупов О. 191

Юсупов У. 456

Я

Якубов Н. 1314

Қ

Қабулов Н. 1328

Қалдықараев Ж. (431)

Қаратаев (456)

Қарақулов Ж. (431)

Қәдирбай Ә. (429)

Қәлибеков Ш. (448)

Қдырбаев А. 989

Қолқосов С. 878

Қурбаниязов. С 1330–1331

МУНДАРИЖА

Сўзбоши	3
Иккинчи жаҳон уруши ҳақида расмий ҳужжатлар.....	7
Иккинчи жаҳон уруши мавзусида умумий	
Масалалар	14
Фронтга ҳарбий сафарбарлик, ўзбекистонликлар-нинг фронтдаги жасоратлари.....	28
Иккинчи жаҳон уруши йилларида иқтисодиёт.....	52
Иккинчи жаҳон уруши йилларида саноат.....	54
Иккинчи жаҳон уруши йилларида транспорт.....	64
Иккинчи жаҳон уруши йилларида қишлоқ	
Хўжалиги.....	66
Ўзбекистонликларнинг фронтга ёрдами.....	75
Ғарбий ҳудудларни тиклашдаги иштироки.....	83
Иккинчи жаҳон уруши йилларида илм-фан.....	85
Иккинчи жаҳон уруши йилларида маориф ва таълим.....	85
Иккинчи жаҳон уруши йилларида соғлиқни сақлаш.....	92
Иккинчи жаҳон уруши йилларида болаларга ғамхўрлик..	96
Иккинчи жаҳон уруши йилларида маданий ҳаёт.....	100
Иккинчи жаҳон уруши йилларида адабиёт.....	104
Иккинчи жаҳон уруши йилларида матбуот.....	116
Иккинчи жаҳон уруши йилларида кутубхоналар.....	119
Муқаддас хотира	120
Исmlар кўрсаткичи.....	251

АЛИШЕР НАВОИЙ НОМИДАГИ
ЎЗБЕКИСТОН МИЛЛИЙ КУТУБХОНАСИ

ИККИНЧИ ЖАҲОН УРУШИ ЙИЛЛАРИДА ЎЗБЕКИСТОН

Муҳаррирлар:	Ш. Раҳимова Н. Алаутдинова Г. Агзамова
Бадий муҳаррир:	С. Мусамедов
Дизайнер:	Р. Алимов

Нашриёт лицензияси АИ №259. 31.12.2014 й.
Босишга 2021 йил 26 январда рухсат этилди.
Бичими 60x84 $\frac{1}{16}$. Ҳажми 17,5 ш.б.т.
Адади 300 нусха. Буюртма № 514

Алишер Навоий номидаги
Ўзбекистон Миллий кутубхонаси нашриёти

Алишер Навоий номидаги Ўзбекистон Миллий кутубхонаси
босмахонасида чоп этилди.

Тошкент шаҳри, Навоий кўчаси, 1-уй.